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ZE SOUDU:ZE SOUDU: CHLÍPNÝ FARÁŘ, 
VRAH VEČEŘ I ŘEZNICE...
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PROSTĚJOV Skutečně hro-
zné, co se to v poslední době 
děje! Lékaři prostějovské zá-
chranky vyjížděli v posled-
ním období hned k několika 
případům, kdy se lidé nej-
různějšího věku buďto přímo 
pokusili o sebevraždu, nebo 
tímto skutkem vyhrožovali. 
Další pohnutek současné do-
by poskytla politováníhod-
ná událost, kdy dvanáctiletá 
dívenka chtěla v zoufalosti 
skočit z okna, načež si ještě 
předtím málem podřezala 
žíly...

Michal KA DLEC

➢Jak všechno dopadlo? O tom se dočtete na straně 14!

V tomto domě v Olomoucké ulici si chtěla dvanáctiletá holka vzít život. Jak naznačuje  naše ilustrace, stála dívka 
možná právě v tomto okně dobrých pár minut...  Foto: Michal Kadlec

DVANÁCTILETÁ
chtela spáchatˇ SEBEVRAŽDU
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MILUJEMEVEČERNÍK

CO NÁS POTĚŠILO...CO NÁS POTĚŠILO...

Rychlost především! Za tuto 
zprávu jsou nejvíce vděční občané 
Vrahovic. Vedení prostějovského 
magistrátu se definitivně rozhodlo 
investovat desítky milionů korun do 
totální rekonstrukce vrahovického 
koupaliště. Má to ale háček, soko-
lové musí městu prodat pozemky. 
Snad to dopadne.

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

I u nás se perou špinavé peníze! 
Pokyn z Ministerstva financí ČR 
směrem k prostějovské policii zněl 
jasně, 650 tisíc korun z účtů kri-
minálníků musí být z bankovních 
účtů zabaveno! Strážci zákona tak 
nelenili a peníze uložené ve snaze 
zlegalizovat je zabavili. A nebylo to 
údajně poprvé...  

   ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

4,9
Podíl nezaměstnaných osob na 
Prostějovsku klesl k 29. únoru to-
hoto roku pod magickou hranici 
pěti procent! I další čísla z hlediska 
vývoje nezaměstnanosti jsou velmi 
optimistická. Potěšitelné je i to, že 
úřad práce vykazuje čím dál tím 
méně lidí bez zaměstnání a to ještě 
nezačaly sezónní práce!

  ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

MARKÉTA 
HARASIMOVÁ

Uplynulou středu zde představila 
mladá spisovatelka své nejnovější 
dílo, a to v Městské knihovně. Její 
v pořadí už jedenáctý titul s názvem 
Pouta z pavučin má v sobě opět kri-
minální zápletku a vyústí do nečeka-
ného konce.

  ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

  „KDYBY NĚKDO ŘEKL, 
ŽE JSEM ZABIL 

KMOTRA MRÁZKA,
TAK MI TO 

URČITĚ PŘIŠIJETE!“

Jiří Večeř se cítil minulou středu 
u soudu ve Zlíně hodně dotčený, 

že je obžalován
z dalších dvou vražd.

•• Pondělí ••
Exodus.  Mojžíš kdysi vyvedl svůj lid z Egypta do zaslíbené země. Kniha líčící 
tuto událost se nazývá Exodus. Ten prožívají i prostějovští hokejisté a jejich fa-
noušci. Najevo totiž vyšlo, že po úspěšné sezóně tým Jestřábů opouští jejich kapi-
tán Pavel Mojžíš, kterého brzy následoval i Pavel Husák...  

•• Úterý •• 
Uchytí se ve společnosti .A.S.A.? Převrátit popelnice se někdy může zdát jako 
skvělý nápad. S chutí se do toho pustila trojice mladíků a jedna dívka před prostě-
jovským vlakovým nádražím. S úklidem už to obvykle bývá horší, srážníkům se 
jednoho z nich podařilo odchytit. Ten popelnice vrátil do původního stavu a roz-
házené odpadky dal na místo. Možná že by se mu i díky nabytým zkušenostem 
hodila nějaká ta brigáda v komunálních službách. 

•• Středa •• 
Trestní sazba za slepice. Kvůli slepicím se člověk může dostat do vězení i na pat-
náct let. Stačí, když vyhrabou tchyni... Výrazně menší trest hrozí majitelům psů, kteří 
zadávili nosnice v Konici a Němčicích nad Hanou. Oba případy řešili prostějovští 
policisté. 

•• Čtvrtek •• 
Policista k nakousnutí. Kanibalové své nastávající prý žádají o nohu. Je to údaj-
ně proto, že ve srovnání s rukou je na ní více masa. Jan Texl v tomto ohledu vybíra-
vý nebyl. Policistovi, který jej přijel zklidnit do kempu Žralok, se zakousl do ruky. 
A nyní kvůli tomu stanul před prostějovským soudem...  

•• Pátek •• 
Mateřinka plná moudrosti. Opravdu mohla Sněhurka už napořád šťastně žít, 
jestliže princ věděl, že nějakou dobu sdílela domácnost se sedmi velmi malými 
muži? Ani náhodou. Při každé rodinné hádce by jí to určitě připomněl. To napsal 
Robert Fulghum v pokračování své knihy Všechno, co opravdu potřebuji znát, jsem 
se naučil v mateřské školce. Co vše to bylo, brzy zjistí i děti, které dorazily k zápisu 
do mateřinek.   

•• Sobota •• 
Hody plné pohody. Někteří muslimové se mohou divit, jak můžeme v Evro-
pě jíst vepřové. Samozřejmě že příborem. Přesvědčit se o tom mohli všichni, 
kteří dorazili na zabijačkové hody, které v místním společenském sále pořádal 
SDH Dětkovice. Nabídka zabijačkových specialit zde byla skutečně široká.

•• Neděle •• 
Jedna dvě, klíště jde. Klíště to má těžké. Obzvláště když ho za jediný den dvakrát 
vytočí... Trampoty jednoho jinak celkem sympatického roztoče se staly jednou z 
vedlejších linek divadelní pohádky O Martinovi, Jolance a knížeti Korundovi. Její 
premiéru uvedlo Ptenské dětské divadlo pod režijní taktovkou Karla Foltina.     

pohledem Martina Zaorala

Co se dá dělat, letos to na víc než 
na čtvrtfinále hokejové první ligy 
nestačilo. A to i přesto, že se Agen-
tura Hóser mohla při fandění zo-
bákem uklapat! Přesto se prostě-
jovští Ptáci už nyní s optimismem 
připravují na příští ročník druhé 
nejvyšší hokejové soutěže v ČR. 
„Trošku nás mrzí, že se nám ne-
povedlo postoupit do extraligy 
už letos, ale co už. Přes léto u nás 
začne trénovat Jágr s Haškem, 
vsadíme to v příští sezóně na tyto 
veterány,“ slibuje už teď gene-
rální boss LHK Ptáci Prostějov 

Jaroušek Luňáček. Ten se nyní 
chce vrhnout i na politickou scé-
nu, přičemž hlavně si chce podat 
pár zastupitelů, kteří se nedávno 
nevybíravým způsobem pustili do 
kritiky hokejového klubu. „Po-
kud je panu Kapounovi, či jak se 
jmenuje, z nás a našich fanoušků 
na blití, tak ho pozvu hned na 
první zápas s Přerovem. Kýbl na 
zvracení mu koupíme sami,“ pro-
hlásil před Agenturou Hóser na 
adresu jednoho z prostějovských 
zastupitelů Jaroušek Luňáček. 
Naštěstí většina komunálních po-
litiků hokeji v Prostějově fandí, 
dá se tak očekávat, že boj o extra-
ligu sami podpoří. „Během léta se 
budeme snažit co nejvíce vylepšit 
náš starý zimák. Sundáme stře-

chu a zvětšíme tribuny na ka-
pacitu pro šestnáct tisíc diváků. 
Pak tu střechu vrátíme zpátky,“ 
nastínil investiční plány radnice 
Zdeněk Fišerák, první náměstek 
primátorky Prostějova. 
Jak již bylo zmíněno, do příští 
sezóny bude značně posílen kádr 
Ptáků. Kromě zmiňovaného Jág-
ra s Haškem zamíří do Prostějo-
va i celá kompletní lajna z Rakety 
Brno. „Jak známo, brněnský klub 
letos končí svoji činnost a roz-
pouští celé extraligové mužstvo. 
Pak zcela jistě výrazně sáhneme 
do některého z pražských týmů. 
Hodláme vytvořit kvalitní tým, 
který rychle postoupí do extrali-
gy. Paní primátorka nám slíbi-
la uvolnit z rozpočtu města sto 

milionů korun na nákup posil,“ 
šokoval Agenturu Hóser boss 
prostějovských Ptáků Jaroušek 
Luňáček. 
První žena Prostějova jeho slova 
potvrdila. „Úplně jsem se zbláz-
nila do hokeje, nechci už věčně 
sedět doma a štupovat manželovi 
ponožky. A těch sto milionů pro 
hokejisty schválíme, to je jasná 
věc,“ uvedla exkluzivně pro Agen-
turu Hóser Alena Rašáková, pri-
mátorka Prostějova. 
Hokejoví fandové se tak mají na 
co těšit!         
 Za Agenturu Hóser Majkl

C dá děl l í

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

Agentura

najdete nás nanajdete nás na
www.

vecernikpv.cz

Babimaki & mls

POÈASÍ v regionu

Pondìlí  7/0 °C
Rút a Matylda

Úterý 4/1 °C
Ida

Støeda 5/1 °C
Elena a Herbert

Ètvrtek 7/1 °C
Vlastimil

Pátek 10/2 °C
Eduard

Sobota 8/3 °C
Josef

Nedìle 8/2 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Světlana

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Uzavírka kvùli smrti
Olomouc, Prostějov (mik) - Bě-
hem sobotního rána 12. března až 
do půl druhé odpoledne byla uza-
vřena rychlostní komunikace mezi 
Prostějovem a Olomoucí. Policisté 
veškerou dopravu odkláněli už od 
Olšan. Důvodem byla smrtelná 
havárie, kdy řidič dálkového auto-
busu smetl muže, který opravoval 
odstavený nákladní automobil. 
„Kolem čtvrté hodiny ranní do-
šlo k tragické dopravní nehodě 
na silnici R46 ve směru jízdy od 
Prostějova na Olomouc. Řidiče 
dodávky, který zřejmě opravoval 
porouchané vozidlo, s největší 
pravděpodobností přehlédl řidič 
přijíždějícího autobusu a došlo ke 
střetu. Následkem nárazu utrpěl 
řidič dodávky zranění, kterým na 
místě podlehl,“ uvedla Marie Štr-
báková, tisková mluvčí Krajského 
ředitelství Policie ČR Olomouc. 
„Šest osob z autobusu utrpělo 
zranění, všechny jsme převezli do 
Fakultní nemocnice Olomouc,“ 
dodal Pavel Vysloužil, mluvčí kraj-
ské záchranky. 

Radní mají práci
Prostějov (mik) - Rada města má 
zít3jednání. Na programu má hned 
několik zajímavých bodů. „Projed-
náme návrhy na udělení Cen města 
Prostějova za rok 2015 a zahájíme 
také řízení o reklamních službách 
při hokejových utkáních LHK Jes-
třábi Prostějov a basketbalových 
zápasech BK Ariete Prostějov. Už 
teď mohu sdělit, že pro veliko-
noční jarmark schválíme výjimku 
z vyhlášky města o zákazu požívá-
ní alkoholu na veřejnosti, a to na 
náměstí T. G. Masaryka,“ sdělila 
Alena Rašková, primátorka Pros-
tějova.  

Foto: Česká sportovní

Příští rok už ale fakt o extraligu!Příští rok už ale fakt o extraligu!

Zítra do Prostějova dorazí Divadlo v Řeznické se skvělou hrou o slavné německé 

režisérce Leni Riefenstahlové, která bude muset obhajovat svoji spornou minulost. 

V hlavní roli talentované filmařky, která ve svém díle oslavovila kult bezchybných 

mladých lidských těl a  zapletla se s nacistickým režimem, ztvárnila Vilma Cibulková. 

Za svůj výkon obdržela Cenu Thálie.

PROSTĚJOV Vepřové nebo šťávu? Takový 
dotaz mohla směřovat ke své rodině čtenářka 
Večerníku, která po otevření masových kon-
zerv „narazila“. 
„V obou mělo být vepřové maso ve vlastní šťá-
vě, ale v jedné bylo úplně něco jiného... Nějaká 
oranžová omáčka s kusem sekané či co,“ ne-
skrývala údiv Markéta. „Kupuji přesně tyhle 
vepřové konzervy pravidelně, ale tohle se mi 
stalo poprvé!“ 
Inu, stane se. Staré známé přísloví ‚do ženské 
a do melounu nevidíš ,́ by se tak mohlo rozší-
řit i o konzervy. Podle dalších slov Markéty byla 
i oranžová šťáva s masem jedlá, takže si vlastně 
rodina rozšířila gurmánské obzory. Horší by asi 
bylo, kdyby se místo avizovaného vepřového 
nacházel v konzervě například krém na boty... 

FOTOFOTO
Zdeněk VYSLOUŽIL

VEÈERNÍKU

Foto: Markéta Stejná

TAJEMSTVÍTAJEMSTVÍ
KONZERVY...KONZERVY...



EXKLUZIVNĚ
EXKLUZIVNĚ

PROSTĚJOV Mike Tyson, Luis Su-
árez, Jan Texl. Co tyto muže spojuje? 
Všichni tři získali pověst kanibalů. 
Zatímco Mike Tyson ukousl ucho 
svému soupeři během boxerského 
zápasu a Luis Suárez se opakova-
ně pouštěl do svých fotbalových 
protihráčů, padesátiletý Jan Texl ze 
Soběsuk se zřejmě po vzoru svých 
dvou psů zahryzl do ruky policisty. 
Ještě předtím však notně posilněn 
alkoholem urážel a vyhrožoval hos-
tům občerstvení autokempu Žralok 
u Podhradského rybníka v Plumlo-
vě. Ve čtvrtek ráno proběhlo s tímto 
mužem stání u Okresního soudu 
v Prostějově. A Večerník byl u toho!

pro Večerník 

Martin
ZAORAL

EXKLUZIVNÍ
REPORTÁŽ Chlast je potvora. Ze silných mužů do-

káže nadělat trosky, stejně jako z relativ-
ně neškodných chlapíků nebezpečné 
„siláky“. To byl bohužel i případ Jana 
Texla. Pomenší muž připomínající svojí 

vizáží zpěváka legendární rockové ka-
pely Led Zepellin Roberta Planta čelil 
uplynulý čtvrtek 10. března u prostějov-
ského soudu obžalobě z výtržnictví. 
 dokončení na straně 28 >>>

Michal KA DLEC

Šestaosmdesátiletý Jiří Čumpelík 
trpí dlouhodobými zdravotními 
potížemi s dolními končetinami. 
„Má ucpané žíly a víceméně i cévy. 
Ve středu devátého března mi volal 
z domova pro seniory tady v Če-
chách pod Kosířem, že je mu zle 
a nemůže se ani postavit na nohy, 
jak ho bolí. Řekla jsem mu, ať chvíli 

vydrží, že jdu okamži-
tě za ním a zavolám 
sanitku,“ pustila se 
do vyprávění Věra 
Dopitová. „Když 
jsem za ním došla, 
plakal bolestí a to 
je v jeho případě 
jako od bývalého 
´pétépáka´ co říct! 
Zavolala jsem na linku 155 
a ozvala se mi nějaká Slo-

venka, co prý potřebuji. Požádala 
jsem, zda by pro Jiřího nemohla 
přijet sanitka, že jeho stav je vážný. 
Pak jsem ale nemohla popadnout 
dech, jaká byla reakce dispečerky. 

Popravdě nemohu to pocho-
pit dodnes. Ptala se úplně 

naštvaně, zda nemám 
vlastní auto a jestli ho 

nemůžu odvézt do 
nemocnice sama?! 
Když jsem odpo-
věděla, že nemám, 
zvýšeným hlasem 
mi doporučila, ať 
si tedy zavolám ta-
xislužbu a zavěsila! 
Přímo mi lidově 
řečeno práskla te-
lefonem,“ popsala 
osmdesátiletá žena 
nekompromisní 

rozhovor s dispečerkou krajské zá-
chranné služby. 
Že skutečně šlo o vážné zdravot-
ní komplikace šestaosmdesátile-
tého muže, potvrdily následující 
události. Věra Dopitová se s pří-
telem asi po další hodině pomoci 
přece jen dočkala. K domovu pro 
seniory v Čechách pod Kosířem 
přijel řidič taxislužby až z  Pros-
tějova! „Ten pán byl hrozně hod-
ný, Jiřího ihned naložil a spěchali 
jsme do nemocnice. Tady se jej ujali 
na urgentním příjmu a okamžitě 
hospitalizovali. Doktor mi říkal, že 
jsme ho přivezli tak akorát,“ přida-
la až s pláčem Věra Dopitová, jejíž 
hněv se vzápětí obrátil ještě jiným 
směrem. „Dneska sanitky vozí kaž-
dého opilce do nemocnic nebo rov-
nou na záchytku, ale když jde sluš-
nému člověku doslova o život, tak 

vám doporučí taxíka...,“ uzavřela 
zpověď s Večerníkem notně rozzlo-
bená seniorka z Čech pod Kosířem.
Následně jsme kontaktovali 
tiskového mluvčího ZZS Olo-
mouckého kraje a požádal jej 
o vyjádření. „Nechce se mi věřit, že 
by naše dispečerka volající položila 
telefon a nechala nemocného člo-
věka bez pomoci. Nicméně celou 
záležitost prověříme, ale během 
víkendu to není technicky možné. 
Zeptám se na to hned v pondělí 
kompetentních vedoucích krajské 
záchranky. Nebude problém zjistit 
pravdu, všechny hovory jsou nahrá-
vány a ukládány,“ sdělil o uplynu-
lém víkendu Pavel Vysloužil, mluv-
čí Zdravotnické záchranné služby 
Olomouckého kraje. 
Jeho vyjádření tedy přineseme v 
příštím čísle! 
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Nový supermarket roste na pozemcích sousedících s areálem bývalého cukrovaru.  Foto: Martin Zaoral
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V Němčicích rosteV Němčicích roste
supermarketsupermarketPROSTĚJOV Opoziční prostějovský 

zastupitel František Filouš na kahánku 
v hnutí ANO 2011. Oblastní sdružení 
totiž podle informací Večerníku poslalo 
Andreji Babišovi návrh na jeho vylouče-
ní! „Tajně si pořídil nahrávku důležitého 
jednání a poslal ji na vedení společně 
s udáním na některé naše členy. To je 
naprosto neomluvitelné. Zároveň vedení 
oblasti není spokojeno s jeho vystupová-
ním na půdě prostějovského zastupitel-
stva,“ svěřil Večerníku zdroj z  prostředí 
komunální politiky, který si však nepřál 
být jmenován. 
Večerník se tak obrátil na „pravou ruku“ 
vicepremiéra Andreje Babiše, prostě-
jovského poslance Jaroslava Faltýnka. 
„Nezlobte se, ale to jsou vnitřní záležitosti 
našeho hnutí, které si vyřešíme, a teprve 
potom budeme informovat média,“ od-
pověděl Faltýnek, čímž přímo nevyvrátil 
spekulace o možném vyloučení Františ-
ka Filouše z ANO 2011. 
Pochopitelně jsme se snažili získat vyjád-
ření samotného Františka Filouše. Ale na 
dotazy poslané elektronickou poštou ne-
odpověděl, telefonické hovory nepřijímal 
a nereagoval ani na SMS zprávu...   (mik)

Bude F. Filouš 
VYLOUČEN 

z hnutí ANO 2011?

ČECHY POD KOSÍŘEM, PROSTĚJOV Obrovský šok nedávno 
prožila Věra Dopitová z Čech pod Kosířem. A přede-
vším zklamání, které mohlo stát život jejího přítele... 
Tomu uplynulou středu po poledni volala záchranku, 
když s důvěrou vytočila tísňovou linku 155. Dispečerka 
ze Zdravotnické záchranné služby Olomouckého kra-
je ale ženě místo sanitky poslala vzkaz, ať si zavolá 
taxíka! „A pak mi práskla telefonem,“ svěřila se exklu-
zivně Večerníku rozhněvaná důchodkyně.  

Padesátiletý Jan Texl do jisté míry připomíná zpěváka legendárních Led Zepellin 
Roberta Planta. O uplynulých prázdninách se u Podhradského rybníka do jed-
noho z policistů zahryzl jako žralok.  Foto: internet 

NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇNAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇ

OPILEC ve Žraloku POKOUSAL POLICISTU
Jan Texl vyhrožoval a chtěl se rvát Jan Texl vyhrožoval a chtěl se rvát 

➢více se dočtete na straně 10

NĚMČICE NAD HANOU Kdo by to byl řekl? Obchodníci na vesnicích či menších městech si 
většinou stěžují na úbytek zákazníků, kteří čím dál více nakupují ve velkých centrech na okra-
jích větších měst. Místní obyvatelé zase naopak na malou nabídku tradičních krámků. Proti 
tomuto trendu jdou v Němčicích, kde žijí necelé dva tisíce obyvatel. V současnosti zde staví 
nový supermarket!

TADY ŠLO O ŽIVOT!„Místo sanitky TAXÍK,“
rozčiluje se Věra Dopitová
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Věra Dopitová z Čech pod Kosířem byla po rozhovoru s dis-
pečerkou krajské záchranky hodně rozezlena.  
 Foto: Michal Kadlec

PROSTĚJOV Bývala to každo-
denní katastrofa. Silnice zcela 
ucpaná auty, ze kterých vyska-
kuji školáci. Tak vypadala rána 
v Jungmannově ulici před Zá-
kladní školou Jana Železného 
u Sídliště svobody. Díky spoluprá-
ci s magistrátem a prostějovskými 
strážníky se zde situace zlepšila, 
přesto se někteří řidiči stále uka-
zují jako nevychovatelní... 
„Na to, co se mi stalo na přechodu 
u ZŠ Jana Železného, nemám slov. Šla 
jsem se synem a dcerou v kočárku po 
přechodu a v tom přijelo auto, zasta-
vilo přímo před námi, z vozu vysko-
čila holčička, která spěchala do školy 
a my jsme museli zůstat stát na silnici 
a čekat, než auto odjede! Zaťukala 

jsem na okýnko řidičce, ta jen udělala 
omluvné gesto a byla pryč! Je tohle 
normální? Rodičové, zamyslete se 
nad sebou!“ vyzvala všechny po své 
úterní zkušenosti Lucie Š.
Podobné situace před školou Jana 
Železného rozhodně nejsou ničím 
novým. Chaos zde panoval něko-
lik let prakticky každý den. Rodiče 
vozící své děti stále častěji do školy 
auty zde dlouho neměli žádné místo 
k zaparkování, proto jejich automo-
bily pravidelně zcela ucpaly Jung-
mannovu ulici vedoucí mezi školou 
a Kolářovými sady. Z tohoto důvodu 
zde prostějovský magistrát na konci 
roku 2014 nechal vybudovat čtyři 
zálivy se šestnácti místy pro stání aut. 
Co se ale nestalo? Cenná místa pro 

stání trvale obsadili obyvatelé při-
lehlého sídliště, takže situace se nijak 
výrazněji nezlepšila. Na tento nešvar 
upozorňovalo jak vedení školy, tak 
i prostějovští strážníci. Nedávno zde 
tedy přibyly dodatkové tabulky, které 
mezi sedmou a devátou hodinou ran-
ní a dvanáctou a čtvrtou odpoledne 
zakazují stát všem kromě řidičů svá-
žejících své děti do školy či ze školy. 
„Situace se v tomto ohledu v po-
sledních dnech výrazně zlepšila. 
Díky důsledné a vytrvalé spolupráci 
s Městskou policií jsme většinu řidi-
čů naučili, že mohou zastavit v zálivu 
a nemusí blokovat ostatní. Navíc se 
nám podařilo dosáhnout toho, že 
obyvatelé okolních domů už v záli-
vech nestojí celé dny. Samozřejmě 
že výjimky se stále najdou,“ oko-
mentoval v pátek aktuální situaci Jan 
Krchňavý, ředitel ZŠ Jana Železného, 
který zlepšení ranní situace před ško-
lou přijal jako svoji osobní výzvu.  
 (mls)

Kdo může za ranní chaos 
před ZŠ Jana Železného?  

Pár nezodpovědných 
Pár nezodpovědných řidičů se ale stále 
řidičů se ale stále najde...najde...

Jak dosvědčuje tento snímek z uplynulého pátku, někteří řidiči svým dětem stále 
zastavují na silnici před ZŠ Jana Železného. Zbytečně tím způsobují dopravní 
zmatek, ač by klidně mohli využít některého z volných parkovacích zálivů. A to 
i přesto, že na situaci dohlíží prostějovský strážník...  Foto: Martin Zaoral 

    NAŠE KAUZA
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PO STOPÁCHPO STOPÁCH STARÉHO
PŘÍPADU STÍNY MINULOSTI

Jezdecká ulice
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: Letecká ulicePříště: Letecká ulice

Co zde bude. V šestnáctém století se ulice jmenovala Luntschova, od 31. květ-
na 1881 U Jízdárny (německy Reitschul-Gasse). Současné pojmenování platí 
od 31. ledna 1893 podle kasáren, které se zde ještě do nedávna nacházely. 
V letech 1940 až 1945 se používal německý název Reiter-Gasse. Samotná 
Jezdecká kasárna byla postavena v roce 1891, za první republiky zde pobý-
vala část 6. jezdeckého pluku. V současné době probíhá odklízení suti, která 
zbyla po zbourání hlavní budovy. Její další využití se teprve hledá. V této sou-
vislosti se hovoří například o komunitních domech, vybudování parku či vý-
stavbě společenského centra. Jestli na uvolněném místě vyroste nová stavba, 
nebo obyvatelům města život zpříjemní zelený park, to se teprve ukáže.  
 Foto: SOkA a Martin Zaoral

JSME JEDNA

RODINA
Řekni svým přátelům, 
že už jsi taky s náma

Doporuč, sdílej
a dej like na

www.facebook.com/vecernikpv

Narozeninové posezení skonči-
lo v Konici tím nejzávažnějším 
trestným činem! V noci z pátku 
3. na sobotu 4. března 2006 vyvr-
cholila manželská hádka vraždou. 
Šestačtyřicetiletá žena bodla svého 
o rok mladšího manžela nožem do 
krku. Ten na místě vykrvácel a po-
moci mu už nijak nemohli ani léka-
ři rychlé záchranné služby. 
O prvním případu vraždy roku 2006 
na Prostějovsku se po celý týden ví-
ceméně mlčelo. Večerník však z růz-
ných zdrojů zjistil popis celé tragické 
události. Páteční večer ani v nejmen-
ším nenaznačoval, že by mělo dojít 
k nějaké tragédii. Oba manželé se spo-
lečně se svým synem účastnili oslavy 

narozenin v restauračním zařízení 
v centru Konice. Jak jsme od policejní-
ho zdroje zjistili, muž zde požil značné 
množství alkoholu a už v restauraci za-
čal být směrem k manželce i ostatním 
hostům agresivní. Když se zhruba ho-
dinu před půlnocí rozhodl odejít sám 
domů, zřejmě to nikomu nevadilo. 
Jeho žena společně se synem se do ro-
dinného domku v ulici Zádvoří vrátili 
asi o hodinu později. Doma však viděli 
pořádnou spoušť. 
„Opilý manžel si svoji agresivitu vybí-
jel i doma, rozbil nábytek, rozsypal ob-
sah květináčů a dělal další nepořádek. 
Zatímco syn šel spát, žena se začala 
s manželem opět hádat. Potom stačilo 
již málo, aby žena ztratila nervy, vzala 

nůž a bodla,“ sdělil Večerníku jeden 
z policistů obeznámených s případem. 
„Pětačtyřicetiletý muž utrpěl bodné 
zranění v oblasti krku, na jehož ná-
sledky podle výsledků soudní pitvy 
zemřel. Jeho manželka byla zadržena 
a policisté proti ní zahájili trestní stíhá-
ní pro trestný čin vraždy. Policisté na-
vrhovali vazební stíhání, ovšem soud-
ce v Brně neshledal důvody k uvalení 
vazby a šestačtyřicetiletou ženu pro-
pustil na svobodu. Hrozí jí však až pat-
náctiletý trest vězením,“ informovala 
Dagmar Bednaříková, tisková mluvčí 
Krajského ředitelství Policie ČR Brno. 
Pobodaný muž neměl žádnou šanci 
na přežití. „Manželka nožem zasáhla 
v krku velkou tepnu, takzvanou krka-

vici. Ve velmi krátké době během čtyř 
nebo pěti minut tak došlo k vykrváce-
ní,“ potvrdil Pavel Holík, šéf prostějov-
ské záchranky. 
Rodinná tragédie v Konici byla podle 
všeho sice krajním, ale i do jisté míry 
logickým vyústěním dlouhodobých 

partnerských sporů. „Bylo jenom 
otázkou času, kdy se něco stane. 
Hádky byly mezi těmito dvěma na 
denním pořádku. Navíc manžel po-
řád chlastal,“ prozradili Večerníku lidé 
z okolí domku, ve kterém se stala letoš-
ní první vražda na Prostějovsku.

Tragédie, která by rozhodně neměla být nikdy zapomenuta. Už proto, že rok co 
rok stále narůstá případů domácího násilí, a to jak mužů vůči svým partnerkám, 
ale i v obráceném gardu! V uplynulém roce 2015 policisté na Prostějovsku hned 
ve dvou desítkách případů vykázali na dobu deseti dní agresivní jedince, kteří 
svým manželkám či přítelkyním vyhrožovali i zabitím. Jak ovšem jejich vzá-
jemný vztah pokračoval dál, to jest zahaleno tajemstvím. Otázkou také je, zda 
pouhé vykázání ze společné domácnosti je dostatečným postihem pro agresory. 
Jenom doufejme, že současné případy domácího násilí nevrcholí už ničím tak 
příšerným, co se před deseti lety odehrálo v Konici... (mik) 

AKTUÁLNÍ KOMENTÁŘ VEČERNÍKU

Napsáno
predˇ
13. 3. 2006

Oslava narozenin se zvrhla ve vraždu!

KONICE Dlouholetými spory 
mezi vedením konické školy 
a tělocvikářem Romanem Tučkem 
se bude brzy zabývat prostějovský 
soud. Poté, co Roman Tuček 
společně s dalšími třemi kolegy 
dostal výpověď, podal na institut 
žalobu. Jednání v této věci bylo 
nařízeno na úterý 22. března od 
13:00 hodin. Večerník bude u toho! 
„Dejte ty prázdné flašky pryč z kabi-
netu!“ Takto před dvěma lety vyzval 
tělocvikář Roman Tuček zástupkyni 
konické školy. Následná kontrola ve-
dení ústavu ale žádné lahve od alko-
holu v kabinetě neobjevila. Tím však 
celá věc neskončila. Roman Tuček 
upozornil na řadu dalších záležitostí, 
mimo jiné i na údajnou neodbor-
nost jednoho ze svých kolegů. 
Z tohoto důvodu podal podnět na 
Českou školní inspekci, která věc 
důkladně prošetřila. Ani ta ovšem 

na dlouhodobě úspěšné škole žádné 
pochybení neobjevila. 
Kořeny vleklých sporů mezi 
Romanem Tučkem a ředitelem 
školy Jaromírem Schönem měly 
přitom spočívat hluboko v minu-
losti. „Problémy mezi námi začaly 
tím, že jsem nesouhlasil se sun-
dáváním portrétu pana prezidenta 
Klause,“ vyjádřil se již v minulosti 
Roman Tuček, který přístup ředitele 
školy vnímal jako systematickou 
šikanu. Naopak podle Schöna byl 
tělocvikář od určitého momentu 
veden snahou pošpinit své kol-
egy i jeho samotného, čímž škodil 
i pověsti školy. Faktem je, že školu 
i na základě podnětu Romana Tučka 
prošetřovala nejen školní inspekce, 
ale i další instituce. 
Roman Tuček nakonec musel 
konickou školu opustit. Výpověď 
obdržel loni 19. června, od 

začátku školního roku tak již 
před studenty nenastoupil. On 
sám však rozvázání pracovního 
poměru považuje za neplatné 
a na školu podal žalobu. Jako jeden 
z argumentů uvedl, že výpověď neb-
yla projednána s odbory, ve kterých 
on sám působí.
Vedení školy vidí celou situaci jinak. 
„Je pravdou, že hned čtyři učitelé 
z organizačních důvodů opustili 
naši školu. Důvodem je, že se nám 
tři učitelky vrátily z rodičovské 
dovolené a navíc se počet tříd na 
základní škole o jednu snížil. To jsou 
objektivní příčiny, proč jsme museli 
k tomuto kroku přistoupit,“ reagoval 
v této souvislosti ředitel školy Ja-
romír Schön.  
Jelikož se obě strany nebyly schopny 
domluvit, bude o platnosti výpovědi 
rozhodovat právě prostějovský 
soud.

PROSTĚJOV Po šesti letech 
se prostějovští radní vrátili 
k původní myšlence propojit 
Barákovu ulici zbrusu novou ko-
munikací s ulicí Vrahovickou. 
Tento plán prosazoval už v roce 
2010 tehdejší radní a předseda 
dopravní komise města Zdeněk 
Peichl. Tehdy ale ze záměru sešlo. 
Konšelé si totiž spočítali, že inves-
tice by byla až příliš vysoká, navíc 
by se musela zbourat skoro polovi-
na někdejšího Agrostroje...
Aktuálně to však vypadá, že v sou-
vislosti se zvyšujícími se problémy 
v dopravě na území Prostějova začíná 
rada města tyto myšlenky znovu 
oprašovat. A již činí i potřebné kroky. 
„Vyčlenili jsme finanční prostředky 
na pořízení studie propojení 
Barákovy ulice s ulicí Vrahovickou. 
Existují dvě varianty tohoto do-
pravního řešení. Nová komunikace 
by mohla vést okolo areálu bývalého 
Agrostroje kolem velké zdi. Druhá 
´propojka  ́ by zase byla realizová-
na ve směru od Držovic, tedy od 
rondelu v blízkosti hypermarketu 
Tesco a vést přes slévárnu v blízkosti 
železničního přejezdu až přímo do 
Vrahovic. V obou případech ovšem 
musíme vyřešit jednu zásadní věc, 
a to napojení na samotnou Vra-
hovickou ulici. Tady vidím určitý pro-
blém s železničními předpisy, protože 
plánujeme napojení formou kruhové 

křižovatky v blízkosti kolejiště,“ nas-
tínil dopravní vizi příštích let Zdeněk 
Fišer, první náměstek primátorky 
Statutárního města Prostějova.
Posledně jmenovaná záležitost je 
právě jednou z věcí, díky které celý 
projekt propojení Barákovy ulice 
s Vrahovickou před šesti lety 
zkrachoval. České dráhy totiž 
tenkrát nepovolily výstavbu ron-
delu v těsné blízkosti železničního 
přejezdu, proti byl i Dopravní ins-
pektorát Policie ČR. 
Jedno řešení se ale už tehdy nabízelo, 
a to postavit „napojovací“ rondel dále 
od přejezdu směrem k Janáčkově uli-
ci. „To by ale znamenalo nechat zbou-
rat značnou část budov bývalého 

Agrostroje, zejména v rohu tohoto 
areálu v blízkosti Vrahovické ulice,“ 
poznamenal v roce 2010 tehdejší 
předseda dopravní komise města 
Zdeněk Peichl. „Uvidíme, jak bu-
dou jednání probíhat dnes. Pomalu 
nás ale už tlačí čas, Olomoucký kraj 
má totiž jasnou vizi propojit severní 
obslužnou komunikaci postupně 
s Olomouckou ulicí a následně 
i s Vrahovickou, odkud by řidiči 
mohli volně přes Janáčkovu ulici 
jezdit do průmyslové zóny,“ objas-
nil hlavní důvod oprášení starého 
projektu Zdeněk Fišer. Jak dodal, 
o konečném plánu na realizaci pro-
pojení Barákovy a Vrahovické ulice 
by mohlo být jasno už letos.  (mik)

OPRÁŠENÝ PROJEKT: Propojí 
se Barákova ulice s Vrahovickou?

Žaloba na konickou
školu míří k soudu

Právě tímto směrem by mohla vést "propojka" mezi Barákovou a Vra-
hovickou ulicí. Foto: Internet

!!!MIMOŘÁDNÁ NABÍDKA!!!
pro firmy a podnikatele z celého Olomouckého kraje

nejen

PŘEDPLATNÉ ZDARMA
j

více info na 582 333 433 nebo  na www.vecernikpv.cz



Zloději stačilo velmi málo, po rozbití okénka se v „bavoráku“ zmocnil tučné kořisti.  
 Foto: Policie ČR

Michal Kadlec
„V úterý osmého března krátce před 
jednadvacátou hodinou došlo v ro-
dinném domě v obci na Konicku 
k hádce mezi synem a matkou. Spor 
vyvrcholil fyzickým napadením, 
kdy třicetiletý muž svou sedmapa-
desátiletou matku chytil za oděv 
pod krkem a několikrát ji otevřenou 
dlaní udeřil do obličeje. V průběhu 
hádky muž také rozbíjel zařízení do-
mácnosti,“ popsal politováníhodnou 
událost František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní od-
bor Prostějov. 
Žena v obavě o svůj život vytočila 

tísňovou linku 158. „Na místo přivo-
laní policisté u útočníka provedenou 
dechovou zkouškou změřili hodno-
tu 2,42 promile alkoholu. S ohledem 
na kombinaci opilosti a agresivního 
chování byl muž umístěn v protial-
koholní záchytné stanici k vystříz-
livění,“ popsal zásah policistů jejich 
mluvčí.  
Tímto ale celý případ ani v nej-
menším neskončil! „Následným 
šetřením policisté zjistili, že k násilí 
v soukromí společné domácnosti 
dochází opakovaně a mezi účastníky 
konfliktu jsou jasné i nezpochybnitel-
né role násilníka a oběti. Muž je často 
pod vlivem alkoholu a jeho chování 

se časem stupňuje, načež je velmi 
vznětlivé, agresivní a nevypočitatelné. 
Na základě těchto zjištěných skuteč-
ností policisté situaci vyhodnotili tak, 
že toto jednání naplňuje znaky domá-
cího násilí a jsou splněny podmín-
ky pro institut vykázání. Proto pro 
ochranu ohrožené matky policisté 

muže druhý den ráno ze společného 
obydlí na dobu deseti dní vykázali,“ 
uvedl František Kořínek s tím, že sa-
motné napadení matky synem poli-
cisté šetří odděleně.
V roce 2016 je to v rámci územ-
ního odboru Prostějov již sedmé 
realizované vykázání.

Pondělí 14. března 2016
www.vecernikpv.cz krimi 5

Zloděj v kavárně
Uplynulý pátek 11. března v od-
poledních hodinách měl neznámý 
zloděj v kavárně na Pernštýnském 
náměstí nejprve odcizit klíč, kte-
rým následně bez poškození vnikl 
do uzamčených šatních prostor 
kavárny. Zde pak z volně odlože-
ných dámských kabelek odcizil 
finanční hotovost v celkové výši 
11 400 korun. Policisté se přípa-
dem zabývají. Zloději hrozí až dva 
roky za mřížemi. 

Totální neopatrnost
Neopatrnosti a nepozornosti 
šestašedesátileté ženy využil ve 
čtvrtek 10. března v 16:30 hodin 
na parkovišti u obchodního cen-
tra v Okružní ulici neznámý pa-
chatel. Žena si po dokončení ná-
kupu uložila kabelku na podlahu 
ve vozidle a poté nakládala nákup 
z nákupního vozíku do zavaza-
dlového prostoru. Pachatel využil 
toho, že kabelka byla umístěna 
v nezajištěném vozidle bez dozoru
a nepozorovaně se jí zmocnil, 
čímž odcizil finanční hotovost dvě 
stě korun, platební karty, osobní 
doklady a seniorský mobilní tele-
fon červené barvy. Celkově žena 
způsobenou škodu vyčíslila na 
dva a půl tisíce korun. 

Sebral i spacák
Dosud neznámý pachatel se 
v blíže nezjištěné době vlou-
pal do sklepní kóje v bytovém 
domě v Lužické ulici. Pachatel 
po překonání dveří ze sklepa 
odcizil spací pytel značky Hus-
ky, plastovou krabici s čisticími 
prostředky a papírovou krabici
s kancelářskými potřebami. Ma-
jitelce věcí tak jejich odcizením 
způsobil škodu vyčíslenou na 
7 600 korun. 

Notebook nesplácel
Čtyřiačtyřicetiletý muž z Prostě-
jova je obviněn, že v červnu 2015 
v prodejně elektra v Konečné ulici 
uzavřel úvěrovou smlouvu na ná-
kup notebooku ve výši 22 117 ko-
run, přestože věděl, že vzhledem 
ke svému příjmu nebude schopen 
úvěr splácet. Při sjednávání smlou-
vy uvedl, že pobírá 13 100 korun. Ve 
skutečnosti jeho příjem tvoří pou-
ze invalidní důchod 5 051 korun.
Z šestatřiceti předepsaných splátek 
ve výši 1 284 korun neuhradil žád-
nou. Hrozí mu dva roky vězení.

Násilím pro kolo
K dalšímu případu vloupání do 
sklepní kóje došlo mezi pondělím 
7. a čtvrtkem 10. března v Divišo-
vě ulici. Dosud neznámý pachatel 
překonal vstupní dveře do domu a 
poté i ke sklepním kójím. Násled-
ně násilně překonal dveře jedné 
kóje, ze které odcizil horské jízdní 
kolo značky Carrera Kraken stří-
brné barvy. Majiteli jízdního kola 
tak způsobil škodu vyčíslenou na 
5 050 korun.

Pokladník si „nahrabal“
Z přečinu zpronevěry obvinili 
minulou středu 9. března pros-
tějovští kriminalisté z oddělení 
hospodářské kriminality šesta-
padesátiletého muže z Prostějo-
va. Obviněný se tohoto skutku 
měl dopustit tím, že v období od 
ledna do srpna loňského roku, 
jako pokladník zájmového 
sdružení občanů, z bankovního 
účtu sdružení vybral a pro svou 
osobní potřebu použil celkem
106 000 korun. 

ČERNÁ
KRONIKA

s městskou policií
168 h

od
in

Bitka sourozenců

Bratři své spory řešili dosti nevhodným 
způsobem. Před nákupním centrem se 
předminulou neděli 6. března vzájem-
ně fyzicky napadali. Hlídce jeden z nich 
odmítal předložit doklady a vzdoroval 
i ve sdělení své totožnosti. Jeho bratr 
byl vstřícnější. Toto ovšem sourozen-
ce rozlítilo a následoval útok na bratra, 
a to úderem čela do hlavy, čímž se roz-
poutala další strkanice. Proti oběma byly 
použity donucovací prostředky a agre-
sivnějšímu z dvojice, který nemínil ve 
svém jednání přestat, byla nasazena 
i pouta. Pro podezření z přestupku proti 
veřejnému pořádku a neuposlechnutí 
výzvy úřední osoby byla událost postou-
pena správnímu orgánu. Pro podezření 
z přestupku proti občanskému soužití je 
zapotřebí podat návrh, neboť jde o oso-
by blízké. Lhůta je tříměsíční. 

Ztratila dceru!
Před polednem v neděli 6. března se 
žena obrátila s žádostí o pomoc na 
linku 156 při hledání své pětileté dce-
ry. Ta si hrála na hřišti před nákupním 
střediskem. Než se oznamovatelka 
stačila vrátit z obchodu, dítě na místě 
nebylo. Ihned byl uvedený prostor 
monitorován městským kamerovým 
systémem a hlídka vyslána do míst, 
kde by se holčička mohla nacházet. 
Zakrátko dostala žena zprávu o pla-
čícím dítěti v blízkém supermarketu, 
kde si dítko vzápětí vyzvedla. 

Místo jedu mýdlo 
Předminulou neděli 6. března v dopo-
ledních hodinách byl nahlášen pode-
zřelý nález. Muž, který venčil psa, ob-
jevil v keři rozsypané granule modré 
barvy. Z obavy, zda se nejedná o jed, 
věc oznámil na linku 156. Na místo 
byli přivoláni hasiči. Ti zjistili, že se ne-
jedná o nebezpečnou látku, ale o mý-
dlo. I tak ale zabezpečili její odklizení. 

Povedení studenti! 
V úterý 8. března vyjížděla hlídka 
k hlavnímu nádraží, kde v ulici Svato-
plukova trojice mladíků s dívkou tro-
pila hluk a převracela popelnice. Pro-
střednictvím městského kamerového 
systému byli výtečníci monitorováni. 
Strážníci dorazili v okamžiku, kdy jeden 
z hochů společně s dívkou právě odjíž-
děl vlakem. Druhému se podařilo ztra-
tit v davu vystupujících cestujících, ale 
třetí byl na nástupišti zadržen. K van-
dalství se přiznal. Následně popelnice 
vrátil do původního stavu a rozházené 
odpadky uklidil. Celá událost byla pře-
dána správnímu orgánu pro podezření 
z přestupků proti veřejnému pořádku. 

Nechala ji na hřbitově
V pondělí 7. března odpoledne byla 
přijata na linku 156 zpráva od ná-
lezkyně. Ta uvedla, že si všimla, jak 
neznámá žena pověsila tašku na plot 
a poté se pustila do čištění hrobu. Po 
úklidu z místa odešla, ale kabelku si 
nevzala. Za oznamovatelkou byla 
vyslána hlídka k převzetí nálezu. Než 
však strážníci dorazili na místo, taška 
již byla předána do správných rukou. 
Její majitelka se sama pro ni vrátila. 

Kdo dřív, vyhrál...
Ojedinělý případ vyjížděli řešit stráž-
níci minulý čtvrtek 10. března do ob-
lasti ulice Šárka. Řidič blokoval svým 
vozidlem jiného řidiče, který parkoval 
na vyhrazeném parkovišti pro ZTP. 
Hlídka zjistila, že oba muži jsou drži-
teli průkazu zdravotně postižených, 
tudíž oba mají právo na tomto místě 
stát. Záleží na tom, kdo přijede jako 
první. Vše se vysvětlilo domluvou.

Třicetiletý opilec ZFACKOVAL VLASTNÍ MÁMU!
KONICE, PROSTĚJOV Tak to přehnal, a ne poprvé! Na vlast-
ní matku si brutálně vyšlápl muž z Konicka, který pod silným 
vlivem alkoholu ženě nafackoval a přitom ji držel pod krkem. 
Jak záhy policisté zjistili, chlapík terorizoval matku opakovaně, 
proto ho na deset dní vykázali ze společného obydlí.

Ilustrační foto: internet
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Po návratu ze záchytky jej policie vykázala z domuPo návratu ze záchytky jej policie vykázala z domu

Letos se jedná už o sedmý případ, kdy prostějovští policisté vykázali násilníka ze 
společného obydlí s obětí domácího násilí.    Ilustrační foto

Agresivní cyklista nadával policistům
PROSTĚJOV To si dovolil moc! 
Opilému cyklistovi, který na 
Petrském náměstí spadl z kola
a válel se po zemi, se policisté zprvu 
snažili normálně pomoci. Ale jen-
om do chvíle, než jim začal chlapík 
nadávat, aby znovu usedl na kolo 
a ujížděl směrem ke Svatoplukově 
ulici. Není divu, že si na něho po-
licejní hlídka posvítila daleko více...
„Ve čtvrtek desátého března krátce před 
půlnocí projížděli policisté obvodního 
oddělení Prostějov 2 křižovatkou 
ulic Dolní, Wolkerova a Újezd 
v Prostějově. Na chodníku u přechodu 
pro chodce si všimli muže s jízdním 
kolem, který se pokoušel vstát ze země. 
Nabídli mu pomoc, ale ten je odbyl 
s dotazem, zda nemají nic lepšího na 
práci a ujištěním, že je platí ze svých 

daní. Při tomto svým nejistým posto-
jem a horší artikulací řeči jevil známky 
podnapilosti. Následně muž na jíz-
dní kolo nasedl a rozjel se ulicí Újezd 
směrem k ulici Svatoplukově,“ popsal 
nevšední událost František Kořínek, 
tiskový mluvčí Policie ČR pro Územní 
odbor Prostějov.  
Nechat cyklistu pod vlivem alko-
holu pokračovat v jízdě samozřejmě 

strážci zákona nemohli. „Při jízdě 
na neosvětleném jízdním kole muž 
nekoordinovaně po komunikaci 
kličkoval. Protože svou jízdou zjevně 
pod vlivem alkoholu ohrožoval 
sebe i ostatní účastníky silničního 
provozu, byl policisty zastaven. 
Sedmačtyřicetiletý muž z Prostějova 
na hlídku opět verbálním způsobem 
vulgárně útočil a nadále zdůrazňoval 

podíl svých zaplacených daní při 
tvorbě služebního příjmu policistů. 
Dechovou zkoušku ke zjištění 
ovlivnění alkoholem, stejně jako od-
borné lékařské vyšetření opakovaně 
odmítl. Policisté na místě sepsali 
úřední záznam o kontrole řidiče 
podezřelého z požití alkoholu, který 
muž odmítl podepsat. Další jízdu mu 
zakázali,“ sdělil František Kořínek.
Tím, že se agresivní chlapík odmítl 
podrobit vyšetření, zda při řízení 
nemotorového vozidla nebyl ovlivněn 
alkoholem nebo jinou návykovou 
látkou, je podezřelý z přestupku proti 
bezpečnosti a plynulosti provozu na 
pozemních komunikacích, za který 
zákon stanoví pokutu v rozmezí od 
pětadvaceti do padesáti tisíc korun. 
 (mik)

 „Platím si vás 
 „Platím si vás 

ze svých daní!“ze svých daní!“

Nechali byste v autě osmatřicet tisíc?

Majitel BMW ano,
přišel o ně!
PROSTĚJOV Ve středu 9. března 
v době od 18:50 do 20:45 hodin 
se v Kostelecké ulici vloupal do-
sud neznámý pachatel do osobní-
ho automobilu značky BMW. Ne-
bylo divu, uvnitř jej čekala velmi 
tučná kořist... 
„Pachatel do vozidla vnikl po rozbití 
skleněné výplně levých zadních dve-
ří a poté z podlahy za sedadlem spo-
lujezdce odcizil pánskou koženou 
tašku černé barvy. V ní měl majitel 
v době krádeže osobní doklady, pe-
něženku, finanční hotovost 37 800 
korun, tři platební karty, iPad mini 

a ultrabook značky Dell. Celková 
škoda na odcizených věcech byla 
vyčíslena na 76 300 korun a škoda 
poškozením vozidla na deset tisíc 
korun,“ informoval František Koří-
nek, tiskový mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov. „Neznámý 
pachatel je pro své jednání podezřelý 
z přečinu krádeže, přečinu poškoze-
ní cizí věci a přečinu neoprávněné-
ho opatření, padělání a pozměnění 
platebního prostředku. Za to mu 
v případě dopadení hrozí trest od-
nětí svobody až na dvě léta,“ doplnil 
mluvčí prostějovské policie.  (mik)

PROSTĚJOV Policisté vyšetřují 
případ vyloupeného nápojového 
automatu v pasáži u Penny Marketu 
v Plumlovské ulici. Strážci zákona 
vyzývají veřejnost se žádostí o po-
moc při pátrání po pachateli krá-
deže finanční hotovosti. Výrazně 
by svým svědectvím mohli přispět 
muž a žena, jejichž fotografie poli-
cie Večerníku poskytla. 
„V sobotu pátého března tohoto roku v 
době od 15:20 hodin do 16:30 hodin 
se v pasáži obchodního centra Penny 
Market v Plumlovské ulici v Prostějo-
vě vloupal dosud neznámý pachatel 
do veřejně přístupného nápojového 
automatu, ze kterého následně odci-
zil finanční hotovost osm set korun. 
V souvislosti s tímto případem se pro-
stějovští policisté obrací na širokou ve-

řejnost se žádostí o pomoc při zjištění 
totožnosti dvou osob. Jedná se o muže 
a ženu. Tyto osoby mohou být důle-
žitými svědky a jejich svědectví může 
významně přispět k objasnění přípa-
du,“ vyzývá veřejnost prostřednictvím 
Večerníku František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov. 
„Občany, kteří by osoby z fotografie 
poznali, případně by disponovali 
jakýmikoliv informacemi k jejich 
pobytu či výskytu, žádáme, aby se 
obrátili buď telefonicky, nebo osob-
ně na policisty obvodního oddělení 
Prostějov 1 v ulici Újezd, nebo na 
telefonní číslo 974 781 651, případ-
ně prostřednictvím bezplatné tele-
fonní linky 158,“ dodává František 
Kořínek.  (mik)

Znáte svědky krádeže? VOLEJTE!

Poznáváte tyto osoby? Muž a žena by mohli být důležitými svědky trestného 
činu! 2x foto: Policie ČR



Oba mladíci byli obžalovaní z faktu, 
že spolu opakovaně vykradli hospo-
du ve Víceměřicích. Kromě toho měl 
mít Šádek na svědomí také obchod 
v Mořicích a jeden novinový stánek. 
Před tribunál nakonec dorazil pouze 
Petruš. Ten se přiznal, že pohostinství 
skutečně vyloupil. „Bylo to ovšem 

pouze jednou. Jednalo se o nápad 
Michala Čureji, který býval často pod 
vlivem pervitinu. S ním a s Ondře-
jem Šádkem jsem se seznámil v době, 
kdy jsem s přítelkyní bydlel v Neza-
myslicích. Věděl, že jsem vyučený 
zámečník, takže mě využil k otevření 
dveří,“ přiznal Ladislav Petruš, který 
však popřel, že by se do pohostinství 
vloupal ještě dvakrát, tak jak mu obža-
loba kladla za vinu. „Jednou jsem byl 
v noci ve Víceměřicích chytat ryby 
a u rybníka jsem zahlédl Michala Ču-
reju, který se hospodu snažil vykrást. 
Sám jsem se toho však nezúčastnil. 
V druhém případě jsem byl pracovně 

na Slovensku,“ hájil se Petruš, který 
v současnosti pracuje na stavbě v Ně-
mecku a podle svých slov si přijde na 
slušné peníze. „Je tedy s podivem, že 
jste dosud neuhradil způsobenou ško-

du,“ upozornil soudce Petr Vrtěl. Ob-
žalovaný to na místě přislíbil. 
Čas bude mít minimálně do příštího 
jednání, hlavní líčení totiž bylo odro-
čeno. 

PROSTĚJOV Záležitost, kterou 
Večerník podrobně sleduje od loň-
ského léta. Právě tehdy totiž vše 
spělo k tomu, že vrahovické kou-
paliště zahájilo svoji poslední sezó-
nu. Areál totiž v minulosti dostával 
jednu výjimku za druhou, hygienici 
ale jasně dávali opakovaně naje-
vo, že je to už skutečně naposledy. 
Před rokem bylo vedení prostějov-
ského magistrátu postaveno před 
závažný problém. Což o to, peníze 
na úplnou rekonstrukci koupaliště 
ve Vrahovicích s rozpadajícím se 
bazénem by se našly, ale problém 
tkvěl v tom, že oblíbený „koupák“ 
nestál na pozemcích města. Dnes se 
už ale ve všech ohledech blýská na 
lepší časy!

Michal Kadlec
Na začátku srpna loňského roku si 
Večerníku postěžoval starosta Soko-
la Vrahovice Rudolf Raška, že zdejší 
koupaliště provozují opravdu už jen se 
skřípěním zubů. Osobně se nebránil 
prodeji pozemků do vlastnictví magis-
trátu. „Chápu, že město nechce inves-
tovat do cizího, to by neudělal nikdo. 
V rámci toho, že my jako sokolové ne-
máme finanční prostředky na rekon-
strukci koupaliště, ale každopádně jej 
chceme zachránit, nejsme proti pro-
deji pozemků. Necháme si zpracovat 
znalecký posudek, na jehož základě 
uvidíme, za jakou cenu areál nabídne-
me,“ nechal se slyšet v létě loňského 
roku Rudolf Raška. Jak tehdy ještě 
dodal, střízlivým odhadem lze cenu 
pozemků, na kterých stojí vrahovické 

koupaliště, stanovit na zhruba deset 
milionů korun. 
V úterý 1. března 2016 jednali o mož-
nosti odkupu pozemků a následné re-
konstrukce prostějovští radní. Sokolové 
z Vrahovic totiž splnili své slovo a areál 
skutečně nabízejí městu k odkoupení. 
A za nižší cenu, než se původně předpo-
kládalo! „Výkup pozemků je prioritou 
proto, abychom vůbec mohli pomýšlet 
na rekonstrukci koupaliště. Podle po-
sledních zpráv zdejší sokolové požadují 
za pozemky osm milionů korun, což je 
pro magistrát akceptovatelná cena. Ještě 
ale není vše takzvaně hotové, sokolům 
samotný prodej i cenový návrh musí 
schválit centrála v Praze,“ prozradil Jiří 
Pospíšil (PéVéčko), náměstek primá-
torky Statutárního města Prostějov pro 
majetkoprávní záležitosti. 

Potěšitelné pro všechny vraho-
vické občany je ale fakt, že už 
nyní rada města uvolnila první 
peníze, které budou směřovány 
do projektu velké rekonstrukce 
koupaliště. „Schválili jsme roz-
počtové opatření pro zpracování 
projektové dokumentace na re-
konstrukci stávajícího koupaliště. 
V rozpočtu města Prostějova je 
proto zařazena investiční akce s 
názvem Koupaliště Vrahovice po 
získání do majetku. Na projek-
tovou dokumentaci je vyčleněna 
částka 800 tisíc korun,“ poskytl 
konkrétní informace Zdeněk Fi-
šer (ČSSD), první náměstek pro-
stějovské primátorky.
„Uvedenou částku považujeme za 
dostatečnou pro zahájení projekč-

ních prací. Mohou být zahájeny až 
po ujasnění, jakou formou má být 
rekonstrukce provedena. Tedy jaký 
bude rozsah, vyjasnění budoucích 
majetkoprávních vztahů, přestavba 
na koupací biotop, způsob odkana-
lizování,“ dodal Fišer. Stejně jako 
jeho kolega Pospíšil připomněl, že se 
nejprve začne jednat o nabytí areálu 
koupaliště od Tělocvičné jednoty So-
kol Vrahovice do vlastnictví statutár-
ního města Prostějova.
Večerník oslovil se žádostí o aktu-
ální vyjádření také představitele 
současných vlastníků koupaliště. 
„Prostějovská župa náš záměr prodat 
pozemky městu schválila, následně 
jsme podle našich stanov požádali o 
souhlas Obec sokolskou v Praze. Če-
káme na vyjádření majetkové komise, 
jak dlouho to ale bude trvat, nedoká-
žu odhadnout,“ potvrdil informace 
Rudolf Raška. „Vzhledem k tomu, že 
prostějovský magistrát už připravuje 
plány na rekonstrukci a celá záleži-
tost velmi spěchá, budeme se snažit 
naše orgány atakovat o co nejrychlejší 
schválení prodeje,“ přidal exkluzivně 
pro Večerník starosta vrahovických 
sokolů. Jak ještě dodal, on sám je rád 
za to, že město nenechá Vrahovice na 
holičkách. „My už zdejší koupaliště 
prostě nejsme schopni provozovat. 
Mohlo by se taky stát, že by za tři nebo 
čtyři roky zchátralo, někdo by třeba 
požádal o změnu územního plánu, a 
postavil by zde rodinné domy,“ nastí-
nil ten nejhorší možný scénář Rudolf 
Raška. K tomu ale, jak se zdá, by dojít 
nemělo.    

„Dosud neznámý pachatel s nezjiš-
těným vozidlem po přejetí želez-
ničního přejezdu od ulice Českob-
ratrské do ulice Barákovy narazil do 
zaparkovaného osobního automo-
bilu značky Volkswagen a následně 
z místa nehody ujel. Při dopravní 
nehodě nedošlo ke zranění osob, 
neznámá je výše hmotné škody na 
vozidle pachatele. Na autě poškoze-
ného byla výše škody předběžně vy-
číslena na padesát tisíc korun,“ uvedl 
František Kořínek, tiskový mluvčí 
Policie ČR pro Územní odbor Pro-
stějov. „Totožnost pachatele, příčiny, 
okolnosti a míra zavinění dopravní 
nehody jsou předmětem dalšího 
policejního vyšetřování,“ dodal Ko-
řínek.  (mik)

na na sto deset tisíc korun. Alkohol byl 
u obou řidičů vyloučen provedenými 
dechovými zkouškami,“ dodal mluvčí 
prostějovské policie. Příčiny, okolnosti 
a míra zavinění dopravní nehody jsou 
předmětem dalšího vyšetřování. (mik)

Pracovníci prostějovského magistrátu, 
kteří musejí podstupovat často zdlou-
havá jednání zastupitelstva, mají od 
svého zaměstnavatele ještě jednu úlevu. 
„V uvedených případech nejen povoluje-
me, ale přímo nařizujeme, že výkon práce 
smí být zahájen nejdříve za osm hodin 
od okamžiku, kdy byl při jednání zastu-
pitelstva ukončen. Současně v takovém 
případě nařizujeme, že následující nepře-
tržitý odpočinek mezi směnami musí 
být adekvátně prodloužen přesně podle 
podmínek uvedených v příslušných usta-
noveních Zákoníku práce, tedy nejméně 
na čtrnáct hodin. Dodržování těchto naří-
zení důsledně kontrolujeme,“ konstatoval 
směrem k  pracovní náplni zaměstnanců 
Lubomír Baláž, tajemník Magistrátu statu-
tárního města Prostějova.
Na místě je tedy se zeptat, je tomu sku-
tečně zapotřebí? 
Večerník vzkazuje: jednat zodpověd-
ně o každém palčivém bodu ANO, ale 
opravdu zbytečně natahovat každou 
banalitu NE!

PROSTĚJOV Současný náměstek 
prostějovské primátorky pro do-
pravu a sociální oblast Pavel Sme-
tana (ČSSD) je předsedou Komise 
sportovní Rady města Prostějova již 
šestým rokem. Jak on sám říká, pr-
vořadým úkolem této komise je roz-
dělování dotací sportovním klubům. 
A kolikrát je to hodně těžká a nevděč-
ná práce... „Jak známo, nikdy neu-
spokojíte všechny. V každém případě 
se snažíme pomáhat všem,“ opakuje 
donekonečna Smetana, který je po 
Pišťákovi, Sokolové, Pospíšilovi a Bar-
tošové již pátým respondentem dlou-
hodobého seriálu Večerníku.

 Po vašem nástupu do funkce ná-
městka primátorky jste prohlásil, že 
rezignujete na post předsedy Komise 
sportovní. Nestalo se tak. Proč? 
„Rezignoval jsem na všechny funkce, 
které jsem tehdy zastával. Skončil jsem 
na pozici místopředsedy dozorčí rady 
společnosti Vodovody a kanalizace Pro-
stějov, předsedy dozorčí rady společnosti 
Domovní správa Prostějov a vzdal jsem se 
i členství ve školské radě Reálného gym-

názia a základní školy města Prostějova. 
Tak, jak jsem slíbil před svým zvolením, 
rezignoval jsem i na funkci předsedy 
Komise sportovní Rady města Prostě-
jova. Ale rada rozhodla jinak. Vzhledem 
k tomu, že s touto prací mám letité zkuše-
nosti, tak moji rezignaci nepřijala.“

 Co je vůbec náplní práce sportovní 
komise?  
„Úkolem číslo jedna je rozdělování fi-
nančních prostředků jednotlivým spor-
tovním oddílům ve městě, a to hned 
v začátcích kalendářních roků. Ve druhé 
řadě se rovněž snažíme podporovat veš-
keré sportovní aktivity v Prostějově. Ka-
ždoročně například pořádáme vyhlašení 
pravidelné ankety Sportovec města, pod-
porujeme organizaci atletických závodů 
Prostějovská laťka a nově připravujeme 
fotbalový turnaj mládežnických družstev 
mezi jednotlivými částmi města.“

 Jak těžké je rozhodovat o tom, ko-
lik který sport v Prostějově dostane od 
města peněz?
„Je to dost náročné. Každoročně se sejde 
zhruba sto dvacet žádostí o dotaci. Nej-
prve začínáme řešit střední a velké spor-
ty, protože v jejich případě jde o žádosti 
nad padesát tisíc korun, které je potřeba 
schválit únorovým zastupitelstvem. Toto 
jednání sportovní komise trvá vždy čtyři 
až pět hodin. Bereme podrobně jeden 
požadavek za druhým, posuzujeme ná-
ročnost sportu, zda daný klub má správ-

ně vyúčtovány všechny předešlé dotace, 
zda není dlužníkem města a podobně. 
V letošním roce jsme se snažili především 
podpořit základní podmínky pro činnost 
klubů, tedy to, aby dotace byly směrovány 
do nájmů, energií a dopravy.“

 Bývají tyto diskuze hodně emotivní? 
„Jsou to velmi vášnivé diskuze... Ne snad 
proto, že bychom se jako členové komise 
hádali, ale máme mezi sebou různé od-
borníky z jednotlivých sportů i politických 
stran a každý se vyjadřuje k tomu svému. 
A pochopitelně ho obhajuje. Vzájemně si 
tedy vysvětlujeme, jak je který sport finanč-
ně náročný a co všechno potřebuje. Jiné 
nároky má pochopitelně šachový oddíl, 
jiné zase atletický či hokejový klub...“

 Je podle vás v pořádku kastovat 
sport v Prostějově na prioritní kluby 
a pak ty ostatní? 
„Já bych to nenazval kastováním! Nároč-
nější sporty si prostě žádají vyšší částky 
na dotacích. Prostějov disponuje hned 
několika velmi úspěšnými sportovními 
kluby, které městu dělají výbornou rekla-
mu. Hraje se zde špičkový světový tenis, 
v Evropě nás reprezentují volejbalistky, 
máme výborné basketbalisty, boxery 
a prvoligové hokejisty s obrovskou zá-
kladnou fanoušků. A v poslední době se 
navíc dere na výsluní kopaná.“

 Není to lidově řečeno moc kohoutů 
na jednom smetišti? Mám tím na mysli 
kvůli rozdělování městských peněz. 

„To máte pravdu, ale buďme za to 
rádi. Které město velikosti Prostějova 
se může pochlubit tak veleúspěšný-
mi sportovci? A co se týká množství 
finančních prostředků, vloni jsme 
navýšili celkový objem dotací 
o další zhruba tři miliony korun. 
Peníze musíme vždy mezi 
tyto sporty rozumně 
podělit.“ 

 Na posledním jednání zastupitel-
stva jsme byli svědky ostré diskuze 
kolem hokeje. Opozice chtěla zablo-
kovat dotaci LHK Jestřábi kvůli nepří-
stojnostem fanoušků v hledišti. Co vy 
na to?
„Myslím si, že kolegové z opozice roz-
hodně pravdu neměli, k důvodům 
jejich kritických vystoupení proti fa-
nouškům hokeje se raději vyjadřovat 
nebudu. Je však zarážející, že kritizují 
něco, čemu nebyli vůbec přítomni. My 
dáváme finanční prostředky klubům 
a necítíme se oprávnění hodnotit vy-
stupování fanoušků. Co se objevilo na 
tribunách při derby s Přerovem, bylo 
pouze v rovině verbální. Je pochopitel-
né, že fanoušci hokeje jsou více emo-
tivní než například příznivci stolního 
tenisu či gymnastiky. Podstatné je, že 

jsou prostějovští hokejoví příznivci kul-
tivovaní a nejsou agresivní tak, jako fa-
noušci některých jiných prvoligových 
či extraligových klubů. Kvůli zjitřené 
atmosféře při tak vypjatém sportovním 
utkání někomu omezovat peníze je 
holý nesmysl!“ 

 Když máme v Prostějově tolik 
úspěšných sportovních klubů, ne-
stálo by za úvahu ještě více v roz-
počtu města zvýšit celkovou sumu 
peněz na dotaci pro sport?
„Jak už jsem řekl, nedávno jsme ten 
celý ´balík  ́peněz zvedli o tři miliony 
korun. Samozřejmě můžeme diskuto-
vat o dalším navýšení. Ale zase musíme 
mít na paměti, že stejně tak musíme 
podporovat i kulturní a sociální organi-
zace. A těch máme v Prostějově naštěstí 
také hodně.“  (úsměv)
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„Myslím si, že koupaliště ve Vrahovicích 
město určitě potřebuje. Vždyť kromě 
aquaparku tady žádné koupaliště již není, 
ba naopak spíše chybí. V aquaparku v Kra-
sicích se nedá pořádně zaplavat a je vždy 
přehlcen lidmi. Podle mě by ale bylo vhod-
né koupaliště ve Vrahovicích zrekonstruo-
vat, působí už poněkud zastarale. A také 
by nebylo špatné, kdyby v něm byla aspoň 
trošku teplejší voda, než tomu bylo doteď, 
a přibylo třeba hřiště na plážový volejbal.“

Anketa
ptali jsme se v ulicích

ANO

VLADIMÍR GRYGAR
VRAHOVICE

ANO

„Koupaliště ve Vrahovicích je jedno-
značně potřeba! V Prostějově jinak není 
žádné místo, kde si člověk může v klidu 
a bez návalu lidí zaplavat. Do aquaparku 
se nehodí jít, protože tam bývá hrozně 
moc lidí a místo k plavání tam žádné není. 
Tamní ´koupák  ́ale potřebuje nějakou 
tu rekonstrukci. Myslím, že ohledně 
návštěvnosti by se zde uživilo určitě i další 
koupaliště. Lidí, kteří by si rádi zaplavali je 
dost, ale kromě vrahovického koupaliště 
není kde...“ ptala se: Aneta Křížová

VE VRAHOVICÍCH?

aneb

exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Michal 
KADLEC

V rámci projektu MILUJEME VEČERNÍK proběhl v loň-
ském roce seriál rozhovorů s tehdy nově zvolenými členy 
Zastupitelstva statutárního města Prostějov. Postupně 
jsme vyzpovídali všech pětatřicet komunálních politiků, 
kteří dostali důvěru veřejnosti a došlo i na staronového 
navrátilce i ryzí nováčky, jež zaskočili za své odstoupivší 
kolegy. Následně jsme pak hned v tuctu dílů přinesli za-

jímavé ohlédnutí za jednotlivými výroky, které redaktor 
Večerníku náležitě a zejména aktuálně okomentoval. 
Pro letošní rok jsme připravili novou sérii exkluzivního po-
vídání se zástupci prostějovské veřejnosti v nejvyšším po-
litickém orgánu magistrátu. Drtivá většina z nich zastává 
různé funkce ať už přímo v zastupitelstvu, či v komisích ra-
dy města a voličům se tak má z čeho zpovídat. Interview 

budou tentokrát zaměřena právě na tato jejich působe-
ní. Co za půldruhého roku své činnosti pro občany města 
udělali a co naopak nezvládli?
Pokud máte něco na srdci i vy, klidně se zeptejte. Vaše 
otázky čekáme na e-mailu redakce@vecernikpv.cz! 
Stačí napsat, komu je dotaz určen, a my vše obstará-
me za vás!    

za pozemky 
PŮL DNE

Nechtěně...

a UJEL!

ČERNÁ
KRONIKA

Dvě kola
z garáže

Dosud neznámý pachatel se 
v době od nedělního odpoledne 
6. března do následujícího rána 
vloupal do garáže na dvoře byto-
vého domu v Prostějově. Zevnitř 
odcizil pánské horské jízdní kolo 
a dámské horské jízdní kolo. Ma-
jiteli tímto vznikla škoda vyčísle-
ná na 20 200 korun. Neznámému 
pachateli v případě dopadení za 
přečin krádeže hrozí trest odnětí 
svobody až na dvě léta. 

Dluží na dceru
Celkem 34 000 korun k rukám 
matky své šestnáctileté dcery 
z Prostějova dluží sedmatřiceti-
letý muž z Přerovska. Svou po-
vinnost neplní, přestože mu byla 
uložena rozsudkem Okresního 
soudu v Prostějově. Ten muži v 
roce 2012 stanovil, že na výživu 
své dcery bude přispívat měsíč-
ně částkou dvou tisíc korun. V 
září roku 2015 pak tentýž soud 
částku zvýšil na pět tisíc korun 
měsíčně. Ve věci je vedeno zkrá-
cené přípravné řízení. Muži hro-
zí až dva roky vězení.

s městskou policií
168 ho

di
n

Vlčák na benzínce
V průběhu minulého týdne byly 
zaznamenány hned čtyři odchyty 
toulavých psů. Ve dvou případech 
čtyřnohé tuláky odchytili samotní 
nálezci a vzali si je domů. Poté při-
volali strážníky, kteří psy odvezli na 
služebnu. Německý ovčák bez pá-
níčka skončil na čerpací stanici, od-
kud si ho převzala hlídka. Ve čtvrtek 
10. března v nočních hodinách pak 
nahlásil občan pohybujícího se psa 
u kruhového objezdu v blízkosti 
nemocnice, následoval jeho od-
chyt hlídkou. Pes měl obojek a ná-
hubek, čip ale zjištěn nebyl. Pokud 
se majitel o něj nepřihlásí, skončí 
v olomouckém útulku. Ostatní 
pejsci měli štěstí, všichni nakonec 
skončili v rukou svých páníčků, kte-
ří si je vyzvedli. Za volně pobíhající-
ho psa lze udělit blokovou pokutu 
až do výše pěti tisíc korun.            

S kávou na podlaze 
Na základě oznámení vyjížděla hlídka 
minulou sobotu 5. března po sedmé 
hodině ranní do prostoru čerpací 
stanice, kde se trojice podnapilých 
mladíků chovala nevhodně. Obsluhu 
urážela a nemínila ji respektovat. Po 
zakoupení kávy z automatu si pánové 
sedli přímo na podlahu a od tohoto 
počínání nemínili upustit. Až strážníci 
nezvedence z benzínky vykázali.

Prostějovská policie vyhlási-
la celostátní pátrání po čtve-
řici osob, která je podezřelá 
z trestné činnosti a skrývá se 
před spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci zákona 
žádají veřejnost o pomoc při 
jejich dopadení. Prostějov-
ská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu 
uvedených osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv oddě-
lení Policie ČR prostřednictvím 
bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální 
policie a vyšetřování Prostějov 
na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ po kvartetu hledaných
se narodil 10. září 1987 a trvalé byd-
liště má hlášeno v okrese Prostějov. 
Na hledaného vyhlásila prostějovská 
policie celostátní pátrání dne 3. lis-
topadu 2015. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 28 do 30 let, měří mezi 
170 až 175 centimetry, má střední 
postavu a hnědočerné rovné vlasy. 

PETR PÁLENÍK

se narodil 29. května 1994 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
22. února 2016. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 22 do 25 let a měří mezi 
170 až 175 centimetry. Bližší údaje 
k hledané osobě nejsou známy.  

ZDENĚK ZWESPER

se narodila 16. července 1989 a trva-
lé bydliště má hlášeno v okrese Pro-
stějov. Na hledanou vyhlásila pro-
stějovská policie celostátní pátrání 
dne 9. září 2015. Její zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 26 do 30 let a měří mezi 
160 až 165 centimetry. Bližší údaje 
k hledané osobě nejsou známy. 

se narodil 19. března 2000 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
18. listopadu 2015. Jeho zdánlivé stáří 
je v rozmezí od 14 do 15 let, měří mezi 
162 až 165 centimetry, má hubenou 
postavu, hnědé oči a černé vlasy. 

krimi6 Pondělí 14. března 2016
www.vecernikpv.cz

MARIO HANGURBADŽO

IZABELA LAKA TOŠOVÁ

PROSTĚJOV Věrnost se většinou vyplácí. Svědčí o tom mi-
mo jiné množství nejrůznějších „věrnostních“ karet. I každá 
hospoda si nade vše hýčká své štamgasty. Také třiadvacetile-
tý Ladislav Petruš a o rok mladší Ondřej Šádek se do restaura-
ce u rybníka ve Víceměřicích rádi vraceli. Bohužel tak obvykle 
činili v době, kdy už bylo pohostinství dávno zavřené... Proto 
minulé úterý stanuli u Okresního soudu v Prostějově. ý

exkluzivní
reportáž

pro Večerník 
Martin
ZAORAL

NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇNAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇ

Tak tohle je případ pro slavného 
vrchního strážmistra Arazima 
z četnické pátrací stanice! Navý-
sost rozzlobená žena z Němčicka 
nahlásila policistům, že jí někdo 
zadávil osm slepic. Chovatelka 
vzápětí určila i dva pachatele to-
hoto brutálního činu!

Strážci zákona tedy nyní pátrají 
po dvou pouličních psech, kteří se 
za slepicemi podhrabali pod plo-
tem. Jak to dokázali, to nechápe 
nikdo. Každopádně majitelka 
utrpěla škodu bratru za dvanáct 
stovek a prý tak dobré nosnice už 
nikde nesežene. Zda teď policisté 
nechají oba pachatele krvavého 
činu utratit, o tom oficiální místa 
mlčí…
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Peníze „ulité“ v bankách

Hospodářská kriminálka řešila případ 
praní „špinavých“ peněz. „Oddělení hos-
podářské kriminality v souvislosti s přije-
tím trestního oznámení od Finančního 
analytického útvaru Ministerstva financí 
České republiky zajistilo v bankovních 
ústavech v Prostějově na čtyřech bankov-
ních účtech finanční prostředky ve výši 
přesahující šestset padesát tisíc korun. 
Stalo se tak pro podezření ze spáchání 
trestného činu legalizace výnosů z trestné 
činnosti. V součtu jsme už letos obdob-
ným způsobem zajistili prostředky a ma-

jetek v hodnotě přesahující půldruhého 
milionu korun,“ zkonstatoval Novák. 

Prý malta na znaèkách...

Velmi kuriózní oznámení, kterému se 
příliš nechtělo věřit, obdrželi policisté 
hned první březnový den. „Při sněho-
vých přeháňkách nám oznamovatel za-
volal na linku 158, že všechny dopravní 
značky ve směru z Prostějova na Výšo-
vice jsou zašpiněny maltou. Když ovšem 
policisté uvedený silniční úsek projeli, 
zjistili, že značky sice moc viditelné nej-
sou, ale jsou pouze zasněžené,“ pousmál 
se nad hlášením šéf prostějovské policie. 

Pøedèasná radost 

Radost z údajně nalezeného mobilního 
telefonu netrvala dlouho. „Nejmenova-
ný mladík se svým kamarádem si v jedné 
z prostějovských zastaváren nalezl svůj 
mobil, který mu byl odcizen. A tuto sku-
tečnost nám nahlásil. Za účasti policistů 
byla v uvedené provozovně provedena 
prohlídka, při které se zjistilo, že mobilní 
telefon je pouze podobný tomu, co byl 
mladému muži ukraden...,“ zkonstatoval 
Novák. 

Pomohli staøence

Velmi zmatená seniorka požádala v pá-
tek 4. března prostřednictvím linky 158 
prostějovské policisty o pomoc. „Volala 
nám devadesátiletá paní, že se ve Výšo-
vicích ztratila a nemůže trefit k domu, 
kam se nedávno přistěhovala. Na místo 
byla vyslána hlídka, která zjistila, že paní 
si šla nakoupit potraviny do pojízdné 
prodejny a nemohla najít cestu zpátky 
domů. Policisté ji samozřejmě k domovu 
odvezli,“ sdělil vedoucí Územního odbo-
ru Prostějov Policie ČR s tím, že řešit se 
musí opravdu všechno.  

Bez obìtí na životech

Večerníku se podařilo získat aktuálně 
vydanou statistiku nehodovosti za první 
dva měsíce tohoto roku. Na první po-
hled se jeví poměrně optimisticky. „Za 
největší pozornost stojí zřejmě fakt, že 
za uvedené období nedošlo na Prostě-
jovsku k žádné dopravní nehodě, která 
by si vyžádala smrtelnou oběť. Počet ha-
várií je rovněž nižší než za stejné období 
loňského roku. Během ledna a února 
došlo k sedmasedmdesáti dopravním 

nehodám, při nichž byla jedna osoba zra-
něna těžce a dvaadvacet účastníků nehod 
utrpělo lehká zranění,“ vyjmul ze statistik 
Pavel Novák. 

Skleróza je hrozná vìc...

V úterý 9. března vyjížděli policisté do 
baru u centra města, odkud jim volala 
mladá žena, že byla okradena o kabelku. 
„Podle jejího oznámení měla mít v ka-
belce finanční hotovost šest tisíc korun 
a platební kartu. Nicméně po krátké 
době volal přítel zmíněné paní, že kabel-
ka se šťastně našla, oznamovatelka si ji 
podle všeho zapomněla doma. I takové 
případy máme na stole...,“ pokrčil rameny 
první muž prostějovských policistů. 

Velikonoèní kontroly

Už v těchto dnech vydává prostějovská 
policie důrazné upozornění, že během 
prodlouženého velikonočního víkendu 
znásobí kontroly na všech silnicích na 
Prostějovsku. „Každoročně tyto dny při-
nášejí zvýšený výskyt řidičů na silnicích, 
často jde i o takzvaně sváteční šoféry. 
Může docházet často ke kolizním situ-
acím, což samozřejmě chceme ohlídat 

a ovlivnit tak příznivě dopravní situaci 
v tomto období. Nemusím snad ani zdů-
razňovat, že se hodně zaměříme také na 
kontrolu řidičů, zda nejsou omámení al-
koholem nebo jinou návykovou látkou,“ 
poslal výstrahu Pavel Novák. 

„Poslední měsíc mohu hodnotit jako po-
měrně klidné období, neřešili jsme žád-
ný závažný trestný čin. Mrzí mě hlavně 
množství odcizených kabelek a dalších 
cenných předmětů z vozidel na parkoviš-
tích. Bohužel v několika případech tato 
auta nechali majitelé nezajištěná a bez 
dohledu. Zaráží i skutečnost, že mnozí 
řidiči si sice uzamknuli své vozidlo, ale 
uvnitř nechali na sedadlech volně ležet 
mobilní telefony, peněženky, notebooky 
a podobné věci. A to je vždy velké lákadlo 
pro každého nenechavce.“ upozorňuje 
Pavel Novák na známou věc. 
Večerník ještě zajímalo, jak se v uplynu-
lém období vyvíjela problematika při-
stižených řidičů pod vlivem omamných 
látek. „Jestliže za období od prvního 
ledna do desátého března tohoto roku 
evidujeme už stopětadvacet zadržených 
řidičů pod vlivem alkoholu či drog, mys-
lím si, že k tomu už není moc co dodat! 
Neustále ale říkám, že potírání tohoto 

nešvaru je jednou z priorit prostějovské 
policie. Nejde o nějakou soutěž, kolik ta-
kových šoférů přistihneme a zadržíme,“ 
dodává vedoucí Územního odboru Pro-
stějov Policie ČR. (mik) 

PROSTĚJOV Vážné i nevážné 
případy řešili v posledním období 
prostějovští policisté. Jak prozradil 
Pavel Novák, vedoucí Územního 
odboru Prostějov Policie ČR, hlíd-
ky několikrát vyjížděly i na zákla-
dě velmi kuriózního oznámení. 
O tom všem si Večerník v rámci na-
šeho dlouhodobého seriálu se šéfy 
krajských jednotek Integrovaného 
záchranného systému tentokrát 
povídal právě s prvním mužem 
místní regionální policie.

“ Letos jsme už 
zadrželi 125 řidičů 

pod vlivem 
omamných látek, 

k tomu už není 
moc co dodat...

ZLODĚJI CHODILI DO HOSPODY 
SNAD ČASTĚJI NEŽ ŠTAMGASTI...

Ladislav Petruš měl opakovaně vykrást restauraci ve Víceměřicích  

Obžalovaný Ladislav Petruš dorazil k soudu bez občanky. Měl si ji zapomenout 
v Německu, kde nyní pracuje.    Foto: Martin Zaoral

Foto: archív Večerníku

Když se „perou“ špinavé peníze či zapomínají kabelky...



VRAŤTE UČITELŮM RÁKOSKY A INKLUZE

Každý řetěz je tak pevný, jak 
pevný je jeho nejslabší článek. 

To je známá pravda. A také hlavní 
argument všech odpůrců zavedení 
inkluze. Podle nich totiž rozhození 

slabých článků do jednotlivých řetě-
zů školních tříd povede k celkovému 
oslabení českého školství. Tento ná-
zor zastávají zejména samotní učitelé. 
A nelze se jim divit. Vždyť z praxe 
sami velmi dobře vědí, že jeden dare-
bák umí rozklížit celou třídu. 

Na druhou stranu před takový-
mi padesáti lety chodily děti 

do vesnických malotřídek a žádné 
pomocné školy nebyly v dosahu. 
Někteří propadlíci byli rádi, že se na-
učili číst. Přesto talentovaní žáci, kte-
ří z nich vyšli, se mohli směle měřit 
s ostatními. Naopak se naučili vzá-
jemně spolupracovat. Staršímu „os-
líkovi“ pomáhali s učením, ten je zas 
bral pod ochranná křídla při bruslení, 
koupání či lítání po vesnici. Řeklo by 
se, jak ta inkluze báječně fungovala...  

Je tedy lepší dělit zrno od plev, 
nebo všechny hodit do jednoho 

pytle, ať se to tam nějak popere? 
Sám jsem zažil obojí. Vzpomínám 
si na vesnickou základní školu, na 

které mnozí „rostli pro kriminál“ 
(a někteří do něj také dorostli.). 
Problém obvykle nebyl ani tak 
v nedostatku jejich inteligence jako 
spíše ve špatném rodinném záze-
mí. Přesto chápavost u některých 
z nich byla skutečně snížena a tehdejší 
soudružka učitelka se jim musela vě-
novat výrazně více než ostatním. Ale 
někdy to zůstalo i na nás samotných. 
A tehdy jsem mohl plně docenit 
pravdivost přísloví, které praví: Řek-
ni mi a já zapomenu, ukaž mi a já si 
zapamatuji, ale správně pochopím 
teprve tehdy, když to budu muset 
někomu vysvětlovat. Později jsem 
přešel na výběrové víceleté gymnázi-
um. Spolužáci se výrazně proměnili. 
Všichni ve třídě pocházeli z takzva-
ných „dobrých rodin“ a byli (alespoň 
na první pohled) slušní, inteligentní 
a občas i snaživí. Profesoři to za ta-
kových podmínek měli jednodušší 
a nemuseli řešit výstřelky, s nimiž se 
potýkali jejich kolegové na vesnické 
„základce“. Během hodin se toho 
stihla probrat spousta a bylo to jasně 
patrné i na výsledcích. Téměř všich-
ni jsme vystudovali vysoké školy 
a mnozí z nás dokázali své vzdělání 
také patřičně zúročit.   

Inkluzivní vzdělávání jako takové 
vzniklo „od stolu“. Je jasné, že lidi 

z praxe je považují za naprostý nesmy-
sl. Přesto dříve přirozeně fungovalo. 
Jenže jeho zásadním předpokla-
dem je nejen sebevědomý učitel, ale 
také vysoká míra kázně všech žáků. 
A něco takového se v rámci dnešního 
školství jeví jako naprosté sci-fi. Nedě-
lejme si totiž iluze. Děti jsou jako život 
sám. Dokáží být neskutečně roztomilé 
a krásné stejně jako kruté a nemilosrd-
né. Tomu se nedá vyhnout. Ale ať si své 
války nechají mimo školní lavice!

Jak toho dosáhnout? Bohužel 
současné školství došlo v mnoha 

ohledech tak daleko, že jako jediným 
řešením se jeví obří veřejná zakázka 
na nákup desítek rákosek do každé in-
kluzivní školy a vyvěšení hesla „Metla 
vyhání děti z pekla“ přímo pod por-
trét prezidenta republiky. Myslíte, že 
je to zbytečně krutá nadsázka? Není. 
Stačí mít spravedlivé kantory a děti 
to ocení. Nemusíme se bát, že z nich 
vyrostou „citoví mrzáci“. 
Jisté však je, že pokud inkluze umě-
le vtrhne do škol, kde neexistuje 
kázeň a přirozená autorita, bude to 
pro ně jednoznačně znamenat pád 
o několik stupňů níž.  

PROSTĚJOV Nechybělo málo a 
došlo k  obrovské tragédii. Takřka 
v  centru města se totiž odehrály 
hektické okamžiky, v  nichž šlo 
doslova a do písmene o život! A 
to poměrně mladý. Dvanáctiletou 
dívku se naštěstí podařilo zachrá-
nit. „Je to opravdu smutný případ 
a zarážející navíc v tom, že jde o 
dítě,“ potvrdil událost exkluzivně 
Večerníku Radomír Gurka, ředitel 
Zdravotnické záchranné stanice 
Olomouckého kraje, územního 
odboru Prostějov. 
Následně nám šéf místní záchranky 
popsal samotný děj hrůzného oka-
mžiku, ke kterému došlo již takřka 

před měsícem. „V úterý šestnáctého 
února večer jsme vyjížděli k nahlá-
šenému pokusu o sebevraždu do 
Olomoucké ulice. V  tamním domě 
vyhrožovala dvanáctiletá dívenka 
skokem z okna na ulici. Předtím ještě 
rozbila skleněnou láhev s tím, že stře-
py použije k sebevraždě. Naštěstí se 
lékařům ve spolupráci s její mamin-
kou podařilo holku od úmyslu vzít si 
život odradit,“ popsal Gurka příběh 
se šťastným koncem.  
O to podivnější ale je, že podle 
lékařů se dívka o sebevraždu ne-
pokusila poprvé. „Podle záznamů 
jde skutečně o opakovaný případ. V 
onen únorový večer byla za doprovo-
du své matky převezena na psychiat-
rickou kliniku do Brna,“ přidal ještě 
jednu informaci Radomír Gurka. 

Smutný případ zaregistrovala i pros-
tějovská policie. „Mohu potvrdit, že 
šestnáctého února tohoto roku jsme 
přijali oznámení od rodičů nezletilé 
dívky, která měla vyhrožovat sebepo-
škozením. Na místo byla vyslána hlíd-
ka, která žádné protiprávní jednání 
nezjistila. Informaci o zjištěných sku-
tečnostech jsme předali pracovníkům 
oddělení sociálně-právní ochrany dětí 
Magistrátu města Prostějova,“ sdělil 
František Kořínek, tiskový mluvčí 
Policie ČR pro Územní odbor Pros-
tějov. Večerník rovněž zajímalo, zda 
v těchto případech pokusů o sebe-
vraždu nezletilých policie nějakým 
způsobem prověřuje schopnost 
rodičů postarat se o své dítě či do-
konce jejich možnou vinu na zkrat-
kovitém jednání nezletilce. 

„Obecně řečeno, pokud dojde k se-
bevraždě, vždy se prověřuje, zda oběť 
někdo k tomuto činu pohnul, či mu s 
realizací pomáhal. V případě kladné-
ho zjištění by na místě bylo podezření 
z trestného činu účast na sebevraždě. 
Pokud takové okolnosti nenastanou, 
nelze nikoho stíhat. Tedy ani rodiče 
dítěte, které se pro sebevraždu samo 
rozhodlo a provedlo ji,“ odpověděl 
nám František Kořínek.  
Večerník se pokusil přímo v  inkrimi-
novaném domě kontaktovat rodiče 
dvanáctileté dívenky, která si chtěla vzít 
život. Zatím se to nepodařilo. „Běžte do 
pr....! To nemyslíte vážně, že se chcete 
pitvat v takových věcech. Ostatně, ta 
žena s dítětem tady ani není,“ odbyl nás 
jeden z nájemníků nemovitosti v Olo-
moucké ulici.   (mik)

PROSTĚJOV Policisté pátrají po 
viníkovi dopravní nehody, ke kte-
ré došlo v Barákově ulici, a to v blí-
že neurčené době minulého úterý 
8. března od 10:45 hodin do 8:00 
hodin následujícího dne...   

PROSTĚJOV Splnil, co dopravní 
předpisy od něho vyžadují. Šofér 
škodovky zastavil a dával na pře-
chodu v Olomoucké ulici přednost 
chodkyni. V tom do jeho auta zeza-
du „napálila“ pětadvacetiletá žena 
za volantem Volkswagenu. Rázem 
se šedesátiletá chodkyně válela na 
zemi!   
„V neděli šestého března v 18:45 hodin 
došlo v Olomoucké ulici k dopravní 
nehodě dvou osobních automobilů 
a následnému sražení ženy na přecho-
du pro chodce,“ informoval František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. „Třiceti-
letý řidič osobního automobilu značky 
Škoda před přechodem pro chodce 
u křižovatky s ulicemi Vojtěcha Outra-
ty a Edvarda Valenty zastavil proto, aby 
umožnil bezpečné přejití vozovky šede-
sátileté ženě. Poté však pětadvacetiletá 
řidička osobního automobilu značky 
Volkswagen z dosud přesně nezjiště-

ných příčin nedobrzdila a do vozidla 
zezadu narazila. Škodovka byla vlivem 
nárazu posunuta dopředu, kde na pře-
chodu pro chodce porazila přecházející 
ženu. Ta upadla na kapotu vozidla, kde 
následně narazila do čelního skla a poté 

dopadla na komunikaci,“ popsal po-
drobně nevšední havárii Kořínek.  
Při nehodě byli zraněni hned čtyři lidé. 
„Došlo k lehkým zraněním chodkyně, 
dále pak muže, ženy a dítěte ve vozidle. 
Hmotná škoda byla předběžně vyčísle-

„Zákonem není určeno, jak dlouho má 
jednání obecních zastupitelstev trvat. 
Předpokládám, že zákonodárce ale ani ve 
snu nenapadlo, že by tato jednání trvala 
tak dlouho, jako je tomu u nás. Pokud si 
dobře pamatuji, tak během minulého 
volebního období bylo zcela výjimečné, 

když schůze trvala do osmi hodin večer. 
Teď mnohdy překonáváme půlnoc, což 
je podle mého názoru zcela zbytečné 
a při konstruktivním přístupu k měst-
ským záležitostem to ničemu nepro-
spěje,“ svěřila se Večerníku na toto téma 
Alena Rašková, primátorka Statutárního 
města Prostějov. 
Oproti minulému volebnímu období 
se ale hodně změnilo, v zastupitelstvu 
výrazně posílila opozice. „Nejde vůbec 
o to, že dříve nebyla opozice tak silná. 
Programy jednání jsou stejně bohaté jako 

v minulosti a i v minulosti se o jednotlivých 
bodech také hojně diskutovalo. Zásadním 
problém, proč se současné zastupitelstvo 
tolik protahuje, je zcela nepochopitelná 
obstrukce vedená opozičními zastupiteli 
v bodech, které vůbec nejsou v původním 
programu,“ míní první žena magistrátu. 
Za příklad uvádí skutečnost z posledního 
jednání. „To jsme zcela zbytečně diskuto-
vali půldruhou hodinu o hokejovém der-
by mezi Prostějovem a Přerovem. A nejvíc 
přitom debatovali ti opozičníci, kteří na 
tomto utkání vůbec nebyli a neměli tudíž 
ani nejmenší představu o tom, co se tam 
dělo. A takových zbytečných diskuzí bych 
mohla jmenovat desítky,“ rozohnila se Ale-
na Rašková. 
Večerník ovšem namítl, že právě primátor-
ka jako řídící schůze má právo tyto kolikrát 
bezduché diskuse zastavit. „Máte pravdu! 
Jsem mnohdy hodně benevolentní a vy-
hovím zastupitelům často při jejich žádosti 
o třetí, čtvrtý i pátý diskusní příspěvek. Při-
tom každý má podle jednacího řádu právo 
pouze na dva dvouminutové příspěvky ke 
každému bodu jednání,“ přiznává s tím, že 
v budoucnu hodlá pravidla dodržovat bez 
přísloví za dobrotu na žebrotu... 
Jak vyplývá z  přiloženého grafu, re-
kordní jednání zastupitelstva proběhlo 
8. června loňského roku, kdy všichni 
přítomní zasedli do lavic ve třináct ho-
din a ti poslední je opustili až půldru-
hou hodinu po půlnoci následujícího 
dne! Druhého nejdelšího maratonu jsme 
byli svědky při dosud posledním zasedání 
15. února 2016, které trvalo přesně jede-
náct hodin a padesát minut. Na „bednu“ 
se dostalo dubnové zasedání s časem jen 
o něco málo menším - 11:33 hodiny. Přes 
deset hodin se ještě vylouplo prosinco-
vé setkání komunálních politiků z  roku 
2014, které trvalo bez osmi minut plných 

jedenáct hodin. Naopak mezi rekordmany 
na opačném pólu patří dvě ustanovující 
schůze z listopadu 2014, mezi něž se vklí-
nilo mimořádné zasedání z 5. října 2015 
v délce 3:20 hodiny. „Bramborová“ pozice 
patří 14. prosinci 2015, kdy se vše stihlo za 
pět hodin. I proto, že větší část opozice za-
stupitelské lavice opustila...
Při jednáních zastupitelstva je nutná také 
účast několika pracovníků magistrátu, 
zejména vedoucích jednotlivých odbo-
rů. Večerník zajímalo, pokud jednání trvá 
kolikrát i přes půlnoc, zda překročení 
jejich pracovní doby není v rozporu se 
Zákoníkem práce. „Není! Ve vztahu k pra-
covní době zaměstnanců, kteří se účastní 
jednání zastupitelstva, jsme přijali taková 
opatření, aby nebyla překročena maxi-
mální délka směny, která je připuštěna 
Zákoníkem práce. Samozřejmě dochází 
obvykle k výkonu práce přesčas, ale pouze 
v povolených intencích pracovněpráv-
ních předpisů. Zaměstnancům je na den 
konání zastupitelstva vždy nařízeno, aby 
výkon práce zahájili v pozdější dobu, než 

je obvyklé v jiné pracovní dny, což umožní 
v případě potřeby zajistit povolenou účast 
zaměstnanců na jednání zastupitelstva i do 
pozdních nočních hodin,“ vysvětlil nám 
Lubomír Baláš, tajemník Magistrátu měs-
ta Prostějova. 
Co všechno se tedy musí na zastu-
pitelstvu dodržet, aby zúčastnění 
zaměstnanci magistrátu nebyli ně-
jakým způsobem poškozeni? „Musí 
mít zaručenou přestávku na jídlo 
a oddech v délce nejméně třiceti mi-
nut, a to vždy nejdéle po šesti hodi-
nách nepřetržitého jednání zastupitel-
stva. Dále zaměstnancům nařizujeme 
a důsledně od nich vyžadujeme, 
aby dodržovali ustanovení Záko-
níku práce o nepřetržitém odpo-
činku mezi dvěma směnami. Dále 
samozřejmě dostávají zaměstnanci 
příplatky za práci přesčas a za noční 
práci,“ sdělil Lubomír Baláž, čímž 
potvrdil, že maratónská představení 
komunálních politiků se prodražují 
i pro městskou pokladnu. 

Koupí OP cizinci?
Prostějov (red) - Na město Pros-
tějov se obrátilo několik investorů, 
kteří by chtěli vybudovat své výrob-
ní areály v průmyslové zóně v Pros-
tějově. Vzhledem k tomu, že magis-
trát v současné době nedisponuje 
žádnými využitelnými pozemky, sta-
lo se alespoň aktivním prostřed-
níkem jednání investorů s majiteli 
pozemků po bývalém Oděvním 
podniku Prostějov. „Majitel těchto 
pozemků má možnost přímo jed-
nat se zahraničními investory. Bude 
jistě legislativně jednodušší, když 
bude prodejcem tato firma,“ brání se 
ale přílišné aktivitě Jiří Pospíšil, ná-
městek primátorky Prostějova. Jaké 
firmy mají o pozemek zájem, však 
přesně neuvedl. „Zájem projevila asi 
trojice či čtveřice investorů ze zahra-
ničí. Jeden z nich vypadá nadějně,“ 
podotkl Jiří Pospíšil.  

Uzavírka v Drozdovicích

Prostějov (red) - Další dopravní 
komplikace nastává v Prostějově 
už od dnešního dne, tj. pondělí 14. 
března! „Až do poloviny května 
musejí řidiči počítat s dopravním 
omezením v Drozdovické ulici. Ta 
bude částečně uzavřena u parkoviště 
v Anenské ulici v Prostějově. Důvo-
dem je stavba nového parkoviště. 
Hlavní objízdná trasa povede přes 
Krasickou ulici,“ uvedl Miroslav Na-
kládal, vedoucí odboru dopravy pro-
stějovského magistrátu. 

RYCHLÝ

zpravodajství14 navštivte stále více oblíbenější inter 

PROSTĚJOV Téma, jež od začátku tohoto volebního období hýbe 
komunální politikou napříč jednotlivými stranami a hnutími, které 
se do nejvyššího orgánu města po volbách na podzim roku 2014 
dostaly. Jde o doslova maratónská jednání zastupitelstva mnohdy 
končící až hluboko po půlnoci. Rekordem je červnové zasedání 
trvající dvanáct a půl hodiny! Jsou vůbec takové schůze něčím 
přínosné, když v jejich závěru většina politiků už pomalu klimbá 
a přítomní zaměstnanci magistrátu se dostávají na hranu Zákoníku 
práce? Večerník se na tento problém podíval trochu podrobněji...  

NEJDELŠÍ JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA TRVALO VÍCE JAK
 „Diskuse končící po půlnoci jsou zbytečné,“ míní primátorka A. Rašková

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal 
KADLEC

najdete nás na
www.

vecernikpv.cz

Délka trvání jednání Zastupitelstva
 mìsta Prostìjova od zaèátku volebního období
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Chodkyni dával přednost, pak ji srazil!  

PROSTĚJOV Tohle řidička abso-
lutně nezvládla! Minulé pondělí
7. března došlo těsně před jedenáctou 
hodinou dopolední v Západní ulici 

k dopravní nehodě osobního auto-
mobilu s motocyklistou. Šoférka se
s autem otáčela u vjezdu do Galy a pře-
hlédla muže jedoucího na motorce...

„Třiašedesátiletá řidička automobilu 
značky Opel jedoucí od Krasické ulice se 
chtěla otočit a vrátit zpět. K otáčení žena 
zvolila vjezd do průmyslového areálu 
Galy. Při vyjíždění zpět na komunikaci 
došlo ze zatím přesně nezjištěných pří-
čin ke střetu s osmašedesátiletým mo-
tocyklistou, který jel směrem k Plumlov-
ské ulici. Po střetu motocyklista upadl 
na komunikaci a došlo k jeho lehkému 
zranění. Muž byl odvezen k ošetření do 
prostějovské nemocnice,“ uvedl k ha-
várii František Kořínek, tiskový mluvčí 
Policie ČR pro Územní odbor Prostějov. 
Hmotná škoda na vozidlech byla před-
běžně vyčíslena na osmnáct tisíc korun. 
Alkohol byl u obou řidičů vyloučen pro-
vedenými dechovými zkouškami. Příči-
ny, okolnosti a míra zavinění jsou před-
mětem dalšího policejního vyšetřování. 
 (mik)

 V NEMOCNICI

Naboural
v Barákově ulici

➢z titulní stranyPROSTĚJOV Rada města Prostějova 
se rozhodla poskytnout další dotační fi-
nance na podporu sociální oblasti. „Pení-
ze musí být vyčerpány do konce tohoto 
roku, kdy budou organizace předkládat 
své vyúčtování, které pak následně projde 
kontrolou,“ vysvětlil podmínky náměstek 
primátorky Pavel Smetana, který je za soci-
ální oblast zodpovědný. Jak uvedl, finance 
z městského rozpočtu poputují čtveřici 
organizací. Celková rozdělená částka je se-
dmasedmdesát tisíc korun. „Schválili jsme 
dotaci ve výši třiceti tisíc korun Hospici 
na Svatém Kopečku u Olomouce, dvacet 
tisíc korun Střední škole, základní škole a 
mateřské škole Jistota na Tetíně v Prostějo-
vě, sedmnáct tisíc korun Svazu neslyšících
a nedoslýchavých v Prostějově a deset tisíc 
korun obdrží od města Domov pro senio-
ry v Jesenci,“ vypočítal Smetana.  (red)

Pondělí 14. března 2016
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MARTINA
ZAORALA

Ahoj všichni. tak jsem vám 
nedávno otevřel tisk a hned si 
vzpomněl na písničku Ivana 
Mládka „Zkratky“. Ta si dělala 
ve své době legraci z nadměr-
ného užívání zkratek praktic-
ky ve všech oblastech života
a začínala slovy „Z PLR do 
MLR jel jsem přes ČSSR, SNB 
mé DKW si stoplo na TK...“ 
Zajímalo by mě, kdo z vás mlad-
ších se na nějakou zkratku v písni 
chytil, a ví, o čem „je řeč“. Bohu-
žel jak jsem teď zjistil, zkratkovi-
tost novodobá, třeba v názvech 
institucí případně spolků nejrůz-
nějšího charakteru anebo dokon-
ce pak už i neúplnost textu, stále 
v převeliké míře „przní“ náš hez-
ký český jazyk. Nejsem sice žád-
ný národní obrozenec, ale jsou 
chvíle, kdy se již zcela začínám 
ztrácet a absolutně netuším, „co 
tím chtěl básník říci“. 
Co mne ovšem dráždí ještě víc, je 
přehršel pravopisných chyb, ob-
zvláště pak užívání I a Y. Vzhle-
dem k vícestupňové kontrole tex-
tu v tiskovinách by přece takové 
úděsnosti vůbec neměly projít 
mezi čtenáře a to již nemluvím
o tom, že opravovat umí i textové 
editory samotné. Tak si říkám, 
zda v některých tiskovinách ne-
pracují jen neživí roboti. Bohu-
žel velmi často se chyby objevují
i v knihách, které, jak známo, nej-
sou zrovna zadarmo. A to je tedy 
již do nebe volající. Problém je
i se psaním velkých písmen, pro-
nikáním „anglismů“ do češtiny 
a podobně. Možná si tím něk-
do připadá světově nebo spíše 
světácky, leč když poslouchám 
média, mám pocit, že někteří
z oněch „světáků“ absolutně ne-
tuší, o čem hovoří. 
Pomalu, ale jistě se blíží svátek 
Jana Ámose Komenského, člově-
ka, kterého nám záviděl a závidí 
celý svět, který mimo jiné rozví-
jel základy našeho jazyka. Pojď-
me mu udělat radost a pojďme 
zase začít mluvit a psát normálně 
hezky česky bez balastu a světác-
kosti. Možná to přispěje i tak ně-
jak k vzájemnému obyčejnému 
lidskému porozumění, kterého si 
myslím, bude potřeba čím dál víc.
 Marty

MARTYHO
SLOUPEK

O
KKKKKKKKKKKKKKKKKKKK

Se zajímavým sociálním experimentem přišla ministryně školství 
Kateřina Valachová. Děti s lehkým mentálním postižením chce 
vzdělávat v běžných školách. Proti jejímu návrhu, který má od za-
čátku nového školního roku přejít do praxe, se zvedla vlna nevole. 
Bouří se proti němu jak rodiče, tak kantoři. Přitom všichni, kteří 
kdysi chodili do vesnické školy, proti tomuto principu nemohou 
nic mít. Zásadní problém však spočívá v tom, že doba se změni-
la. Učitel totiž přestal být místní autoritou a v mnoha případech 
se dostal do role fackovacího panáka, který to schytává ze všech 
stran. A je přirozené, že se bojí, že těch stran ještě přibude... 

Jenom jeden rok?
Vandalský čin v ulicích Stanislava 
Manharda a Jana Olivetského zůsta-
ne podle mého názoru nedostatečně 
potrestán. Jak je možné, že dvěma 
mladým feťákům hrozí za poškození 
dvanácti aut jenom jeden rok vězení 
nebo nějaká pokuta? Obzvláště pak, 
jak jsem se dočetla ve Večerníku, když 
to neudělali poprvé? Jak to tak vidím, 
u soudu dostanou jen podmínku nebo 
veřejně prospěšné práce a řádit budou 
v ulicích dál. A dočkají se vůbec poško-
zení majitelé aut náhrady škody? Po-
chybuji, jak jsem slyšela, ti dva mladí 
pánové nikde nepracují.  
 Jana Páleníková, Prostějov 
Kdyby hloupost nadnášela...

K vysílání přímých přenosů z jednání 
zastupitelstva by se měla připojit hvěz-
dička jako pro film nevhodný pro děti 
a mládež. Protože to, co na zastupi-
telstvu předvádějí jistí politici, by fakt 
děti neměly vidět, a už vůbec ne si brát
z těchto lidí vzor. Když například vi-
dím některé zoufalce (nechci jmeno-
vat), jak melou stále to samé a vydrží 
u toho několik hodin, vzpomenu si 
vždycky na doktora Štrosmajera a na 
jeho památnou větu adresovanou Ivě 
Janžurové - kdyby blbost nadnášela! 
Jsem přesvědčen, že v tom případě by 
okolo radnice létalo nespočet holubi-
ček... Petr Doležel, Prostějov

To je ale dneska krásně, říkám si tak 
o jednom báječně slunečném sobot-
ním ránu. Otravný mráz a rozbředlé 
rádoby sněhové břečky jsou ty tam 
a namísto toho se po náměstí opět 
prohání finalisté soutěže Hare Krišna 
hledá superstar. Letos jsou dokonce 
vybavení nějakým amplionem, zřej-
mě aby svými nekomplikovanými 
songy obšťastnili co možná nejvíc 
spoluobčanů. Blaženost ze sluncem 
ozářeného víkendového dopoledne 
se pomalu vytrácí, jakmile slyším tře-
tí opakovačku hare kršna hare hare. 
Paráda. Teď už tu melodii z hlavy 

nedostanu minimálně do oběda! Ve 
snaze uchovat si dobrou náladu mi-
zím v nejbližším obchoďáku. U pultu 
mi nákupním vozíkem zatarasí cestu 
ven postarší dáma, a když se ji sna-
žím co možná nejopatrněji obejít, 
nechtěně o její vozík zavadím. No co 
se dá dělat, taky nejsem žádné tintít-
ko, a ona hned spustí: „Musíte se tady 
tak cpát? A ještě s taškou na rameni!“ 
No pardon madam, já tu tašku příště 
ponesu v zubech, abych nepřekážela 
vašemu odbornému manévrování 
s nákupním vozíkem, hudrám po 
cestě k pokladně. „Ty stravenky mi 

musíte dávat jednotlivě a ne takhle 
složené,“ mračí se na mě pokladní, 
„to mám tak rád, když mi někdo platí 
v korunách a dvoukorunách,“ stěžu-
je si nabručený řidič pouličky. Příště 
mu dám natruc pětistovku a uvidíme, 
jak si poradí. A jako poslední kapka, 
jen co z autobusu vystoupím, u tašky 
s nákupem se mi urve ucho a pome-
ranče následované rohlíky a nízko-
tučným jogurtem se kutálí po chodní-
ku i silnici. 
Prostě den jak vymalovaný, už ani 
nevím, proč jsem se z něj tak rado-
vala...

FEJETON PETRY HEŽOVÉ

DEN JAKO MALOVANÝ
Začala slovní válka mezi hokejovými 
fanoušky Jestřábů a opozičními zastupi-
teli. Komunální politici Kapounek, Fi-
louš, Navrátil a Švec totiž po posledním 
derby mezi Prostějovem a Přerovem 
kvůli různým nepřístojnostem v hlediš-
ti požadovali zastavit dotace Jestřábům 
a na adresu fanoušků dokonce padly 
i silné výrazy, jako například „hovada“. 
Na diskusních fórech a sociálních sítích 
se v minulých dnech okamžitě rozho-
řely živé diskuse, ve kterých to příznivci 
prvoligového mužstva dávají opozič-

ním zastupitelům pěkně „sežrat“. Pře-
devším pan Kapounek si o sobě mohl 
přečíst leccos nelichotivého... 
Ponechme stranou, zda se v hledišti 
stalo něco nekalého. Mě osobně spíše 
zaráží fakt, že různé nepřístojnosti při 
tak prestižním zápase kritizují ti, kte-
ří lední hokej a sport vůbec viděli tak 
akorát z okna rychlíku. Vždyť pirátský 
zastupitel v dresu Změny pro Prostějov 
se sám přiznal, že na hokeji nikdy nebyl, 
ale z chování fanoušků je mu na zvrace-
ní! Nechci tvrdit, že házení dělobuchů 
mezi diváky, vytrhávání sedaček či roz-
kopávání umyvadel na záchodech se dá 
nějak omluvit. To v žádném případě. 
Od pořádku jsou ale na utkáních po-
řadatelé, případně policisté. Ti mohou 
objektivně říct, co s tím...  

K VĚCI

Michal
KADLEC

KRITIZUJÍ
TI SPRÁVNÍ?

Na správném místì
Minulou středu jsem vezl autem děti 
do školy a v Krasické ulici spatřil mezi 
popelnicemi u okraje vozovky schova-
né strážníky. Měli zde připravený radar 
na měření rychlosti. Samozřejmě jsem 
ihned sundal nohu z plynu, aby mně 
nenaměřili víc než padesátku. Musím 
ale říct, že oceňuji, že strážníci se jednou 
za čas věnují této lokalitě, protože si zde 
často řidiči dělají závodní dráhu. Takže 
jen houšť!         Milan Ditrich, Prostějov    

Moèí u hradební zdi
Vůbec mě nepřekvapuje, že veřejné zá-
chodky ve Školní ulici skoro nikdo nevy-
užívá a toto zařízení je naprosto proděleč-
né. A víte proč? Kdo by měl čas celý den 
pozorovat dění ve Školní ulici, napočítal 
by desítky lidí, převážně mladých mužů, 
kteří ignorují veřejné WC a svoji ma-
lou potřebu vykonávají u hradební zdi!
A proč ne, když je to zadarmo a žádný 
strážník je neodhalí a nepostihne?!  
 Věra Nakládalová, Prostějov 

BUDE FUNGOVAT 

Dobrá práce!
Chtěla bych poděkovat všem hasičům, 
kteří ve středu 17. února zachraňovali 
uvízlou labuť ve výpusti krasického 
rybníka. Pozorovala jsme je při práci,
a musím ocenit jejich snahu a nasaze-
ní. Obzvláště když se jim námaha vy-
platila a velký pták byl zachráněn. 
 Anežka Kolínská, Prostějov



w
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Fotografie narozených mi-
minek pořizujeme každou 
středu v porodnici Nemocnice 
Prostějov. Jestliže již maminku 
v pokoji nezastihneme, mů-
žete nám zasílat  své snímky 
i s potřebnými údaji na e-mailo-
vou adresu: 

miminka@vecernikpv.cz. 
Nádavkem pak všem rodičům 
zašleme jako poděkování dá-
rek - přímo domů graficky zpra-
covaný portrét i s blahopřá-
ním. PROSTĚJOVSKÝ Večerník 
- Myslíme i na vaši 
budoucnost!

i 

PEJSCI HLEDAJÍ SVÉ PÁNÍČKY!
Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedovedou představit 
domácí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, ověřte si telefonicky, zda pejsek již 
nebyl vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je Ing. et Bc. Leopold Dostál.

LÍZA
je devítiletý kříženec jezevčíka malého vzrůstu. Lízince 
umřel páneček, je to velmi milá a přátelská fenečka, která je 
vděčná za každé pohlazení a kontakt s člověkem. Se psem 
i fenkou se bez problému snese, na vodítku chodí pěkně, 
netahá.

,

ANNA
je kříženec malého vzrůstu ve věku jednoho roku. Je to slu-
níčko, které rozdává úsměv na každém kroku. Má velmi přá-
telskou a vyrovnanou povahu, je vděčná za každé pohlazení. 
S pejskem i fenkou se snese bez problému, na vodítku chodí 
pěkně, netahá. Vhodná k dětem.

REX
je kříženec velkého vzrůstu ve věku zhruba deseti roků. Umřel 
mu jeho milovaný páneček, přesto je velmi milé a klidné pova-
hy. Pro svého pána bude oddaným a věrným parťákem, šťast-
ný bude v domečku se zahrádkou. Bez problému se snese 
s fenkou, na vodítku chodí pěkně, netahá.

LIBUŠKA
je kříženec středního vzrůstu ve věku asi čtyř až pět let. Je 
to veselá a vyrovnaná fenka, která je vděčná za jakýkoliv 
kontakt s člověkem. Každý den je neustále pozitivně nala-
děná a je velký mazel. Bez problému se snese s pejskem, 
na vodítku chodí pěkně, netahá.

,

Zdeněk NOSEK
6. 3. 2016  50 cm 3,40 kg

Prostějov

Martin KUBA
6. 3. 2016  49 cm 3,30 kg

Prostějov

David VEČEŘA
7. 3. 2016  49 cm 3,45 kg

Velký Týnec

Adam ZAPLETAL
7. 3. 2016  51 cm 3,90 kg

Prostějov

Robert PELIKÁN
8. 3. 2016  51 cm 3,45 kg

Prostějov

Karel KOŽUŠNÍK
7. 3. 2016  52 cm 3,95 kg

Prostějov-Čechovice

Pondělí 14. března 2016
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BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!

PoPoPPoPoPoPoPoPoPPPPPoPPoPPoPoPoPoPPPPPPPoPPoPoPPPPoPPPPoPoPPoooPoPoPooPoPoPoooPPoPoooooPoPoPPPoPoPoPoPPoPoooooPPoP ndnnnnnnnnnnnnnnnnnn ělí 14. bře
wwwwwwwwwwwwwwwwwww w.vece

Vítejte na svìtì

Daniela KRUTOVSKÁ
7. 3. 2016  49 cm 2,90 kg

Prostějov

NA VÍČKA
NADÁLE ČEKÁME 

V REDAKCI
Nejenom rodiče těžce nemocného Da-
vídka, ale i PROSTĚJOVSKÝ Večerník 
žádá veřejnost o pomoc. Víčka je možné 
nadále nosit do přímo k nám do redak-
ce v Olomoucké ulici. „Za sběr víček 
předem všem moc děkujeme! Máme 
obrovskou radost z  toho, že ne všem je 
osud našeho Davídka lhostejný a snaží 
se aspoň takto malinko pomoci,“ vzka-
zují dojatí rodiče Zdeňka Staňková 
a Martin Vítek ze Ptení. 

PROSTĚJOV Při nedávném poby-
tu v lázních Luhačovice se Zdenič-
ka Kotyzová s maminkou setkaly 
se zpěvákem Laďou Kerndlem.
A i ten byl pokroky dívky, která se 
s pomocí rodiny pere s následky 
těžké autonehody, ohromen. Zde-
nička totiž už dokázala jít!
„Sice s chodítkem, ale ušla třicet 
kroků,“ prozradila Zdena Kotyzová 
starší. „Rehabilitace a zejména plavá-
ní jsou pro dceru velkým přínosem,“ 
dodala maminka na důkaz, že právě 
lázně pomáhají  Zdeničce nejvíc.
„Laďa Kerndl se v Luhačovicích lé-
čil a nakonec s  námi strávil s nimi 
pěkné odpoledne. Je to úplně jiný 
člověk než v televizi, ohromný chlap. 
Obdivoval Zdeničku, jak to zvládá
a žasl, když ji viděl jít. Navíc se anga-
žuje v Nadaci Korunka, která pomá-
há nemocným a handicapovaným 
dětem, takže mi ji doporučil a já tam 

Zdeničku přihlásila,“ popsala pro 
server pvnovinky.cz setkání Zdena 
Kotyzová starší.
Protože ani pobyt v lázních není 
plně hrazen pojišťovnou, rodina 
si opět sáhla hluboko do kapsy. 
Proto prosíme všechny, komu na 
osudu mladé dívky záleží, aby při-
spěli na transparentní účet sbírky, 
kterou zaštítil a založil Okrašlova-
cí spolek města Prostějova. Číslo 
je 107-5771500217/0100, Ko-
merční banka Prostějov. Jménem 
Zdeničky a její rodiny děkujeme!  
 (red)

ZDENIČKA UŽ CHODÍ
A v lázních A v lázních 

narazila nanarazila na

Laïu Kerndla
Laïu Kerndla

!!!MIMOŘÁDNÁ NABÍDKA!!!
pro firmy a podnikatele
z celého Olomouckého 
kraje

nejen
PŘEDPLATNÉ ZDARMA

více info na 582 333 433 nebo  na www.vecernikpv.cz

PROSTĚJOV Čtvrtý jarmark Ma-
minky maminkám se uskuteční již 
tuto sobotu 19. března v době od 
9:00 do 13:00 hodin v restaurační
i kavárenské části Národního 
domu v Prostějově. 
Jarmark už tradičně pořádají Okrašlo-

vací spolek města Prostějova ve spo-
lupráci s Marky anglický bazárek
a Martinou Šponarovou pod záštitou 
Zdravého města Prostějova.
„Těšíme se na setkání nad zajímavými 
výrobky,“ zvou za organizátorky Martina 
Šponarová a Milada Sokolová.  (red)

V sobotu do „Národa“

Zdenička Kotyzová (na snímku uprostřed) s maminkou se v lázních potkala
s českým Sinatrou Ladislavem Kerndlem.  Foto: archív Z. Kotyzové



S objekty, které byly určeny pro jinou 
historickou epochu, si na Prostějovsku 
jejich vlastníci často nevědí rady. Přímo 
v Prostějově se díky obrovským inves-
ticím místní radnice začíná vše obracet 
k lepšímu. Úplně špatně na tom není 
ani zámek v Plumlově, který spravuje 
tamní kastelán. Lidi sem táhne nejen 
zajímavá poloha, ale i pravidelné akce, 
které se na něm konají. Peníze na jeho 
rozsáhlejší rekonstrukci se však hledají 

těžce. Do opravy zchátralé památky 
v Čechách pod Kosířem investoval již 
desítky milionů korun Olomoucký 
kraj, přesto rekonstrukce není ani zda-
leka u konce. Štěstí na vlastníky, kteří 
k němu mají vztah, má i zámek v Brod-
ku u Prostějova. Jeho správa předsta-
vuje pro rodinu Belcredi velkou výzvu. 
Nic z výše uvedeného neplatí pro 
rozlehlý zámek v Přemyslovicích. 
Chybí mu vlastník, který by do něj 
byl schopen investovat desítky, 
ne-li stovky milionů korun a v dů-
sledku toho i smysluplné využití. 
V současnosti tato rozlehlá stavba 
i s přilehlým parkem působí jako sku-
tečné místo duchů. Pouze v bývalé sýp-
ce, která prošla rekonstrukcí, funguje 
restaurace. „Hlavní budova zámku je 
opuštěná, v tuto chvíli se na něm ani žít 
nedá. Chybí vodovod i elektřina,“ kon-
statoval exkluzivně pro Večerník jeho 
majitel Pavel Lasák, který zámek koupil 
přibližně v roce 1993. Podle místních 
měl s ním velké plány, mluvilo se napří-
klad o hotelu pro zahraniční klientelu. 
Z těchto záměrů však sešlo.   

K zámku patøily i lesy K zámku patøily i lesy 
Se zámkem nový vlastník získal i roz-
lehlé lesy, které na rozdíl od památky 
byly dobrou příležitostí pro investici. 
Hovoří se o více jak pěti stech hek-
tarech pozemků. „Tolik toho určitě 
nebylo,“ reagoval v této souvislosti Pa-
vel Lasák, který působí jako advokát 
v Opavě. Zároveň je jednatelem spo-
lečnosti, jenž v současnosti provozuje 
zámeckou restauraci, a také firmy za-
bývající se těžbou dřeva. 
Lidi v Přemyslovicích i širokém 
okolí by nepochybně zajímalo, co 
bude se zámkem dál? „Pokud se mi 
podaří sehnat peníze, chtěl bych v něm 
vybudovat domov pro seniory. Jestliže 
však podobný záměr bude mít někdo 
jiný, rád mu zámek přenechám,“ vyjád-
řil se bezostyšně Lasák. 
Nechtěl by majitel zámek nabídnout 
obci? „Nějaká jednání v tomto ohledu 
proběhla, ale starosta mi za něj nabídl 
symbolickou jednu korunu. Vzhle-
dem k tomu, že jeho koupě mě vyšla 
na mnohem víc, tak jsem nic takového 
přijmout nemohl,“ přiznal Pavel Lasák. 

Obec památku už nechce Obec památku už nechce 
Vedení obce vidí situaci poněkud ji-
nak. „Asi před deseti lety jsme o koupi 
zámku skutečně jednali. Tehdy jsme 
uvažovali, že bychom se pokusili zís-

kat dotace na vybudování domova 
důchodců. Majitel nám však zámek 
nabízel za patnáct milionů korun. To 
byla částka, na kterou jsme nemohli 
přistoupit. Navíc podle mých infor-
mací zámek i s lesy koupil přibližně 
za polovinu,“ prozradil Lubomír Štaf-
fa, starosta Přemyslovic. 
Nepochybné je, že pokud má zámek 
ožít, bude třeba obrovských investicí. 
Do takového dobrodružství se vedení 
obce už ovšem pouštět nehodlá. „Za 
těch uplynulých deset let zámek ještě 
více zchátral a nedokážu si představit, 
kolik by stála jeho oprava. Nyní by-
chom ho už nechtěli ani za tu jednu 
korunu,“ uzavřel s lítostí v hlase Štaffa. 

Politický nájemník Politický nájemník 
Není bez zajímavosti, že jednoho 
obyvatele zámek ještě v nedávné 

minulosti přece jen měl. Alespoň 
papírově. Své trvalé bydliště zde uvá-
děl právník Petr Michek, který před 
necelým rokem nahradil v čele stra-
ny Lev 21 Jiřího Paroubka. Tehdy 
sebe i své myšlenky v regionu pre-
zentoval společně s bavičem Jiřím 
Krampolem. Nyní však už v politice 
nefiguruje a ani v Přemyslovicích se 
nezdržuje. „Byl v nájmu, na zámku 
provozoval restauraci. Před asi půl 
rokem se však odstěhoval,“ potvrdil 
Pavel Lasák. 
Honosný zámek v Přemyslovi-
cích tak zřejmě čeká chmurná bu-
doucnost. Zájemci o jeho koupi se 
s největší pravděpodobností ne-
pohrnou. Své by o to mohli vy-
právět v nedalekém Ptení, kde se 
prostějovská radnice snaží zámek 
neúspěšně prodat už řadu let...

Pondělí 14. března 2016
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zprávy z regionu
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aneb jsme
s vámi

u toho...Konicko ● Kostelecko ● Němčicko ● Plumlovsko ● Protivanovsko 

Otaslavice se uzavøou 

Otaslavice (mls) - Na komplikace 
se musí připravit lidé projíždějící 
Otaslavicemi. Od pondělí 14. břez-
na, tj. dnešního dne, se uzavře ulice 
U Brodečky. Důvodem je oprava 
místní komunikace. Uzavírka by 
měla skončit v polovině dubna. 

Pøebytek na úètu  

Konice (mls) - Bezmála čtyři mi-
liony korun zůstaly na účtu města 
Konice, které se rozhodlo tyto pení-
ze zapojit do rozpočtu na příští rok. 
Jeden a půl milionu korun tak po-
putuje na opravu silnic, téměř čtyři 
sta tisíc na sociální oblast, dalších 
čtyři sta tisíc na opravy budov a sto 
tisíc hasičům. Půldruhého milionu 
korun pak zůstane v rezervě.   

Stìhování knihovny 

Vrchoslavice (mls) - Vrchosla-
vická knihovna už řadu let živoří, 
jelikož nemá dostatečné zázemí. 
V obecním rozpočtu byly už ovšem 
vyčleněny finance na přestěhová-
ní knihovny do větších prostor. 
K tomu by mělo dojít ještě letos. 

Devìt let se Srdíèkem 

Konice (mls) - Už od roku 2007 
zřizuje Charita Konice Mateřské 
centrum Srdíčko, které sídlí v pří-
zemí konického zámku. Nedávno 
zde proběhly oslavy narozenin. 
Zaměstnanci i dobrovolníci děkují 
svým klientům a příznivcům za je-
jich aktivní přístup a místní radnici 
za podporu. 

RYCHLÝ
VEČERNÍK

PŘEMYSLOVICE Strašidelný 
zámek. Tak na první po-
hled působí památka 
v Přemyslovicích. Velkoryse 
pojatou stavbu do podoby 
imitace středověkého hradu 
nechal před 140 lety přestavět 
brněnský továrník Edmund 
Bochner. Za komunismu zde 
dlouhé roky sídlila zeměděl-
ská škola s internátem. Po 
revoluci získali stavbu i s okol-
ními lesy v restituci potomci 
rodiny Bochnerů. Majetek 
však od nich odkoupil opav-
ský právník Pavel Lasák a nyní 
je už několik let stavba zcela 
opuštěná. Večerník zajímalo, 
jaká je nejen její současnost, 
ale především budoucnost... 

exkluzivní
zpravodajství
pro Večerník

Martin
ZAORAL

KAUZA
v Určicích

kolem
V. Konšela

NA TOMTO ZÁMKU BYDLÍ JEN DUCHOVÉ...
Dominanta Přemyslovic se oživení jen tak nedočkáDominanta Přemyslovic se oživení jen tak nedočká

Zámek v Přemyslovicích i s přilehlým parkem čeká na vzkříšení. Zatím marně...   
 Foto: archiv Večerníku

EXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

EXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

Místostarosta Lipové REZIGNOVAL. PROČ?
Firma Bedřicha Müllera chce obci Firma Bedřicha Müllera chce obci 
„přebrat“ výstavbu kompostárny  „přebrat“ výstavbu kompostárny  

LIPOVÁ Kolem kompostárny 
v Lipové se stále něco děje. Nejen-
že se už opakovaně měnil poze-
mek, na němž by měla vyrůst, 
o čemž Večerník nedávno infor-
moval, ale její vznik zřejmě stojí 
za nedávnou rezignací zdejšího 
místostarosty Bedřicha Müllera! 
Nyní už bývalý místostarosta Lipové 
je jednatelem společnosti Bemigra. 
Ta má podle hned několika zdrojů 
eminentní zájem postavit kom-
postárnu v Seči, která by měla slou-
žit Lipové i okolním obcím. Tuto 
informaci Večerníku potvrdil i zdejší 
starosta. „V tomto případě se jedná 
o jednoznačný střet zájmů. Pokud by 
pan Müller nerezignoval sám, tak by 
ho zastupitelstvo stejně odvolalo,“ 
prozradil František Šustr, starosta 
Lipové. 
Fakt, že projekt, který už několik 
let připravuje obec, má v úmyslu 
získat firma jednoho ze zastu-
pitelů, působí na první pohled 
skandálně. Otázkou zůstává, zda 
je něco takového vůbec možné... 

Je, ale...! Ve hře jsou sice zejména 
štědré dotace, bez kterých není 
kompostárnu možné prakticky vy-
budovat. Je však výrazně pravděpo-
dobnější, že příjemcem dotace bude 
obec než soukromá společnost. Ale 
kdo ví? 
Samotného Bedřicha Müllera, který 
žije v Hrochově, se Večerníku přes 

veškerou snahu zkontaktovat nepo-
dařilo. Jeho bývalé telefonní číslo je 
nedostupné. Aktuální kontakt na něj 
nám nedali ani na obecním úřadě, kde 
donedávna působil, ani nám jej nepo-
skytl starosta Lipové František Šustr. 
To vše dosvědčuje, že mezi někdejšími 
spolupracovníky v současnosti panují 
hodně napjaté vztahy...  (mls)

Na výstavbu moderní kompostárny pro nakládání s biologickými odpady je mož-
né sehnat štědré dotace.  Foto: archiv Večerníku 

Vyhodil družku
z domu a HROZIL
JÍ ZABITÍM!
PROSTĚJOVSKO Taková drzost 
se hned tak nevidí. Až čtyři roky 
kriminálu hrozí nevděčnému 
chlapíkovi, který svoji družku 
vyhodil z jejího vlastního domu. 
Když se chtěla vrátit, vyhrožoval 
ženě smrtí a ještě po ní chtěl pe-
níze!   
„Teprve až ve středu druhého března 
oznámila sedmatřicetiletá žena, že ji 
její druh dne čtvrtého prosince loň-
ského roku vyhodil z jejího domu
v obci na Prostějovsku. Navíc měl na 
vstupních dveřích vyměnit zámek 
a až do současnosti jí brání v užívání 
tohoto domu. K tomu po ženě po-
žadoval vydání přeplatků za energie 

a přepsání uvedené nemovitosti na 
sebe s pohrůžkou, že pokud tak ne-
učiní, tak ji zabije,“ informoval Fran-
tišek Kořínek, tiskový mluvčí Policie 
ČR pro Územní odbor Prostějov. 
„Policisté muže na základě tohoto 
oznámení, provedeného šetření 
a souhlasu státního zástupce tentýž 
den zadrželi a umístili do policej-
ní cely. O den později kriminalisté 
muži sdělili podezření ze spáchání 
přečinu vydírání a přečinu neopráv-
něného zásahu do práva k domu, 
bytu nebo nebytovému prostoru,“ 
dodal mluvčí prostějovské policie 
s tím, že za tyto skutky hrozí chlapí-
kovi až čtyři roky vězení.  (mik)

Vrátil se domů, skončil ve vazbě!
PROSTĚJOVSKO Pro verbální 
a fyzické napadání své matky 
v obci na Prostějovsku byl 22. 
února tohoto roku ze společné do-
mácnosti na dobu deseti dní vyká-
zán jednadvacetiletý muž. Proto-
že však tento násilník ve dnech 24. 
a 25. února podmínky vykázání 
nedodržel, soud ho prodloužil 
o celý měsíc. Ani to však nemělo 
potřebný účinek!  
„Při kontrole dodržování povinností 
vyplývajících z vykázání dne třetí-

ho března policisté zjistili, že se muž 
bezprostředně před jejich příjezdem 
zdržoval v domě, ze kterého byl vy-
kázán. Před policisty sice utekl, ale ti 
provedli v okolí domu šetření a muže 
se jim nedaleko podařilo zadržet. Pro-
tože se jednalo o opakované porušení 
pravidel vykázání, byl muž po zadr-
žení umístěn do policejní cely. O den 
později byl i se spisovým materiálem 
předán státnímu zástupci a ve zjedno-
dušeném řízení postaven před senát 
Okresního soudu v Prostějově, který 

ho poslal do vazby. Ihned po tomto 
rozhodnutí byl muž nerespektující 
institut vykázání umístěn do Vazeb-
ní věznice v Olomouci,“ uvedl pro 
Večerník František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov.
Pro opakované porušení podmínek 
vykázání je muž podezřelý z přečinu 
maření výkonu úředního rozhodnutí 
a vykázání, za který mu v případě pro-
kázání viny a odsouzení hrozí trest 
odnětí svobody až na tři roky.  (mik) 

Určice jsou stále bez starosty!
Rozhodnout by se mělo zítra

URČICE Bezvládí u konce? Již několik měsí-
ců trvající patová situace týkající se vedení Ur-
čic by měla být toto úterý vyřešena. „Na patnác-
tého března je svoláno zastupitelstvo a jedním 
z bodů programu je i volba vedení obce,“ potvrdil 
Večerníku Petr Kouřil, místostarosta plnící v po-
sledních měsících funkci nejvyššího muže Určic.
Kdo bude zvolen, je ale pár dní před zastupitelstvem 

stále nejasné. Při posledním zasedání kandidoval právě 
Petr Kouřil, nedočkal se však odpovídající podpory. Ne-
důvěra ho tak uvádí do rozpaků a stále není rozhodnut, 
jestli do toho půjde znovu. „Dostal jsem pouhé čtyři 
hlasy. Když necítíte podporu, tak nevíte, jestli to má vý-
znam,“ zamyslel se Kouřil. 
Podle nejnovějších informací z určické politické scény 
není vůbec jasné, kdo se ke kandidatuře rozhodne. Jis-
té tak je pouze jedno, úterní zastupitelstvo bude prav-
děpodobně hodně rušné a dlouhé. Kdo bude novým 
starostou, je však stále ve hvězdách... Večerník bude 
u toho!  

zjistili jsme



KLADKY A máme to za sebou. Další 
mizerná zima neudělala radost jak 
běžkařům, tak i provozovatelům 
Ski areálu v Kladkách. Každý, kdo 
po celý únor dostal chuť vyrazit 
na sjezdovku, musel jinam. Před 
pár dny zde sezónu definitivně 
ukončili. 
Přestože v  uplynulých dnech po 
celé republice hustě sněžilo, ani to 
nepřispělo k rozjezdu vleků ve Ski 
areálu v Kladkách. Sníh zde totiž 
pokaždé rychle roztál. „Letos se u nás 
lyžovalo pouze od třetího do osmad-
vacátého ledna. V tomto období jsme 
měli sjezdovku perfektně zasněženou 
a o víkendech bylo parkoviště zcela 
plné. Obleva, která přišla koncem 
ledna, však vleky zastavila. V únoru 
se nám je už rozjet nepodařilo. Dělali 
jsme si ještě naděje na prostějovské 
jarní prázdniny, ale nemělo to cenu. 
Zasněžení celého svahu by nás přišlo 
na sto padesát tisíc a sníh by stejně 

dlouho nevydržel,“ konstatoval pro 
Večerník Jiří Křeček, předseda areálu. 
V Kladkách se kvůli nedostatku 
sněhu tentokrát nekonal ani závod 
Kladecká lyže ani oblíbený kar-
neval na lyžích. Také tržby za ce-
lou sezónu nebyly nijak závratné. 
„Bohužel stačily pouze na splacení 
poloviny půlmilionové roční splátky 
úvěru za pořízení nového vleku. Nez-
bývá nám než věřit, že příští sezóna se 

rozjede už před letošními Vánocemi,“ 
přidal Křeček. 
Nový 700 metrů dlouhý dvojkotvový 
vlek v Kladkách uvedli do provozu 
v lednu 2013, kdy byla sezóna parádní. 
Během následujících tří let to zde však 
kvůli vysokým teplotám šlo se sněhem 
z kopce. A to i přesto, že v Kladkách 
mají tři děla, která jsou schopna celý 
svah zasněžit během několika málo 
dnů... (mls)

I taková zrezivělá munice nalezená u Biskupic stará desítky let může být funkční a 
nebezpečná.  Foto: Policie ČR

●● Nedávno začal rok 2016, do čeho 
byste se během něj chtěli pustit?
„V letošním roce má naše obec z rozpočtu 
Olomouckého kraje přislíbenou dotaci 
na rekonstrukci silnice třetí třídy v úseku 
od kaple svatého Floriána po železniční 
přejezd. Těším se, až vše proběhne, ne-
boť se jedná o nejhorší část komunikace 
v naší obci. Současně probíhá výstavba 
domu s pečovatelskou službou pro seni-
ory, který by měl být slavnostně otevřený 

ke konci letošního roku. Vzniká v něm 
šest jednopokojových a dvě dvoupoko-
jové bytové jednotky. Připravujeme se 
rovněž na opravu chodníků v ulici Ko-
menského, tedy od školy k semaforu pro 
chodce. Tento chodník navazuje na ško-
lu, od jejíhož založení si připomeneme 
rovných sto let.“
●● A co se vám v tomto ohledu poda-
řilo zvládnout loni?
„Například instalovat světelnou signaliza-
ci u přechodu pro chodce v ulici Prostě-
jovská, která pomáhá zajišťovat bezpečné 
přecházení dětí do základní školy u hlavní 
silnice. Bohužel dochází k tomu, že ně-
které děti úmyslně přebíhají na červenou 
před projíždějícími automobily... Dále mě 
trápí také špatná komunikace s obvod-
ním oddělením Policie ČR v Prostějově. 
Řekl bych, že z jejich strany panuje abso-
lutní nezájem o jakákoliv řešení. A to je 
velmi špatné pro občany!“
●● Když se podíváte na realizované 
akce, co dalšího vás opravdu potěšilo?
„Nejvíce to byla rekonstrukce v místní 
části Václavovice, kde došlo na opravu 
vozovky, chodníků i kanalizace, na což 
obyvatelé čekali již dlouhá léta. Za minulé 
volební období se nám podařilo usku-
tečnit ještě řadu dalších projektů. Mimo 
jiné rekonstruovat velkou část chodníků, 
vyměnit stará okna na bytových domech 
ve vlastnictví obce, vybudovat dětské 
a basketbalové hřiště, vysadit novou zeleň 
a mohl bych pokračovat.“ (úsměv)
●● Jak tedy můžete být celkově spoko-
jen se současným životem v obci?
„Osobně docela spokojen jsem, ale objek-
tivní hodnocení je samozřejmě na obča-
nech Bedihoště. V každém případě stále 
je před námi spousta práce. Každý z nás 

má trochu odlišné představy, ale všichni 
mají možnost prezentovat svůj názor na 
jednáních zastupitelstva. Spolky se v obci 
zapojují do dění a spolupráce je podle 
mého názoru na dobré úrovni.“
●● V čele Bedihoště stojíte druhé vo-
lební období. V čem je odlišné od toho 
premiérového?
„V prvním volebním období jsem zpo-
čátku získával od svých kolegů nové zku-
šenosti a informace. Ve druhém už jsme 
navázali na započaté projekty a dále se 
snažíme obec modernizovat i udržovat.“
●● Jak se zatím naplnily vaše předsta-
vy, s nimiž jste do komunální politiky 
vstupoval?
„Komunální politika a dění v obci mne 
vždy zajímaly, proto se moje představy 
a skutečnost nijak zásadně neliší. Práce 
pro obec mě baví, ale je to běh na dlou-
hou trať.“ (úsměv)

Pro početné publikum byla uplynulou 
neděli ve škole ve Ptení připravena 
premiéra hry o třech jednáních. Cel-
kem si tak přítomní užili sto minut 
srandy, písniček, originálních nápa-
dů, zajímavých zvratů i něco životní 
moudrosti. To vše se odehrávalo na 
půdorysu pohádkového příběhu 
o nešťastně zamilovaném Martinovi... 
Jeho vyvolená Jolanka touží po boha-
tém ženichovi. Když si pro ni přijde 
kníže podzemní říše, vidí v něm své 
vytoužené štěstí. Martin však Jolan-
ku i s pomocí víl nakonec osvobodí. 

Jako vedlejší motiv se pohádkou vine 
příběh světlušky hledající elektřinu 
či roztoče rýmujícího si stále dokola 
„Jedna dvě, klíště jde“.    
„Kde na to chodím? To se mě neptej-
te, za to můžou múzy. Pravdou je, že 
ty moje mají obzvláštní zálibu v nej-
různějších kravinkách, ty mě vždycky 
šly skoro samy,“ smál se autor scénáře 
a režisér představení Karel Foltin, kte-
rý napsal celkem již třiadvacet her na 
nejroztodivnější náměty.  
Na realizaci posledního jeho díla se 
kromě něj podílelo hned sedmnáct 

dětských herců ve větších rolích, 
dalších devatenáct si zahrálo či za-
tančilo epizodní role. Pět žáků se 
také podílelo na osvětlení, ozvuče-
ní a dalším technickém zajištění. 
„Zapojil se tedy přibližně každý čtvrtý 
žák školy. Ale před premiérou tím žijí 
snad všichni. Například paní ředitelka 
nám dělá kostymérku. To je naprosto 
zásadní profese, neboť mnohé herečky 
ani tak nezajímá, co budou hrát, jako 
spíš to v čem budou vystupovat,“ vši-
ml si Foltin, který Večerníku prozradil 
i základní kritérium, podle kterého vy-
bírá své herce. „Pokud je adepta slyšet 
i za zavřenými dveřmi, tak ho bereme,“ 

zmínil se. Na psaní scénáře si dle svých 
slov vždy vyhradí letní prázdniny. 
V září se už začíná zkoušet a březen 
je zasvěcen premiéře. Po té nedělní 
je až do Velikonoc naplánováno ještě 
dalších šest repríz pro žáky škol, kteří 
budou mít zájem do Ptení přijet. 
PĎĎ navazuje na tradici školního 
divadelního souboru, který s malými 
přestávkami existuje již od roku 1949. 
Ze souboru vyšla mimo jiné současná 
členka Městských divadel pražských 
Nina Horáková. „Dokud to děti bude 
bavit a mě vydrží hlasivky, tak budeme 
pokračovat,“ uzavřel šestasedmdesáti-
letý Karel Foltin.   

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...

Konicko • Kostelecko • Němčicko • Plumlovsko • Protivanovsko

sa jaké bylo ptenské divadlo...?FFootooorreepoorrtááážž
3x foto: Martin Zaoral

Hlavní hrdinka Jolanka podlehla iluzi, že její ženich musí 
být urozený a bohatý. Než z tohoto snu procitla, bylo už 
málem pozdě. 

Hlavní dějová linie se prolínala s příběhem světlušky, 
které zhasla lampa a ona se vydala hledat elektřinu na 
její rozsvícení. 

Režisér a autor scénáře Karel Foltin páteční kostý-
movou generálku nejen bedlivě sledoval, ale i foto-
grafoval.

sa
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Neplatí na čtyři děti
Z trestného činu zanedbání po-
vinné výživy je podezřelý 
jednatřicetiletý muž z Prostě-
jovska. Tohoto skutku se měl 
podezřelý dopustit tím, že 
od začátku loňského roku do 
současnosti neplní svou vyživovací 
povinnost vůči svým čtyřem 
dětem. Soud muži v dubnu 2014 
určil povinnost matce svých dětí 
na výživu přispívat měsíčně celko-
vou částkou dva tisíce korun. Do 
současnosti tak podezřelý k rukám 
pětadvacetileté ženy dluží celkem 
osmadvaceti tisíc korun.

Škoda za čtvrt
milionu!

Ve dnech 3. až 4. března se do-
sud neznámý pachatel vloupal do 
garáže u rodinného domu v obci 
na Prostějovsku. Zloděj nejprve 
vnikl na oplocený pozemek, kde 
následně násilím otevřel garážo-
vá vrata. Poté pachatel z garáže 
odcizil pánské jízdní kolo a čtyři 
kusy devatenáctipalcových hliní-
kových kol značky BMW s letními 
pneumatikami Michelin. Majiteli 
domu tak vznikla škoda 243 000 
korun. Neznámý pachatel je nyní 
podezřelý ze spáchání přečinu po-
rušování domovní svobody a pře-
činu krádeže, za které mu v  pří-
padě dopadení a odsouzení hrozí 
trest odnětí svobody na jeden rok 
až pět let.

Krade se i dřez...
Pro odcizení kuchyňského dřezu 
v hodnotě sedmi set korun jsou 
z přečinu krádeže podezřelí dva 
muži z Prostějovska ve věku 24 
a 46 let. Společně ho ukradli z ga-
ráže u bytového domu v obci na 
Prostějovsku. Do garáže se pacha-
telé vloupali za použití nalezené-
ho klíče v přesně nezjištěný den 
v období od 1. do 6. března letoš-
ního roku. Starší z pachatelů si 
dřez ponechal s úmyslem si ho za-
budovat do vlastní kuchyňské lin-
ky. Oběma hrozí dva roky vězení. 

Lup ukryl do
kompostu

Z trestného činu podílnictví po-
dezírají koničtí policisté sedmaše-
desátiletého muže z Prostějovska. 
Tohoto skutku se měl dopustit 
tím, že v době od 1. do 4. ledna to-
hoto roku od svého syna převzal 
a ukryl dvě elektrické vrtačky, ač-
koliv věděl, že byly odcizeny, a tudíž 
pocházejí z trestné činnosti. Prove-
deným šetřením policisté zjistili, že 
podezřelý nářadí ukryl na zahrádce 
domu v kompostu. Muži teď hrozí 
až čtyři roky kriminálu. 

Okradená cyklistka
Látkovou tašku z košíku jízdní-
ho kola odcizil miulé pondělí 
7. března odpoledne ve Vrbátkách 
dosud neznámý pachatel. Ke krá-
deži došlo zřejmě ve chvíli, kdy 
osmašedesátiletá cyklistka zasta-
vila na křižovatce. Spolu s taškou 
žena přišla o nákup potravin a pe-
něženku s finanční hotovostí 440 
korun.  

Po čtyřech pivech
Předminulou sobotu 5. března
v ranních hodinách zastavila 
a kontrolovala policejní hlídka 
pětatřicetiletého řidiče v Ol-
šanech u Prostějova. Dechová 
zkouška nebyla pro něho přízni-
vá, neboť vykázala pozitivní hod-
notu 0,54 promile alkoholu. Řidič 
se přiznal, že předešlého dne ve-
čer vypil čtyři dvanáctistupňová 
piva. Na místě mu byl zadržen 
řidičský průkaz a je podezřelý 
z přestupku na úseku provozu na 
pozemních komunikacích, který 
bude k vyřízení zaslán na přísluš-
ný správní orgán.

ČERNÁ
KRONIKA
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>>> chcete vìdìt, kdo je vaším starostou?

PTENÍ „Na těchto základech můžete stavět!“ Slogan známý
z reklamy na stavební spoření zazněl v samotném závěru ne-
dělní premiéry nové hry Ptenského dětského divadla (PĎĎ)
O Martinovi, Jolance a knížeti Korundovi. V představení, které 
nese typický rukopis svého autora Karla Foltina, nakonec pravá 
láska zvítězila nad momentální zaslepeností. Aby se tak stalo, 
musely se do příběhu vložit víly i jiná lesní havěť. Předpremiéra 
proběhla v pátek a Večerník byl u toho! 

 Martin ZAORAL

PŮVODNÍ  REPORTÁŽ
pro Večerník
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Víly poradily hlavnímu hrdinovi Martinovi, jak má osvobodit svoji lásku Jolanku, 
která se kvůli touze po bohatém ženichovi dostala do pořádných potíží. 
  Foto: Martin Zaoral

VIDEO&FOTOGALERIE
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“ Bohužel dochází
k tomu, že některé 

děti úmyslně přebíhají
na červenou 

před projíždějícími
automobily...

PĎĎ OKOUZLILO POHÁDKOU O HLEDÁNÍ LÁSKY A ELEKTŘINY 
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Autor chytrých a vtipných her Karel Foltin připravil další kusAutor chytrých a vtipných her Karel Foltin připravil další kus

„Ze strany policie panuje absolutní nezájem,“
posteskl si starosta Bedihoště Jiří ZIPS
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exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Jiří
MOŽNÝ

ovor

BEDIHOŠŤ Od podzimu 2010 
stojí v čele Bedihoště Jiří Zips 
(na snímku). Zastupitelé obce 
s čtyřciferným počtem oby-
vatel, která se rozprostírá jen 
pár kilometrů od Prostějova, si 
tehdy ze svého středu vybrali 
nováčka v komunální politice, 
který ovšem ihned získal nejví-
ce hlasů. A to stejné se opako-
valo i o čtyři roky později, kdy 
jím vedená kandidátka získala 
téměř šedesát procent voličské 
důvěry, a samotný Zips dokázal 
oslovit na pětistovku obyvatel. 
S  mužem, který nyní prožívá 
již šestý rok v pozici starosty, 
hovořil Večerník v rámci dlou-
hodobého seriálu se starosty 
měst, městysů a obcí prostě-
jovského regionu.

Foto: Jiří Možný

NĚMČICKO Jasný případ pro vrch-
ního strážmistra Arazima! Jako za 
časů první republiky si mohli minu-
lou středu 9. března připadat policis-
té na Prostějovsku. Krátce po osmé 
hodině ráno na lince tísňového volá-
ní obdrželi nevšední oznámení. 
„Šestačtyřicetiletá žena z obce na Něm-
čicku hlásila zadávení osmi nosnic dvě-
ma psy pouliční rasy. Černý a hnědozr-
zavý pes se podle oznamovatelky měli 
do oploceného výběhu slepic podhra-
bat. Škodu na slepicích žena vyčíslila 
na jeden tisíc dvěstě korun. Případ šetří 
policisté z obvodního oddělení v Něm-

čicích nad Hanou,“ sdělil František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov.
To ale během minulé středy nebyl jediný 
případ tohoto druhu! „Obdobné ozná-
mení ve stejný den odpoledne obdrželi 
i policisté z obvodního oddělení v Konici. 
Jednašedesátiletý muž z obce na Konic-
ku nahlásil zadávení dokonce deseti sle-
pic přesně nezjištěným zvířetem. Jak se 
zvíře ke slepicím na zahradu za domem 
dostalo, se zatím nepodařilo zjistit. Škoda
v tomto případě byla vyčíslena na jeden 
tisíc pět set korun,“ prozradil Kořínek. 
 (mik)

ZADÁVILI  SLEPICE!

Žalostný pohled na 
zadávené slepice se 
naskytl nešťastné ma-
jitelce z Němčicka... 
 2x foto: Policie ČR

Pachatelé jsou vám ale známí...

Vystrašil hoVystrašil ho
ruský granát!ruský granát!

BISKUPICE Ruský granát ze druhé 
světové války se skrýval přes sedmde-
sát let v lesíku u Biskupic. Na začátku 
minulého týdne ho zde našel při pro-
cházce muž a ihned na to upozornil 
policii. A udělal dobře! 
„V pondělí sedmého března před poled-
nem nalezl třiačtyřicetiletý muž v lesíku u 
Biskupic předmět připomínající dělostře-
lecký granát. Nález učinil přímo na lesní 
cestě, asi osm centimetrů pod povrchem. 
Přivolaný policejní pyrotechnik předmět 
identifikoval jako nevybuchlý ruský dělo-
střelecký tříštivo-trhavý granát ráže 76,2 

milimetru. Nález si pyrotechnik převzal 
a odvezl ke zničení,“ informoval František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov. 
Nálezce granátu se tím, že přivolal policii, 
zachoval správně. „Byť tyto nálezy nejsou 
příliš časté, nelze je nikdy podcenit. I mu-
nice, která v zemi leží mnoho desítek let, 
může být stále stejně funkční. To však 
už nemusí platit o jejím obalu, proto je 
nebezpečná jakákoli manipulace s tako-
vým předmětem a je naprosto nezbytné 
přivolat Policii ČR,“ apeluje na opatrnost 
Kořínek.  (mik)

Chyba, zranění ještě pokuta...
SEČ, HOLUBICE Silnice ze Seče 
do Holubic byla malá pro šoféra 
dodávky, který absolutně nezvlá-
dl řízení a převrátil se do příkopu. 
Kromě toho, že si sám na autě způ-
sobil bezmála stotisícovou škodu 
a utrpěl lehké zranění, musel ještě 
policistům zaplatit pokutu.
„V pátek čtvrtého března kolem pole-
dne došlo na silniční komunikaci ze 
Seče do Holubic k havárii dodávko-
vého automobilu značky Volkswagen 
Multivan. Sedmatřicetiletý řidič při 
projíždění pravotočivé zatáčky nepři-
způsobil rychlost jízdy svým schop-
nostem, vlastnostem vozidla a do-
pravně technickému stavu pozemní 
komunikace a s vozidlem dostal smyk. 
Následkem toho automobil vyjel 
vlevo mimo komunikaci do travnaté-

ho příkopu. Tady narazil do pařezu, 
o který se zastavil a zůstal ležet na le-
vém boku, zadní částí směrem ke stře-
du vozovky,“ popsal havárii František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov.  
Při havárii došlo k lehkému zranění ři-
diče, se kterým byl převezen k ošetření 

do prostějovské nemocnice. „Hmotná 
škoda na vozidle byla předběžně vy-
číslena na pětadevadesát tisíc korun. 
Alkohol byl u řidiče vyloučen pro-
vedenou dechovou zkouškou a jeho 
přestupek policisté vyřešili na místě 
uložením blokové pokuty,“ dodal Ko-
řínek.  (mik)

Takto nešťastně skončil řidič, který hodně podcenil záludnosti úzké a klikaté silnice ze 
Seče do Holubic. Foto: Policie ČR 

V Kladkách už sezónu odpískali

Na sjezdovce v Kladkách již panuje dokonalé jaro.    Foto: www.lyzovanikladky.cz

Zabijačkové hody
přitáhly stovky lidí
DĚTKOVICE „Oči by ještě jedly, 
ale břicho máme bohužel jen jed-
no.“ Tak s tímto pocitem odcházel 
snad každý, kdo uplynulou so-
botu navštívil zabijačkové hody 
v Dětkovicích. Večerník byl mezi 
nimi a tak jsme byli svědky, že v míst-
ním společenském sále to po celý 
den hučelo jako v úle. A chuťové po-
hárky si skutečně přišly na své... 

Martin ZAORA L
Zabijačkové hody v Dětkovicích se le-
tos konaly již potřetí. A jejich popularita 
raketově roste. „Evidujeme letos rekord-
ní účast. Počítám, že během celého dne 
se tu vystřídalo možná až tisíc lidí, což je 
asi dvojnásobek toho, co přišlo loni. Nej-
sou tu přirozeně jen místní, většina lidí 
dorazila z Prostějova či širokého okolí,“ 
pochvaloval si starosta pořádajícího 
SDH Dětkovice Antonín Jelínek mladší. 
Hasiči z Dětkovic tentokrát připravili 
až neuvěřitelně pestrou nabíd-
ku vepřových specialit čítajících 
tlačenku, prejt, podbradek, bouřku, 
škvarky, sádlo, domácí kabanos, 
uzené maso, bok, domácí klobásy 
a paštiky. Lidé si mohli dát nějakou tu 
pochoutku přímo na místě a další si 
vzít domů. 

„Letos jsme navíc rozšířili nabídku 
o paštiky. Teď už u nás lidé naj-
dou prakticky všechno z prasete. 
A myslím, že vše stojí minimálně 
za ochutnání,“ zmínil se Antonín 
Jelínek. Přímo na místě jste si mohli 
dát například výpečky se zelím 
a domácím knedlíkem. „Naše zelí je 
kyselejší, než bývá obvyklé. Podle mě 
však chutná přesně tak, jak má. Vždyť 
je připraveno podle receptu, který 
mi předala moje maminka. A to byla 

žena, která přesně věděla, jak se má 
tradiční české jídlo připravit,“ zmínil 
se Antonín Jelínek starší. Zakladatel 
úspěšné potravinářské firmy se na akci 
cítil skutečně jako ryba ve vodě, kmital 
mezi stoly a všem osobně servíroval 
vepřové lahůdky. „Stejnou akci děláme 
vždy na Mikuláše také v Určicích, kde 
máme provozovnu. Jsme rádi, že se 
rozjela i tady v Dětkovicích, kde jsme 
doma,“ uzavřel jeho syn Antonín 
Jelínek mladší. 

Starosta hasičů SDH Dětkovice Antonín Jelínek mladší (zleva), jeho tatínek a jed-
natel hasičů Martin Knichal se společně s ostatními pořadateli měli co otáčet, aby 
zvládli nápor zájemců o vepřové pochoutky.  Foto: Martin Zaoral  
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Němčický market máNěmčický market má
otevřít už v červenci
NĚMČICE NAD HANOU Nový 
supermarket v Němčicích vzniká na 
okraji města ve směru na Měrovice 
nad Hanou, přičemž jeho provozova-
tel jej plánuje otevřít v červenci. Práci 
by v něm mělo najít kolem čtrnácti 
lidí. Probíhající stavba počítá také 
s parkovištěm s kapacitou 40 parko-
vacích míst, takže lidé budou moci za 
nákupy vyrazit autem. 

„V oboru maloobchodu pod-
nikáme již desátým rokem. Tento 
další investiční záměr považujeme 
za logický krok. A proč zrovna 
v Němčicích? Mám k tomuto městu 
blízký vtah, neboť zde žije moje ro-
dina, vyrůstala jsem v něm a cítím 
se tu stále jako doma, přestože 
momentálně bydlím jinde,“ 
reagovala na dotazy Večerníku Soňa 
Růžičková zastupující soukromou 
společnost, která za projektem stojí.  
 (mls)
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PROSTĚJOV Už je tomu šest měsí-
ců, co dlouholetý boss prostějovské 
ČSSD Miroslav Pišťák rezignoval na 
post primátora statutárního města 
kvůli obvinění z  převzetí úplatku. 
Hospodářská kriminálka ovšem ne-
dávno ukončila vyšetřování daru od 
soukromé firmy na předvolební kam-
paň s výsledkem, že se politik součas-
né vládní strany ničeho protizákon-
ného nedopustil (Večerník informoval 
v jednom z únorových čísel - pozn.red.). 
I z tohoto důvodu mu dnes mnozí 
kolegové, včetně těch z  jiných stran, 
tak trochu vyčítají, že až příliš podlehl 
okolním tlakům a samotnou demisi 
uspěchal. Co on sám cítí? Jak celou 
kauzu vnímá? A co by vzkázal svým 
vytrvalým kritikům? Miroslav Pišťák 
poskytl na toto stále peprné téma ex-
kluzivní interview jen Večerníku...

●● Můžete s odstupem času popsat, 
co jste prožíval, když se v celostát-
ním deníku objevil článek, který vás 
vzápětí stál post primátora? 
„Celou dobu se navenek tvářím vyrov-
naně, ale uvnitř ve mně vře sopka! V žád-
ném případě ale ani dnes nezpochybňuji 
to, jakým způsobem jsem se k celé záleži-
tosti postavil. Někteří mi vytýkají, že jsem 
takto postupovat neměl, prý k rezignaci 
nebyl důvod. Musím ale zopakovat, že z 
funkce primátora jsem nedostoupil pro-
to, že bych cítil nějakou vinu. Od začátku 
říkám, že jsem se ničeho nečestného 

nedopustil. Ironicky poznamenám, že 
bych byl asi jediný korupčník na světě, 
který přijal úplatek, přiznal ho v daňo-
vém prohlášení a zdanil. A navíc jsem 
celých dvěstě padesát tisíc korun uvedl v 
čestném prohlášení, které musí povinně 
odevzdávat každý člen rady města.“
●● Tak proč jste tedy rezignoval?
„Nechtěl jsem, aby v souvislosti s tím, co 
se začalo propírat v novinách, utrpělo 
město Prostějov. A do určité míry jsem 
byl loajální i vůči sociální demokracii. 
Jako svoji nástupkyni jsem okamžitě na-
vrhl paní Raškovou, takže to není tak, že 
bych čekal na nějakou příležitost, abych 
se do funkce primátora mohl vrátit.“
●● Stále opakujete, že jste nic pro-
tizákonného neudělal. Takto jste se 
ale mohl hájit i za předpokladu, že 
ve funkci primátora zůstanete...
„Znovu opakuji, chtěl jsem být loajál-
ní vůči městu a ČSSD! Nechtěl jsem 
svými problémy nikoho okolo sebe 
pošpinit. Jestliže jsem naopak svým 
postupem a rezignací někomu ublížil, 
tak se mu dodatečně omlouvám.“
●● Například váš stranický kolega 
a hejtman Olomouckého kraje Jiří 
Rozbořil je v horších potížích, při-
čemž ve funkci vytrvale zůstává. A 
to je policií dokonce obviněn!
„Nezlobte se, to je zcela jiná kauza, k 
níž se nehodlám nijak vyjadřovat.“
●● Jak vůbec bylo pro vás těžké 
vzdát se funkce primátora?
„Rozhodování to bylo moc těžké, to mi 
věřte... Svoji rezignaci jsem oznámil v 
době Hanáckých slavností a někteří za-
stupitelé se pohoršovali nad tím, že jsem 
zvolil takový den. Hlavně šlo o opozič-
ní kolegy. Paradoxem je, že ti, kteří se 
nejvíce pohoršovali, mě nikdy nevolili. 
Takže jim může být úplně jedno, jakým 
způsobem jsem se funkce vzdal!“

●● Není vám líto, že dnes už chybíte 
při těch nejzásadnějších rozhodnu-
tích vedení města?
„Moje rodina přivítala, že už nejsem 
příliš středem pozornosti a nemusím 
být tolik zapřažen do výkonu funkce. 
Ale jestli mám být upřímný, tak dnes 
už mi to líto je!“
●● Vraťme se nyní do roku 2014. 
Finanční dar od soukromé firmy ve 
výši 250 000 korun jste přiznal fi-
nančnímu úřadu a odvedl z něj daň, 
navíc jste jej uvedl v majetkovém 
přiznání. Proč se tedy kolem vás vy-
rojilo tolik kritiky?
„Oni kritici se hlavně odvolávali na 
morálku. Slyšel jsem od nich, že je ne-
morální, aby politik dostával finanční 
dary, protože prý bůhvíco za tím je. Já 
ale zdůrazňuji, že bych od firmy, která 
dělá pro město Prostějov nějakou za-
kázku, nikdy žádné peníze nepřijal!“
●● Proč jste tedy osobní finanční 
dar od soukromé firmy přijal vy?
„Politika se bohužel, zejména v období 
před volbami, dělá bez financí velmi slo-
žitě. Nic totiž není zadarmo. Tisk plaká-
tů, jejich vylepování, zajištění různých 
předvolebních mítinků či reklama v mé-
diích. Já jsem ale na předvolební kam-

paň nepoužil pouze tento dar, ale také 
vlastní peníze. A když si spočítám, co 
všechno jsem já daroval v letech 2014 a 
ještě i v roce 2015, tak je to mnohem víc 
než oněch čtvrt milionu korun!“
●● Přesto jste se stal terčem obrov-
ské kritiky...
„Je až fascinující, že mě kritizují ti, co 
nechtějí vnímat, že jsem penězi v před-
volební kampani pomáhal dobrým vě-
cem. Nechci tady Večerníku předvádět 
celý výčet toho, co jsem komu kdy dal, 
protože to bychom tady byli hodně 
dlouho. A také nemám souhlas všech 
obdarovaných, abych jejich jména či 
organizace zveřejnil.“
●● Můžete alespoň prozradit ně-
které vámi obdarované organizace? 
„Například jsem každý rok přispíval 
Fondu ohrožených dětí, vždy po dese-
ti tisíci korunách. Magistru Fialkovi na 
vydání knihy o malířce Zdeně Orlové 
Vlčkové jsem daroval sedm tisíc ko-
run. Deset tisíc jsem dal na ztvárnění 
filmu o Mariánském sloupu, sokolům 
v Čechovicích jsem věnoval patnáct 
tisíc korun, nohejbalistům a zápasní-
kům Sokola I. v Prostějově jsem dal po 
deseti tisících a prostějovským Juná-
kům jsem na účast při celosvětové akci 

přispěl částkou dvaceti tisíc korun. To 
mluvím o roku 2014. Loni jsem věno-
val stejné peníze opět všem sokolským 
organizacím, dále jsem poslal tři tisíce 
korun Římskokatolické farnosti ve 
Starém Městě pod Sněžníkem na ob-
novení kapličky, dva tisíce korun jsem 
dal Svazu postižených civilizačními 
chorobami, Nové sady na publikaci o 
své obci ode mě dostaly pět tisíc korun 
a deset tisíc korun jsem věnoval na 
publikaci o farnosti ve Vrahovicích. A 
takto bych mohl jmenovat další a další 
organizace. Byly jich desítky.“
●● Někdo by ale mohl namítnout, že 
jste si takhle kupoval volební hlasy...

„Věřte mi nebo ne, já jsem tímto po-
máhal dobrým věcem. Když tyto or-
ganizace nebo konkrétní lidé ode mě 
něco dostávali, tak nikdy, a to slovo ni-
kdy zdůrazňuji, jsem to nepodmiňoval 
tím, že by mě měli podporovat ve vol-
bách! Ostatně, penězi jsem pomohl i 
dobrým projektům mimo Prostějov, 
takže dost dobře nevím, jak by mě 
například ve Starém Městě pod Sněž-
níkem mohl někdo volit do prostějov-
ského zastupitelstva...“ (lehký úsměv) 
●● Nemrzí vás, že se za vás tenkrát 
v září loňského roku více nepostavi-
lo celostátní vedení ČSSD? 
„Tohle já nechci vůbec komentovat...“

rozhovor Večerníku12 Pondělí 14. března 2016
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vizitka
MIROSLAV PIŠŤÁK

✓ Narodil se 6. června 1939 v Prostějově, od roku 1964 ženatý a má jednoho syna
✓ Po absolvování ZŠ v Palackého ulici se vyučil soustružníkem, aby v roce 1956 
nastoupil v Agrostroji. Při zaměstnání vystudoval ještě Střední ekonomickou školu.
✓ V roce 1970 pracoval na Metru v Praze, pak jako lamač kamene na Stražis-
ku, dělník hrazení bystřin u Moravských státních lesů a v roce 1978 se vrátil do 
Prostějova., kde nastoupil do skladu podniku Textil Ostrava. 
✓V roce 1994 byl zvolen do Zastupitelstva města Prostějova a začala kariéra 
komunálního politika postupně na postech zastupitele, radního, místostarosty, 
starosty, primátora a dnes opět řadového zastupitele.
zajímavost: v roce 1990 vyhrál výběrové řízení na vedoucího Ústavu sociální 
péče pro mentálně postižené v Nezamyslicích

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

ník

MichalMichal
KADLECKADLEC

„TVÁŘÍM SE VYROVNANĚ, ALE VŘE VE MNĚ SOPKA!“ 
S bývalým primátorem Miroslavem Pišťákem půl roku po rezignaci...

„Moje rodina přivítala, že už nejsem 

příliš středem pozornosti a nemusím 

být tolik zapřažen do výkonu funkce. 

Ale jestli mám být upřímný, tak osobně

už mi dnes rezignace je dost líto...!“

Foto: Michal Kadlec
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111999999999999999999999222222

wwwwwwww.jjjhhhhhhhrrreeeeeeaaaaaliittyyy.ccz

Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

 582 341 705 

 608 805 659, 775 341 705

E–mail: jhreality@jhreality.cz

Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

 582 341 705 

2, 

m2  
226 m2

2, 
2

Pronájem obchodu u radnice o cel-
2, obchodní plocha 70 m2 2  

Kompletní nabídku najdete na:
www.jhreality.cz

   
  
 

Rodinné domy:

   PV-Vrahovice - 
-

2 -
2

CENA: v RK

  -

-
CENA: v RK

  3+1 v 1.NP a 3+kk ve 
2.NP, -

2

Byty - prodej:

   -
2

CENA v RK

  2

   
 

   PV - dr. byt 2+1, Šár-
ka, 2

Pozemky:

  Mostkovice - 

 -

CENA v RK 

777 251 878777 251 878

Volejte: 739 322 895

Volejte: 739 322 895

Volejte: 723 335 940

Volejte: 739 322 895

také 
pro

-

Volejte: 723 335 940

1+1 Daliborka 

6.000+ink    
 5.500+ink

Volejte: 723 335 940
cena v RK

Pronájem kom.objekt PV 2

Kom. prostory Partyzánská 

Volejte: 739 322 895

VOLEJTE: 739 322 895

VOLEJTE: 723  335 940

-

 Volejte: 739 322  895

          Volejte: 739 322  895
www.realitypolzer.cz
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Prodám zděnou, patrovou, pod-
sklepenou chatu 2+1 v obci Mysle-
jovice. Cena 455 000 Kč. Více info 
Kamil Koňařík. Tel.: 602 192 583

Koupím chatu, nebo chalupu. 
773 545 092

Koupím garáž ul. Okružní nebo za 
Mechanikou. Tel.: 774 101 818

Koupíme dům v PV. Telefon: 
774 858 723

Koupíme RD do 800 000 Kč. Tel.: 
774 421 818

Pronajmu od 1.3.2016 byt 1+1 v Pv, 
4 500 Kč + ink. Tel.: 732 548 756 

Pronajmu garáž na Močidýlkách, 
tel.: 728 567 556

Hledáme ke koupi byt 3+1 
v Pv, nebo blízkém okolí Pv.  
Tel.: 774 739 539

Sháním ke koupi rodinný dům s alespoň  
malou zahrádkou. Mob.: 792 284 168 

Pronajmu 1+1 v Pv, tel.: 608 111 622

Koupíme dům se zahradou a skle-
pem. Spěchá, tel.: 774 414 525

Prodám byt v ov 1+ kk, cena 780 
000 Kč. Tel.: 731 236 558

Kdo nabídne pronájem bytu, nebo 
domu se zahrádkou -  dlouhodobě, 
pro rodinu s dětmi. Pouze v  Prostě-
jově do 10 000 Kč.  Tel.: 607 607 030. 

Pronajmu byt 3+kk, cihlový v příze-
mí ve středu města. Tel.: 724 913 390

Koupím byt 2+1 v OV, západní 
část města. 777 602 873

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), 
Prostějov

Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:

BYT 3+1, Plumlov 950.000 Kč
BYT 3+1, OV/C, Kostelec v RK
BYT 3+1, DB/C, 80 m2 1.360.000 Kč
RD Otaslavice 960.000 Kč 
RD Držovice 1.575.000 Kč
RD Plumlov, novost. 3.950.000 Kč
Pozemek 9.518 m2  Brodek u PV
Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430

aktuálně NABÍZÍ:
RD 5+1, Bedihošť 1.415.000 Kč
RD 3+kk, 1800 m2, NOVOSTAVBA, 
Brodek u Konice 2.700.000 Kč
RD 2+6 Raková u Konice pozemek 
3000 m2, garáž 2.290.000Kč
Pronájem obchod-rychlé občerstvení,
Svatoplukova 6.000Kč/měs.
PRO NAŠE KLIENTY HLEDÁME:
* BYTY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYT 3+1 do 1.700.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky
Více na:WWW.VNB-REALITY.CZ

Prodám řadovou garáž, v Pv- ul. Letec-
ká (areál  garáží za kasárnami u letiště)  
o ploše 18 m2 v osobním vlasnictví. 
Cena dohodou. Tel.: 582 330 113

Koupím byt 1+1,  nebo 2+1. Peníze 
mám naspořené. Děkuji za nabídku.  
792 273 285

Koupím byt 1+1, 2+1. Telefon: 
774 101 818

Prodám obchodní prostor v obci Pro-
tivanov, patrový, o výměře 612 m2, 
cena: 750 000 Kč. Více info Kamil 
Koňařík, tel.: 602 192 583

SOUKROMÁ ŘÁDKOVÁ INZERCE

vecernikpv.cz
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UZÁVÌRKA ØÁDKOVÉ INZERCE
v PÁTEK 18. BØEZNA v 10.00 hodin

Hned dvě možné nabídky 
pro ty, co zatoužily po

 novém vysněném 
dopravním prostředku.

2                        vzpomeòte 
                       na zesnulé

                NOVÌ 
v barevném provedení

pouze za 200 Kè
tel.: 582 333 433 tel.: 582 333 433 **  mob. 608 960 042mob. 608 960 042

e-mail: inzercee-mail: inzerce@@vecernikpv.czvecernikpv.cz

                  
                

Rok za rokem ubíhá, čas prý rány Rok za rokem ubíhá, čas prý rány 
hojí, vzpomínky však stále bolí.hojí, vzpomínky však stále bolí.

Dnes, tj. 14. března  2016Dnes, tj. 14. března  2016
  vzpomínáme první smutný rok,   vzpomínáme první smutný rok, 

kdy nás navždy opustila  kdy nás navždy opustila  
paní Jiřina paní Jiřina DOČKALOVÁDOČKALOVÁ

 z Kostelce na Hané. z Kostelce na Hané.
Všichni, kdo jste ji měli rádi, Všichni, kdo jste ji měli rádi, 

vzpomeňte s námi. vzpomeňte s námi. 
Děkuje manžel a synové Děkuje manžel a synové 

s rodinami.s rodinami.

Dne 16. března 2016Dne 16. března 2016
 by se dožila 107 let  by se dožila 107 let 

paní Josefa SLOVÁČKOVÁpaní Josefa SLOVÁČKOVÁ
 z Prostějova. z Prostějova.

Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 
děkuje syn Bohuslav, děkuje syn Bohuslav, 
dcery Halka a Majka dcery Halka a Majka 

s rodinami.s rodinami.

Úsměv měla na rtech,Úsměv měla na rtech,
dobrotu v srdci, lásku v duši.dobrotu v srdci, lásku v duši.

Dne 13. března 2016Dne 13. března 2016
 jsme vzpomenuli 5. smutné  jsme vzpomenuli 5. smutné 

výročí úmrtí výročí úmrtí 
paní Svatavy JELÍNKOVÉ.paní Svatavy JELÍNKOVÉ.
Kdo jste ji znali a měli rádi, Kdo jste ji znali a měli rádi, 

vzpomeňte s námi.vzpomeňte s námi.
S láskou stále vzpomínají S láskou stále vzpomínají 

manžel a dcery s rodinami.manžel a dcery s rodinami.

Hluboký zármutek Hluboký zármutek 
zůstává potom, kdo nászůstává potom, kdo nás

navždy opustil. navždy opustil. 

Dne 17. března 2016Dne 17. března 2016
 vzpomeneme první smutné  vzpomeneme první smutné 

výročí od úmrtí výročí od úmrtí 
pana Františka ZLATNÍČKApana Františka ZLATNÍČKA

 z Plumlova.  z Plumlova. 
Všichni, kdo jste ho znali Všichni, kdo jste ho znali 

vzpomeňte s námi.vzpomeňte s námi.
Děkuje rodina.Děkuje rodina.

Dne 3. února 2016
 uplynulo 10 let od úmrtí  uplynulo 10 let od úmrtí 

paní  Zdenky DOPITOVÉpaní  Zdenky DOPITOVÉ
   a zároveň    a zároveň 

dnes, tj. 14. března 2016dnes, tj. 14. března 2016
 si připomínáme 18 let od úmrtí si připomínáme 18 let od úmrtí

pana  Františka DOPITY,pana  Františka DOPITY,
středoškolsk profesorstředoškolsk profesor

S láskou v srdci vzpomínáS láskou v srdci vzpomíná
 syn s rodinou. syn s rodinou.

Jsou chvíle, se kterými Jsou chvíle, se kterými 
se člověk nikdy nesmíří.

Dnes, tj. 14. března 2016 Dnes, tj. 14. března 2016 
uplyne první smutné uplyne první smutné 

výročí  od úmrtí výročí  od úmrtí 
pana Zdeňka KOUŘILApana Zdeňka KOUŘILA

  z Kralic na Hané.  z Kralic na Hané.
S láskou a úctou S láskou a úctou 
vzpomíná rodinavzpomíná rodina

Maminko naše miláMaminko naše milá
brzy jsi nás opustila.brzy jsi nás opustila.

Dlouhé roky tu s námi nejsiDlouhé roky tu s námi nejsi
nosíme Tě ve svém srdci.nosíme Tě ve svém srdci.

Na úsměv, který jsi rozdávala,Na úsměv, který jsi rozdávala,
vzpomínka nám jen zůstala.

Dne 13. března 2016Dne 13. března 2016
 jsme vzpomínali nedožité  jsme vzpomínali nedožité 

50. narozeniny naší milované 50. narozeniny naší milované 
maminky a babičky maminky a babičky 

paní Svatavy RŮŽIČKOVÉpaní Svatavy RŮŽIČKOVÉ
 ze Ptení. ze Ptení.

S láskou vzpomínají dcery S láskou vzpomínají dcery 
Žaneta a Veronika, vnoučátka Žaneta a Veronika, vnoučátka 
Nikolka, Nelinka a Matyášek, Nikolka, Nelinka a Matyášek, 
maminka a sestry s rodinami.maminka a sestry s rodinami.

Kdo Tě znal, ten zná naši bolest,Kdo Tě znal, ten zná naši bolest,
 ten ví, co jsme v Tobě ztratili. ten ví, co jsme v Tobě ztratili.

Dne 19. března 2016Dne 19. března 2016
 uplyne 5. smutný rok ode dne,  uplyne 5. smutný rok ode dne, 
kdy nás neočekávaně opustil kdy nás neočekávaně opustil 

náš milovaný syn náš milovaný syn 
pan Luděk MAŘÁK.pan Luděk MAŘÁK.
S láskou a bolestí v srdci S láskou a bolestí v srdci 

vzpomínají rodiče a celá rodina.vzpomínají rodiče a celá rodina.
Všem kamarádům a známým Všem kamarádům a známým 

děkujeme za tichou vzpomínku.děkujeme za tichou vzpomínku.
Tolik jsi milovala život a chtěla žít, Tolik jsi milovala život a chtěla žít, 

pak přišla nemoc a musela jsi odejít.pak přišla nemoc a musela jsi odejít.

Dne 17. března 2016Dne 17. března 2016
 uplyne 10 let od úmrtí naší  uplyne 10 let od úmrtí naší 

milované manželky a maminky milované manželky a maminky 
paní Marie KEJNAROVÉpaní Marie KEJNAROVÉ

 z Němčic nad Hanou. z Němčic nad Hanou.
S úctou a láskou vzpomíná S úctou a láskou vzpomíná 
manžel se synem. Děkujememanžel se synem. Děkujeme

 za tichou vzpomínku. za tichou vzpomínku.

Není zapomenut ten, Není zapomenut ten, 
který nás miloval, rád který nás miloval, rád 
pracoval a rád se smál.pracoval a rád se smál.

Ještě dlouho s námi chtěl být, Ještě dlouho s námi chtěl být, 
však přetrhla se nit života však přetrhla se nit života 

a musel odejít.a musel odejít.

Dnes, tj. 14. března 2016Dnes, tj. 14. března 2016
 vzpomeneme 2. výročí úmrtí  vzpomeneme 2. výročí úmrtí 

manžela, tatínka, dědečka, tchána, manžela, tatínka, dědečka, tchána, 
švagra, bratrance a  strýce švagra, bratrance a  strýce 
pana Ladislava HOZYpana Ladislava HOZY

 z Určic.  z Určic. 
Kdo jste ho znal, Kdo jste ho znal, 

vzpomeňte s námi.vzpomeňte s námi.

Robert Plaček 1975  Prostějov
MUDr. Hana Dufková 1954 Prostějov
František Sommer 1931  Určice
Josef Navrátil 1929  Prostějov
Ludmila Piknová 1934  Držovice
Milada Libichová 1936  Prostějov
Zdeňka Pospíšilová 1932  Prostějov
Miloslav Cetkovský 1957  Prostějov

Miroslav Burián 1938  
 Brodek u Prostějova
Jan Šindelka 1957  Protivanov
Jaroslava Otevřelová 1928  Olomouc
Jan Kuchta 1938  Obědkovice

Anna Chudová 1927  Prostějov
Marie Ambrožová 1942  Niva
Lubomír Hopjan 1954  Bílovice
Růžena Spurná 1924  Držovice
Václav Ošlejšek 1957  Prostějov

Pohřební služba Pavel Makový
Nejsou již mezi námi Poslední rozlouèení

Středa 16. března 2016
Eliška Vašková 1928 Lipová 14.30 kostel Jednov  

Nejsou již mezi námi

Miroslav Kučera 1939  Myslejovice
Věra Kočí 1946  Smržice
Rudolf Beck 1934  Prostějov
Petr Hřivňák 1954  Myslejovice
Marie Parobková 1928  Prostějov
Štěpán Janeček 1937  Krumsín

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.
Poslední rozlouèení

Středa 16. března 2016 
Bronislava Dostálová 1935 Prostějov 11.45 Obřadní síň Prostějov
Gisela Michalcová 1925 Prostějov 12.30 Obřadní síň Prostějov
Marie Tomková 1924 Vrahovice 14.00 Obřadní síň Prostějov
Ludmila Kohoutková 1944 Držovice 13.15 Obřadní síň Prostějov
Čtvrtek 17. března 2016
Arnoštka Pospíšilová 1932 Protivanov 15.00 kostel Protivanov

smuteèní oznámení
Pohřební služba Pavel Makový,
Kravařova 11, tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková a spol. s.r.o.,
Mlýnská 31, tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba A.S.A. TS,
Žižkovo náměstí 19, tel.: 582 344 073, 
mobil: 602 581 098

Pohřební služba A.S.A. TS
Poslední rozlouèení

Markéta Schwarzová 1950 Prostějov Václav Ošlejšek 1957 Prostějov

Nezemřela. Spí, má-li sen, Nezemřela. Spí, má-li sen, 
je krásný, zdá se jí o těch,je krásný, zdá se jí o těch,

 které milovala a kteří milovali ji. které milovala a kteří milovali ji.

Dne 8. března 2016Dne 8. března 2016
 by se dožila 80 let  by se dožila 80 let 

paní paní 
Františka MIKULÁŠKOVÁFrantiška MIKULÁŠKOVÁ

 z Vrahovic.  z Vrahovic. 
S láskou v srdci S láskou v srdci 

vzpomíná rodina.vzpomíná rodina.

Dne 15. března 2016 
vzpomeneme 40. výročí úmrtí

pana Jana EŠNERA
 z Křemence

Vzpomíná rodina 
Ešnerova a Motlova.

Dne 15. března 2016 Dne 15. března 2016 
vzpomeneme 40. výročí úmrtívzpomeneme 40. výročí úmrtí

pana Jana EŠNERApana Jana EŠNER
ýý

pana Jana EŠNERA
z Křemencz Křemence

Vzpomíná rodina Vzpomíná rodina 
Ešnerova a Motlova.Ešnerova a Motlova.

Ráno, když slunce zemi Ráno, když slunce zemi 
navštívilo, tvoje srdce se navždynavštívilo, tvoje srdce se navždy
zastavilo. To, že čas rány hojí,zastavilo. To, že čas rány hojí,

je jen pouhé zdání.je jen pouhé zdání.
Stále je v srdci bolest a vzpomínání.

S bolestí v srdcích vzpomínáme S bolestí v srdcích vzpomínáme 
17. března 201617. března 2016

 první výročí úmrtí  první výročí úmrtí 
pana Zdeňka GALÍČKA.pana Zdeňka GALÍČKA.

Kdo jste ho znali, vzpomeňteKdo jste ho znali, vzpomeňte
s námi. Děkuje manželka,s námi. Děkuje manželka,

syn, snacha a vnoučata.syn, snacha a vnoučata.

Dne 17. března 2016Dne 17. března 2016
 uplyne 25 let od úmrtí našeho  uplyne 25 let od úmrtí našeho 

drahého manžela, tatínka a dědečka drahého manžela, tatínka a dědečka 
pana Ing. Břetislava ŠTĚPÁNKApana Ing. Břetislava ŠTĚPÁNKA

 a 29. března 2016 a 29. března 2016
 vzpomeneme jeho  vzpomeneme jeho 
nedožitých 90 let.nedožitých 90 let.
Děkujeme všem, Děkujeme všem, 

kteří vzpomenou s námi. kteří vzpomenou s námi. 
Manželka, dcera Manželka, dcera 
a syn s rodinami.a syn s rodinami.

Dne 7. března 2016Dne 7. března 2016
 uplynulo 8 let od úmrtí  uplynulo 8 let od úmrtí 
paní Jaroslavy KREJČÍpaní Jaroslavy KREJČÍ

 ze Dzbele-Borové.  ze Dzbele-Borové. 
Kdo jste ji znali, vzpomeňte s námi. Kdo jste ji znali, vzpomeňte s námi. 

Syn Petr s rodinou.Syn Petr s rodinou.
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Galerie umění Prostějov  vykupuje 
a zdarma oceňuje veškeré obrazy a staro-
žitnosti. Neprodávejte překupníkům, ale 
odborníkům za nejvyšší ceny. Jindřich  
Skácel, tel.: 608 805 775, www.gupv.cz

Vykoupíme starožitný, ale jen starý 
nábytek a byt. doplňky, hodiny, ob-
razy,  koberce, lustry, lampy, sklo, 
porcelán, knihy pohlednice a další  
Provedeme  vyklízecí práce. Tel.: 
605 138 473

Aukční ceny ihned v  hotovosti za-
platíme za kvalitní obrazy 17. - 20. 
století, zlaté a stříbrné mince, hodiny 
a hodinky, zbraně, stříbrné před-
měty, šperky a veškeré starožitnosti. 
Prosíme pouze kvalitní a hodnotné 
předměty, nejlépe celé sbírky či po-
zůstalosti.  Info René Simon, tel.: 
736 127 661, simonrene@seznam.cz

Sběratel koupí stará plechová a ba-
kelitová autíčka i plastová na ovlá-
dání (bovden) dále různé mech.
hračky,ale i vláčky,panenky, hry, sta-
vebnice atd. Tel.: 603 161 569

Koupím motocykly českosloven-
ské výroby do roku 1989, i bez TP 
a vraky. Tel.: 722 208 708

Koupím shozy jelena a daňka
 a starou pračku JETAS – SKRAT. 
Tel.: 702 809 319

Koupím starý nábytek do roku 
1970 – křesla, židle, stoly, lampy, 
hodiny, celé pozůstalosti. Tel.: 
702 809 319

KOUPÍM

Pila Otaslavice nabízí tvrdé palivové 
dříví – krácené. AKCE! Cena 500 Kč/
prms., vč. DPH. Doprava zajištěna. 
Tel.: 582 371 493 nebo 605 405 953

ZD Moravan Domamyslice 
Sad Mostkovice Prodej jablek 

Konzumní i do kvasu
(pro maloodběratele i velkoodběratele)

Po až pá: 7.00 do 15.00 hodin.
Tel.: 602 510 465

Prodej palivového dřeva, polena 
33 cm, metrovky, odřezky od pily. 
Cena od 490 Kč/m. Doprava zajištěna. 
Tel.: 734 481 013

AKCE! Prodej bukového palivové-
ho dříví. Cena 450  Kč/prms. Do-
prava zajištěna. Pila K+L Doloplazy 
u Nezamyslic. Tel.: 582 388 101

Vážení přátelé, kamarádi. Nabízím 
pro letošní rok aktivní dovolenou 
(se cvičením) v Řecku – Chalchidiky 
-  Nea Vrasna na 12 dnů od 12.6. do 
23.6. za skupinovou slevu 5 590 Kč
Ubytování v pěkných studiích, více 
info na tel.: 603 445 601

Prodejna Ivka, Plumlovská 21 nabí-
zí akční slevy na zimní obuv a nové 
vzory zdravotní obuvi i na velmi pro-
blémové nohy. Tel.: 603 445 601

PRODÁ MSLUŽBY
STOLÁŘSTVÍ V. Jančík.

Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 
podlahy. Domamyslická 104, PV.

www.stolarstvijancik.cz, 
Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367

Stěhování, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 
výkopové, terénní práce.

Antény Jiříček nabízí až 47 tv progra-
mů bez poplatků. Tel.: 776 340 848, 
www.anteny.kvalitne.cz

Stříhání pejsků Prostějov, 
tel.: 606 166 853

Špičková kapela zahraje plesy, naroze-
niny, oslavy, svatby. Tel.: 776 560 107

Stěhování, vyklízení.
Tel.: 775 132 134 

Dne 11. března 2016Dne 11. března 2016
 oslavila 70. narozeniny  oslavila 70. narozeniny 

paní Věra MEZULIÁNKOVÁpaní Věra MEZULIÁNKOVÁ
  z Prostějova.  z Prostějova.

Hodně zdraví, štěstí a životního Hodně zdraví, štěstí a životního 
optimismu do dalších let optimismu do dalších let 
přeje syn David a bratrpřeje syn David a bratr

 Milič s rodinou Milič s rodinou

GR ATUL ACE

AUTO-MOTO

Prodám VW Polo 1,4 benzín r. v. 
2008, najeto 51 tkm . Zimní letní kola, 
výbava all inclusive, cena 110 000 Kč., 
tel.: 724 855 445, 724 855 104 

Prodám automobil zn. Peugeot 206 
1,4 HDI, r.v. 2002 za 40 000 Kč. Auto 
je v dobrém stavu, nová  spojka, přítl. 
kotouč, ložisko. Repase převodovky, 
nové brzdy, H4 jako xenony, tažné za-
řízení, rádio, centrál., elektr. okna, CZ 
doklady, EKO zaplaceno. Prodávám 
ze zdrav. důvodů, při rychlém jednání 
možná sleva. Tel.: 603 980 954
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najdetenajdete
 nás na nás na
www.

vecernikpv.cz
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OLOMOUCKÝ KRAJ V únoru le-
tošního roku se celkový počet ucha-
zečů o zaměstnání v Olomouckém 
kraji oproti minulému měsíci snížil 
o 407 klientů Úřadu práce ČR na 31 
860 osob. Počet hlášených volných 
pracovních míst naopak vzrostl 
o 655 a podíl nezaměstnaných osob 
klesl o 0,1 procentního bodu.
„K devětadvacátému únoru 2016 evi-
doval Úřad práce ČR, krajská pobočka 
Olomouc, celkem 31 860 uchazečů 
o zaměstnání. Jedná se o nejnižší únoro-
vou hodnotu nezaměstnanosti od roku 
2009! Ve srovnání se stejným obdobím 
roku 2015 je současný počet nezaměst-
naných nižší o 8 008 osob, to znamená 
o plných dvacet procent,“ poskytl statis-
tické údaje Jaroslav Mikšaník z odboru 
analýzy trhu práce Úřadu práce ČR, 
krajské pobočky Olomouc.  
V průběhu letošního února bylo nově 
zaevidováno 2 708 uchazečů o zaměst-
nání, z toho 164 osob, které přišly do 
evidence Úřadu práce z důvodu ukon-
čení svého samostatného podnikání 
na živnostenský list. „Počet nově regis-
trovaných byl o 1 839 osob nižší než 
v předchozím měsíci a zároveň o dva-
ačtyřicet nižší než v únoru roku 2015. 

Z evidence během února odešlo cel-
kem 3 115 uchazečů. Bylo to o 223 
osob méně než v předchozím měsíci 
a zároveň o 322 osob méně než před 
rokem,“ přidal další čísla Mikšaník.
A jak je na tom v otázce aktuální 
nezaměstnanosti přímo Prostějov-
sko? „Aktuálně je tu bez práce 4 167 
lidí, což je o jednaosmdesát klientů 
Úřadu práce méně než v předchozím 
měsíci. Počet volných míst je na Pros-
tějovsku nahlášených 1 407, takže na 
jedno takové místo se hlásí v průměru 
tři uchazeči o zaměstnání. Podíl neza-
městnaných osob klesl na Prostějov-

sku na 4,9 procenta,“ potvrdil optimis-
tické údaje Jaroslav Mikšaník s tím, že 
meziroční srovnání počtu uchazečů 
v Olomouckém kraji kleslo o 8 008 
osob, tedy o dvacet procent. „Největší 
relativní pokles nezaměstnanosti vyká-
zal právě okres Prostějov, kde se počet 
nezaměstnaných snížil o šestadvacet 
procent!“ 
V Olomouckém kraji pak na konci 
února evidovali celkem 7 216 volných 
pracovních míst, a tudíž poprvé v his-
torii krajské pobočky Úřadu práce ČR 
Olomouc byla překonána hranice sed-
mi tisíc míst!  (mik) 

Nezaměstnanost rekordně klesá

Peníze pro všechny ihned při pod-
pisu! Zvýhodněné podmínky, žád-
né poplatky. Volejte: 775 02 12 12

!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od více věřitelů = 
vaše výhoda, konzult. denně zdarma 
739 066 462, 603 317 378

PŮJČÍME VÁM PENÍZE
4000 Kč až 50 000 Kč

VYPLACENÍ IHNED NA RUKU. 
Tel.:723 335 940

Nabízím hotovostní půjčky 5 – 50 tis. 
Vyřízení do 24 hodin. Pouze seriózní 
jednání. Tel.: 774 119 937

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Nabízím rychlou hotovostní půjč-
ku od 5 do 50 tis. Seriozní a rychlé 
jednání. 603 567 906

Vyplatíme všechny vaše EXEKUCE 
a poskytneme vám jednu půjčku. Pracuji 
pro více věřitelů  Volejte.:  777 551 492 

Malá půjčka 10 000 až 80 000 Kč. 
Pracuji pro více věřitelů. Tel.: 
777 551 492

Osobní bankrot – oddlužení. Kon-
zultace zdarma. OPTIMCREDIT 
s.r.o. Volejte 777 551 492

FINANCE
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Centrum půjček Prostějov nabízí 
hotovostní půjčky, peníze do 10 mi-
nut – co si půjčíte, to vrátíte. Různí 
investoři, záchrana nemovitostí před 
exekutory, oddlužení občanů. Tel.: 
774 089 464
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Přijmeme prodavače/prodavačku do 
autoservisu v Prostějově.Nástup možný 
ihned. Praxe v oboru automotive výho-
dou. Strukturovaný životopis zasílejte na 
email lukas@pneufloryk.cz.

Přijmeme automechanika do autoservi-
su v Prostějově. Platové ohodnocení až 
20 000 Kč. Nástup možný ihned. Pro info 
volejte 777 870 729.

Zavedená strojírenská firma v Prostě-
jově přijme do trvalého prac. poměru 
lakýrníka do práškové lakovny. Tel.: 
603 211 144

Bezpečnostní a úklidová agentura přijme 
do pracovního poměru ženu v invalidním 
důchodu na úklid kancelářských prostor 
v Prostějově. Informace na tel. 602 786 692 

RESTAURACE V PROSTĚJOVĚ 
PŘÍJME POMOCNOU SÍLU DO 
KUCHYNĚ NA VÍKENDY. DOBRÉ 
PLATOVÉ PODMÍNKY. PRAXE V 
KUCHYNI VÝHODOU. INFOR-
MACE NA TELEFONU 777 011 191

Přijmeme řidiče dodávky na rozvoz 
zboží. Tel.: 725 108 703 volání 8,30 - 
16:00 hod.

Přijmeme vedoucího technického úseku. 
Požadavky: znalost práce na PC, ŘP sk. B, 
manuální zručnost. Pracovní náplň: ko-
ordinace pracovníků, přijímání zakázek, 
tvorba ceny zakázek, dohled nad celkovou 
realizací zakázky, specifikace a objednávání 
potřebného materiálu (průmyslové zna-
čení, BOZP značení, podlahové značení). 
Životopisy zasílat na e-mail: jobs@aledo.
cz. Místo výkonu: Prostějov + služební 
cesty po ČR. 

Pila Otaslavice přijme pracovníky do 
výroby. Informace tel.: 582 371 493 
nebo 731 471 123

ASIKA s.r.o.
příjme STOLAŘE

s praxí na HPP pro provozovnu
v obci Dobrochov u Prostějova.

Nástup možný IHNED.
TEL.: 702 026 830

Hledáme do zavedeného studia 
v Prostějově nehtovou designerku 
a manikérku na ŽL, případně na 
DPP. Nejnižší nájem + záruka 50% 
slevy na poplatcích a nájmu v prv-
ním roce. Tel.: 777 55 90 97

Přijmeme manipulační pracovníky na 
celý nebo zkrácený úvazek do zeměděl-
ské a potravinářské výroby. Info: Perso-
nální agentura Prostějov, Kravařova 9, 
Pv. Tel.: 602 603 067, 9:00 - 15:00 hod.

SOUKROMÁ Ř ÁDKOVÁ INZERCE
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Hledáme pracovníka na údržbu v pro-
vozu kovovýroby a žárové zinkovny 
Signum spol. v Pv. Nejlépe vyučen 
jako elektromechanik, popř. zámečník. 
Požadujeme ŘP sk.B, vyhl. 50, svář. 
průk. Mzda 100 Kč-125 Kč/hod. Tel.: 
731 441 018

Firma na výrobu kožené konfekce hle-
dá obsluhu vyšívacího a sekacího stroje, 
jednosměnný provoz, plat 13 - 14 000 Kč 
+ stravenky, náborový příspěvek 5 000 
Kč, kontakt: 603 8345 29

Pila Otaslavice přijme pracovníky do 
výroby. Informace tel.: 582 371 493 
nebo 731 471 123

VEDOUCÍ/ZÁST.VEDOUCÍ provozu 
v potr.výrobě ve firmě s dlouholetou tra-
dicí– SŠ, znalost PC, vedení kolektivu, 
zákl. účetnictví, manual.zručnost, chuť 
a schopnost se učit, ŘP sk.B, praxe, své 
profesní životopisy prosím zasílejte na 
e-mail:pekarsro@seznam.cz

Úklidová firma  přijme spolehlivé pra-
covnice na nárazové práce (zástupy, 
mytí oken..) Kontakt: 775 605 121, 
volejte 8:00-14:00 hod.

Hledáme kuchaře/-ku do restaurace Ha-
nácký dvůr Polkovice. Tel.: 725 085 068, 
restaurace@hanackydvur.cz

Přijmeme řidiče TAXI, info na www.
me–taxi.cz, nebo na tel.: 777 140 499

UZÁVÌRKA
v PÁTEK 18. BØEZNA

 v 10.00 hodin Zprostředkování zaměstnání: Plumlovská 458/36, 796 01 Prostějov, KONTAKTNÍ TELEFON: 950 154 317, p. Kovaříková 
Bližší informace najdete na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir a na nástěnkách ÚP ČR-Prostějov ulice Plumlovská 36.

HLEDÁTE BRIGÁDU?
Nová rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Pozice   Plat (Kè)       Provoz       Kvalifikace Firma

Uklízeč/-ka 10 000 Kč dvousměnný základní+praktická GSUS absolut. čistota Prostějov

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST
 Pozice Plat (Kè) Provoz Kvalifikace Firma

HLEDÁTE PRÁCI?
NEPROPÁSNĚTE SVOJI ŠANCI...
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Bezpečnostní pracovníci 5 200-5 500 Kč jednosměnný střední odborné BRYVECASTA Prostějov
Číšníci a servírky 12 100 Kč turnusový střední odborné Obec Skalka 
Doručovatelé listov. motorizovaní 14 200-16 900 Kč jednosměnný střední odborné Česká pošta Kralice na Hané
Provozní elektromontéři 15 - 20 000 Kč jednosměnný střední odborné AMF Reece CR Vrahovice
Referent/-ka veřej. Zakázek 17 870-26 870 Kč pružný vysokoškolské Statutární město Prostějov
Řidiči nákl. vozidla, skladníci 16 000 Kč jednosměnný střední odborné SALVATOR STŘECHY Prostějov
Skladníci, manipulanti 15 000 Kč dvousměnný střední odborné LINAPLAST Kralice na Hané
Strážníci 19 000 Kč dvousměnný úplné střední odborné Statutární město Prostějov
Technik laboratoře 17 000 Kč čtyřsměnný úplné střední odborné MUBEA-HZP Prostějov
Uklízeči 65 Kč/ hod. jednosměnný střední odborné  Petra Juříčková Krasice
Vrátní-recepční 10 500 Kč dvousměnný nižší střední odborné BW-LINEA Prostějov
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SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...SSS

OSMISMĚRKA

HOSPODA, ADORNO, KUCHYNĚ, POPUD, BRYČKA, VRKOČ, PYTLE, KYTICE, 
TERČE, PRAHA, DROPI, REŽIE, BUXUS, MARAST, SLIBY, RUŠNO, RANCE, 
DOKUD, ROUPI, TRASA, UHLÁK, VOUSY, RADIČ, PULSY, STRUP

OTEVŘELI JSME PRO VÁS NOVOU .......

PRO VOLNOU CHVILICKU PRO VOLNOU CHVILICKU 
aneb luStETe, bádejte, hádejte..ˇ̌ˇ̌ ´́ ´́́

V jedenáctém čísle letošního roku ám v rámci pokračujícího projektu "MILUJEME VEČERNÍK""přinášíme podobu
oddechové strany, při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, 
najdete i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osob-

nosti veřejného života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblí-
benější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku 

toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to  do ČTVRTKU 17. března 2016,

12:00 hodin, pokud není u některého z klání uvedeno jinak!

správné odpovìdi a vylosovaní výherci z èísla 10/2016:
KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

  správně: vyhrál/-a                    
Jana Olivetského 16 Jiří SEDLÁČEK, Manhardova 17, Prostějov

 Výherce získává: SLEVOVÝ POUKAZ v hodnotě 400 Kč na tábor.

BÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
 správně: vyhrál/-a                    
Melissa Vargas Věra SLAVKOVSKÁ, M. Pujmanové 670, Prostějov

Výherce získává: VEČEŘI v hodnotě 400 Kč 
                                            na zabíjačkových hodech SDH DĚTKOVICE..

OSMISMĚRKA
 správně: vyhrál/-a                     
DIETNÍHO Vlaďka ZAVADILOVÁ, C. Boudy 31, Prostějov

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč na služby.

SUDOKU
 správně: vyhrál/-a                    
7,6,8,8 Jiří VEJMOLA, Tylova 22, Prostějov
Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč

                                                                  na konzumaci od Café Fantasia

KŘÍŽOVKA
 správně: vyhrál/-a                      
Ponožky silonkové zboží a galanterie za rozumnou cenu

 Eva DOLEŽELOVÁ, Čelechovice  na Hané 222
Výherce získal: POUKAZ v hodnotě 400 Kč
                                    od firmy Ponožky od MARUŠKY.

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
 v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.

M

SUSU
DODO
KUKU

  KDEKDE  V PROSTĚJOVĚ V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE

ˇ̌

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

Kdo je na fotografii? Tentokrát jsme zabrousili

 do POLITIKY a graficky lehce poupravili 

člena prostějovské rady za ČSSD...

Výherce získá POUKAZ  v hodnotě
400 Kč na služby RENOVACE DVEŘÍ. 

soutěž
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Výherce získá POUKAZ v hodnotě 400 Kč
 na služby od PRIMA LINQUA

Výherce získá POUKAZ v hodnotě 400 Kč
 od Zdravotnických potřeb VELEBOVÁ.

Výherce získává POUKAZ 
v hodnotě 400 Kč na služby 

kosmetického salónu SOŠ Prostějov.
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Výherce získá 2 LÍSTKY 
na divadelní představení 

DRAHOUŠKOVÉ od MK Litovel
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www.primalingua.cz

PRIMALINGUA 
O.C. HANÁ – nad lékárnou

Sídl. Svobody 3576/77

Prostějov     Tel: 604 809 999



Přehlídka trofejí v Žárovicích 
Magistrát města Prostějova, Městský 
úřad Konice a Okresní myslivecký 
spolek ČMMJ v Prostějově zvou na 
Chovatelskou přehlídku trofejí zvěře 
ulovené v mysliveckém hospodářském 
roce 2015 v honitbách okresu Prostějov. 
Akce se koná tuto sobotu 19. a neděli 
20. března v kulturním domě v Žárovi-
cích. V sobotu dopoledne vystoupí sku-
pina trubačů VLS. 

Velikonoční výstavy 
Velikonoční výstava bude k vidění od 13. 
do 16. března v Přemyslovicích, ve čtvr-
tek ve foyer kina Oko v Němčicích nad 
Hanou. V pátek 18. března se bude konat 
rovněž ve Dzbelu a Čechách pod Kosířem, 
v sobotu 19. března v Tištíně a v neděli 20. 
března také ve Smržicích a Ochozi. 

akce
v regionu...

V Němčicích budou tančit hvězdy
V sobotu 19. břez-
na od 10.00 hod. se 

v multifunkční hale "Suprovka" bude ko-
nat taneční nepostupová soutěž Orion 
dancing stars. Tanečníci předvedou své 
umění v modern dance, orient dance a 
show dance. Akci pořádá Dům dětí a mlá-
deže Orion v Němčicích nad Hanou. 

 Kino METRO 70 
pondělí 14. až 17. března
z technických důvodů se nehraje 
pátek 18. března
15:30 Kung Fu Panda 3
americký animovaný film
17:30 Dvojníci 
česká komedie
20:00 Suburra
franc.-italské filmové drama
sobota 19. března
15:30 Kung Fu Panda3 3D
17:30 Dvojníci
20:00 Suburra
neděle 20. března
15:30 Kung Fu Panda 3 3D
17:30 Trabantem do posledního dechu 
český filmový dokument
20:00 Dvojníci

Kino klub
DUHA
úterý 15. března
18:00 POKRAČOVACÍ 
                TANEČNÍ KURZY
lektor: Jan Halíř
pátek 18. března
9:00 Krajské kolo divadel poezie
s postupem na Wolkrův Prostějov 2016
sobota 19. března 
8:30 Krajské kolo divadel poezie
s postupem na Wolkrův Prostějov 2016 
a Krajská postupová přehlídka student-
ských souborů Mladá scéna
do 30. dubna
17:00 JAKUB DLABAL - OBRAZY
výstavy je přístupná denně od 9:00 do 
13:00 hodin

 ZUŠ V. Ambrose
do 31. března
VÝSTAVA ADÉLA BEDNÁŘOVÁ
Galerie Linka

Knihovna
pondělí 14. března
10:00 a 17:00 CARMEN aneb JAK 
POUŽÍVAT KATALOG KNIHOVNY
Z pohodlí vašeho domova si můžete přes 
internet v knihovně vyhledávat knihy, za-
dávat si rezervace i prodlužovat výpůjční 
dobu. Nevíte jak na to? Přijďte, a my vás 
to během hodinového kurzu naučíme.
13:30 SLÁMOVÝ DEN
Jako každý rok před velikonocemi si 
pod vedením zkušené „ pletařky“ paní 
Zatloukalové z Brodku u Konice, titu-
lované nositelky tradic lidové výroby, 
může kdokoliv, děti i dospělí přijít vy-
zkoušet tradiční pletení slámových oz-
dob a malování kraslic voskem. 
čtvrtek 17. března
16:00 PLACKOVÁNÍ
Přijďte si vyrobit placky, či magnetky 
s vlastním námětem pro sebe i své nej-
bližší. Plackovat budeme ve spolupráci 
s informačním centrem pro mládež.
do 31. března
SLAVNÉ VILY PROSTĚJOVA 
– online soutěž pro každého
Vědomostní soutěž, tentokrát pro všechny 
prostějovské patrioty a milovníky archi-
tektury. Otestujte si své znalosti historie. 
Objevte jeho zajímavé stavby, a zahrajte si 
o hodnotné knižní ceny.
do 31. března
Kdo vymyslí, napíše a pošle, nebo přinese 
do knihovny pro děti (Vápenice 9) vlastní 
básničku, která se bude týkat období jara, 
bude mít velkou šanci vyhrát sborník dět-
ské literární soutěže Sovičkiáda.
do 18. dubna 
DRUHÁ LÁSKA NA PRVNÍ VĚTU - 
literární výstava
Jak je pro vás důležitá první věta kníž-
ky? Některé jsou nezapomenutelné, 
jiné se staly klasikou, či dokonce slav-
ným citátem. Pokračování naší unikát-
ní výstavy - stovky úvodních románo-
vých vět. 

 Apollo 13 
čtvrtek 17. března
20:00 HORKÝŽE SLÍŽE
Nitranský kvartet recesistů a punkových 
provokatérů se vrací po dvou letech 
sobota 19. března 
20:00 KRYPTOR
česká thrash metalová kapela, která 
vznikla v roce 1987. Po spoustě koncer-
tů ukončila činnost v roce 1997, v roce 
2002 se však vrátila a opět koncertuje. 

MÌSTSKÉ DIVADLO 
PROSTÌJOV

ADLO

úterý 15. března
19:00 LENI
(Divadlo v Řeznické Praha)
Hrají: V. Cibulková, O. Kavan, D. Syslo-
vá, D. Krejčík
čtvrtek 17. března
19:00 5. ABONENTNÍ KONCERT
Jiří Bárta (violoncello) a Terezie Fialová 
(klavír)

DIVADLO POINT
pátek 18. března
19:00 TESTOSTERON 
SMRŽICE - Kulturní dům u hřiště
(Muži o ženách, a taky sami o sobě...)
(Andrzej Saramonowicz, překlad: Tomáš 
Svoboda)
Režie: Jakub Hyndrich

 GALERIE Kino
 METRO 70
do 17. dubna
VÝSTAVA Miroslav Wagner: 
Archiv & Nové práce

Zámek Prostìjov
do 30. března
JAN DEMERCI - JULIE/KOLÁŽE 

 Muzeum a galerie
  v Prostìjovì
do 27. března
EGYPT - DAR NILU
Výstavní bonbónek, který je do Pro-
stějova zapůjčen ze soukromé sbírky 
slovenského cestovatele a sběratele Jána 
Hertlíka.

ŠPALÍÈEK
Špalíček, Uprkova 18  
do 3. dubna
VZPOMÍNKY NA PROSTĚJOV
Výstava výtvarníka Zdeňka Horáka, kte-
rý se narodil v Bystřici pod Hostýnem, 
ale přesto cítí největší sounáležitost k 
městu Prostějov. S uměleckou tvorbou, 
která zahrnuje řezby, kresby i olejomal-
by začal jako samouk. Jeho nejznámější 
a nejpočetnější kresby zahrnují pohledy 
do prostějovských uliček a zmizelých 
zákoutí, která přinášejí atmosféru a za-
pomenutých časů. 

Zámek Konice
do 4. dubna
VÝSTAVA MALEB Soni Holíkové
a Dity Langerové (zámecká galerie)

 Avatarka
pátek 18. března
18:00 RETRO VEČER 
                70. A 80. LÉTA
Dobové ošacení vítáno a odměněno, chys-
táme pro vás příjemné překvapení, výzdo-
bu prostor a hudbu z LP desek

FILMOVÉ, FILMOVÉ, DIVADELNÍ DIVADELNÍ 
    OKÉNKO     OKÉNKO A VÝA VÝSTAVYSTAVY

aneb, co se aneb, co se kde děje…kde děje…

Pondělí 14. března 2016
www.vecernikpv.czzveme vás...20

najdete nás nanajdete nás na
www.

vecernikpv.cz

TTIPIP Večerníku

Prostějovský hudební klub Apollo 13 oslaví v první jarní den 
tohoto roku své třinácté narozeniny. Slavit se však začíná již 
teď a vy se můžete přidat! A jakou jinou „pařbu“ můžete čekat 
než právě tu hudební?! 
Už od čtvrtka 17. března se rozjede šňůra skvělých koncertů 
a zahájit ji bude mít tu čest punková a recesistická skupina 
Horkýže Slíže z Nitry. Oblíbená kapela má v Prostějově vel-
kou „fanouškovskou“ základnu, dá se tedy předpokládat, že 
koncert proběhne skutečně ve velkém stylu.
Zdá se to jako včera, co se Apollo naposledy zaplnilo punkery 
„oháknutými“ tričky s výmluvným nápisem: „Mám v p..i na 
lehátku“, což je slogan ze známé písně kapely Horkýže Slíže. 

Seskupení s téměř třicetiletou historií však navštíví klub po 
více jak dvou letech. Od té doby se v její existenci nic zvláštní-
ho nezměnilo. Stále úspěšně koncertují po Česku i Slovensku 
a jejich písně jsou již pevně zakořeněné mezi širokým spek-
trem fanoušků. Čtvrteční koncert jistě nabídne právě noto-
ricky známé hity, jako jsou například Malá Žužu, Silný refrén, 
L.A.G. song či právě zmíněnou hitovku z posledního alba St. 
Mary Huana Ganja Mám v p..i na lehátku. 
Přijďte oslavit narozeniny svého oblíbeného klubu a pořád-
ně si zařádit při koncertu Horkýže Slíže! Vstupenky jsou stá-
le v předprodeji v hudebninách u Zdeňka Tyla v Kramářské 
ulici a budou určitě k mání i na místě.

WWW.VECERNIKPV.CZ

KDY:  ÈTVRTEK 17. BØEZNA, 20:00 HODIN
KDE:  APOLLO 13, BARÁKOVA 12, PROSTÌJOV

BASKETBAL:

sobota 19. března:
11:00: TJ OP Prostějov - Aritma Praha 
(7. kolo finálové skupiny 2. ligy žen, hala 
Sportcentra Pv).
neděle 20. března:
12:00: TJ OP Prostějov - BK Sluneta Ústí 
nad Labem (8. kolo finálové skupiny 2. 
ligy žen, hala Sportcentra Pv).

BOX:

neděle 20. března:
10:00: BC DTJ Prostějov - SKP Sever 
Ústí nad Labem (8. kolo extraligy druž-
stev, sokolovna-Skálovo náměstí)

FLORBAL:

neděle 20. března:
8:00: 16. kolo Olomoucké ligy starších žáků 
(týmy K2 Sportcentrum Prostějov, FBC 
Spartak Přerov, Fbc Šternberk, Tatran Litovel, 
Teiwaz Hranice, SH ve Studentské ulici Pv).
14:15: K2 Sportcentrum Prostějov - 
FBC Spartak Přerov (předehrávka 18. 
kola Olomoucké ligy starších žáků, SH ve 
Studentské ulici Pv).

LEDNÍ HOKEJ:

úterý 15. března:
15:00: LHK Jestřábi Prostějov - HC 
Zubr Přerov „A“ (13. kolo krajské liga pří-
pravek, Víceúčelová hala-ZS Pv).
čtvrtek 17. března:
15:00: LHK Jestřábi Prostějov - HC Uher-
ské Hradiště (19. kolo Ligy mladšího doros-
tu, nadstavby „C“, Víceúčelová hala-ZS Pv).

VOLEJBAL:

sobota 19. března:
10:00 a 14:00: TJ OP Prostějov - VK 
Austin Vsetín (35. a 36. kolo 2. ligy žen, 
sk. „C“, letní hala u zimního stadionu Pv).

Ekocentrum IRIS
Husovo náměstí 67, Prostějov

V pátek 18. března od 10:30 do 12:30 ho-
din se uskuteční přednáška RNDr. Hynka 
Skořepy KRAS ZNÁMÝ A  NEZNÁMÝ 
aneb ZA TAJEMSTVÍM KRASU. 
V pátek 18. března od 16:00 hodin se koná 
cestovatelská beseda PERLY BULHAR-
SKÉHO KRASU. Přednáška RNDr. H. 
Skořepy bude spojena s promítáním fotografií.
V sobotu 19. března je na programu JARNÍ 
VYCHÁZKA K LOUPEŽNÍKOVI. 
Sraz v 8:45 hodin v   Plumlově, návrat ve 
13:25 autobusem z Mostkovic. 
V sobotu 19. března se koná vlastivědná 
vycházka ZAPOMENUTÉ KOUTY 
BOSKOVICKA - PLAVENÍ DŘEVA 
NA PŘÍTOCÍCH BĚLÉ A MOJETÍN-
SKÝ KRAS ve spolupráci se spolkem 
Dávnověk do hornaté části Boskovicka. 

Multikulturní centrum Mozaika
Raisova 1159, Prostějov

Multikulturní klub rodičů a dětí se koná 
pravidelně v pondělí a čtvrtek od  9:30 
do 11:30 hodin 
V úterky od 17:00 do 19:00 hodin je na 
programu kulturní a vzdělávací setkání.
V úterý 15. března se koná kulinářský 
podvečer s M. Rozehnalem STAROČESKÉ 
SPECIALITY. Ve čtvrtek 17. března je na 
programu přednáška Ing. P. Mečkovského 
NENÍ TĚCH CÍRKVÍ NĚJAK MOC?

RÙZNÉ..
TJ Sokol Otaslavice porádá v sobo-
tu 19. března ve 14:00 hodin tradiční 
„PRVOJARNÍ VÝSTUP NA OBROVU 
NOHU“. Sraz účastníků v sokolovně.        

Domov pro seniory Soběsuky zve na 
přednášku o trénování paměti, která se 
koná ve čtvrtek 17.3.2016 v 14.30 hodin 
v Domově pro seniory Soběsuky, 
Soběsuky 95. Dozvíte se, jak funguje naše 
paměť a vyzkoušíte si techniky trénování 
paměti. 

Půjčovna rehabilitačních a kompenzačních 
pomůcek LAZARIÁNSKÉHO SER-
VISU PV, Hacarova 2, zajišťuje ortope-
dické vozíky, WC křesla, chodítka - pevná, 
pojízdná, podpažní, servírovací stolky 
a polohovací lůžka (mechanická, elek-
trická). Kontakt po telefonu pí. V. Zapletal-
ová 776 054  299 

Regionální pracoviště TyfloCentra Olo-
mouc v Prostějově nadále poskytuje služby 
nevidomým a slabozrakým občanům na 
adrese: Kostelecká 17, Prostějov.

Lazariánský servis vás zve na ozdravný po-
byt v měsíci srpnu do Chorvatska. Pobyt je 
vhodný pro rodiče s dětma, pro handica-
pované a seniory. Zájemci se mohou při-
hlásit na tel.: 776 054 299, pí. Zapletalová.

Svaz tělesně postižených v ČR, 
Kostelecká 17, Prostějov

 zve své členy i nečleny na zájezd 16. dub-
na 2016 do Veĺkého Mederu - pobyt ve 
slovenských termálech. Bližší informace 
v kanceláři č. 106, nebo na tel.: 588 008 095, 
724 706 773.

Pomocná ruka z.s. pořádá CHARITA-
TIVNÍ SBÍRKU, která se koná ve čtvr-
tek 17. března 2016 od 10:00 do 15:30 
hodin v ZŠ Jana Železného na Sídlišti 
svobody a ZŠ a RG Studentská. Sbírá 
se: oblečení, hračky, lůžkoviny, závěsy, 
utěrky, ručníky, kabelky, knihy aj. vše ba-
lené v sáčcích a pytlích. Info na adrese: 
Pomocná ruka, z.s. Školní 32, Prostějov.

V neděli 20. března v 9:00 hodin se 
koná společné zamyšlení nad otázkami 
a záhadami života. Přednášející biotro-
nik Tomáš Pfeiffer odpovídá na písemné 
i ústní dotazy posluchačů. 

CO, KDY, KDE CO, KDY, KDE aneb informace 
a události z vašeho okolí…   

Program reportáží zpravodajského bloku v období 15.3. – 21. 3. 2016:
1.Zápisy do MŠ
2. Den otevřených dveří Gastroenterolo-
gického oddělení 
3. Plán oprav chodníků na rok 2016 
4. Parkovací stání Okružní 

5. Nábor - městská policie 
6. Krátké zprávy: - Osvětlení přechodů 
okružní křižovatky na Plumlovské
- Dotace do sociální oblasti - Parkoviště 
Anenská

KULTURA:
1. Výstava v zámku - Jan Demerci 2. Výstava ve Špalíčku - Vzpomínky

      na Prostějov

SPORT:
Lukostřelba

Týdenní zpravodajské bloky z Prostìjova bìží na:
kabelové televizi (celý týden)
webových stránkách www.prostejov.eu (grafický odkaz PROSTĚJOVSKÝ INFO-
KANÁL) – celý týden, k dispozici archiv vysílání
digitálním satelitu – ASTRA 3B
pozemním vysílání – anténa nastavena na vysílač Radíkov (Olomouc) nebo 
Tlustá hora (Zlín).
Vysílání na satelitu a přes klasickou anténu probíhá v rámci celostátního 
regionálního televizního kanálu  Regionalnitelevize.cz, kdy premiéry vysílání 
z našeho regionu jsou vždy v 18:40, reprízy potom každé 4 hodiny.

19. 3.  Ples 12 opic Městské divadlo v Prostějově
 Bar 12 opic
19. 3.  1. Basketbalový ples dívek a žen  TJ OP Prostějov
 KD Ohrozim

PLESY
v Prostějově a jeho okolív vv

BRUSLENÍ 
VEŘEJNOSTI

Úterý  15.2.Úterý  15.2.  9:00 - 10:009:00 - 10:00
Středa  16.3.Středa  16.3. 18:45 - 19:45 18:45 - 19:45
Sobota  19.3.Sobota  19.3. 15:45 - 17:45 15:45 - 17:45
Neděle 20.3.Neděle 20.3. 10:30 - 12:30 10:30 - 12:30
  13:30 - 14:30  13:30 - 14:30

HORKÝŽE SLÍŽEHORKÝŽE SLÍŽE



●● Tento pátek 18. března se v bu-
dově Regionálního centra Olomouc 
uskuteční mimořádná valná hro-
mada krajského fotbalového svazu: 
Mezi pětadvaceti kluby s hlasem roz-
hodujícím budou i Konice, Lipová, 
Pivín a Jesenec.

●● Městská knihovna Prostějov se o 
víkendu zaplnila obrovským množ-
stvím malých i velkých návštěvníků, 
kteří přišli společně oslavit příchod 
Velikonoc. 
Reportáž najdete na straně 24

●● Pro Lukáše Krajíčka znovu skon-
čila sezóna KHL před branami play 
off, sedmadvacet výher v šedesáti zá-
pasech stačilo jeho Dynamu Minsk 
jen na deváté místo v západní konfe-
renci s šestibodovou ztrátou na po-
slední postupující Slovan Bratislava.

●● Elton Lodewyk, známý jako Elly, 
se v soutěži Pianista roku dostal mezi 
deset nejlepších klavíristů České re-
publiky.  Čtěte na straně 25

●● Pouze prostějovští junioři si za-
hrají basketbalové play off mládeže, 
na kadety i juniorky čekají v tomto 
ročníku po skončení základní části 
pouze boje o záchranu nejvyšších 
domácích soutěží.

JEDNOU
VĚTOU

● kultura
● sport

● spoleènost
www.vecernikpv.cz

ŠLÁGR VEČERNÍKU - BOX

PROSTĚJOV Po dlouhých 
čtyřech a půl měsících se 
prostějovští boxeři před-
staví znovu ve svém ringu. 
V rámci osmého kola české 
extraligy změří (ne)tradič-
ně v neděli 20. března od 
10:00 hodin dopoledne 
síly s někdejším domá-
cím vládcem SKP Sever 
Ústí nad Labem a fanouš-
ci tohoto tvrdého, ale férového sportu se tak v sokolovně na 
Skálově náměstí mohou těšit na bitvu dvou tradičních rivalů.
Lepší výchozí pozici má pořádající BC DTJ Prostějov. Výběr 
Petra Novotného má za sebou čtyři bitvy a povzbudivou bi-
lanci tří výher plus jednu remízu z posledního souboje mezi 
znojemskými provazy. Naopak Ústí se podle oficiální svazové 
tabulky vítězství zatím nedočkalo a na svém kontě má pouze 
remízy s Třeboní a Děčínem společně s domácí porážkou od 
Prostějova.
V prvním vzájemném souboji tohoto ročníku se tedy „Býkům“ 
podařilo přesvědčit, že jsou silní i venku, když zásluhou Viliama 
Tanka, Lukáše Dekýše, Jakuba Bambucha, Marka Andrýska 
a Erika Tlkance zvítězili 10:6. Za Severočechy se tehdy prosa-
dily velké opory Erik a Viktor Agateljanové společně s někdejší 
prostějovskou tváří Danielem Táborským, tentokrát očekává 
domácí kouč ještě kvalitnějšího protivníka a věří tedy, že si ten-
to souboj nenechá ujít spousta fanoušků a vytvoří jeho týmu 
to nejpříjemnější prostředí.  (jim)

➢➢Více se dočtete na stranách 34 a 35, kde také najdete další novinky Více se dočtete na stranách 34 a 35, kde také najdete další novinky 
ze zákulisí i analýzy vystoupení Jestřábů v sezoně 2015-2016.ze zákulisí i analýzy vystoupení Jestřábů v sezoně 2015-2016.strana 25

Oblíbený erotický ples 
v Jesenci nepotìší v Jesenci nepotìší 
obèany ani letos... obèany ani letos... 

Číslo 10•Ročník 20

Naleznete
uvnitř

SPISOVATELKASPISOVATELKA
V KNIHOVNĚ

AUTO - MOTO

NEVYDAŘENÁ
GENERÁLKA!

●● Markéta Harasimová potěšila 
prostějovské duše zajímavou be-
sedou strana 24

●● Dnešní tematická strana je vě-
nována majitelům čtyř kol všeho 
druhu  strany 26 a 27

●● Fotbalisté 1.SK Prostějov 
prožili v posledním přípravném 
duelu black-out... strana 39
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MILUJEMEVEČERNÍK®
MILUJEMEVEČERNEEEEE ÍK

I JE

navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz

SPORT
KULTURA
SPOLEČNOST

Foto: archív Večerníku

zjistili jsme

NA HANOU ZAVÍTÁ ÚSTÍ,
PŘEDSTAVÍ SE I TÁBORSKÝ

DOKTOŘI A SESTŘIČKY
si vyrazili do společnosti

PROSTĚJOV Uplynulou sobotu 
12. března patřily veškeré prostory 
Národního domu zdravotníkům.  
Konal se zde totiž již devátý roč-
ník plesu, nad kterým má záštitu 
okresní sdružení České lékařské 
komory. Tančilo se v přednáš-
kovém sále i ve vinárně, pilo se a 

hodovalo až do ranních hodin a o 
stylové zahájení se postarali slavní 
tanečníci. Vítězové televizní sou-
těže StarDance 2013 Anna Polív-
ková a Michal Kurtiš předvedli 
úchvatný taneční výkon...   (pav)
Reportáž si můžete přečíst už teď 
na www.vecernikpv.cz!

PROSTĚJOV Okamžitě poté, co jedna prvoligová sezóna prostějovským hokejistům skončila, 
začalo vedení oddílu s přestavbou kádru pro nový ročník. A jisté jsou v tuto chvíli první dvě změ-
ny, obě se týkají defenzivy. Mezi Jestřáby nebudou pokračovat dosavadní kapitán Pavel Mojžíš 
ani Patrik Husák. První jmenovaný strávil na Hané pouze uplynulou sezónu, jeho o dvanáct a půl 
roku mladší kolega se již podílel na předešlé záchraně druhé nejvyšší soutěže. Oba přitom toužili 
reprezentovat klub i nadále... Proč byli tedy vyhozeni?

EROTIKA
NEBUDE

ŠOKOVANÝ KAPITÁNŠOKOVANÝ KAPITÁN
PŘES PALUBU, 
KONČÍ TAKÉ HUSÁK!

Anna Polívková a Michal Kurtiš předvedli na začátku plesu, co si nacvičili ve StarDance.
 2x foto: David Cit     

Sobotní ples roztanèili 
Sobotní ples roztanèili 

vítìzové StarDance
vítìzové StarDance

BYLI  JSME
BYLI  JSME

U TOHO
U TOHO

FOTO & VIDEO 
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz
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Holý luk, ženy:
Kvalifikace: 1. Martina Macková 530 b., 2. Regina 
Jirkalová (obě Start Praha) 501 b., 3. Věra Majero-
vá (SK Lukostřelba-Libichov) 483 b.
Eliminace: 1. Martina Macková, 2. Regina Jirkalo-
vá, 3. Věra Majerová.
Družstva:
Reflexní luk, muži:
Kvalifikace: 1. 1.LK Plzeň 1935 „A“ 1685 b., 2. 
Start Praha 1647 b., 3. LK ARCUS Plzeň 1634 b., 
4. Lukostřelba Prostějov (Dominik Chlachula, 
František Hajduk, Michal Hlahůlek) 1628 b.
Eliminace: 1. Plzeň „A“, 2. Arcus, 3. Prostějov.
Reflexní luk, ženy:
Kvalifikace: 1. LO TJ Ostrava „A“ 1618 b., 2. 1.LK 
Plzeň „A“ 1594 b., 3. Start Praha 1534 b.

Eliminace: 1. Ostrava „A“, 2. Plzeň „A“, 3. Plzeň 
„B“.
Reflexní luk, senioři:
Kvalifikace: 1. Lukostřelba Prostějov (Milan 
Hajduk, Zdeněk Zapletal, Jiří Smrček) 1535 b., 
2. LK ARCUS Plzeň 1534 b., 3. LK Litvínov 1532 b.
Eliminace: 1. Prostějov, 2. Arcus, 3. SKP Vsetín.
Kladkový luk, muži:
Kvalifikace: 1. Spastic 1714 b., 2. I.KLK Praha 
1712 b., 3. Patriot „A“ 1682 b.
Eliminace: 1. Spastic, 2. I.KLK, 3. Rexbow
Holý luk, muži:
Kvalifikace: 1. Start Praha „A“ 1481 b., 2. I.KLK „A“ 
1427 b., 3. Start Praha „B“ 1413 b.
Eliminace: 1. Start Praha „A“, Start Praha „B“, 3. 
Humpolec.

Sportovní sumáø
 * výsledky * statistiky * tabulky

Pondělí 14. března 2016
www.vecernikpv.czvýsledkový servis22

www.vecernikpv.cz www.vecernikpv.cz

„Ve druhé čtvrtine se soupeři„Ve druhé čtvrtine se soupeři
 začalo dařit střelecky.“ začalo dařit střelecky.“
  trenér Prostějova Zbyněk ChOLEVAtrenér Prostějova Zbyněk ChOLEVA
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„Co nám stále chybí, je střelba...“„Co nám stále chybí, je střelba...“
  trenér Prostějova Zbyněk CHOLEVAtrenér Prostějova Zbyněk CHOLEVA
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  Ariete Ariete 
 Prostějov

BK ArmexBK Armex
  Děčín

5656

7979 čtvrtiny skóre
 1. 19-17
 2. 23-16
 3. 21-13
 4. 16-10
  poločas:  42-33

Houška 22, Carter 13, Landa 11, Bažant 7, Pomikálek 7, 
Stria 5, Jelínek 5, Vyoral 5, Šiška 4, Kroutil 0, Musel 0, Ježek 0.
 Trenér: Pavel Budinský

Roseboro Brett 10, Šteffel David 10, Palyza Lukáš 9, Norwa Michal 
8, Tomanec Jan 7, Marko Roman 5, Kouřil Radovan 4, Dokoupil Petr 
3, Sehnal Marek 0, Novák Martin 0, Slezák Pavel 0. 
 Trenér: Zbyněk Choleva

SESTAVA 
DĚČÍNA:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

kooperativa nbl - 37. kolo

Střelba 2b.: 30/17:53/19
Trojky:  11:3
Trestné hody:  17/12:10/9
Doskoky: 28:37

Asistence: 20:12
Osobní chyby: 18:21
Získané míče:  7:5
Ztracené míče: 14:13

Rozhodčí: 
Kučera,

 Hošek, Baloun 
Diváci: 950.

37. kolo: Kolín - USK Praha 82:63 (19:17, 34:35, 57:45). Nejvíce bodů: Horák 31, Bakič 13, 
Machač 10 - J. Bohačík a Josipovič po 13, Mich. Mareš 9 * Pardubice - Ústí nad Labem 89:61 
(31:16, 51:29, 66:48). Nejvíce bodů: Autrey 23, Pandula 18, Švrdlík 15, Škranc 12, Potoček 
10 - Anthony 14, Pecka 10, Abercrombie a Votroubek po 9 * Svitavy - Ostrava 85:83 (19:27, 
40:47, 62:67). Nejvíce bodů: Doaks 30, Jones 20, Bašta 14 - P. Bohačík 22, Kerr 19, Bratčenkov 
14, Číž 13, Igrutinovic 10 * Brno - Opava 82:77 (16:15, 44:33, 64:59). Nejvíce bodů: Zeigler 
24, Křemen 16, Ojo 14, Egwuonwu 10 - Gniadek 17, Jurečka, Šiřina a Vlček po 12, Cvek 11.
38. kolo: Ostrava - Kolín 87:92 (21:13, 42:35, 68:56). Nejvíce bodů: Igrutinovič 18, Číž 
17, Bohačík 16, Bratčenkov 15 - Bakič 25, McEachin 20, Skinner 16, Vocetka 11 * Jindřichův 
Hradec - Děčín 81:80 (17:26, 31:38, 59:51). Nejvíce bodů: Lamar 18, Zuzák 15, James a 
Wright po 13, White 10 - Stria 17, Vyoral 15, J. Houška 13, Jelínek 10 * Brno - USK Praha 69:48 
(21:14, 40:16, 58:38). Nejvíce bodů: Křemen 22, Ojo 18, Egwuonwu 11 - Josipovič 14, Mareš 
12, Bohačík 8 * Ústí nad Labem - Svitavy 86:68 (21:20, 38:32, 64:53). Nejvíce bodů: Pec-
ka22, Bahram 18, Bosák 18 - Barker 17, Jones 13, Vaňák 12.

DALŠÍ VÝSLEDKY 

39. kolo, středa 16. března, 18.00 hodin: Lions Jindřichův Hradec – Ariete Prostějov, 
mmcité Brno – NH Ostrava (18.30), BK ARMEX Děčín – BK Opava, BOHEMILK 
Tuři Svitavy – BK JIP Pardubice, GEOSAN Kolín – SLUNETA Ústí nad Labem (17.45).
40. kolo, sobota 19. března, 17.00 hodin: Ariete Prostějov – BOHEMILK Tuři Svitavy 
(16.00), BK JIP Pardubice – GEOSAN Kolín, USK Praha – BK ARMEX Děčín (17.30), 
– (18.30), SLUNETA Ústí nad Labem – mmcité Brno (úterý 22. března, 20.10), BK Opava 
– Lions Jindřichův Hradec (18.00).

KAM PŘÍŠTĚ...

 Tým Z V P SKÓRE %V

1. ČEZ Basketball Nymburk 9 8 1 880:635 88.9
2. BK ARMEX Děčín 35 26 9 2733:2415 74.3
3. Ariete Prostějov 35 24 11 2797:2532 68.6
4. BK Opava 35 22 13 2790:2642 62.9
5. BK JIP Pardubice 36 22 14 2937:2624 61.1
6. BC GEOSAN Kolín 35 19 16 2713:2674 54.3
7. USK Praha 36 17 19 2496:2511 47.2
8. NH Ostrava 35 15 20 2532:2655 42.9
9. BOHEMILK Tuři Svitavy 36 15 21 2571:2904 41.7
10. SLUNETA Ústí nad Labem 36 13 23 2749:2943 36.1
11. BK Lions Jindřichův Hradec 35 9 26 2679:2969 25.7
12. mmcité Brno 35 9 26 2499:2872 25.7

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO NEÚPLNÉM 38. KOLE

  Ariete Ariete 
 Prostějov
BK JIP BK JIP 

 Pardubice

6969
7979

čtvrtiny skóre
 1. 21-18
 2. 13-20
 3. 16-21
 4. 19-20
  poločas:  34-38

Palyza Lukáš 18, Roseboro Brett 12, Tomanec Jan 11, Mar-
ko Roman 11, Slezák Pavel 7, Šteffel David 4, Kouřil Radovan 
4, Norwa Michal 2, Novák Martin 0, Dokoupil Petr 0, Sehnal 
Marek 0. Trenér: Zbyněk Choleva

Autrey 20, Švrdlík 18, Nečas 14, Pandula 10, Wall 10, Kotas 
5, Škranc 2, Potoček 0, Roub 0, Půlpán 0. 
 Trenér: Dušan Bohunický

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
PARDUBIC:

kooperativa nbl - 38. kolo

Střelba 2b.: 51/24:48/26
Trojky:  2:5
Trestné hody:  21/15:18/12
Doskoky: 40:36

Asistence: 12:19
Osobní chyby: 23:23
Získané míče:  8:10
Ztracené míče: 18:15

Rozhodčí: 
Matějek, 

Vondráček, Večeřa 
Diváci: 623. „Hodně jsem si oddechl, výkon nebyl podle „Hodně jsem si oddechl, výkon nebyl podle 

mých představ. Zachránil nás brankář Mayer.“mých představ. Zachránil nás brankář Mayer.“
  otřel si pot z čela JIŘÍ GREPLotřel si pot z čela JIŘÍ GREPL
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„Všichni kluci hráli s chutí, s nábojem, dařilo „Všichni kluci hráli s chutí, s nábojem, dařilo 

se jim a dalo se na to koukat.““se jim a dalo se na to koukat.““

  prostějovský kouč SVATOPLUK ORDELTprostějovský kouč SVATOPLUK ORDELT
strana 39

TJ Sokol TJ Sokol 
Kostelec na Hané-HK
HC HC 

 Maloměřice  

28
23

poločas.

17:12

Mayer, P. Navrátil – Přikryl 5, Smékal 7, Diviš 4, Popelka, 
Grulich 2, Kopečný, Dostál 2, Vymětal 1, Švec 7, V. Prášil, 
Oščádal, Jan Grepl. Trenér: Jiří Grepl.

SESTAVA 
A BRANKY
KOSTELCE:

Házená – 15. kolo 2. ligy mužů

Rozhodčí: Kramoliš, Krupa. Vyloučení: 6:5. ŽK: 2:2. Sedmičky: 2/0:3/1. 
Diváků: 65.

TJ Sokol IITJ Sokol II
 Prostějov
TSKTSK

 Kuřim

39
29

poločas.

20:17

Hrubý, Zacpal – Kozlovský 7, Burget 2, Vasyliev 2, Jurík 7, 
Chytil 1, Bokůvka 3, Procházka 7, Jura 1, Raška, Kosina 9. 
 Trenér: Svatopluk Ordelt.

SESTAVA 
A BRANKY

PROSTĚJOVA:

HÁZENÁ – 15. KOLO 2. LIGY MUŽŮ

Rozhodčí: Ochmann – Staněk. ŽK: 1:3. Vyloučení: 3:3. Sedmičky: 1:3. 
Diváků: 95.

16. kolo, sobota 19. března: Bohunice – Tišnov (15.00), Kuřim – Napajedla (16.30), 
Ivančice – Telnice (17.00), Velké Meziříčí – Hustopeče (17.00), Maloměřice – Sokol II 
Prostějov (neděle 20.3., 11.00), Juliánov – Kostelec na Hané (neděle 20.3., 17.00).

KAM PŘÍŠTĚ NA HÁZENOU...

Napajedla – Velké Meziříčí 28:25, Hustopeče – Bohunice 19:19, Telnice – Juliánov ne-
hlášeno, Tišnov – Ivančice 29:22.

DALŠÍ VÝSLEDKY 15. KOLA 2. LIGY HÁZENÉ:

 Tým Z V R P Skóre Body

1 Bohunice 15 12 2 1 379:332 26
2 Ivančice 15 11 1 3 416:365 23
3 Hustopeče 15 9 2 4 407:381 20
4 Prostějov 15 8 1 6 431:418 17
5 Juliánov 13 6 2 5 378:366 14
6 Kostelec na Hané 15 6 1 8 388:377 13
7 Tišnov 15 6 1 8 450:482 13
8 Maloměřice 14 5 1 8 352:363 11
9 Velké Meziříčí 15 5 0 10 396:418 10
10 Napajedla 15 4 1 10 382:389 9
11 Kuřim 14 4 1 9 404:426 9
12 Telnice 13 4 1 8 329:395 9

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 15. KOLE

Čtvrtfinále:
1. zápasy - sobota 19. dubna: VK Agel Prostějov - TJ sokol Šternberk, VK UP 
Olomouc - TJ Sokol Frýdek- Místek,TJ Ostrava - VK Královo Pole Brno, Volejbal 
Přerov - PVK Olymp Praha.
2. zápasy - neděle 20. dubna: VK Agel Prostějov - TJ sokol Šternberk, VK UP 
Olomouc - TJ Sokol Frýdek- Místek,TJ Ostrava - VK Královo Pole Brno, Volejbal 
Přerov - PVK Olymp Praha. 

KAM PŘÍŠTĚ NA VOLEJBAL...

23. kolo - SKUPINA o 1. až 4. místo: Ostrava - Přerov 3:1 (16, 15, -18, 19). 
23. kolo - SKUPINA o 5. až 8. místo: Frýdek - Místek - Šternberk 3:0 (22, 16, 20), 
Královo Pole - Olymp 3:1 (24, -14, 19, 20).
24. kolo - SKUPINA o 1. až 4. místo: Přerov - Olomouc 3:2 (-8, -18, 17, 22, 13)
24. kolo - SKUPINA o 5. až 8. místo: Šternberk - KP Brno 0:3 (-18, -18, -22), Olymp - 
Frýdek - Místek 3:0 (13, 19, 20).

DALŠÍ VÝSLEDKY NADSTAVBY EXTRALIGY

SKUPINA O 1. AŽ 4. MÍSTO
 Tým Z V3 V2 P1 P0 Sety Míče Body

1 VK Agel Prostějov 22 21 0 1 0 65:7 1779:1202 64
2 VK UP Olomouc 22 14 1 2 5 51:26 1756:1483 46
3 TJ Ostrava 22 12 3 1 6 49:33 1836:1724 43
4 Volejbal Přerov Precheza 22 9 1 2 10 37:41 1641:1599 31

SKUPINA O 5. AŽ 8. MÍSTO
5 PVK Olymp Praha 22 12 2 0 8 45:31 1715:1518 40
6 VK Královo Pole Brno 22 9 3 1 8 42:39 1691:1685 33
7 TJ NIBE Frýdek - Místek 22 6 0 3 13 29:53 1597:1854 21
8 TJ Sokol Šternberk 22 2 1 0 19 16:60 1345:1825 8

Poznámka: tato soutěž se boduje takzvaným italským bodováním. V3 je výhra 3:0 a 3:1 za tři body, 
V2 výhra 3:2 za dva body. P1 je prohra 2:3 za jeden bod, P0 je prohra 1:3 a 0:3 bez bodu.

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PRO NADSTAVBU

„Do půlky utkání nebyla v pohodě Melissa „Do půlky utkání nebyla v pohodě Melissa 
Vargas, postupně se však do toho dostala“Vargas, postupně se však do toho dostala“
 kouč Agelek MIROSLAV ČADA kouč Agelek MIROSLAV ČADA

strana 36

„Škoda jednoho ztraceného setu, „Škoda jednoho ztraceného setu, 
nepodali jsme optimální výkon“nepodali jsme optimální výkon“
 kouč volejbalistek MIROSLAV ČADA kouč volejbalistek MIROSLAV ČADA
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VK UP VK UP 
 Olomouc
    VK AGELVK AGEL

  Prostějov 

11
33

set skóre min.
   1. set: 18:25 25
   2. ser: 15:25 19

3. set: 19:25 27

Weiss, Markevich, Herelová, Vargas, Gambová, 
Steenbergen, libero Kovářová. Střídaly: Soares, 
Borovinšek. Připraveny byly: Matienzo, Tinklová.  
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

UNIQA EXTRALIGA ŽEN ČR - 23. kolo

Rozhodčí: Ištvanech a Duda. Čas: 1:45 minut. Diváků: 600.

oo

    VK AGELVK AGEL
  Prostějov 
  TJ  TJ

 Ostrava

33
11

set skóre min.
    1. set: 25:19 24
    2. set: 23:25 29
    3. set:  25:17 21

  4. set: 25:18 23

Valková, Toufarová, Zemanová, Zedníková, Kojdová, 
Nachmilnerová, libero Červenková. Střídaly:  Součková, 
Kukučová, Kvapilová, Urbanová, Čuboňová. 
 Trenéři: Zdeněk Pommer a Lukáš Spáčil.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

UNIQA EXTRALIGA ŽEN ČR - 24. kolo

Rozhodčí: Slezák a Kostka. Čas: 1:37 minut. Diváků: 300.

AŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZENAŤ JE ÚNOR NEBO BŘEZEN
NA WWW.VECERNIKPV.CZNA WWW.VECERNIKPV.CZ

SI S CHUTÍ VLEZEM

SESTAVA 
OLOMOUCE:

SESTAVA 
OLOMOUCE:

Dudová, Michalíková, Dumančič, Kubová, Dedíková, 
Závodná, libero Hronová. Střídaly: Košická, Sochorcová, 
Nováková. Trenéři: Jiří Teplý a Pavel Háp. 

Weiss, Markevich, Steenbergen, Vargas, Matienzo, 
Borovinšek, libero Kovářová. Střídaly: Soares, Gambová. 
Připraveny byly: Tinklová, Herelová.  
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš

Výsledky 26. Mistrovství Èeské republiky
 dospìlých v halové lukostøelbì:

Reflexní luk, muži:
Kvalifikace: 1. Tadeáš Kalvas (1.LK Plzeň 1935) 
579 bodů, 2. David Jaroch (LO TJ Mariánské Hory 
Ostrava) 577 b., 3. Jaromír Termer (TJ Sokol Praha 
Vršovice) 573 b., 15. Dominik Chlachula 545 b., 
18. František Hajduk 542 b., 20. Michal Hlahů-
lek 541 (všichni Lukostřelba Prostějov) b., 21. 
Karel Böhm (TJ Sokol Kostelec na Hané LK 
1997) 540 b., 24. Kamil Kovář 540 b., 35. Jiří 
Hetman (oba Prostějov) 535 b., 46. Karel Melka 
(Kostelec) 505 b.
Eliminace: 1. František Hajduk, 2. Martin Hámor 
(ESKA Cheb), 3. Tadeáš Kalvas, 9. Karel Böhm, 
Michal Hlahůlek, 17. Kamil Kovář, Dominik 
Chlachula, 33. Jiří Hetman, Karel Melka.
Reflexní luk, ženy:
Kvalifikace: 1. Jindřiška Vaněčková (SK Start 
Praha) 557 b., 2. Marie Horáčková (LK ARCUS 
Plzeň) 555 b., 3. Zuzana Páníková (Mariánské 
Hory) 552 b.
Eliminace: 1. Barbora Kramperová (LK Votice), 
2. Jana Cimická (Plzeň 1935), 3. Petr Morávková 
(Patriot Brno).
Reflexní luk, senioři:
Kvalifikace: 1. Daniel Šrámek (SK policie Vsetín) 
546 b., 2. Vladislav Ševčák (ARCUS Plzeň) 538 
b., 3. Josef Stejskal (LK Litvínov) 536 b., 4. Zdeněk 
Smolka (Kostelec) 534 b., 5. Milan Hajduk 524 
b., 8. Zdeněk Zapletal (oba Prostějov) 515 b., 
14. Oldřich Malý (Kostelec) 502 b., 15. Jiří Smr-
ček 496 b., 24. Ivo Macenauer (oba Prostějov) 
452 b.

Eliminace: 1. Vladislav Ševčák, 2. Petr Kaspřák 
(LK Litvínov), 3. Daniel Šrámek, 9. Zdeněk Smol-
ka, Zdeněk Zapletal, Jiří Smrček, Milan Hajduk, 
Oldřich Malý, 17. Ivo Macenauer.
Reflexní luk, seniorky:
Kvalifikace: 1. Dana Masárová (Mariánské Hory) 
488 b., 2. Alice Korbelová (SK Slavia Praha lu-
kostřelba) 417 b.
Eliminace: 1. Dana Masárová, 2. Alice Korbelová.
Kladkový luk, muži:
Kvalifikace: 1. Marek Kálal (Česká federace 
Spastic Handicap) 575 b., 2. Filip Reitmeier 574 
b., 3. Vladimír Brada (oba I. Královský lukostřelecký 
klub) 574 b., 10. Vladislav Michejda 564 b., 15. 
Petr Musil (oba Prostějov) 555 b., 17. Jaromír 
Čech (Kostelec) 553 b., 26. Pavel Zapletal (Pro-
stějov) 519 b.
Eliminace: 1. 1. Filip Reitmeier, 2. Marek Kálal, 
3. Vladimír Brada, 6. Vladislav Michejda, 9. Petr 
Musil, 17. Jaromír Čech, Pavel Zapletal.
Kladkový luk, ženy:
Kvalifikace: 1. Veronika Švestková (SK RAPID 
Praha) 558 b., 2. Jana Peroutková (REXBOW) 541 
b., 3. Petra Zikmundová (LK ESKA Cheb) 531 b.
Eliminace: 1. Jana Peroutková, 2. Martina Zik-
mundová, 3. Veronika Švestková.
Holý luk, muži:
Kvalifikace: 1. Milan Hladil (Start Praha) 499 b., 2. 
Miroslav Háva (LO TJ Jiskra Humpolec) 489 b., 3. 
Boris Gruntorád (Mariánské Hory) 483 b.
Eliminace: 1. Milan Hladil, 2. Miroslav Háva, 3. 
Boris Gruntorád.
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„Spokojen jsem byl pouze se třiceti „Spokojen jsem byl pouze se třiceti 
minutami ve druhém poločase...“minutami ve druhém poločase...“

trenér 1.SK Prostějov FRANTIŠEK JURAtreenér 1.SK Prostějov FFRANTTIŠEEK JUURAA
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SK SpartakSK Spartak
 Hulín

1.SK1.SK
 Prostějov

33
11 Poločas: 0:1

Branky: 58. M. Machálek - 43. Dvořáček z penalty, 85. a 87. Minář

Kofroň (46. Neoral) - Hirsch, Sus, Machynek, Sečkář (46. Rus) - 
Koudelka, Zelenka (73. Přikryl), Fládr, Pančochář (46. M. Machálek) 
- Nekuda, Kroupa (80. Sečkář).  Trenér: František Jura

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

9. PŘÍPRAVNÉ UTKÁNÍ

TJ Sokol UrčiceTJ Sokol Určice

FC MorkoviceFC Morkovice

00
11

Poločas: 1:0

SESTAVA 
URČIC:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

Holásek (46. Števula) – Gottvald, Lakomý, Zelina, Hochman – 
Plajner, Menšík, Bokůvka, Zapletal – Cetkovský – P. Halouzka. 
Střídali: Slezák, Bureš, O. Halouzka.  Trenér: Radek Tomšic.

FC Kralice na HanéFC Kralice na Hané

FK Brodek u PřerovaFK Brodek u Přerova
66
11 Poločas: 2:0

SESTAVA 
KRALIC:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

Branky: Lehký 2, Lexa, Kováč, Troneček, Drexler.

Krejčí (46. Kostelka) – Císař, Hlačík, Dočkal, Martinka – Drex-
ler, Surala – Troneček, Dostál, Lehký – Kováč. Střídali: Lexa, 
Novotný.  Trenér: Ivo Gottwald.

Sokol KoniceSokol Konice

SK JesenecSK Jesenec
4
11 Poločas: 3:1

SESTAVA 
KONICE:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

Branky: Blaha 2, Vogl, F. Bílý – P. Tichý ml.

Machač – Mrňka, L. Bílý, F. Bílý, F. Drešr – Gottwald, 
Kořenovský – Kamený, Antl, Vogl – Blaha. Střídali: Řehák, Ju-
rník.  Trenér: Radek Řehák.

1.SK Prostějov U19 1.SK Prostějov U19 

SK LipováSK Lipová
3
00 Poločas: 2:0

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

Branky: 15. a 38. Píchal, 66. vlastní.. Rozhodčí: Motal – Ma-
jer, Kopecký. Diváků: 30.

Konečný (46. Šarman) – Blahoušek (57. Veselý), Moštěk, 
Pospíšil, Pavelka – Přikryl (67. Popelka), Závodný (77. Luža), 
Zapletal, Škrabal – Píchal (67. Procházka), Hýbl (77. Holub). 
 Trenér: Radim Weisser.

Kýr – Horák, Ullmann, Klicpera, M. Laštůvka – Zajíček, P. Tichý 
ml., D. Čížek, Kořenovský – Navrátil, J. Tichý. Střídal: Žouželka. 
Trenér: Petr Tichý st.

TJ Haná Prostějov TJ Haná Prostějov 

TJ Sokol TroubkyTJ Sokol Troubky

33
33

Poločas: 2:0

SESTAVA 
HANÉ:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

Hlávka (62. Tesař) - Vyskočil (46. Jančiar), Ohlídal, M. Tr-
navský, M. Kolář - Ondráček (59. Křížek) – D. Kolář (73. 
Ondráček), Krupička, Varga - Strouhal, Zatloukal.  
 Hrající trenér: Martin Kolář.

Branky: D. Brázda 2, Stískal - Ohlídal, Strouhal, M. Kolář. 
Rozhodčí: Zavřel. Diváků: 10

SESTAVA 
JESENCE:

R. Vybíhal – Barák, Macourek, Spáčil, Žilka – Z. Koudelka, Ré-
pal, Jamrich, Novák – Dostál, M. Vybíhal.  Trenér: Pavel Růžička.

TJ Sokol PlumlovTJ Sokol Plumlov

TJ Sokol ProtivanovTJ Sokol Protivanov
4
22 Poločas: 2:1

SESTAVA 
PLUMLOVA:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

Branky: Dvořák, Kocourek, Ostratický, Hladký – F. Pospíšil, 
Kropáč.

Moravec (46. Simandl) – Vysloužil, Kocourek, Gryglák, J. 
Kiška – Křupka, Fabiánek, Ostratický, Matula – Dvořák, Hladký. 
Střídali: Varga, Frýbort.  Trenér: Petr Kiška.

M. Piták – M. Sedlák, Nejedlý, Dvořák, Vybíhal – D. Sedlák, 
M. Pospíšil, Kropáč, Z. Pospíšil – F. Pspíšil – T. Pospíšil. Střídali: 
Milar, Sekanina, J. Piták.  Trenér: Josef Pospíšil.

SESTAVA 
PROTIVANOVA:

TJ Sokol ČechoviceTJ Sokol Čechovice

FC Kostelec na HanéFC Kostelec na Hané
22
66 Poločas: 1:0

SESTAVA 
ČECHOVIC:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

Branky: M. Klimeš, Kolečkář – Presiler 3, Grepl, Vařeka, 
Muzikant.

D. Klimeš (30. Zapletal, 60. Zelinka) – Jano, Pospíšil, Vlach, Kupka 
– Frys, Dohnal, Šmíd – Jahl, Kolečkář – M. Klimeš. II. poločas: Kup-
ka, Dohnal, Začal, Šmíd – Vlach, Frys, Kolečkář, Němeček – Jahl, 
Klváček.  Trenér: Evžen Kučera.

L. Menšík – Synek (46. Chocholáč), Móri, Baláš, Zatloukal 
– Vařeka (60. Navrátil), Langr (20. Chytil), Muzikant, Grepl – 
Lužný, Presiler.  Trenér: Jaroslav Klimeš.

SESTAVA 
KOSTELCE:

TJ Sokol Klenovice n. H.TJ Sokol Klenovice n. H.

TJ Sokol PivínTJ Sokol Pivín
4
11 Poločas: 1:1

SESTAVA 
KLENOVIC:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

Branky: Pytela, Losman, Sigmund, Popelka - J. Svozil z pen.

Miler – Frys, Všianský, T. Cetkovský, Losman – Dvořák, T. 
Zbožínek, Rozehnal, Popelka – Borovský, Pytela. Střídal: Sigmund. 
 Trenér: Vladimír Horák.

Filka – M. Bartoník, R. Švéda, V. Švéda, Vrba – J. Bartoník (46. 
K. Švéda), Svozil ml., Valtr, Hýžďal – Tydlačka (46. Dostálík), 
Špaček.  Trenér: Jaroslav Svozil st.

SESTAVA 
PIVÍNA:

KONICE, PROSTĚJOV Týden 
po těsné prohře s Přemyslovicemi 
se Jiskra Brodek u Konice utkala s 
Hvozdem. Ač se jednalo o souboj 
týmu ze III. třídy prostějovského 
okresu a I.B třídy Olomouckého 
kraje, slavil tak hůře postavený ce-
lek, který se dokonce během zápasu 
dostal až do čtyřbrankového vede-
ní.
„Výsledek kluky potěšil a narostlo jim 
sebevědomí, přeci jen to byl soupeř 
o dvě třídy výš. Vedli jsme i 4:0 a pak 
jsem to prostřídal, takže s přípravou 
mohu být spokojen. Výborně zahráli 
Tomáš Barták a autor hattricku Radek 
Burget, kéž by nám to tak šlo i dál,“ roz-
plýval se trenér vítězů Vladislav Frňka.
O konečný výsledek se postarala se-
stava Vičar – Grepl, Blatner, Svoboda, 
Hloušek – Zapletal, Barták, Hauer, J. 
Burget – Žondra, R. Burget a střídající 
Procházka s Machem, zkušený lodi-
vod ale brzdí přehnaný optimismus a 
vybízí k odstranění zbývajících nedo-
statků.
„Chyby tam byly. Okénka vzadu by se 
nám nemusela vyplatit a šance musí-

me dávat, řešení bylo strašně lehkováž-
né. Kombinovali jsme ale dobře, hráli 
jsme s míčem a neukvapili jsme se,“ 
analyzoval utkání.
To jeho protějšek z hvozdecké lavič-
ky tak spokojen být nemohl. „Bylo to 
velice špatné, máme úzkou hráčskou 
základnu. Už ve středu jsme hráli proti 
Dolanům a pak jsme měli náročný tré-
nink, takže kluci byli utahaní a někteří 
ani nenastoupili. Z poloviny tak hráli 
dorostenci,“ nebylo moc do řeči Ru-
dolfu Švehlovi.
O tři dny dříve se na olomoucké Sig-
mě radovaly Dolany po výsledku 3:2, 
byl to ale zcela odlišný duel. „Byli jsme 
posíleni o konické hráče, kteří si chtěli 
zahrát, takže to byl takový výběr okolí. 
Hrál se pěkný fotbal na krásném hřiš-
ti, všichni si to pochvalovali. Terén i 
výkon byl dobrý,“ našel i radostnější 
momenty.
Následující program je takový, že 
Brodek se v sobotu střetne na pro-
stějovské umělce s Držovicemi, 
Hvozd se taktéž v sobotu ve tři od-
poledne představí na trávníku Pře-
myslovic.  (jim)

MORKOVICE Vůbec první pří-
pravný zápas absolvovali borci 
Klenovic. A vydali se k němu na 
umělku do Morkovic a soupeřem 
jim byli pivínští ‚Turci‘. V  sesta-
vě Klenovic se představilo hned 
kvarteto nových tváří a dvě z nich 
Popelka a Pytela se uvedly i gó-
lem!

POHLEDEM TRENÉRŮ: 
Vladimír Horák (Klenovice): „S 
výsledkem jsem spokojený, herně 
to ale trochu skřípalo. Bylo vidět, 
že hrajeme první zápas, navíc jsme 
měli nové hráče v sestavě. Spokoje-
ný jsem s nasazením, i když toho ně-
kteří kluci měli v závěru plné zuby, 
zápas odmakali. Čekají nás další 
zápasy, na sehrání máme ještě čas.“

Jaroslav Svozil (Pivín): „Zdale-
ka jsme nebyli v optimální sestavě, 
měli jsme z utkání větší obavy. Mys-
lím, že jsme se Klenovicím herně 
vyrovnali, ve druhé půli jsme měli 
dokonce převahu. Byli jsme ale ne-
produktivní, na rozdíl od soupeře. 
Navíc jim výborně zachytal Miler. 
Já jsem ale spokojený, mohli jsme 
vyzkoušet mladé kluky, dorostence. 
Až na ten výsledek jsem spokojený.“
V dalším duelu se Klenovičtí pomě-
ří s Vrchoslavicemi. Hrát by se mělo 
v neděli 20. 3. na umělce v Chropy-
ni. Pivín má pak domluvený zápas 
s  Otaslavicemi, hrát by se mělo 
také v  neděli, buď v  Otaslavicích 
nebo Tvorovicích.   (zv)

Jiskra spálila Hvozd Klenky představily posily!

PROSTĚJOV Šokující výsledek. 
Střet týmů z  rozdílných soutěží 
skončil čtyřbrankovým rozdílem, 
ale radovali se Kostelečtí hrající 
I.B třídu. Dokázali totiž vyškolit 
papírového favorita z Čechovic, a 
to rozdílem třídy! „Vypadalo to, 
jako by I.A třídu hrál Kostelec, a 
ne my...,“ krčil bezmocně rameny 
Evžen Kučera, čechovický lodi-
vod. 

POHLEDEM TRENÉRŮ:
Evžen Kučera (Čechovice): „Vítěz-
ství soupeře je vysoké, ale zasloužené. 
I když jsme první půlku vyhráli, měl 
Kostelec čtyři tutovky. Soupeř nás 
přehrával po všech stránkách. Byli po-
hyblivější, bojovnější, důraznější. Měli 
nebezpečnější útoky, zkrátka všechno. 
Dnešní zápas mě jen utvrdil v tom, že 
budeme muset hrát zezadu a čekat na 

brejky. Když chceme hrát otevřeně 
jako s  Kostelcem, máme problémy i 
s I.B třídou.“
Jaroslav Klimeš (Kostelec n. H.): 
„Lhal bych, kdybych řekl, že mě to ne-
potěšilo! Je to pořád jen přátelák, mu-
sím tak kluky krotit, aby jim nenarostly 
nosy moc nahoru. V zápase jsme byli 
lepším týmem, vytvářeli si šance, z ni-
chž jsme proměnili tak padesát procent. 
Například Preisler měl gólovek na osm 
zápasů. Mám dobrý pocit z  toho, že 
kluci vnímají, co se po nich chce. Pořád 
jsme ale na začátku naší spolupráce, 
čeká nás ještě dlouhá cesta.“ 
Čechovice čeká další příprava opět na 
SCM, v neděli 20. března se od 10:00 
popasují s  eskáčkem kategorie U19.  
Kostelečtí pak vyzkoušejí domácí tráv-
ník. V sobotu 19. 3. hrají od 15:00 ho-
din s Protivanovem.    (zv)

Čechovice rozebrané do šroubku,
Kostelec jim nasázel šest branek!

Sokol DoloplazySokol Doloplazy

TJ Sokol MostkoviceTJ Sokol Mostkovice
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Poločas: 1:2

SESTAVA 
MOSTKOVIC:

PŘÍPRAVNá UTKÁNÍ

Branky Mostkovic: Ordelt 3, Kamenov.

Lukáš – V. Vojtíšek, Milar, Abrahám, Kapounek – Křišťan, 
Musil, Bureš, Walter – Kamenov, Šlambor. Střídali: Zbořil, Hatle, 
Ordelt, Šlézar, M. Vojtíšek.  Trenér: Jiří Kamenov.

PROSTĚJOV Premiérové vítěz-
ství v přípravě si připsali fotbalis-
té Plumlova v duelu s Protivano-
vem. V rušném utkání se tým z I.A 
třídy Olomouckého KFS radoval 
po výsledku 4:2. 
POHLEDEM TRENÉRŮ:
Petr Kiška (Plumlov): „Protiva-
nov nehrál vůbec špatně, ale já jsem 
trochu naštvaný. Neproměnili jsme 
totiž minimálně tři tutovky. Soupeř 
mohl nakonec klidně vyrovnat, měl 
šanci i penaltu. Podobný zápas by-
chom měli dovést bez větších pro-
blémů do vítězného konce, ale naše 
koncovka mi připadala laxní. Poprvé 
jsme hráli s papírově slabším soupe-

řem, z toho důvodu jsem spokojený 
s naší útočnou činností, až na tu kon-
covku.“
Josef Pospíšil (Protivanov): „Chy-
běli nám čtyři hráči, což bylo znát 
v  defenzivě. Celkově to ale byl pro 
nás užitečný zápas. Narazili jsme na 
rychlého a agresívního soupeře. Pře-
ce jen to byl jinačí level, než ty před-
chozí přípraváky. Jsem rád, že jsme 
mohli s Plumlovem hrát. Škoda jen 
slabších chvilek v obranné fázi. Sou-
peř jich dokázal využít.“
Plumlov se v příštím týdnu popasu-
je s Bělkovicemi, na umělce Sigmy. 
Protivanov se představí v  sobotu 
v Kostelci na Hané.    (zv)

Plumlov poprvé vyhrál

INDIAN WELLS, PROSTĚJOV 
Štědře honorované podniky na ame-
rickém kontinentu bývají nazývány 
malými grandslamy. Ten první se 
hraje v Indian Wells, kde se poprvé 
od daviscupového zranění představil 
Tomáš Berdych. A stejně jako Kvito-
vá, Plíšková se Strýcovou se radoval 
z  postupu, skončili naopak Rosol, 
Veselý, Šafářová i Cetkovská.
Prostějovská mužská jednička utkání 
s Argentincem Del Potrem zvládla ve 
dvou setech a potvrdila tak pozici šes-
tého nasazeného hráče. „Problém se 
stehnem nebyl naštěstí vážný. První 
set byl vyrovnaný, pak už jsem ale byl 
lepší než soupeř,“ konstatoval Berdych. 
Před ním se bohužel něco podobného 
nepovedlo Rosolovi s  Veselým. Oba 
skončili na raketách tenistů, přes které 
se určitě měli dostat...
V ženském pavouku se na úvod zada-
řilo Petře Kvitové. Osmička turnaje si 

poradila s Koviničovou z Černé Hory, 
musela ale o postup bojovat ve třech 
setech. „Bylo to velmi náročné. První set 
jsem hrála velmi dobře, ale pak jsem ve 
druhém setu neudržela brejk a dosta-
la se psychicky dolů. Naštěstí jsem to 
nakonec zvládla,“ oddechla si Kvitová. 
Do dalších kol postoupila také Karolína 
Plíšková a Barbora Strýcová. 
Už po prvním zápase se naopak s In-
dian Wells rozloučila nasazená jede-
náctka Lucie Šafářová. „Nevyšlo to, 
ale já jsem hlavně ráda, že jsem zpát-
ky. Výsledky přijdou, pokud ovšem 
budu zdravá,“ neztratila přes porážku 
se Švedovovou dobrou náladu tenist-
ka. Debakl s krajankou Allertovou si 
naopak připsala prostějovská rodačka 
Petra Cetkovská. Ostatně Allertová 
záhy dosáhla životního skalpu, když 
vyřadila světovou dvojku a vítězku 
Australian Open Kerberovou z  Ně-
mecka!  (lv, pk)

České jedničky za mořem vyhrály

ATP - INDIAN WELLS, muži
1. kolo: Rosol - Mannarino (Francie) 
6:4, 3:6, 4:6; Veselý - De Bakker (Nizo-

zemí) 4:6, 6:4, 2:6. 2. kolo: Berdych (6) 
- Del Potro (Arg.) 7:6, 6:2.

WTA - INDIAN WELLS, ženy
1. kolo: Strýcová (ČR) - Sasnovičo-
vá (Bělorusko) 6:1, 6:3; Cetkovská 
- Allertová (ČR) 0:6, 1:6. 2. kolo: 
Kvitová (8) - Koviničová (Černá 
Hora) 6:3, 4:6, 7:6; Strýcová - Pet-

kovicová (22-Německo) 5:7, 6:4, 
7:5; Makarovová (30-Rusko) - Hra-
decká (ČR) 6:4, 6:4; Šafářová (11) 
- Švedovová (Kazachstán) 3:6, 4:6; 
Karolína Plíšková (18) - Rogersová 
(USA) 6:2, 6:4.

SESTAVA 
LIPOVÉ:



Markéta Harasimová začínala jako 
autorka knih pro dívky, posléze začala 
psát romány pro ženy, které se týka-
ly zejména zlomových okamžiků ve 
vztazích mužů a žen, a posléze přidala 
do svého repertoáru detektivní záplet-
ky a špetku erotiky, čímž si získala na 
svou stranu i některé mužské čtenáře. 

Do prostějovské knihovny tedy při-
jela představit veškerou svou tvorbu, 
ale především novou knihu Pouta 
z pavučin. Z této novinky také pře-
četla dvě vybrané ukázky a zasvětila 
tak všechny posluchačky do příběhu 
hlavní hrdinky Julie, jejíž manželství 
s Robinem prochází vleklou krizí. 

Tu ale náhle přetne Robinovo neče-
kané zmizení. Juliin švagr sice pracu-
je jako policejní ředitel, ona však na-
jímá soukromého detektiva Teodora 
Tecla, aby po jejím manželovi pátral 
paralelně s policií. Už při prvním 
setkání mezi nimi přeskočí silná ero-
tická jiskra, které se oba snaží marně 
vzdorovat. Tím marněji, čím hlou-
běji Teodor rozkrývá temná tajem-
ství Juliina manžela. A když je nako-
nec manžel nalezen mrtev, začíná jít 
„do tuhého“ a rázem je zde vyšetřo-
vání úkladné vraždy. Samozřejmě se 
nikdo s přítomných nedozvěděl, jak 

to nakonec dopadlo. To totiž skrývá 
kniha, která je již na pultech knihku-
pectví i v regálech knihoven.
„Nemám ráda happyendy,“ svěřila 
se však v rámci besedy autorka. Tu-
díž se dá očekávat, že konec možná 
nebude jak vystřižený z červené 
knihovny. „Vždy se ale snažím, aby 
z mých knih bylo cítit určité posel-
ství. Především aspoň to, že i když 
je člověk ve strašné životní situaci, 
pokaždé existuje cesta, jak z ní ven, 
že má vždycky alespoň malou na-
ději,“ vysvětlila prostějovským čte-
nářkám. Kromě toho se s nimi také 

podělila o to, jakým způsobem žije, 
tvoří, jak vznikají její romány a co 
všechno musí nastudovat v odbor-
né literatuře, když chce na stránky 
knihy přenést například dobře pro-
vedenou vraždu. Po skončení bese-
dy se také ochotně všem zájemcům 
podepsala.
Městská knihovna nabízí množství 
zajímavých akcí pro dospělé i pro 
děti a není pravidlem, že se týkají 
jenom čtení. Informace o nich nalez-
nete na webových stránkách knihov-
napv.webnode.cz či přímo v hlavní 
budově.     

přihrávce pak v procentuální úspěšnosti 
drží dokonce výborné šesté místo. Blo-
kařsky si pro změnu vede zdatně rovněž 
jmenovaná Jurčíková, v extraligových 
statistikách této herní činnosti devátá. 
„Víme, v čem spočívá nebezpečnost So-
kola, a pochopitelně se na to zaměříme. 
Přesto jsem přesvědčen, že čtvrtfinálové 
duely budou především o našich výko-
nech,“ podotkl prostějovský kouč.
Ten může vybírat z kompletní soupis-
ky jedenácti zdravých svěřenek, čehož 
opravdu využije. „Při vší úctě k soupeři 
hodláme v průběhu jednotlivých utká-
ní prvního kola play off dát rovnoměr-
ně příležitost všem hráčkám, aby měly 
dostatečné zápasové vytížení. Věřím, 
že forma děvčat jednotlivě i společně 
z týmového hlediska bude postupně 
kulminovat a přesvědčivým způsobem 
vykročíme za dalším mistrovským titu-
lem,“ doplnil Miroslav Čada s pozváním 
všech volejbalových příznivců na oba 
víkendové dny do haly prostějovského 
Sportcentra.

PROSTĚJOV Téměř čtvrt roku 
procházely volejbalistky VK AGEL 
českými soutěžemi bez jediné ztra-
cené sady, aby ve dvou extraligo-
vých střetnutích uplynulého týdne 
prohrály hned dvě. Vítězství v Olo-
mouci ani nad Ostravou to sice ne-
ohrozilo, ale výsledky 3:1 jsou varo-
váním před nadcházejícím play off. 
Přesně tak situaci vnímá i hlavní 
trenér prostějovských žen Miroslav 
Čada, který však současně nijak ne-
panikaří.

 Můžete trochu rozvést, proč 

se ani Ostravu nepodařilo porazit 
hladce?
„Šlo především o ten druhý set, kde 
jsme si za stavu 20:17 nechali dát pět 
bodů v řadě. To byl takový trochu 
zbytečný újezd, i když Toufarová 
tam zapodávala opravdu výborně a 
její servisy byly maximálně agresivní 
až smrtící. My jsme se s tím v danou 
chvíli nevyrovnali zrovna nejlépe, 
koncovku jsme pak už nezachránili. 
Kromě přihrávky spočíval náš páteč-
ní problém také v obraně, kde jsme 
si měli počínat důsledněji bez tolika 
chyb. Každopádně i za takových okol-
ností jsme Ostravu nepustili kromě té 
jedné sady na víc než devatenáct bodů, 
což je pozitivní. Stejně jako fakt, že se 

do zápasu po delší době dostala Suli 
Matienzo a zvládla to celkově dobře.“

 Mohou být ztracené sady s nej-
většími konkurenty v extralize pří-
nosem ve smyslu uvědomění si, že 
vyřazovací boje nemusí být snad-
né?
„Přesně tak. Měli bychom to brát jako 
určité varování, že nic nepůjde samo a 
abychom skutečně dominovali, musí-
me pořád odvádět stoprocentní prá-
ci. Není možné ani na chvíli polevit, 
neboť právě Ostrava i Olomouc toho 
dokážou okamžitě využít a dělat nám 
problémy. Dva poslední těžší zápasy 
tak udrží mančaft v napětí a koncent-
raci, což je směrem k play off rozhod-
ně dobře.“

 Jak vlastně hodnotíte nadstav-
bovou část jako celek?
„Její první polovina byla výborná, když 
úvodní tři duely doma s Přerovem i s 
Olomoucí a v Ostravě jsme zvládli po 
kvalitních výkonech naprosto hladce. 
Následně nás však trochu rozhodilo 
náročné finále Českého poháru, od 
té doby jsme herně šli poněkud dolů. 
Projevilo se to už v Přerově a vidět to 
pak bylo i ve dvou utkáních tenhle tý-
den. Přesto jsme roli favorita plnili bez 
výsledkového výpadku a nemyslím si, 
že bychom hráli zase až tak špatně. Jen 
mě trochu mrzí, že se do zápasů tolik 
nedostala Verča Tinklová. Původně 

jsem ji chtěl stavět častěji, jenže tím, 
že družstvo nebylo v ideální pohodě, 
musela většinou nastupovat první 
nahrávačka. Jinak ale dostaly během 
nadstavby rovnoměrný prostor všech-
ny ostatní členky kádru.“

 Bude to platit i ve čtvrtfinále se 
Šternberkem?
„Určitě ano. Soupeře pochopitelně 
nepodceňujeme, ale můžeme si dovo-
lit protáčet sestavu tak, aby se na hřiště 
dostala ve větší míře úplně každá hráč-
ka. Před náročnějšími boji v semifiná-
le i finále je totiž důležité mít všechny 

holky v zápasovém zatížení a tím 
pádem v dobré formě pro střídání za 
situace, že střetnutí nepůjdou hladce.“

 Věříte, že ze současného mírné-
ho útlumu půjdete v průběhu play 
off zase nahoru?
„V minulých letech to tak vždycky 
bylo a pevně doufám, že stejně dobře 
zvládneme vyvrcholení sezóny i ten-
tokrát. Máme čas na přípravu, kvalitně 
potrénujeme a na rozhodující bitvy se 
nachystáme tak, abychom v nich byli 
schopní předvádět svůj nejlepší volej-
bal.“ 

Pokud pomineme úvodní říjnové klo-
pýtnutí v Ostravě, které mělo po kompli-
kované přípravě své objektivní příčiny, 
počínaly si ženy VK AGEL v následují-
cích měsících až do konce února velice 
jistě. Kromě dvou výjimečných případů 
s jedním ztraceným setem (venku Přerov, 
doma KP Brno) kosily jednoho soupeře 
za druhým shodnými výsledky 3:0 a smě-
řovaly k tomu, aby před extraligovým play 
off upevnily dlouhodobou pozici neotřesi-
telných suverének. Jenže uplynulé tři týdny 
touhle rostoucí dominancí poněkud otřás-
ly, byť zatím ne nijak významně.
Vše začalo ještě o něco dříve, když ha-
nácký gigant v semifinálové odvetě ČP 
jen s vypětím všech sil odvrátil nápor 
Olomouce a se štěstím zvítězil 3:0. V 
tomto případě se dal horší výkon favo-
rita zdůvodňovat tím, že měl nahráno 
z úvodního semifinále a věděl, že mu k 
postupu stačí získat jednu sadu. Ovšem 
stejné problémy se opakovaly ve finále na 

neutrální olomoucké půdě s Ostravou, 
která „vékáčko“ více než dva sety dostá-
vala pod nečekaně velký tlak. A pouze 
faktor Melissa Vargas podpořený týmo-
vou bojovností i většími zkušenostmi 
opor při zvládání kritických okamžiků 
opět zajistily výsledek tři nula, jakkoliv 
nezasloužený.
Od té chvíle se zdá, že Agelky znejistěly, 
jejich předtím skvělá forma šla dolů a he-
gemonie, na kterou si příjemně zvykaly, 
se začala do jisté míry houpat. Důkazní 
potvrzení přišlo ve dvou extraligových 
mačích z minulého týdne a zase u toho 
byli dva největší současní konkurenti 
Čadova souboru. Jak v Olomouci, tak 
proti Ostravě dokázali nabuzení protiv-
níci vést s favorizovaným Prostějovem 
většinu času naprosto vyrovnanou partii 
a ačkoliv nakonec shodně podlehli 1:3, 
nepůsobily úřadující mistryně republiky 
i čerstvé držitelky deváté pohárové trofe-
je za sebou nijak přesvědčivě.

Je zřejmé, že když soupeři vychází kvalitní 
servis, alespoň částečně zvládne ubránit 
ničitelku Vargas a dobrou obranu pod-
poří ještě odvážným útokem, není vůbec 
vyloučeno ani jednorázové pokoření VK. 
Takové tvrzení může znít vzhledem k jeho 
aktuální šňůře šestadvaceti soutěžních 
střetnutí bez prohry proti celkům z ČR 
troufale, ale kdo viděl výše zmíněné bitvy 
na vlastní oči, zranitelnosti obhájkyň titu-
lů si prostě musel všimnout.
Teď je na družstvu okolo zkušené ka-
pitánky Solange Soares, aby nápor po 
senzaci toužících rivalů odrazilo a své 
dlouholeté panování co nejvýraznějším 
způsobem upevnilo. Zatím totiž letošní 
kolektiv AGEL za tím loňským historicky 
úspěšným zaostává. Nejen horším vystou-
pením v evropské Champions League či 
mírně slabšími rezultáty v české lize, ný-
brž i pocitově na základě předváděných 
výkonů. Nadcházející play off tohle zdání 
buď promění v pravdu, nebo vyvrátí...

PROSTĚJOV Podruhé za sebou ztra-
tily prostějovské volejbalistky sadu 
a opět za tím vězel jak dobrý výkon 
soupeře, tak vlastní zaváhání. Utkání 
čtyřiadvacátého kola UNIQA extrali-
gy žen mezi VK AGEL a Ostravou však 
přesto vyhrálo favorizované družstvo 
z Hané, jež nakonec přemohlo nebez-
pečný mančaft TJ. A ještě víc tím navý-
šilo svůj bodový náskok v čele po nad-
stavbové části, zatímco ekipa ze severu 
Moravy půjde do play off z třetí pozice.
Dva úvodní míče střetnutí = dvě esa Val-

kové. Pak sice hostující nahrávačka servis 
zkazila, ale výběr TJ působil zpočátku 
nabuzenějším i jistějším dojmem. Agel-
ky hůř přijímaly dobré podání soupeřek 
a hlavně proto dlouho ztrácely (2:4, 
8:10), pohoda se pohybovala na ost-
ravské straně sítě. Favorit však zůstával 
trpělivý, aby za stavu 12:14 přišel prudký 
zlom. Výbornou šňůru kvalitních servi-
sů předvedla do té doby spíš chybující 
Matienzo, herně se chytil celý prostějov-
ský tým a devět bodů za sebou napros-
to obrátilo dění na palubovce - 21:14! 
V závěru sice Ostrava vystřihla dva ví-
tězné bloky, přesto nemělo vékáčko se 
ziskem vstupní sady nakonec problémy 
- 25:19 a 1:0.
Bez ohledu na průběžný výsledek se hrál 
moc pěkný volejbal, některé delší výmě-
ny plné působivých momentů sklízely 
zasloužený aplaus. Pommerovy svěřenky 
přitom dál účinně podávaly a skvěle brá-
nily na síti i v poli, čímž zkraje druhého 
dějství znovu šly do úniku (3:6). Aby se 
Agelky dostaly z útlumu zpátky naho-
ru, musely samy zlepšit stejné činnosti. 
A protože to dokázaly, tak zase otočily ne-
příznivý vývoj (z 6:9 na 12:10). Nicméně 
protivnice nic nebalily, naopak stále bo-
jovaly až zlobily využívajíc domácích za-
váhání. Dokonce při vynikajícím servisu 
Toufarové (tři esa!) zvrátily pětibodovou 

sérií z 20:17 na 20:22 a vzápětí nečekaně 
urvaly set - 23:25 a 1:1!
Bylo zřejmé, že pro převzetí kontroly nad 
zápasem musí ženy VK především elimi-
novat místy špatnou přihrávku. Potvrdil 
to hned start třetí části, kdy právě vinou 
nového výpadku na příjmu přišly o slibný 
náskok (z 4:1 na 4:4). Leč ještě výraznější 
ofenziva následovala zanedlouho a tento-
krát už Severomoravanky i přes maximální 
snahu odolávaly náporu Čadova souboru 
složitěji (z 8:8 na 14:9). Přesto se nezměr-
ným entuziasmem opět vrátily do hry, 
navíc velmi rychle korekcí na 15:13. Dra-
ma pokračovalo, za chvíli to bylo o jediný 
bodík 16:15. Teprve zde nastal rozhodující 
moment, v němž třetí celek tabulky přestal 

stíhat a lídr soutěže koncovku jednoznačně 
opanoval - 25:17 a 2:1.
Začátek čtvrté sady byl poté podobně 
jasný (5:1) a vypadalo to, že úřadující 
mistryně nabírají svou obvyklou su-
verenitu. Jejich sokyně ovšem poně-
kolikáté během duelu překonaly slabší 
období, načež poměr sil znovu vyrov-
naly - 6:5. Leč volejbalová pohoda Pro-
stějova dostávala s přibývajícím časem 
pořád reálnějších obrysů, až i srdnatý 
odpor dlouho odolávající TJ vzal defi-
nitivně za své. Trhák na 18:10 dal do-
mácím plejerkám do závěru mače klid, 
který spolehlivě přetavily v sice vyd-
řené, ale zasloužené vítězství - 25:18 
a 3:1.  (son)

VK PV 
TJ OV 3:1

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 0:2, 2:4, 
4:4, 4:6, 7:7, 8:10, 10:10, 10:12, 
12:14, 21:14, 23:15, 23:17, 25:19. 
Druhý set: 1:0, 1:2, 3:3, 3:6, 6:7, 
6:9, 9:9, 12:10, 12:12, 14:14, 17:14, 
17:16, 20:17, 20:22, 22:22, 23:25. 

 1:1, 4:1, 4:4, 6:6, 8:6, 
8:8, 11:8, 14:9, 15:13, 16:15, 20:15, 
23:16, 25:17.  1:1, 5:1, 
5:3, 6:5, 11:6, 12:8, 14:8, 14:10, 
18:10, 21:14, 23:14, 23:17, 25:18.

Zdraví Agelek
je nadále pevné

Prostějov (son) - V průběhu letošní 
sezóny jsme tohle téma už nejednou ro-
zebírali a naštěstí stále zůstává v platnosti. 
Co vlastně? Výborný zdravotní stav pro-
stějovských volejbalistek! Ty půjdou (sa-
mozřejmě pokud se nic zlého nepřihodí) 
do extraligového play off v kompletním 
složení. „Pevné zdraví našich hráček mě 
moc těší a rozhodně si nemyslím, že jde 
o náhodný jev. Pochopitelně je nutné 
mít i štěstí, aby se holky vyhnuly úrazům, 
které jednoduše není možné ovlivnit, 
a někdy se bohužel stávají. Co se však 
týká únavových problémů, ty se nám 
daří v posledních sezónách omezit na 
minimum,“ spokojeně konstatoval hlav-
ní kouč Agelek Miroslav Čada. Velkou 
zásluhu na nastavení zdravotně správné-
ho režimu měla bývalá kondiční trenérka 
žen VK Michaela Jelínková (momentál-
ně na mateřské dovolené), na jejíž práci 
úspěšně navazuje současný asistent prv-
ního lodivoda Lubomír Petráš. „Luboš 
to na sebe vzal po určitých komplikacích, 
kterými jsme prošli v úvodu tohoto roč-
níku. Skvěle pokračuje v Míšině práci 
a já mu chci i touhle cestou poděkovat, 
jak dobrou práci celkově odvádí,“ ocenil 
Čada svého věrného parťáka. Zásluhou 
kvalitního fungování nezbytného zá-
zemí tak vékáčko vyrazí do vyřazovací 
části UNIQA extraligy bez personálních 
absencí a tím větší má šanci na další bez-
pečnou obhajobu mistrovského titulu. 

Se Vsetínem
o pátou pøíèku

Prostějov (son) - Výborné umístění ve 
druhé lize žen mají na dosah volejbalistky 
TJ OP Prostějov. O uplynulém víkendu 
sice měly na rozdíl od soupeřek volno, 
neboť duely v Kylešovicích předehrály 
již dříve, ale přesto zůstaly páté a od ko-
nečného obsazení této pěkné pozice je 
dělí jen malý kousek. Konkrétně to jsou 
dva zápasy posledního kola soutěže proti 
Vsetínu, který oděvářky přivítají v sobo-
tu 19. března od 10:00 a 14:00 hodin 
v Letní hale u velodromu. K udržení stá-
vajícího postu v horní polovině tabulky 
jim přitom stačí, aby jednou zvítězily. 
„Holkám věřím, že to dotáhnou do 
úspěšného konce. Moc mě těší, jak se 
náš tým během celého ročníku postup-
ně zlepšuje, přičemž v odvetné části mu 
výrazně pomohly návraty Katky Veselé 
a Jany Vláčilové do mančaftu. Společně 
teď hrajeme solidní volejbal a páté místo 
by znamenalo takovou hezkou odmě-
nu,“ přál si trenér ženského ópéčka Ladi-
slav Sypko.
2. liga žen, skupina C 2015/2016 - 
pořadí po 34. kole: 1. Nový Jičín 84, 2. 
Ostrava B 72, 3. Kylešovice 67, 4. Šlapa-
nice 62, 5. OP Prostějov 47, 6. Vsetín 44, 
7. Bílovec 43, 8. Juliánov 43, 9. Svitavy 37, 
10. Opava 11.

RYCHLÝ
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Také OSTRAVA TRÁPILA

Miroslav Čada: „Ztracené sety jsou varováním!“

Marek SONNEVEND “ Trochu nás rozhodilo náročné 
fi nále Českého poháru, od té doby 

jsme herně šli poněkud dolů...

PROSTĚJOV Vynikajícím způsobem uzavřely mladé volejbalistky nad-
stavbovou část extraligy ČR 2015/2016. Prostějovské kadetky potřebovaly 
v posledním dvoukole skupiny o 1. až 6. místo alespoň jednou porazit České 
Budějovice, přičemž tohoto protivníka jasně přehrály v obou duelech a spo-
lečně s vysněným postupem do Final Four slaví nečekaně skvělou druhou 
příčku! Tu si dvěma triumfy nad Jihočeškami zajistily také juniorské Agelky, 
tudíž hala Sportcentra DDM bude v dubnu hostit první ze závěrečných tur-
najů elitních kvartet obou těchto věkových kategorií!    (son)

JUNIORKY
VK AGEL Prostějov - České Budějovice 3:0 (22, 22, 17) a 3:1 (14, 17, -21, 20)
Sestava Prostějova: Zatloukalová, Adamčíková, Kociánová, Baláková, Stavi-
nohová, Faksová, libero Slavíková. Střídaly: Weidenthalerová, Hubrová. 

Hodnocení trenéra Lukáše Mičeka: 
„Hráli jsme pro nás dost důležitá utkání o organizování prvního turnaje Final Four. 
Úvodní zápas jsme dobře začali, celý jeho průběh pak měli ve vlastních rukách a sou-
peře k ničemu vážnějšímu nepustili, z čehož vzniklo zasloužené vítězství tři nula. Od-
veta měla ještě hladší vývoj kromě třetího setu, kde dostaly šanci holky z lavičky. Celko-
vě jsem spokojený s kvalitními výkony a rád za to, že jsme po nadstavbě skončili druzí.“
Extraliga juniorek ČR 2015/2016, nadstavbová skupina o 1. až 6. místo - konečné 
pořadí po 12. kole: 1. Brno 41, 2. Prostějov 36, 3. Olymp Praha 32, 4. České Budějovice 
27, 5. Šternberk 25, 6. Plzeň 19.

KADETKY
VK AGEL Prostějov - České Budějovice 3:0 (13, 18, 20) a 3:0 (10, 22, 23)
Sestava Prostějova: Dvořáčková, Weidenthalerová, Kociánová, Baláková, Str-
nadlová, Boudová, libero Slavíková. Střídaly: Kabilková, Bolcárová.

Hodnocení trenéra Jaroslava Matěje: 
„Klíčová byla naprosto stoprocentní koncentrace, čímž jsme se vyhnuli naší největší 
slabině v podobě delších sérií chyb. Tentokrát celý tým chyboval minimálně, místo 
toho odvedl skvělý a soustředěný výkon bez výkyvů. Ve všech činnostech jsme byli 
jasně lepší, soupeře se díky tomu dařilo neustále držet pod námi. A děvčata můžu za 
výborné zvládnutí rozhodujícího zápasu i splnění odvážného cíle jedině pochválit. “
Extraliga kadetek ČR 2015/2016, nadstavbová skupina o 1. až 6. místo - 
konečné pořadí po 12. kole: 1. Olymp Praha 41, 2. Prostějov 33, 3. Plzeň 32, 
4. Přerov 29, 5. České Budějovice 25, 6. Šternberk 20.

Extraligová nadstavba naznačila, že dominance Agelek
nemusí být naprostá. VÍC UKÁŽE PLAY OFF

PROSTĚJOV Dlouho to vypa-
dalo, že stejně jako loni projdou 
prostějovské volejbalistky i le-
tošní sezónou národních sou-
těží jako pověstný nůž máslem. 
Finále Českého poháru i závěr 
nadstavbové části UNIQA extra-
ligy ČR však ukázaly, že taková 
idyla srovnatelná s minulým roč-
níkem to zřejmě nebude...

PARÁDNÍ VÝSLEDEK MLÁDEŽNIC VK

Miroslav ÈADA - trenér VK AGEL Prostìjov
„Škoda jednoho ztraceného setu, ale v těch ostatních jsme Ostravu pustili na maximálně de-
vatenáct bodů a nehrozila tak žádná vypjatá koncovka. Přesto nebyl náš výkon optimální kvůli 
problémům na přihrávce v některých fázích utkání a rovněž vinou toho, že jsme dlouho chy-
bovali v obraně. Až po zlepšení těchto prvků jsme zápas dovedli k výhře, což je rozhodující.“

Zdenìk POMMER - trenér TJ Ostrava
„Jsem spokojený s výkonem týmu především ve druhém setu, který se nám podařilo získat. S 
Prostějovem je obecně těžké hrát, ale dnes jsme proti němu dokázali vést docela vyrovnanou 
partii, což nás může nakopnout směrem k play off. Tentokrát jsme výborně bránili a od druhé 
sady zlepšili příjem, jen potřebujeme přidat v mezihře.“
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KNIHOVNA NABÍDLA BESEDU KNIHOVNA NABÍDLA BESEDU 
SE ZNÁMOU SPISOVATELKOUSE ZNÁMOU SPISOVATELKOU

PROSTĚJOV Výhradně dámské publikum zavítalo uplynulou středu do Městské knihovny 
v Prostějově na besedu se spisovatelkou Markétou Harasimovou. Rodačka z Krnova se již od dob 
studií na střední škole věnuje psaní románů pro dívky a ženy, přičemž od té doby jich vydala už 
jedenáct. Prostějovským fanynkám nyní představila mimo jiné úplnou novinku, eroticko-de-
tektivní román Pouta z pavučin. Ten dosud ještě neměl nikdo možnost přečíst, protože oficiálně 
vyšel teprve 29. února. U premiéry byl i Večerník! 

Markéta Harazimová v knihovně představila svou románovou novinku Pouta z pavučin.  Foto: Pavla Vašková

pro Večerník 

exkluzivní
reportáž

k 

í

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Z VERNISÁŽE

Markéta Harasimová Markéta Harasimová 
nemá ráda „happy end“nemá ráda „happy end“

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

PROSTĚJOV Prostory Městské 
knihovny v bývalé základní škole 
na Husově náměstí se uplynulý 
pátek a sobotu zcela zaplnily ob-
rovským množstvím malých i vel-
kých návštěvníků, kteří přišli spo-
lečně oslavit příchod Velikonoc, 
ale hlavně se něco zajímavého 
dozvědět. Knihovna zde totiž s or-
ganizací Věda a technika na dosah 
pořádala skutečně velkolepý veli-
konoční jarmark plný vědeckých 
a technických zajímavostí.     
Promítání krátkých filmů, výroba 

tradičních i netradičních velikonoč-
ních ozdob a spousta pokusů s vej-
ci. To všechno nabídl velikonoční 
jarmark. Děti s rodiči si také mohly 
vyzkoušet, jak funguje světlo, jak se 
pěstují mandragory nebo si vyrobit 
hudební nástroj, přívěšek z kamene 
či vlastní hologram, ozdobit si kras-
lici pomocí LEGO robota, postavit 
katapult a ještě vyzkoušet spoustu 
jiných neobvyklých aktivit. 
„Naše nezisková organizace Věda a 
technika si klade za cíl hlavně zvýšení 
všeobecného povědomí o technic-

kých a přírodních vědách. Usilujeme 
taky o podporu manuální zručnosti, 
rozvíjení badatelských schopností 
mladých lidí a jejich kreativity. Proto 
se snažíme o spolupráci se školami a 
dalšími institucemi po celé republice. 
S prostějovskou knihovnou spolu-
pracujeme už podruhé a jsme velmi 
rádi, že zde mají naše akce takový 
úspěch nejen u dětí a mladých lidí, ale 
i dospělých,“ uvedla vedoucí organi-
zace Blanka Krausová a v tomto byla 
za jedno i se zástupcem prostějovské 
knihovny Tomášem Štefkem, který 

ještě dodal: „S účastí jsme velmi spo-
kojení a těší nás, že jsme zde některé 
návštěvníky během těch dvou dní 
mohli vidět i dvakrát nebo třikrát.“ 
A není se čemu divit. Vždyť zají-
mavých aktivit zde bylo opravdu 

nespočet. „Jsme tady už podruhé. 
Včera jsme vůbec nestihli vyzkou-
šet všechno a dceři se zde moc 
líbí. Je to výborná akce. Děti by se 
tu zabavily klidně celý den,“ svě-
řil se se svými pozitivními dojmy 

také tatínek pětileté Adélky Petr.
Organizace Věda a technika pořá-
dá i množství jiných akcí, kterých 
se můžou děti zúčastnit. Jejich 
přehled lze najít na internetových 
stránkách www.geniator.cz.

PROSTĚJOV Krásnou a nostal-
gickou vzpomínku na prostějov-
ská zákoutí a uličky, z nichž ně-
které zcela změnily svou podobu 
či úplně zanikly, nabízí aktuálně 
galerie ve Špalíčku. Výtvarník 
Zdeněk Horák zde vystavuje od 
čtvrtka 10. března svoje pero-
kresby, které jsou prodchnuté 
atmosférou minulých dob.

Pavla VAŠKOVÁ
Kreslířský rukopis Zdeňka Horáka 
znají milovníci starých časů z gra-
fických publikací s názvem Zmizelý 
Prostějov, které svého času vydáva-
lo Muzeum Prostějovska. Výstava 

ve Špalíčku doplňuje toto spektrum 
o kresby, které dosud nebyly nikde 
vystaveny.    
Autor se sice narodil v Bystřici pod 
Hostýnem, ale přesto cítí největší 
sounáležitost k městu Prostějov, 
kde prožil své mládí a kam se nejen 
ve vzpomínkách, ale i ve svých 
kresbách často vrací. Jeho detail-
ně a přesně provedené perokresby 
ulic i staveb mohou sloužit i jako 
významné historické dokumen-
ty právě proto, že mnohé z nich 
už dávno neexistují. Při své práci 
používá Zdeněk Horák obyčejné 
dánské pero, což je vlastně špička s 
násadou, a tuš. 

„Myslím, že výstava bude mít vel-
ký úspěch mezi prostějovskými 
patrioty. Již při jejím zahájení ve 
čtvrtek dopoledne přišlo množství 
zvědavých návštěvníků, kteří byli 
velmi nadšení,“ uvedla spokojeně 
kurátorka výstavy Kamila Husaří-
ková. Dodala také, že vedení muzea 
po jednání s autorem do budoucna 
uvažuje o vydání dalšího, již pátého 
dílu publikace Zmizelý Prostějov. 
Pokud máte rádi historii a zajímá 
vás, jak naše město vypadalo v do-
bách minulých, určitě si nenechte 
zajímavou výstavu ujít. Vidět ji ve 
Špalíčku můžete denně mimo 
pondělí až do 3. dubna.

ČELECHOVICE NA HANÉ Tra-
dice zachována. Jedním z nejpo-
pulárnějších plesů v okolí Kosíře 
je ten Sportovní, který pořádají 
kostelečtí házenkáři. V dlouhé his-

torii se museli poprvé přestěhovat 
k sousedům. „Bohužel. Naše soko-
lovna je zavřená, takže jsme museli 
do Čelechovic. Snad už bude příští 
rok ples zase v Kostelci,“ komento-
val tuto skutečnost Lukáš Chalu-
pecký, starosta házenkářů. 
Do čelechovického ‚vyhnanství  ́tak 
dorazila o něco menší návštěva, než 
je zvykem. „Je tu trochu méně lidí, 
než jsme zvyklí. Atmosféra je ale jako 
vždycky dobrá,“ usmíval se Chalu-
pecký. 
Hodně zajímavými cenami byla na-
bitá i tombola. Jejich výčet se tak tak 
vešel na tři papíry formátu A4. „Cen 
je opravdu hodně, letos je tombola 
obzvlášť bohatá. Každý si najde, co 
se mu líbí,“ doplnil starosta házenkář-
ských sokolů. 
Za zmínku stojí například zahradní se-
kačka, koloběžka, tablet nebo selátko 
divočáka. Nechyběla ani předplatné 
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, 
jenž je dlouhodobým mediálním 
partnerem kosteleckých házenkářů.

Házenkáři Kostelce plesali u sousedů

V KNIHOVNĚ SE SLAVILY VELIKONOCE O DVA TÝDNY DŘÍV
Jarmark vědy a techniky zaznamenal velký úspěch

Špalíček nabízí vzpomínky 
na STARÝ PROSTĚJOV... 

sa
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3x foto: Pavla Vašková

Robot z lega sám maloval kraslice. Opracovávaly se i kameny.

sasa
jak se slavily vědecké velikonoce...jjaakk ssee sllavvvilly vvvěědeeeckkééé vveellikkonnnoocee....

Velikonoční jarmark nabídl množství vědeckých a technických zajímavostí i úkolů.  Foto: Pavla Vašková

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

Nejsou chlapi? Na parketu se toči-
ly i páry stejného pohlaví... 
 Foto: Zdeněk Vysloužil
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Shodou okolností půjde o opakování 
loňského střetu ve stejné fázi soutěže. Ten 
před rokem skončil drsným a dá se říct 
očekávaným vyřazením osmého celku 
tabulky poté, co inkasoval tři kruté deba-
kly. V součtu vypadl úhrnným poměrem 
míčů 108:225, čímž byl stanoven nový 
rekord ve výši rozdílu během jedné k.o. 
série v novodobé extraligové historii.

Také nyní platí úřadující mistryně re-
publiky za obrovské favoritky, které 
by měly papírově slabšího soupeře vy-
provodit samými vysokými porážka-
mi. Čtyři vzájemné duely z aktuálního 
ročníku však naznačují, že to tak být 
může i nemusí. Dvakrát totiž „vékáč-
ko“ dominovalo skutečně hladce včet-
ně překonání výsledkového maxima 
v jednom střetnutí poměrem výměn 
75:24, zatímco ve dvou zbývajících 
mačích vzdorovaly Sokolky i přes re-
zultát 0:3 mnohem více. Jak to bude 
vypadat teď?
„Právě ta vzájemná utkání nám ukázala 
cestu. Pokud jsme nastoupili od začát-
ku koncentrovaně a vydrželi v plném 

nasazení celou dobu, neměli jsme žád-
né větší potíže. Jakmile jsme ale nema-
kali naplno a dělali chyby, uměl toho 
Šternberk využít k poměrně vyrovna-
nému boji. Dokonce si pamatuji, jak 
v prvním čtvrtfinále Českého poháru 
u nás vedli během úvodního setu snad 
o devět bodů. Něčeho takového se mu-
síme vyvarovat, neboť chceme vítězit 
přesvědčivě po kvalitních výkonech,“ 
nadnesl Miroslav Čada, hlavní trenér 
VK Agel Prostějov.
Určitá výhoda protivníka spočívá mož-
ná trochu paradoxně v jeho mládí. Vět-
šinu kádru TJ totiž tvoří juniorky, které 
nemají co ztratit a na českého giganta 
mohou vyrukovat bez bázně a hany 
s riskantním pojetím, jež minimálně 
v některých pasážích může vycházet. 
„Na tohle je však potřeba se nachystat, 
aby nás nic nepřekvapilo. Přípravu roz-
hodně nepodceníme, byť kvalitativní 
rozdíl mezi oběma týmy je na papíře vel-
ký a měli bychom mít výrazně navrch. 
Jenže to musíme potvrdit na hřišti,“ upo-
zornil Čada na konto soka, jemuž obháj-
kyně zlata ve svých klubových dějinách 

ještě nikdy nepodlehly a dosud s ním 
ztratily jedinou sadu.
Ve šternberském kolektivu s nízkým 
věkovým průměrem těsně nad dvacet 
let, kde jsou kromě zkušenější trojice 
Markéta Janečková, Gabriela Němčí-
ková a Michaela Jurčíková jen samé 
teenagerky včetně hostující nahrávač-
ky z AGELu Michaely Zatloukalové, se 
bodově nejvíc prosazuje výše zmíněná 
kapitánka Janečková. S cifrou 185 vítěz-
ných balónů je třináctá v celé soutěži, na 

PROSTĚJOV Stejně jako v předchozích letech je začínající play off aktu-
álního ročníku UNIQA extraligy volejbalistek ČR pro Večerník pobíd-
kou, abychom zkusili odhadnout, jak dopadnou jednotlivé čtvrtfinálové 
dvojice. I tentokrát jsme tak jejich výsledky natipovali a tradičně doplnili 
také krátkým komentářem. (son)

OLOMOUC Šlágrem středečního 
třiadvacátého kola UNIQA extraligy 
bylo jednoznačně utkání druhého cel-
ku soutěže proti prvnímu, tedy Olo-
mouce s Prostějovem. Dlouho se od-
víjelo dost vyrovnaně, domácí soubor 
dokonce urval v dramatické koncovce 
vstupní sadu. Hostující družina ale po-
stupem času přece jen prokázala větší 
volejbalovou sílu a nepříznivý průběh 
derby obrátila na svou stranu bez jaké-
koliv bodové újmy. Navzdory jasnému 
výsledku zbylých setů se však ukázalo, 
že nadcházející play off nemusí být pro 
Agelky úplně snadné.
Předchozí vzájemný souboj v hanácké 
metropoli se změnil v jednoznačnou 

záležitost favorita, který však tehdy měl 
zpočátku problémy. Nevyhnul se jim ani 
tentokrát, když domácí otočili z 1:3 na 
4:3 a chvíli nato z 5:6 na 8:6. Vékáčko pod 
tlakem podání chybovalo na přihrávce, 
následně se nedokázalo tolik prosazovat 
svým obvykle dominantním útokem. 
Naopak olomoucké plejerky posílené 
vydřenou bitvou v Ostravě hrály velice 
dobře a krok tentokrát držely déle než 
do poloviny úvodní sady jako minule. Po 
obratu hostí z 12:9 na 14:16 to sice vypa-
dalo, že se lídr tabulky rozjel, avšak vzápětí 
přišlo další zhoupnutí skóre, tudíž výběr 
UP šel do koncovky s výhodou - 19:17. 
A využil ji, byť Agelky vyrovnaly z 23:21 
na 23:23 a následně odvrátily první set-
bol. Ten druhý už ne - 26:24 a 1:0.
Čadovy svěřenky potřebovaly zkvalitnit 
všechny činnosti, což jim ve druhé části 
postupně vycházelo. Dílčí ztráta je vidi-
telně motivovala, zařadily vyšší rychlostní 
stupeň a soupeř rázem nestačil - 3:9. Až 
po tomhle drtivém nástupu se dění na 
palubovce opět vyrovnalo, nicméně pros-
tějovské družstvo udržovalo svůj náskok. 
A s nabranou jistotou v zádech jej poslé-
ze navyšovalo (z 8:13 na 9:18), přičemž 
výkon VK během tohoto dějství se s tím 
zahajovacím vůbec nedal srovnat. Což 
platilo také pro zhoršené vysokoškolačky. 
Jejich povstání za zdánlivě rozhodnutého 
stavu v podobě bleskového dotažení na 
14:19 ale naznačilo, že derby může být 
stále moc zajímavé, ačkoliv závěr šel zno-
vu jedním směrem - 16:25 a 1:1.

Každopádně přítomní fandové se mohli 
bavit atraktivním volejbalem při sledování 
pohledného střetnutí, v němž obhájkyně 
sedmi titulů neměly nic jistého. Důkaz při-
šel hned zkraje třetího dílu po úniku party 
kouče Teplého na 5:2 a 7:3, favorizovaný 
mančaft se tady zas dostával do úzkých. 
Jenže z nejhoršího vybředl naštěstí záhy, 
konkrétně šestibodovou šňůrou při účin-
ném servisu Markevich (z 10:6 na 10:12). 
Vyhráno však zdaleka nebylo, neboť 
úpéčko si počínalo skutečně zdatně a úřa-
dující mistryně republiky zároveň brzdily 
občasné zbytečné nepřesnosti. Takovým 
způsobem domácí kolektiv dotáhl z 12:15 
na 15:15, aby teprve nový trhák tří bodů za 
sebou (15:18) zlomil odpor houževnaté-
ho protivníka - 20:25 a 1:2.

Významný rozdíl v porovnání s prvotní 
fází mače spočíval v tom, že si AGEL 
mnohem víc dokázal pomoci podáním 
i obranou. Logicky pak z toho vyplýva-
la rovněž přesvědčivější ofenziva, zvlášť 
když ustaly větší potíže na příjmu. Přes-
ně podle tohoto scénáře vypadal začátek 
čtvrtého setu s rozpoutanou dominancí 
Prostějova, který ještě přiživila smečova-
ným servisem Vargas. Po její hitparádě 
svítilo na ukazateli skóre 2:13, což se 
za normálních okolností snad ani nedá 
ztratit. A nic podobného se opravdu ne-
přihodilo. Kromě jednoho mírného vý-
padku (6:18 na 10:18) si papírově silnější 
ekipa v klidu hlídala vybudovaný odstup 
a již bez nervů dotáhla zápas k vítězství - 
15:25 a 1:3. 

UP OL
VK PV 1:3

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 1:1, 1:3, 
4:3, 4:5, 5:6, 8:6, 9:9, 12:9, 12:12, 
13:14, 14:16, 16:16, 19:17, 19:19, 
21:19, 21:21, 23:21, 23:23, 24:23, 
26:24. Druhý set: 0:2, 3:4, 3:9, 
8:13, 8:16, 9:18, 14:19, 15:23, 
16:25.  1:2, 5:2, 7:3, 10:6, 
10:12, 12:13, 12:15, 15:15, 15:18, 
17:19, 17:21, 18:24, 20:25. 
set: 0:3, 1:5, 2:13, 6:16, 6:18, 10:18, 
10:20, 11:22, 13:22, 15:25.

volejbal36

EXKLUZIVNÍ
 zpravodajství
pro Večerník
Marek
SONNEVEND

navštivte stále více oblíbenější inter  

TATSIANA MARKEVICH
Ve středu na olomoucké palubovce sice zazářila ještě 
víc Barbora Gambová, jenže ta zůstala o dva dny 
později proti Ostravě jen na lavičce a proto dáváme 
přednost běloruské smečařce. Táňa totiž oba duely, 
v nichž se prostějovským volejbalistkám nedařilo 
zrovna ideálně, odehrála shodně na vysoké úrov-
ni a znovu potvrdila svou spolehlivost i přínos 
pro tým. V hanácké metropoli dosáhla šestnáct 
bodů při vysoké úspěšnosti útoku sedmapadesáti 
procent, a byť na přihrávce se jí nedařilo jako ob-
vykle (43 procent), celkovou užitečností +10 hodně 
pomohla k výsledkovému obratu z 0:1 na 3:1. Podobně výborná čísla zazname-
nala Markevich také v pátečním utkání, kdy jí navíc mnohem lépe vycházel servis 
a právě ona rozhodla několik míčů klíčových pro udolání vzdorující TJ.

 AGELKA PODLE

 VEČERNÍKU

OKÉNKO KAPITÁNKY
aneb pohledem Solange Soares

„Očekávaly jsme, že to ve středu v Olomouci nebude jednoduché. Soupeřky 
hrály takticky velmi dobře, když hlavně v prvním setu ubránily Melissu Var-
gas, což rozhodně není lehké. Pak jsme ale do útoku zapojily i další hráčky 
a postupně utkání dostaly pod kontrolu. Za vítězství tady jsem každopádně 
velmi ráda. V pátek na našem hřišti Ostrava potvrdila, že má výbornou 
obranu. Pro nás pak bylo těžší se útočně prosazovat a na to nejsme v české 
lize úplně zvyklé, tudíž se utkání zprvu vyvíjelo dost vyrovnaně. Naštěstí 
jsme včas přestaly dělat tolik chyb, zkoncentrovaly se a stupňovaným výko-
nem vyhrály aspoň 3:1. Bylo znát, že v obou těchto zápasech jsme nezahrá-
ly optimálně, neboť od finále poháru šla naše forma trochu dolů. Ono ani 
není možné držet top výkonnost celou dobu, proto teď potrénujeme a během 
play off určitě půjdeme zase nahoru.“ SOLANGE SOARES, 
 kapitánka VK AGEL Prostějov

PROSTĚJOV Necelého půl roku od začátku této sezóny uteklo 
jako voda a její vyvrcholení je konečně tady. Bude mít klasickou 
podobu play off UNIQA extraligy žen ČR 2015/2016, do kterého 
volejbalistky VK Prostějov vstoupí sérií prvního kola proti TJ Sokol 
Šternberk. Čtvrtfinále se hraje na tři vítězné zápasy, z nichž v úvod-
ních dvou mají Agelky coby vítězky dlouhodobé části výhodu 
domácího prostředí haly Sportcentra DDM. Termíny jsou sobota 
19. března od 19:00 hodin a neděle 20. března od 17:00 hodin.

Zopakují Agelky loňskou demolici, nebo budou mít s outsiderem problémy?

Jiøí TEPLÝ - trenér VK UP Olomouc
„Viděli jsme kvalitní utkání, které se divákům muselo líbit. Jsem spokojen s naším výkonem 
hlavně v prvním a třetím setu, naopak ve druhém i čtvrtém jsme měli výpadky, jimiž se soupeř 
dostával do pohody. Přitom Prostějov je protivník, který musí být neustále pod tlakem. Důležitý 
moment přišel ve třetí sadě za stavu 17:19, kdy si rozhodčí nepochopitelně vymyslel teč při jasně 
zkaženém útoku hostí. Tam se to mohlo lámat, jenže místo 18:19 to rázem bylo 17:20. Chválím 
družstvo za bojovnost a věřím, že ještě máme rezervy, na kterých můžeme zapracovat.“

Miroslav ÈADA- trenér VK AGEL Prostìjov
„Začátek zápasu byl ve znamení výborného útoku Olomouce, zatímco my jsme měli problémy 
v obraně, a to i s lehkými míči. Soupeřova taktika byla založena na riskantním servisu, který sice 
hodně kazil, ale zase díky němu dost bodoval. Do půlky utkání nebyla v pohodě Melissa Vargas, 
postupně se však do toho dostala. A pak už jsme střetnutí celkem v pohodě dovedli do vítězného 
konce. Chválím obě naše smečařky Táňu Markevich i Báru Gambovou, na straně domácích stojí 
za zmínku kvalitní bloky.“

NA 

PLAY OFF JE TADY! VŠE ZAČÍNÁ PROTI  

Večerník natipoval 
čtvrtfinále extraligy žen
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3:1

1:3
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NA ZÁPASY

NA ZÁPASY

VK AGEL Prostìjov
 vs. 

TJ Sokol Šternberk 

VK UP Olomouc
 vs. 

TJ Sokol NIBE 

TJ Ostrava
 vs. 

Královo Pole Brno

Volejbal Pøerov
Precheza

 vs. 
PVK Olymp Praha

Jak se říká, tohle nemá kam uhnout. Agelky jsou českými suverén-
kami a čerstvými vítězkami základní části s tradičně obřím bodovým 
náskokem, zatímco mladé soupeřky platí za jasného outsidera. Favorit 
by proto neměl ztratit ani set, maximálně jedno utkání může mít trochu 
vyrovnanější průběh. Jakmile budou opory VK odpočívat na lavičce.

Vysokoškolačky z Hané se po slabším vstupu do sezóny postupně 
rozjely a plní roli žhavého aspiranta na postup do finále. Naopak loni 
bronzové Sokolky s notně oslabeným kádrem neměly v dlouhodobé fázi 
na víc než sedmou příčku. I v tomhle případě tedy půjde o jednoznačnou 

záležitost, úpéčko si s jistotou pohlídá hladký postup.

Severomoravská štika soutěže zatím řádí, průnikem do finále ČP do-
sáhla historického úspěchu. Naproti tomu KP dál stagnuje při potýkání se 
s přestavbou kádru, leč má ve svém středu nejvíc bodující hráčku extraligy 
Měrkovou. Ta minimálně v jednom duelu favorizovanému sokovi pořád-

ně zatopí, aby se nakonec projevila vyšší týmová kvalita TJ.

Hanačky se zajímavě složeným mančaftem jsou asi největším překva-
pením sezóny, ale postavení čtvrtého nasazeného celku podle nás neudrží. 
Dožene je nestálost výkonů a především tradiční zlepšování Olympu s blí-
žícím se koncem ročníku. Pražský výběr je sice mladší a tím i méně zkuše-

ný, avšak ve stěžejních bitvách prokáže lepší momentální formu.

vzájemné zápasy 
v minulé a letošní sezónì

ročník 2014/15
5. kolo extraligy (1. listopadu 2014): 
Šternberk – Prostějov 0:3 (-16, -14, -14). 
14. kolo extraligy (18. prosince 2014): 
Prostějov – Šternberk 3:0 (8, 21, 19). 
Čtvrtfinále extraligy, první utkání (21. 
března 2015): Prostějov – Šternberk 3:0 
(5, 15, 11), druhé utkání (22. března 
2015): Prostějov – Šternberk 3:0 (12, 
11, 10), třetí utkání (25. března 2015): 
Šternberk – Prostějov 3:0 (-16, -13, -15).
ročník 2015/16
8. kolo extraligy (17. listopadu 2015): 
Šternberk – Prostějov 0:3 (-20, -16, -19). 
Čtvrtfinále Českého poháru, první 
utkání (1. prosince 2015): Prostějov – 
Šternberk 3:0 (21, 18, 16), odveta (3. 
prosince 2015): Šternberk – Prostějov 
0:3 (-10, -12, -12). 17. kolo extraligy 
(23. ledna 2016): Prostějov – Šternberk 
3:0 (6, 10, 8).

PØEDSTAVENÍ TJ SOKOL ŠTERNBERK
Díky úzké spolupráci s olomouckým oddílem se šternberský tým žen vyšvihl 
mezi ženskou elitu českého volejbalu. Několikaleté úspěšné působení v 1. lize 
završil roku 2009 postupem do extraligy, v níž postupně obsadil sedmé, devá-
té, osmé, deváté, sedmé a osmé místo. Ke stejné příčce jako loni míří i teď.

hráèská soupiska 
Michaela Zatloukalová - nahrávačka č. 1
Eva Beránková - univerzálka č. 2
Zuzana Kratochvílová - smečařka č. 3
Gabriela Němčíková - blokařka č. 5
Adéla Borovcová – univerzálka č. 7
Markéta Janečková – smečařka č. 9
Natálie Dudová – blokařka č. 10
Martina Šenková – smečařka č. 11
Michaela Jurčíková – blokařka č. 12
Adriana Přibylová – libero č. 14
Eva Hudylivová – blokařka č. 15
Tereza Matoušková – libero č. 16
Šárka Šenková – nahrávačka č. 20

Hlavní trenér: Martin Hroch
Asistent trenéra: Miroslav Jehlář

Celková bilance: 
Prostějov vs. Šternberk 

23:0 na zápasy 

69:1 na sety

Obrat v Olomouci odvrátil hrozbu porážky

Pondělí 14. března 2016
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ČECHOVICE Plesová sezóna po-
malu končí, takže byl ten správný 
čas na poslední z trojice Velkých 
sportovních plesů, které v místní 
sokolovně pořádá čechovický fot-
balový oddíl. A jak se zdá, lidé se 
plesové sezóny ještě stále nenaba-
žili. „Možná bychom mohli uva-
žovat i o čtvrtém plese, protože 
několik desítek zájemců jsme už 
museli odmítnout a všechny plesy 
byly dávno vyprodané,“ pochvalo-
val si organizátor posledního ple-
su Jiří Jančík.

pro Večerník
Tomáš KALÁB

EXKLUZIVNÍ
reportáž

Některé tváře se v průběhu třech ve-
čerů opakovaly, mnoho jich ale bylo 
nových. Přišli nejen místní, ale i z bliž-
šího a dokonce i vzdálenějšího okolí. 
Cestu za společenskou zábavou si na-
šel třeba i vedoucí SCM sousedního 
1.SK Prostějov Radim Weisser, který 
na parketu s manželkou ladil v červe-
né kombinaci, dorazila také starostka 

Prostějoviček Zdeňka Růžičková. 
„Na zdejší ples pravidelně jezdíme, 
vždy si jeden ze tří vybereme. Letos 
došlo až na ten třetí, navíc tady hraje 
kapela od nás,“ zmínila se cestou mezi 
parketem a občerstvením v suterénu.
Tou kapelou byl NOVIOS Pavla 
Kožnárka, která zvolila velmi vyda-
řený repertoár, v němž si každý našel 
to své. Impuls k tančení dodala opět 
dvojice soutěžních tanečníků Klárky 

s Karlem, kteří měli vpravdě nabitý 
den. „Vstávali jsme už ve čtyři hodiny 
ráno, v Praze jsme se zúčastnili mis-
trovství republiky, kde jsme se z dva-
atřiceti párů umístili na šestnáctém 
místě,“ popsali svůj sobotní program. 
Na jejich vystoupení to ale nebylo 
znát.
Nezbývá než popřát organizáto-
rům, aby příští plesová sezóna byla 
nejméně stejně vydařená... 

URČICE Tradiční posezení k nad-
cházejícímu Mezinárodnímu dni 
žen bylo v Určicích okořeněno 
netradiční hudební lahůdkou. 
„Chtěli jsme naši každoroční akci 
pojmout tentokrát trochu jinak,“ 
svěřila se Večerníku vedoucí ur-
čického Kulturního klubu Lenka 
Buřtová. A soudě podle potlesku 
v zaplněném sále se to podařilo.

Tomáš KALÁB
Nejprve vystoupil dětský taneční 
kroužek Šárky Miklíkové. V přísálí 
dýchla na hosty velikonoční atmo-

sféra, zaměstnanci košíkářské dílny 
U rybníka z Víceměřic ukázali pře-
devším malým zájemcům, jak se 
plete pomlázka či proutěný košík. 
Poté ovládla pódium bluegrassová 
skupina Poutníci, jejíž historie se 
píše už dlouhých šestačtyřicet let. 
V současném složení hraje posled-
ních sedm let. V jejich vystoupení 
se stejnojmenným názvem „ Pout-
níci“ většinou ženské obecenstvo 

vyslechlo poutnické hity, jako jsou 
skladby Panenka, Pojďme se napít 
nebo Hotel Hillary. Na své si přišli 
i milovníci amerických bluegrasso-
vých skladeb.
„Byl to na naše určické poměry do-
cela velký projekt, dostat sem tak 
známou skupinu není úplně jedno-
duché ze všech hledisek. Jsme rádi, 
že se nám to podařilo,“ oddechla si 
v průběhu koncertu Buřtová.

V Čechovicích na plese platilo
„nejlepší na konec“

Na oslavách MDŽ zahráli

sa

jjaakkáá bbbyylaaa oooslllavvaaa žeennn vv uuurččiccíchh.....FFootooorreepoorrtááážž
2x foto: Tomáš Kaláb

Zatímco některé děti zajímalo pletení košíků, jiné tancova-
ly za melodií harmoniky. 

Koncert Poutníků poslouchal zaplněný sál.

sa
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Poutníci

Po náročném dnu předvedli Karel a Klárka plejádu latinskoamerických tanců.
Nahoře: Oba pořadatelé posledního sportovního plesu mohou být na svůj klub 
právem hrdí.  2x foto: Tomáš Kaláb
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ELLY se blýskl v soutěži
PIANISTA ROKUzjistili jsme

Martin ZAORAL
Rodák z Jihoafrické republiky žijící 
přes dva roky v Prostějově se do 
třetího ročníku výše zmíněné soutěže 
přihlásil loni na jaře. Výkon Ellyho 
odbornou porotu zaujal natolik, že 
pronikl do finálové patnáctky, která se 
utkala naživo v exkluzivním prostředí 
pražského hotelu Boscolo. Zde se 
soutěžící předháněli v preciznosti 
i originalitě interpretací skladeb na 
daná témata. Zazněla hudba tak 
různých autorů jakými byli W. A. 

Mozart, Jaroslava Ježek, Miles Davis 
či hvězd současného popu.  
O postupujících z jednotlivých kol 
rozhodovala porota, stejně jako di-
váci přímo v sále. Zpět do klání mohli 
svého oblíbence poslat i hlasující 
na internetu. To byl i případ Ellyho, 
který se díky nebývalé podpoře lidí 
z řad veřejnosti nakonec dostal až mezi 
devět nejlepších uchazečů. Dále ho 
však už porota nepustila. 
„Byla to úžasná zkušenost. Všichni 
se shodli na tom, že soutěž byla letos 
nesmírně vyrovnaná. Moc mě těší ze-

jména podpora ze strany hlasujících 
na internetu, kterým bych chtěl moc 
poděkovat,“ vzkázal přes Večerník 
Elton Lodewyk, kterému se během 
soutěže dostávalo uznání ze všech 

stran. Za svého favorita jej označil 
i host večera Ladislav Špaček. „Díky 
účasti v soutěži se mně nyní rýsuje řada 
zajímavých pracovních nabídek do bu-
doucna,“ pochvaloval si Elly.

PROSTĚJOV Tak to je úspěch! Eltona Lodewyka, známého 
jako Elly, si Prostějované ani nedokáží představit jinak než za 
klavírem. Že tento populární „černý chlápek“ skutečně umí, 
potvrdily i výsledky nedávné soutěže Pianista roku. Elly se totiž 
dostal mezi deset nejlepších klavíristů České republiky. 

Elly ve společnosti poroty, v níž zasedli Rostislav Čapek, Jitka Fowler Fraňková 
a Petr Malásek, který je známý zejména díky své dlouholeté spolupráci s feno-
menální šansoniérkou Hanou Hegerovou. Foto: Lucie Héniková

PROSTĚJOV Už na začátku to-
hoto roku Večerník s dostatečným 
předstihem a jako první infor-
moval veřejnost, že na náměstí 
T. G. Masaryka se uskuteční his-
toricky první velikonoční jarmark 
v Prostějově. Aktuálně už radní 
stanovili poplatky trhovcům 
v případě jejich zájmu pronajm-
out si jeden z dřevěných domečků, 
které budou na kuželně znovu in-
stalovány. 
„Odsouhlasili jsme výši nájem-
ného za užívání dřevěných prode-
jních stánků a výši poplatku za 
službu, a to právo přenechání 
prostoru pro umístění mobil-
ního stánku umístěného v rámci 
prostějovského velikonočního 
jarmarku. Nájemné za užívání 

standardního stánku bude činit 
sto korun na jeden den. Nájemné 
za užívání dřevěného prodejního 
stánku Gastro bylo stanoveno 
na dvě stě korun,“ prozradil Jiří 
Pospíšil (PéVéčko), náměstek 
primátorky Statutárního města 
Prostějova. Jak připomněl, 
nájemné za užívání stánků bylo 
při nedávných vánočních trzích 
podstatně vyšší. „Jednalo se 
o dvěstě padesát a pět set0 korun. 
Protože ale nyní jde o pilotní pro-
jekt velikonočních trhů, cenu jsme 
záměrně přizpůsobili této nov-
ince,“ zdůvodnil Jiří Pospíšil.  
Prostějovský velikonoční jarmark 
proběhne na náměstí T. G. Ma-
saryka ve dnech 18. až 26. března.
 (mik)

Velikonoční jarmark: Radní
šli s cenou pro stánkaře dolů

JESENEC Tak to zřejmě defini-
tivně zabalili. Po deset let patřil 
začátek března v Jesenci eroti-
ce. Už loni ale bylo vše jinak. 
A ples, jehož byl PROSTĚJOV-
SKÝ Večerník tradičním medi-
álním partnerem, se v místním 
„kulturáku“ nebude konat ani le-
tos. Jeho další budoucnost je tak 
více než nejistá... 
Společensko-erotický ples v Jesenci 
patřil k jediné akci podobného dru-
hu široko daleko. Organizátoři ještě 
loni hovořili o tom, že vzhledem 
k náročnosti akce si chtějí dát rok 
přestávku a nabrat dech do dalších 
deseti ročníků. Jenže už nyní je jas-
né, že pauza se minimálně o další rok 
protáhne. „Pečlivě jsme zhodnotili 

všechna pro a proti, abychom se na-
konec rozhodli Společensko-erotic-
ký ples letos nepořádat. Jestli bude 
chuť, tak bychom do toho příští rok 
šli znovu, ale zaručit to nemůžu,“ 
vyjádřil se exkluzivně pro Večerník 
Tomáš Grepl z pořádající Mamut 
Agency. 
Zatím poslednímu erotickému plesu 
v roce 2014 kralovala baculatá strip-
térka Mery, která se ukázala jako 
pořádný mazlík. Ohlasy na její vy-
stoupení byly rozporuplné, někteří 
je přijali jako recesi, jiní netajili své 
rozhořčení. Asi největší pozitivní 
ohlas v desetileté historii akce skli-
dilo vystoupení dvojníka Michaela 
Jacksona, který se představil na šes-
tém ročníku.  (mls)

v Jesenci zní TICHÉ
REQUIEMREQUIEMEroťákuEroťáku EXEXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

Program erotického plesu jel poslední dobou v zajetých kolejích. Po přehlídce luxusního spodního prádla a dalších lechtivých atrakcích všechny přítomné do varu 
dostávala hlavně erotikou nabitá půlnoční show.    Foto: archiv Večerníku



PROSTĚJOV Z  triumfu v  krajském 
přeboru s Moravskou Třebovou se ra-
duje hned několik odchovanců pro-
stějovského hokeje. Mezi nimi byla 
i dvojice kustodů LHK Jestřábi Mchal 
Černý a Lukáš Dba. Zatímco prvně 
jmenovaný žádost o rozhovor s díky 
odmítl, Lukáš Duba se s Večerníkem 
podělil o čerstvé pocity i dojmy.
„Soutěž to nebyla až tak náročná, 
i když tam byla kvalitní mužstva a třeba 
s Českou Třebovou se jednalo o vypja-
té derby. Ale oslavy jsou vždy hezké, ať 
vyhrajete cokoliv. Bavilo nás to, sešla se 
parádní parta a dokázali jsme hrát zod-
povědně. Jsme rádi, že nám to vedení 
Jestřábů umožnilo a mohli jsme hrát,“ 
usmíval se Lukáš Duba, dlouholetý pro-
stějovský kapitán.
Po osmadvaceti kolech základní části patři-
lo Moravské Třebové druhé místo s dvou-
bodovým odstupem za Světlou nad Sáza-
vou, vyřazovací část ovšem dopadla přesně 
obráceně. Ve čtvrtfinále i semifinále měl 
sice tým s jestřábím duem v sestavě potíže a 
musel jít před pátý zápas, finále už však bylo 
jednoznačnou záležitostí a po výsledcích 
4:3 v prodloužení, 5:2 a 5:3 putoval pohár 
k hranicím svitavského a prostějovské-
ho okresu. „S Chocní jsme vedli 2:0 na 
zápasy a 3:2 ve třetím, ale pár sekund 
před koncem jsme dostali vyrovnávací 
gól a v nastavení jsme ztratili i čtvrtý duel. 
Ze strany rozhodčích to byla tragédie 
a vzniklo z toho zbytečné drama,“ popiso-
val Duba první kolo play off.
V boji o finále se celá série tahala a vždy 
slavil domácí výběr. A při rozhodující bitvě 
rozhodovalo za stavu 4:4 až prodloužení. 
„V základní části jsme nad nimi ani jednou 
nevyhráli, tak jsme si řekli, že je čas to ko-
nečně zlomit, a vyšlo to. Doma jsme hráli 
vždy v neděli a vyhráli, venku se pak hrál 
bez nás a prohráli jsme. Nechci se nijak 
chválit, ale myslím si, že jsme s ‚Benem‘ 

klukům hodně pomohli,“ těšilo velkého 
oblíbence prostějovského publika.
Paradoxně nejjednodušší tak bylo sa-
motné finále proti vítězi z předchozích 
dvou ročníků. „První zápas nás tlačili, 
ale zvládli jsme nepříznivě se vyvíjející 
duel během minuty otočit. Ve druhém 
jsme doma byli lepší a při třetím jsme si 
řekli, že to už musíme ukončit a nepro-
dlužovat, což se podařilo. A panovala 
i super atmosféra, na naše domácí zápasy 
chodilo i devět set lidí, to je neskutečné čís-
lo na kraj. A ven jelo plno fanoušků, takže 
jsme pak společně slavili na ledě, když nám 
sám Vladimír Martinec předal pohár,“ uží-
val si ́ Dubiś  slastných momentů.
Závěrečné finále se hrálo v neděli 6. března, 
sezóna tedy všem Prostějovákům skončila 
přesně den po vyřazení Jestřábů. O druhé 
lize totiž Třebová neuvažuje. „Kdyby chtěli 
postoupit, museli by to už před sezónou 
nahlásit na hokejovém svazu, pak by hráli 
prolínací soutěž. Zázemí je tam sice parád-
ní, ale zájem jít nahoru nemají a chtějí hrát 
i nadále kraj. Zatím vůbec nevím, co bude, 
kdyby to ale šlo, chtěl bych si hokej zahrát 
i v příští sezóně,“ přiznal osmatřicetiletý 
forvard.
Od hokejových povinností se ale ještě ne-
odpočine, kvůli blížící se modernizaci pro-
stějovského zimního stadionu bude mít 
dost práce i na jaře. „Společně s ‚Benzinem‘ 
a panem Ovečkou musíme kompletně 
vyklidit naši šatnu, v květnu totiž naběhne 
firma a zahájí rekonstrukci,“ připomněl 
Lukáš Duba další podstatnou skutečnost, 
která se dotkne i letní přípravy zdejšího 
„A“-mužstva.  (jim)

PROSTĚJOV Přibližně z poloviny nové mužstvo 
by si do nadcházející sezóny přál hlavní trenér Jes-
třábů Kamil Přecechtěl. V případě některých jmen 
a postů se už zdá být jasno, jinde teprve bude nut-
né absolvovat náročná jednání. V tuto chvíli navíc 
odstartovalo extraligové play off a vrcholí bitvy 
o udržení příslušnosti v nejvyšší soutěži. Prvoligo-
vý Prostějov se tak ocitl na periférii zájmu mnoha 
manažerů. I tak se ale škatulata začínají hýbat...
„Představu o změnách v  kádru mám a shoduje se 
i s pohledem Jirky Vykoukala a pana doktora Luňáka. 
Už jsme tak začali intenzivně pracovat na doplnění 
kádru,li. Doufám, že to nebude enormní, ale půjde 
jen o pár hráčů. Mělo by jich zůstat kolem dvanácti, to 
znamená větší polovina mužstva,“ naznačil úspěšný 
kouč alespoň v obecné rovině.
Nejmenší debaty panují v otázce brankářů, kde 
realizační tým počítá se stávající dvojicí Luboš 
Horčička - Jakub Neužil. „Je to post, na kterém 
bych nic neměnil. Luboš odchytal famózní sezónu 
a také chování druhého gólmana, který mu kryl záda, 
bylo perfektní, takže jejich spolupráce byla výborná,“ 
netají svůj postoj Přecechtěl. V právě skončeném 
ročníku platilo, že téměř vše odchytal šestatřicetiletý 
kladenský odchovanec, v následujícím ročníku by 
se tento poměr mohl změnit. „Rozhodují výsledky 
a kvalita zápasů. Sezóna, jakou Luboš měl, se opako-
vat nemusí, řada věcí může být úplně jinak. Teď se dá 
říct, že bude Kuba dostávat více příležitostí. Vše může 
být úplně jinak, sezónu může odchytat mladej a třeba 
mu Luboš bude krýt záda. To nemůže nikdo vědět,“ 
nechtěl zatím příliš spekulovat. Právě u někdejšího 
mistra ve zlínském dresu ale ještě může dojít ke kom-
plikaci, jak naznačil uplynulý týden, kdy si ho jeho 
mateřský oddíl stáhl jako dvojku do předkola play 
off proti Třinci. „Zatím není nic podepsáno a může 
to ztroskotat na detailech. Uvidíme, jak se nakonec 
rozhodne Zlín, jestli Luboše nebude chtít i pro celou 
sezónu jako dvojku. My jsme s ním ale předběžně do-

mluveni,“ připojil sportovní manažer prostějovského 
oddílu Jiří Vykoukal s tím, že otazníkem ještě zůstává 
obsazení brankářské trojky.
V ostatních řadách je v tuto chvíli situace mnohem 
komplikovanější a změny určitě nastanou. „Myslím si, 
že do obrany i útoku se ještě vejde nějaký hráč, který by 
mohl naši hru zvednout,“ pousmál se Přecechtěl. Mezi 
obránci zatím mají podepsanou smlouvu na příští roč-
ník jen Marek Kaluža s Jiřím Vokurkou, jistý je naopak 
konec Mojžíše s Husákem. Vedení netají svůj zájem o 
Daniela Koláře z Hodonína a rádo by udrželo rovněž 
opory Marka Drtinu s Tomášem Protivným.
„Už jsme mluvili s  těmi hráči, které tu chceme, 
a s kostrou týmu jsme předběžně domluveni. Chci 
věřit tomu, že když nám ti kluci dali slovo, tak to platí. 
Musíme se ale napřed domluvit s mateřským klubem 
a v současné době, kdy začíná play off, mají všichni 
jiné starosti než řešit LHK Jestřábi Prostějov,“ vyjádřil 
se s úsměvem Vykoukal. Do kupy to dává čtyři hráče 
stávajícího kádru a jednoho borce na střídavé starty, 
prostor pro nové hokejisty je tak značný. „Kde jsou re-
zervy, to víme. Na obraně musíme zapracovat, bude to 
záležet i na finančních možnostech a na tom, co bude 
na hráčském trhu, protože Česká republika v současné 
době obránce moc neplodí a myslím si, že těch hráčů 
moc není. Takže to nebude tak jednoduché,“ posteskl 
si dřívější šampion ve sparťanských barvách.
Do play off naskočilo celkem dvanáct jestřábích útoč-
níků. Kmenovými hráči jsou z nich Lukáš Luňák, 
Matouš Venkrbec a Patrik Moskal, jehož vedení před 
časem koupilo a podepsalo s ním tříletou smlouvu. 
Od mistra světa do dvaceti let se však očekávaly lepší 
výsledky a jeho pozice není i přes platný kontrakt úpl-
ně jistá. „Nebylo to ono. Jeho hra nebyla tak efektivní 
a měl tam i smolné situace, kdy netrefoval prázdnou 
bránu. Možná to ale hodnotíme i pod dojmem toho, 
že před rokem udělal šedesát bodů a třeba jsme jen 
nenašli vhodné typy k němu. Potřebujeme, aby jeho 
výkonnost šla nahoru, záleží ale i na něm, jestli tady 

bude chtít pokračovat,“ nechává v tuto chvíli Vykou-
kal otevřené všechny varianty. 
A jako příklad ještě uvedl Lukáše Luňáka, jemuž 
pro změnu nevyšel předešlý ročník a letos patřil 
mezi velké tahouny. „Pro mne to bylo největší 
překvapení ze všech, takhle jsem ho znal z dří-
vějška. Před letošní sezónou jsme se s panem 
majitelem několikrát pohádali, protože pro mne 
to byl adept číslo jedna pro ‚Valmez‘! Ale jak hrál 
loni strašně, tak letos to bylo z jeho strany parádní 
představení. Pro mne to byl snad náš nejlepší hráč 
play off. Navíc je na něm strašně vidět, jak moc 
mu na Jestřábech záleží,“ upozornil sportovní 
manažer a současně asistent u „A“-mužstva.
Ústní dohodu má klub s Martinem Novákem a Ku-
bou Šlahařem, to dává včetně Moskala celkem jede-
náct hráčů,  s nimiž se počítá i do budoucna. V přípa-
dě ostatních se zatím dá jen spekulovat.
Jakub Čuřík neprožil ideální ročník a zůstal za očekává-
ním, Kuba Illéš by kvůli studiu rád zůstal blíž Ostravě, 
stejně tak Michal Dragoun by s ohledem na rodinu 
chtěl setrvat poblíž Prahy. U Jiřího Cetkovského bude 
záležet na postoji Pardubic, z hostování se vracejí i Do-
minik Volek do Sparty či Lukáš Krejčík do Liberce, 
Luděk Kuncek je věkem junior a plány jsou neznámé.
Stejně tak se začíná živě spekulovat o tom, kde 
všechno by mohl do Prostějova zamířit. I vzhle-
dem k tomu, že nedaleký Šumperk první ligu po 
pěti letech opustil a čekají ho jen druholigové bitvy. 
V  kuloárech padají jména Indra, Kajaba či Stej-
skal. „Marek Indra je skutečně jedna z  možností, 
zato René Kajaba a Vláďa Stejskal nejsou v hledáč-
ku klubu. Někteří hráči budou raději excelovat ve 
druhé lize, než aby patřili do průměru v první. Byl 
tu loni, teď už s ním nepočítáme. Stejně tak ani s 
Lukášem Říhou. Kdyby se ale díky němu prodalo 
o pět set permanentek víc, tak by se tam velmi rychle 
dostal,“ odtajnil některá jména i s trochou nadsázky 
Jiří Vykoukal.  (jim)

BUDOUCNOST JESTØÁBÍHO KÁDRU

mají podepsané smlouvy
 nebo jsou kmenoví hráèi:

je to ve hvìzdách:

dostali padáka:

zøejmì nebudou pokraèovat:

Jiří Vokurka, Marek Kaluža, 
Luděk Kuncek, Lukáš Luňák, 
Patrik Moskal, Matouš Venkrbec

Luboš Horčička, Jakub Neužil, 
Marek Drtina, Tomáš Protivný, 
Daniel Kolář, Lukáš Krejčík, 
Martin Novák, Jakub Šlahař
Dominik Rudl, Vojtěch Augustin, 
Jiří Cetkovský, Jakub Čuřík

Michal Dragoun, Jakub Illéš, 
Dominik Volek

X

Patrik Husák

Pavel Mojžíš

dal: „Takové debaty se řeší ve všech klu-
bech pořád a neustále. Jsem rád, že hráčů 
se tu moc neprotočilo. Bylo jich celkem 
sedmatřicet a čtyři z nich tu odehráli 
jen jedno utkání, čili jsme vlastně muž-
stvo, které toho letos vyměnilo nejmíň. 
S úzkým mužstvem jsme odehráli ma-
ximum zápasů a kluci prokázali svoji 
kvalitu.“
Samotné vyřazovací boje již tolik po-
vedené nebyly. Po půldruhého týdne 
dlouhé pauze a čtyřech zápasech bylo 
dohráno. „S play off až taková spokoje-
nost není, Slavia byla lepší, byli silnější, 
měli širší kádr. Nicméně si myslím, že 
poslední zápas byl tady pro všechny 
parádní a důstojné zakončení sezóny,“ 
chválil si atmosféru v ochozech Jiří Vy-
koukal, sportovní manažer a současné 
asistent u jestřábího „áčka“. Po třinácti 
letech se v Prostějově hrálo play off 
a navíc se podařilo umístit před riva-
lem z Přerova.

Myslí i na fans a mìsto

V globálu ale mohl volit kladná slova, cíl 
se podařilo splnit a Prostějov opět ovlád-
la hokejová radost. „Jsme spokojeni, že se 
nám podařilo udělat dobrý krok výsled-
kově i spoluprací s fanoušky a městem, 
v tom vidím obrovský posun dopředu,“ 
vypíchl někdejší reprezentační bek. 
I v těchto oblastech ale zatím stále vidí 
řadu rezerv, na jejichž odstranění by rád 
zapracoval. „Očividně získáváme pod-
poru města, i když pomalu a ne u všech. 
Ale vypadá to, že si je začínáme naklánět 
na svoji stanu. Je ale potřeba podpořit 
vše i výsledky na ledě. A dalším úkolem 
je víc a víc prohlubovat spolupráci s fa-
noušky. Lidi začínají k prostějovskému 
hokeji získávat důvěru, začínají se vra-
cet na ‚zimák‘ a začíná se jim hokej líbit. 
Takže to chce pracovat s nimi i městem,“ 
rozvedl svou myšlenku Jiří Vykoukal.
Vrátíme-li se zpátky k hokejovým 
výsledkům, pondělní individuální 

pohovory se tak díky enormnímu 
zlepšení během dvanácti měsíců nes-
ly v optimistickém duchu. „Především 
jsme chtěli hráčům osobně poděkovat 
za výkony, které tady podávali. Většina 
není našich, takže pokud o ně máme zá-
jem a chceme se s nimi dohodnout, tak 
to musíme udělat hned teď, než se nám 
rozjedou. Proto jsme to udělali takto 
a s devadesáti procenty hráčů jsme se 
osobně dohodli,“ nastínil Přecechtěl 
s tím, že ta stěžejní jednání nyní leží na 
bedrech jeho kolegy Vykoukala.

Povinnosti 
pokraèují i nyní

Dovolená tak realizačnímu týmu Jestřá-
bů ani trochu nenastala, práce je stále 
dost. „Probíhají soutěže a máme vytipo-
vané hráče, které bychom chtěli přivést. 
Takže je budeme sledovat, abychom 
nekupovali zajíce v pytli a nepřitáhli 
hráče, kteří by nám sem nezapadli,“ ne-
hodlá Kamil Přecechtěl nic podcenit. 
A naprosto stejně to vidí i bývalý obrán-
ce, který v Prostějově působí od nástu-
pu současného majitele. „Jedna sezóna 
skončila, druhá už vlastně začala. Jsem 
hlavně rád za to, že se nám podařilo najít 
kluky, kteří si charakterově sedli, charak-
ter týmu byl velice dobrý a díky tomu se 
nám podařil uspět. Budeme se snažit, 
aby tu kostra týmu zůstala a podařilo se 
navázat na to, jak to skončilo,“ zmínil Jiří 
Vykoukal. 
Jeden rozdíl ale přesto našel, odpadl 
ten velký stres a tíha očekávání. „Je 
to pocit úlevy, kdy z nás spadla veške-
rá nervozita a takový shon z play off. 
Teď si budeme užívat i ostatní soupeře 
a zápasy, které ještě do konce sezóny 
zbývají,“ přiznal. Tipovat, jak první liga 
nakonec dopadne, a kdo si zahraje ba-
ráž, si však netroufl. „Měl jsem nějaké 
tipy, ale soutěž se rozběhla tak, že mi to 
vůbec nevychází, takže nemám žádné,“ 
rozesmál se uvolněný a dobře naladěný 
kormidelník.
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HISTORICKÝ ÚSPĚCH BRANKÁŘI ASI ZŮSTANOU, 
„Stejski“ ani Říha se nevrátí...

PROSTĚJOV K celkem pětapadesáti 
soutěžním zápasům v prostějovském 
dresu už Pavel Mojžíš žádný další ne-
přidá. Tedy alespoň ne na počátku 
nadcházející sezóny. V Prostějově 
s ním po jednoroční spolupráci dál 
nepočítají a osmatřicetiletý bek se tak 
v nadcházejících týdnech rozhodne, 
kam povedou jeho další kroky. Kon-
čit kariéru zatím nechce...

„Nechávám tomu volný průběh a svoji 
budoucnost si zatím nechám pro sebe. 
Nějaká nabídka tu je, tak sednu a zvážím 
to. Jediné, co v tuto chvíli vím, tak to, že 
jsem tady skončil,“ konstatoval zkušený 
obránce Pavel Mojžíš jen pár minut po 
pohovoru v šatně Jestřábů. Jasno by chtěl 
mít do konce dubna, aby od 1. května měl 
podepsanou smlouvu. „Teď budu odpo-

čívat a trávit čas s rodinou, pak začneme 
jednat. Agenta v tuto chvíli nemám, takže 
si vše zařizuji sám,“ prozradil.
Na zdejší angažmá bude i přes svůj ne-
čekaný konec vzpomínat jen v dobrém, 
prožil tu úspěšné měsíce. „Super parta, 
cíl se splnil, zázemí a všechno kolem 
v pohodě. Neměl jsem nejmenší pro-
blém, sedli jsme si a dokázali jsme zabrat 
v důležitých chvílích, kdy jsme potřebo-
vali bodovat. Výsledkem bylo páté místo 
a přímý postup do play off,“ oplýval Moj-
žíš spokojeností.
Právě v Prostějově si poprvé v kariéře 
vyzkoušel pozici kapitána, příliš velkou 
změnu ale nepociťoval. „Nijak jsem na 
to nehleděl. Byl jsem tady nejstarší, tak 
jsem asi céčko dostal kvůli tomu a bylo 
to vyřízené. (smích) Jiné to bylo asi jen 
v tom, že jsem více diskutoval s trenéry 
a rozhodčími. Ale bylo tu dost zkuše-

ných hráčů, tak jsme si vyříkali vždy 
všichni všechno,“ chválil zadák. Rozjezd 
ročníku 2015/2016 byl sice pro celé 
mužstvo pozvolnější, body zpočátku 
nepřicházely, nakonec se však Jestřábi 
vklínili do elitní šestky a potrápili Slavii 
toužící po návratu do extraligy. „Snažili 
jsme se jít zápas od zápasu a dál sbírat 
body. Nakonec to dopadlo takto a všich-
ni jsou myslím spokojeni,“ ohlížel se za 
sezonou. V obraně nejčastěji nastupoval 
s Markem Kalužou a vytvořil tak pár 
s hráčem o šestnáct let mladším. Žádný 
problém v tom ale neviděl a spolupráci 
pochvaloval. „Od toho jsou trenéři, aby 
poskládali sestavu. Jako starší jsem dostal 
do parády tyto mladé kluky, snad jim to 
něco dalo,“ poznamenal Pavel Mojžíš.
S vlastními výkony ale zcela spokojen ne-
byl, extraligový vicemistr se Zlínem z roč-
níku 1998/1999 a držitel zlínského a zno-

jemského bronzu ze sezón 2001/2002 
a 2005/2006 měl trochu vyšší předsta-
vy. „Vždy to může být samozřejmě lepší. 
Abych se přiznal, tak první ligu jsem hrál 
teprve druhou sezónu, je to prostě rych-
lé a jsou zápasy, kdy se hraje více do těla 
a řeže se to. Já vždy raději hraji s techničtěj-
šími, než jet někam do Šumperka a dostá-
vat tam sekyry,“ přemítal.
Velkou radost mu ale svým povzbuzová-
ním udělali fanoušci, na prostějovskou 
atmosféru prý bude rád vzpomínat. Ze-
jména pak na závěr série proti Slavii. „Třetí 
zápas byl z pohledu fanoušků fantastický, 
v tom čtvrtém byli famózní. Atmosféru 
vytvořili, škoda jen, že se nám nepodaři-
lo aspoň jeden dva zápasy udělat. Každý 
věděl, co má hrát, co se od něj očekává, 
bohužel jsme nevstřelili branky, tak ne-
můžeme vyhrát zápasy,“ bilancoval nyní 
již bývalý jestřábí kapitán. 

„Vzešlo to ze strany vedení, já měl zájem 
pokračovat,“ přiznal Pavel Mojžíš

Jiří MOŽNÝ

➢ ze strany 29

„Oslavy jsou vždy hezké, ať vyhrajete 
cokoliv,“ usmíval se Lukáš Duba

V dnešní uspěchané době je auto-
mobil nutnou součástí domácnosti. 
Zvláště rodiny s dětmi si nedokážou 
fungování bez pomocníka na čtyřech 
kolech ani představit. Ideálem mo-
derní doby je pak dokonce vlastnictví 
minimálně dvou vozidel. Jsou s tím 
ale spojené mnohé těžkosti, z nichž 
je zásadní finanční náročnost údrž-
by rodinného vozového parku. Nej-
větším strašákem současnosti je pak 
další „výmysl“ vlády pro většinu ve-
řejnosti známý jako EKOVÝPALNÉ.   
Vrcholní vládní činitelé, tuto „kapitální 
békovinu“ zaobalili pod název „Popla-

tek na podporu odstranění vybraných 
autovraků“. Heslo našich vůdců zní - 
Je třeba omladit vozový park. Tímto 
mottem vysvětluje vláda snahu rozší-
řit ekodaně, ekopoplatky, ekovýpalné 
i na auta plnící normu EURO 3. Ten-
hle záměr ostatně není novinkou, ho-
vořilo se o něm už v květnu loňského 
roku, až nyní ale nabral reálné obrysy. 
Zejména pak datum, od kterého má 
zpřísnění začít platit - leden roku 2018.
Výši poplatků už také známe - za 
EURO 3 se mají platit tři tisíce ko-
run, za EURO 2 se má částka zved-
nout na pět tisíc korun a za auta plnící 

EURO 1 nebo „žád-
né EURO“ to má být 
deset tisíc korun. To 
znamená, že kdokoliv 
bude chtít auto zhru-
ba z let 2000 až 2005, 
bude muset uhradit 
státu „Poplatek na 
podporu sběru, zpra-
cování, využití a od-
stranění vybraných 
autovraků“. Přesně 
do tohoto ustanovení 
zákona 383/2001 Sb. 
o odpadech se zmí-
něné automobily ve-
jdou.

Cílem tohoto poplatku je odradit zá-
jemce od koupě „autovraků”, neboť 
dodatečné zpoplatnění registrace je 
pochopitelně zdraží. Lidé by si tak 
měli kupovat lepší a novější auta ne-
zatížená daní, tato logika ale poněkud 
kulhá. Pokud chci koupit auto třeba 
za padesát tisíc korun a stát jej zdra-
ží o deset tisíc, pravděpodobně si ho 
nekoupím vůbec a půjdu pro auto 
o deset tisíc korun levnější, na které 
i s „daní“ budu mít. Za čtyřicet tisíc ko-
run si tedy koupím starší či horší stroj.
Že ‚ekodaň  ́ (chcete-li oficiálně popla-
tek, nebo ještě lépe ‚ekoberně ,́ protože 
státu nic nedáváte, on si to vezme, ať 
chcete nebo ne) má tento dopad, už 

téma Večerníku26 navštivte stále více oblíbenější inter  

Drahý domácí mazlíček. Automobil je v dnešní době ne-
postradatelný pomocník pro drtivou většinu domácností. 
Čtyřkolové přibližovadlo je nezbytností, ale zároveň i hod-
ně náročným členem rodiny. Pomineme-li kolísající ceny 
pohonných hmot, značnou část rozpočtu pohltí také údrž-
ba. Pravidelné přezouvání pneumatik, výměny provoz-
ních kapalin, povinné ručení, technické kontroly a celko-
vá údržba tvoří investice do plechového miláčka, které se 
ročně pohybují v řádech tisíců až desetitisíců korun. Další 
částky pak z kapes majitelů vozidel tahají neustálé novinky 
vládních úředníků. O některých z nich se můžete dozvědět 
právě z aktuální tematické strany, kterou pro vás připravil 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník. Snad vám naše informace, či ra-
dy pomohou zorientovat se v nejbližší budoucnosti týkají-
cí se provozu vašeho plechového člena domácnosti.
 Texty připravil: Zdeněk Vysloužil
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AUT   -MOTO&
Auto a stát - řidič dojn 

V letošním roce tomu bude deset let, co byl v České re-
publice zaveden bodový systém. K tomuto výročí chys-
tá ministerstvo dopravy určitou novelizaci, protože 
systém v původní podobě zdaleka nepřináší očekávané 
výsledky. 
Že má stávající systém výrazné nedostatky, potvrzuje mimo-
děk také vláda tím, že každou chvíli v něm vymýšlí nějaké 
změny. Nová reforma bodového systému, kterou představil 
ministr Dan Ťok, chystá zejména zpřísnění, ale také čás-
tečné zpřehlednění bodového systému. Nejvíce bije do očí 
zvýšení některých horních hranic peněžitých pokut na pět-
asedmdesát tisíc korun. Kupodivu se to netýká překročení 
rychlosti, nýbrž jízdy po odebrání řidičského průkazu, říze-
ní pod vlivem alkoholu nad jedno promile nebo odmítnutí 
zkoušky na alkohol.
Zvýšení sazeb je navrhováno samozřejmě i pro překročení 
nejvyšší dovolené rychlosti. Malé překročení rychlosti do de-
seti kilometrů v hodině má být nově pokutováno maximálně 
patnácti stovkami v blokovém řízení a až pěti tisíci ve správním 
řízení. To znamená navýšení o padesát procent v blokovém říze-
ní a o sto procent ve správním. Zde je vidět jednoznačná snaha 
motivovat řidiče, aby zaplatili na místě a nedělali potíže...

v bodovacím systému
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není spekulací, ale holým faktem. Sta-
tistika říká, že od jejího zavedení v roce 
2009 se věk vozového parku v České 
republice zvýšil zhruba o rok, zavedená 
úprava má tedy přesně opačný efekt. 
A sluší se dodat, že toto se děje za situace, 
kdy prodeje nových aut trhají rekordy. 
Jiné okolnosti tedy průměrnému věku 
aut pomáhají, přesto jej umělé zdražová-
ní vybraných starších aut táhne dolů.
Stát dosud vybral na ekodaních 
nehorázné tři miliardy korun. Tři 
miliardy, za které by si lidé, kte-
ří si v minulých letech kupovali 
nové auto, mohli vybrat něco no-
vějšího, lépe vybaveného nebo 
v lepším stavu. Tři miliardy, které 
byly od občanů vybrány navíc ke 
zdanění mezd zaměstnanců a zisků 
podnikatelů, k velmi vysoké DPH 
úplně na všem, co si koupíte, a ke 
zdanění paliva, kdy cca polovinu 
ceny benzínu u pumpy tvoří daně.
Zní to tedy jako pokrytectví mluvit 
o snaze omlazení vozového parku, 
když přitom vláda podniká kroky, 
které vedou jednoznačně k jejich 
stárnutí. Selským rozumem, kdy se 
počítá jedna plus jedna, je tedy nad 
slunce jasné, že se jedná o další tahání 
peněz z kapes občanů. Nejhorší na 
tom je, že hlavně těch, kteří mají do 
kapes nejhlouběji...
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BERANI - 21.3. až 20.4. Budete na-
bití obrovskou energií, ale v některých 
momentech to může uškodit. Hned 
v úvodu týdne se s vervou pustíte do 
práce, ovšem zásluhou svého tempa 
ztrháte všechny okolo. Nedivte se, že 
vás nebudou mít rádi.
BÝCI - 21.4. až 21.5. Mnohem více 
teď budete vnímat potřeby svého part-
nera. Konečně si uvědomíte, že na tom-
to světě nejste jenom sami a začnete se 
věnovat i jiným lidem. Pokud můžete, 
kupte svému blízkému hodnotný 
dárek, zaslouží si ho.
BLÍŽENCI - 22.5. až 21.6. Vaše la-
kota vás jednou dožene! Nedávno jste 
odmítli pomoc potřebnému člověku, 
teď se dostanete sami do úzkých. Každý 
se vám ale bude zdráhat nabídnout 
pomocnou ruku, všichni si totiž jako 
naschvál pamatují vaše chování...
RACI - 22.6. až 22.7. Neslibujte, co 
nemůžete splnit. Budete sice po výzvě 
svých nadřízených jako utržení z plakátu, 
ale zklamete je. Přestože jste byli plní elánu 
a šéfům slíbili „hory doly“, nepodaří se 
vám takřka nic. Přecenili jste své síly.

LVI - 22.7. až 22.8. Po dlouhé době 
opět zalžete, a to v nejméně vhodný 
okamžik. Svému partnerovi totiž 
zapřete svůj nečekaný výdělek a místo 
financování domácnosti se pustíte do 
hazardu. Zle na to doplatíte naprosto na 
všech frontách.
PANNY - 23.8. až 22.9. Dostanete 
nabídku k výhodnému obchodu, 
ale pokud tato výzva nepadne z úst 
odborníků, do ničeho riskantního se 
nepouštějte. Během víkendu si najděte 
chvíli času a zajeďte za rodiči, už jste 
u nich nebyli hezky dlouho.
VÁHY - 23.9. až 23.10. Muži by se 
neměli bát přenechat iniciativu při řízení 
domácnosti ženám. Pánové, alespoň si 
ulehčíte nervům, které máte v poslední 
době hodně pocuchané. Naopak dámy 
si potřebují zvýšit sebedůvěru, což nyní 
mohou učinit.
ŠTÍŘI - 24.10. až 22.11. Nevěřte na 
pohádky, a jestliže vám v těchto dnech 
někdo slíbí daleko vyšší plat, pošlete ho 
do háje. Současného zaměstnání se držte, 
málokde jinde byste hledali větší jistotu. 
Zapracujte ale více na svém vzhledu.

STŘELCI - 23.11. až 21.12. Až po uši 
se zamilujete. A to do člověka, kterého 
jste až do této chvíle naprosto ignor-
ovali. Láska si holt nevybírá, přesto 
zůstaňte opatrní, v minulosti jste se už 
několikrát spálili. O víkendu prožijete 
první společné chvíle.
KOZOROHOVÉ - 22.12. až 20.1. 
Budete postaveni před rozhodnutí, 
které nebude ani v nejmenším jedno-
duché. Půjde o záležitost, která ovlivní 
váš budoucí život. Nejhorší na tom 
bude, že na správnou volbu budete mít 
zpropadeně málo času.
VODNÁŘI - 21.1. až 20.2. V práci vám 
nyní pšenka moc nepokvete, takže logicky 
dáte přednost soukromí. A máte nejvyšší 
čas! Doma vám totiž uniká spousta věcí, 
které je potřeba ihned řešit. Zejména si 
musíte posvítit na rodinné finance.
RYBY - 21.2. až 20.3. Aniž to budete 
předem tušit, obdržíte pozvánku jako 
svědek k soudnímu přelíčení. Budete 
muset svědčit proti člověku, kterého 
dobře znáte a kterého je vám do jisté 
míry i líto. Jenomže u soudu musíte 
mluvit pravdu, nezapomeňte na to!

Konstelace hvězd Prostějova
Jednoznačně je teď nejpříznivější období zvětšit své jmění. Prostějovanům bude přát štěstí 
v běžném zaměstnání, ale podnikatelům se rovněž bude dařit v jejich obchodech. Není 
proto divu, že s přicházejícím jarem poroste i dobrá nálada... 

J
ak

ý b
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Blíží se svátky jara a domácnosti už se plní ušatými potvůrkami všeho 
druhu. Pro velikonočního zajíčka se vyplatí zajít do Teska, velkého za-
jíce pak koupíte za nejvýhodnější cenu v Kauflandu, kde rovnou vemte 
i míchaný balíček a ledové čokoládky. Kinder vajíčko i velikonoční 
vajíčko Lentilky nabízí nejlevněji shodně Albert. 
 Přejeme pěkné svátky!
 Průzkum proveden ve středu 9. března 2016

Naše 

39,90 11,90 24,90 9,90 7,90 -
69,90 36,90 (200 g) 44,90 22,90 39,90 37,90 (100 g)
119,00
(210 g)

29,90 
(120 g) - 36,90 - -

39,90 (160g) - - 69,90 39,90 (140 g) -
16,90 - 26,90 24,90 24,90 -

14,90 - 19,90 17,90 19,90 17,90

nákupní servis 
pro vás

... tentokrát ze sortimentu: VELIKONOCE

Z důvodu plánovaných prací na 
zařízení distribuční soustavy - re-
konstrukcí, oprav, údržbových 
a revizních prací - bude přerušena 
dodávka elektrické energie:

Obec: Bedihošť
Dne: 30. 3. 2016 od  7:30 do 9:30 
hodin. Vypnutá oblast: část obce 
Bedihošť: celá ulice Komendova, 
Jiráskova, Zátiší jednostranně ulice 
Nerudova a Palackého od. č. 60 po 
konec obce směr Výšovice (včetně  
areálu fy Zetaspol, s.r.o.).
Dne: 30. 3. 2016 od 7:30 do 13:30 
hodin. Vypnutá oblast: část obce 
Bedihošť: celá ulice L. Svobody 
(včetně novostaveb Záhumenice), 
jednostranně ulice Palackého a Ner-
udova od č. 420 po č. 85
Dne: 30. 3. 2016 od  9:30 do 11:30 

hodin. Vypnutá oblast: část obce 
Bedihošť: celé ulice Lidická, Za 
sokolovnou, Husova, B. Němcové, 
Komenského (vč. č. 215 za MŠ). 
Ulice Prostějovská ve sm. od PV po 
ul. Komenského a B. Němcové (vč. 
č. 42).
Dne: 30. 3. 2016 od 11:30 do 14:30 
hodin. Vypnutá oblast: část obce 
Bedihošť: celé ulice Osvobození, 
Tovární, U parku, Prostějovská (od 
ulice Osvobození po ulici Komen-
ského).
Dne: 30. 3. 2016 od 11:30 do 13:30 
hodin. Vypnutá oblast: Areál fy Pro-
biotech. Odběratelská trafostanice 
Bedihošť Probiotech (č. 300668) - 
VYPNUTÍ SE NETÝKÁ DOMÁC-
NOSTÍ
Obec: Prostějov
Dne: 31. 3. 2016 od 7:30 do 15:30 

hodin. Vypnutá oblast: část sídliště 
E. Beneše s č. 1, 2, 3, 4, 6, 7, celá ulice 
V. Nezvala, ulice Olomoucká s č. 91 
- 101, Veleslavínská č. 2.
Obec: Zdětín - Bílovice - Lutotín
Dne: 31. 3. 2016 od  7:30 do 9:30 
hodin. Vypnutá oblast: Bělecký 
Mlýn, chaty Zdětín, celá oblast od 
kamenolomu po č. 213,7, 53, 14, 17 
včetně penzionu Bělecký Mlýn, ČD.
Dne: 31. 3. 2016 od  9:30 do 
11:30 hodin. Vypnutá oblast: 
Celá chatová oblast Bělecký Mlýn 
- Zdětín Mokřiny (vymezená čísly: 
195, 194, 14, 135, 206)
Obec: Prostějov
Dne: 1. 4. 2016 od  7:30 do 15:30 
hodin. Vypnutá oblast: Celá ulice 
Karlov, ulice Svatoplukova s č. 74, 
76, 78
 E. ON Česká republika, s.r.o.

Oznámení o přerušení dodávky elektrické energie

ou krávou?

OD 14. DO 20. 3. 2016
 PŘEDNÁŠKA: Prof. RNDr. Jan Novotný, CSc. – 100 let obecné teorie relativity;  čtvrtek v 18:00 hodin. Vstupné 40 Kč.
 POZOROVÁNÍ SLUNCE se koná v pondělí, ve čtvrtek, v pátek a rovněž v sobotu a v neděli od 15:00 hodin. 

Vstupné 20 Kč.
 VEČERNÍ POZOROVÁNÍ oblohy se koná v pondělí, ve čtvrtek, v pátek a v sobotu od 19:30 hodin. Pozorujeme 

dorůstající Měsíc, zimní souhvězdí a krále planet - Jupitera. Vstupné 20 Kč.
 POHÁDKOVÁ STŘEDA přináší v 15:30 hodin dětem příběh: KOMETA BABETA. Vstupné 20 Kč.
 NEDĚLNÍ SOUTĚŽ PRO DĚTI: „SLUNEČNÍ SOUSTAVA – KOMETY“ proběhne v 14:00 hodin. Vstupné 20 Kč.
 Výstavu STRHUJÍCÍ SNÍMKY Z  VESMÍRU si můžete prohlédnout na začátku všech výše uvedenýchakcí 

a pozorování.
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Mnohem větší ‚pálky  ́pak na řidiče čekají za velké překročení rychlosti. Po-
kud překročíte rychlost o čtyřicet kilometrů a více v obci nebo o padesát a více 
mimo obec, hrozí pokuta pět tisíc na místě a od pěti až do pětadvaceti ve správ-
ním řízení. Zvyšuje se také bodový postih z pěti na šest bodů. Výrazné jsou 
také změny postihů za telefonování za jízdy. Za držení telefonu v ruce vám pří-
slušníci napaří dva a půl tisíce v blokovém a až deset tisíc ve správním řízení. 
Další motivací pro platbu na místě je i záměr výše pokuty za špatné parkování. Blo-
kově můžete dostat až patnáct stovek, ve správním řízení hrozí pět tisíc, stejně tak 
vyleze nahoru i sazba za nerozsvícená světla. Půjde se i po jízdě na červenou a ne-
respektování výstražných znamení na železničních přejezdech. Bloková pokuta se 
zvyšuje na pět tisíc (v současnosti 2500 Kč) a ve správním řízení může být řidič po-
kutován pětadvaceti tisíci korunami. Bodový postih roste z pěti na šest bodů, opět je 
to proto, aby byl řidič po druhém spáchání takového přestupku vybodován. A úplně 
stejně se zvyšuje postih za jízdu na červenou například na křižovatce.
Nově tedy budou jen tři bodové sazby - 2, 4 a 6 bodů. Lidově se to dá přeložit jako 
dvakrát a dost. Proto u některých přestupků roste bodové ohodnocení z pěti na šest 
bodů a u jiných, např. zmíněného alkoholu nad jedno promile, klesá ze sedmi na šest 
bodů. Pakliže by zmizela současná konstrukce, kdy bez ohledu na stav bodů zname-
nají některé přestupky souběžně okamžitý zákaz řízení, byla by to nepochybně změ-
na k lepšímu, alespoň z hlediska logiky bodového systému - dnes ji těžce postrádá.
Nově by měl být okamžitý zákaz řízení jen za skutečně vážné přestupky, jako je 
jízda s alkoholem v krvi. Katalog přestupků se zákazy řízení by měl být silně pro-
škrtán a podle dostupných informací to vypadá, že u překročení rychlosti budou 
udělovány jen body, nikoliv body a navíc ještě zákaz řízení. 
Dokud však nevyjde vše na světlo oficiálně, lze výše zmíněné brát zatím jen jako 
spekulaci... 

V ročníku 1931/1932 vybojoval tehdejší 
SK Prostějov titul vicemistra Českoslo-
venska za nedostižným meziválečným 
suverénem LTC Praha. Ještě po dru-
hé světové válce hrál v nejvyšší soutěži 
a hned třikrát dokázal ovládnout tehdy 
velice prestižní Tatranský pohár. V posled-
ních desetiletích však jeho pokračovatelé 
došli maximálně do semifinále druhé nej-
vyšší soutěže, jako se tomu stalo v sezóně 
2002/2003. Tím ovšem paradoxně začal 
velký ústup mezi dospělými a přiblížit 
se tomuto výsledku se podařilo až letos. 
„Myslím si, že s odstupem času musíme 
tuto sezónu hodnotit pozitivně. Ta loňská 
byla po postupu taková na vyzkoušení a 
zjištění, jaká je kvalita mužstev. Tentokrát 
se tu podařilo složit velice slušné družstvo. 
Myslím si, že dosaženého výsledku si mu-
síme hodně vážit,“ uvědomuje si hlavní 
kouč Jestřábů Kamil Přecechtěl.

Historie se opakuje

Právě Přecechtělův rukopis je spojen se 
všemi hlavními úspěchy prostějovské-

ho „áčka“ od prodeje licence do Rosic 
v roce 1998. Mezi lety 2000 až 2003 se 
s tehdejším HC třikrát umístil na pátém 
místě po základní části, přičemž na třetí 
pokus dokázal po obratu série s Mladou 
Boleslaví dokočírovat celý tým až do 
semifinále proti Kladnu. Nyní se mu 
na tyto podařilo navázat dalším pátým 
místem v dlouhodobé soutěži. Do muž-
ského hokeje se přitom vrátil po dlou-
hém působení u olomoucké juniorky. 
„Musím říct, že mě první liga překvapila, 
a to hodně. V Olomouci jsem chodil 
pravidelně, vedle toho viděl vždy jeden 
dva zápasy za sezónu a myslím si, že úro-
veň nebyla tak vysoká. Samotné celky 
nebyly tak vyrovnané, takže kvalitou šla 
soutěž určitě hodně nahoru,“ přemítal 
třiapadesátiletý lodivod. Ten po svém 
příchodu na jaře loňského roku řádně 
provětral kabinu. 
Patrik Husák, Marek Kaluža, Matouš 
Venkrbec, Lukáš Luňák, Lukáš Krej-
čík, René Kajaba, Václav Meidl, Voj-
těch Augustin, Luděk Kuncek - pouze 
tato úzká skupinka zasáhla v prostě-
jovském dresu do nováčkovské prvo-
ligové sezóny i druhého ročníku od 
návratu z druholigového pralesa.
K nim přivedlo jestřábí vedení zcela 
novou brankářskou dvojici, kdy se dalo 
spoléhat na jistotu v podobě extraligou 
protřelého Luboše Horčičky. „Každý 

trenér je rád, když má gólmana, který 
chytá a mužstvo podrží. To Luboš tuto 
sezónu jednoznačně předvedl. Je famóz-
ní, v jakém stavu vše odchytal, klobouk 
dolů před ním. Je i příkladem v kabině, 
jak se připravuje a vše okolo. ‚Horča‘ je 
kluk, který na sobě neskutečně pracuje, 
je tu hodinu před tréninkem a už na sobě 
dělá. Myslím, že samotná sezóna mu to 
vrátila. Kuba Neužil se od něj může 
spoustu věcí naučit a zkušenosti stejně 
přicházejí s věkem, takže ani pro něj není 
tato sezóna k zahození,“ zhodnotil bran-
kářskou dvojici Kamil Přecechtěl.
Vedení Jestřábů rovněž téměř komplet-
ně obměnilo obranu a velké zemětře-
sení nastalo rovněž v útoku. A přineslo 
to ovoce. Rapidně klesl počet obdr-
žených branek, naopak podařilo se 
poměrně výrazně navýšit sekci vstře-
lených gólů a hlavně v počtu bodů na-
stal nárůst o plných sto deset procent. 
„Myslím si, že mužstvo bylo neskutečně 
pracovité a bylo herně hodně disciplino-
vané. To je základ pro různé herní styly, 
na každého soupeře totiž platí něco jiné-
ho. Naše slabina byla naopak v koncov-
ce, ve velkých nepřesnostech a špatné ro-
zehrávce pod tlakem,“ chválil a současně 
vytýkal lodivod Jestřábů.

Mìnil se i kapitán

Další z řady letních změn se udála v 
osobě nositele dresu s kapitánským 
„céčkem“. Až do léta loňského roku byla 
tato pozice neodmyslitelně spjatá s Lu-
kášem Dubou, za nějž v případě potřeby 
zaskakovali Matouš Venkrbec či Lukáš 
Luňák, před sezónou ale tuto taktovku 
převzal exzlínský Mojžíš. „Pavel je kluk, 
který má obrovské hokejové zkušenosti 
a myslím si, že byl respektovaný celým 
mužstvem. I já jsem k němu měl respekt 
za všechno, čeho ve své kariéře dosáhl. Je 
to velice slušný kluk, komunikace mezi 
mnou, jím a týmem byla výborná, to je 
základ toho, že mužstvo dělá to, co si tre-
néři přejí. On se jako kapitán osvědčil,“ 
hodnotil svou prodlouženou ruku kor-
midelník Jestřábů. Podle vystupování 
na ledě se přitom jednalo o diametrální 
změnu, kdy energického lídra nahradi-
la klidná síla. „Není rozhodující, jestli 
se prosazuje silovým hokejem nebo se 
projevuje klidně. Důležité je, aby uměl 
mluvit jak s mužstvem, tak s trenérem 
a věděl, co si může ke komu dovolit. To 
bylo u Pavla naprosto bezproblémové 
a byl kapitánem na svém místě,“ stojí si 
Přecechtěl za svým.

Trpìlivost a stabilita

V týmu se objevilo hned několik velice 
zkušených hráčů a jejich síla se projevi-
la. Nejvíc to doložil asi příchod zdejšího 
rodáka a odchovance Jiřího Cetkovské-
ho, který se na Hané zjevil v obtížném 

období na konci listopadu. Sedmé po-
rážce v řadě na půdě Kladna sice ještě 
navzdory nahrávce nezabránil, jen o tři 
dny později proti Slavii ovšem právě on 
režíroval tříbodovou jízdu. „V této sou-
těži je každý zkušený hráč velice cítit, 
ať už to byl Jirka, nebo ‚Dragi‘ (Michal 
Dragoun – pozn. red.). To jsou kluci, kteří 
vždy do mužstva přinesli nějakou jiskru. 
Ale mužstvo se celkově stabilizovalo, 
navyklo si na určitou práci, kterou jsme 
chtěli hrát. A druhá polovina už byla 
hodně kvalitní i bez ‚Dragiho‘,“ analy-
zoval prostějovský kouč, jemuž se před 
šestnácti lety podařilo s Chomutovem 
projít až do prvoligového finále. Na 
Hané to přitom hned několikrát nevy-
padalo vůbec růžově. Již začátek a čtyři 
prohry v řadě s pouhými dvěma body 
a hned dvěma debakly nevěstil nic dob-
rého. Pak se sice podařilo bodovat v 
osmi z devíti po sobě jdoucích duelů, ale 
navázalo na to již zmíněných sedm pro-
her v řadě. Houpačka ale pokračovala, 
když Jestřábi dokázali bodovat ve všech 
prosincových duelech, aby se naopak 
trápili v první půlce ledna. V závěru zá-
kladní části je neskolila ani rozšiřující 
se marodka, v rozmezí 44. a 51. kola 
získali devatenáct bodů ze čtyřiadva-
ceti a protáhli se až na pátou pozici. 
Stalo se tak i proto, že v těžkých momen-
tech dostal důvěru stávající kádr a zásahy 
do něj byly minimální. Kajaba, Meidl, 
Rod, Sova i Šenkeřík odešli na vlastní 
žádost, žádný veletoč podobný tomu 
loňskému nenastal.
„Manažersky se podařila velice slušná 
práce, mužstvo se vhodně doplnilo, hrá-
či si sedli. Vytipovali se jednotlivci, kteří 
si k sobě hokejově i lidsky jdou, což je ne-
smírně důležité, protože po sedmi pro-
hrách to už s mužstvem zatřese a může 
to vnést negativní atmosféru či hádky. 
Ale tady se to vůbec neprojevilo. Kluci 
chtěli, fandili si navzájem. To přispělo 
k tomu, že mužstvo začalo podávat sta-
bilní výkony,“ zdůraznil Přecechtěl a do-

lední hokej34 navštivte stále více oblíbenější inter  

původní
zpravodajství
pro Večerník

Jiří
MOŽNÝ

LUKÁŠ LUÒÁK
V minulém ročníku patřil k nejkritizovaněj-
ším hráčům a nedařilo se mu téměř nic. Tato 
sezona ale byla o něčem jiném a projevilo se 
to hlavně v závěru základní části, kdy týmu 
pomohl důležitými body k  přímému 
postupu do play off. A rovněž ve 
čtvrtfinálové sérii proti Slavii Pra-
ha patřil na ledě k nejlepším a dal 
vzpomenout na své extraligové 
časy. Se třemi kanadskými body 
za gól a dvě přihrávky sice nebyl 
nejproduktivnějším Jestřábem 
ve vyřazovací části, avšak jasně 
patrná na něm byla dravost, 
bojovnost a velká odhodla-
nost udělat pro úspěch maxi-
mum. Jeho pozice bude vždy 
trochu ztížená tím, že coby hrající spolumajitel klubu bude pod větším 
drobnohledem fanoušků i médií, avšak dokázal se s tím zřejmě srovnat 
a prokazoval, proč v minulosti několik desítek startů za pražskou Spartu 
a České Budějovice v nejvyšší soutěži. Pro nás tedy jednička Jestřábů 
za play off!

JESTŘÁB PODLE

   VEČERNÍKU

Ze zakončení sezóny porážkou 
a vyřazení hned zkraje play off zpra-
vidla nebývá spokojen nikdo, ovšem 
okamžiky bezprostředně po čtvrté 
porážce se Slavií ukázaly, že v Pro-
stějově to letos tak úplně neplatilo... 
Na hráčích sice bylo vidět zklamání, 
že se jim nepodařilo alespoň trochu 
víc potrápit soupeře, ale předsezonní 
cíl v podobě postupu do vyřazovacích 
bojů se splnit podařilo. Především 
pak posun oproti předešlému ročníku 
byl markantní.  A při objektivním po-
rovnání sil mužstev to zatím dál než 
do čtvrtfinále prostě nešlo.
Ocenili to fanoušci a uvědomuje si to 
také realizační tým a vedení Jestřá-
bů. Změny v kádru sice bezesporu 
nastanou, i vzhledem k učiněnému 
pokroku ovšem nebudou zdaleka 
tak radikální a masové. Tento tým 
během celé sezóny prokázal, že je 
schopen zvládat krizové okamžiky, 
dokázal ustát těžké chvíle a působil 
mnohem jistějším dojmem než před 
rokem.
Velký klid vycházel již z opory v brá-
ně. Někteří fanoušci sice těžce nesou, 
že Luboš Horčička není podobným 
šoumenem jako třeba Slovák Julius 

Hudáček, který baví diváky švédské-
ho Örebra nejen výkony, ale i svými 
děkovačkami, avšak každý z nás je 
povahově jiný... Někdo spíše extro-
vert, jiný naopak introvert a potře-
buje se více soustředit na vlastní vý-
kon. Podstatné jsou hlavně výsledky 
a ty mohly v Prostějově dělat velkou 
radost. Na Hanou se totiž podařilo 
přivést kvalitu a složit z ní fungující 
kolektiv.
Co si naopak zaslouží vylepšit, to je 
proměňování samostatných nájez-
dů. Během sezóny to byl velký pro-
blém, o jediné výhry v této disciplíně 
se zasloužili Tomáš Rod a poměrně 
nestandardní tvrdou ranou z dálky 
Marek Drtina. Dále to bylo velké 
trápení, kdy se sice občas některý 
z jednotlivců dokázal prosadit, ale 
maximálně jeden proměněný nájezd 
ze tří na bonusový bod nestačil.
Je tak poměrně symbolické, že úvod-
ní i ten závěrečný souboj Jestřábů 
v celé sezóně skončil prohrou v do-
vednostní soutěži. 
Bylo by tedy krásné, kdyby ten nad-
cházející ročník 2015/2016 zahájili 
prostějovští hokejisté vítězně, klidně 
i za dva body.

elektronická tužka

pro Večerník
Jiří MOŽNÝ

Přibližně tucet členů stávají-
cího jestřábího kádru by měl 
podle slov kouče Kamila Přece-
chtěla pokračovat v Prostějově 
i v nadcházející sezóně. Realizač-
ní tým i nadále počítá s oběma 
dosavadními gólmany, předběž-
ně či napevno je dohodnut s kvar-
tetem zadáků a na dobré cestě je 
rovněž setrvání řady útočníků. 

Včetně juniora Luďka Kuncka 
to v tuto chvíli dává dohromady 
třináct jmen a záležet tak bude 
hlavně na tom, jestli se podaří veš-
kerá jednání s kmenovými oddíly 
a následně i samotnými hokejisty 
dotáhnout do úspěšného konce. 
O tom rozhodnou následující 
týdny a měsíce, během nichž se 
rovněž podaří rozluštit hádanku, 
kdo nahradí ty jedince, s nimiž se 
již nepočítá.

0

ZJISTILI
JSME ...
Václav Meidl se do Prostějova pro 
nadcházející sezónu nevrátí. Místní 
rodák a odchovanec, účastník svě-
tového šampionátu do dvaceti let 
draftovaný Nashvillem Predators 
sice patřil loni po svém návratu na 
Hanou mezi klíčové hráče výběru 
a také sezónu 2015/2016 zahájil mezi 
Jestřáby, jenže i vinou zdravotních 
problémů si stále místo v sestavě nevy-
bojoval a zamířil na hostování do Ha-
vířova, kde také celý ročník dokončil. 
A dres „Azetu“ bude třicetiletý útoč-
ník pravděpodobně oblékat i nadále. 
„Je hráčem Mostu a v současné době 
s ním nepočítáme. Měli jsme možnost 
koupit ho, ale částku jsme se rozhodli 
neakceptovat,“ prozradil sportovní 
manažer Prostějova Jiří Vykoukal. 
Ten dále potvrdil, že vedle jiných jmen 
vedení oddílu neuvažuje o dalším 
angažování členů tehdejší postupové 
sestavy Roberta Jedličky a Robina 
Malého, kteří v dresech Hodonína 
a Poruby nastupovali ve druhé lize. 
„O Robertovi jsme uvažovali během 
play off, když nás bylo málo, pro nový 
ročník ale ne,“ odtajnil Vykoukal.

Sezóna plná novinek přinesla Jestřábům 
Přebudované mužstvo krizové momenty zvládlo a nastavilo laťku vysoko
PROSTĚJOV S odstupem několika dnů se naskýtá příležitost pořád-
ně se ohlédnout za uplynulým ročníkem. Bez velkého přehánění lze 
konstatovat, že po hektické sezóně 2014/2015 s nakonec šťastným 
koncem nezůstal v Prostějově kámen na kameni. K týmu přišel no-
vý hlavní kouč Kamil Přecechtěl, který dal dohromady výrazně ob-
měněnou skvadru, když z předcházejícího kádru zůstali pouze dva 
obránci a sedm útočníků. Ve výsledku to byla sázka na správnou kar-
tu, tak vysoko se mužstvo pod hlavičkou Jestřábů nikdy neumístilo. 
Před realizačním týmem nyní stojí úkol zopakovat letošní počínání i 
v budoucnu. Jedině tak dojde k vytoužené stabulizaci prostějovské-
ho hokeje.

v prvních čtyřech kolech hráli Jestřábi hned 
třikrát venku a navíc doma hostili Slavii, i proto 
získali jen bod

zkušený forvard doma pookřál a společně s Mi-
chalem Dragounem a uzdraveným Matoušem 
Venkrbcem táhl jestřábí ofenzivu, navíc dokázal 

na ledě přitvrdit a v kabině rozdávat pohodu

pouze dvakrát za celou sezónu se podařilo doved-
nostní soutěž zvládnout, naopak včetně duelu se 
Slavií hned osmkrát to znamenalo porážku. Tro-

chu symbolicky celá sezóna začala i skončila neúspěchem při nájezdech

Luboš Horčička toho odchytal suverénně 
nejvíc ze všech gólmanů, ale jen v pár přípa-
dech skutečně chyboval. Naopak právě on byl 
velkou oporou a jistotou pro celý tým

brankáøská 
jistota

návrat
 Cetkovského

prokleté 
nájezdy:

na počátku října to bylo v Ústí ještě osm minut 
před koncem 0:2, s Jihlavou v polovině prosince 
pět minut před koncem 4:5, s Českými Budějo-
vicemi o měsíc později čtvrt hodiny před koncem 0:3, přesto z toho bylo v 

součtu šest bodů a povzbuzení

(ne)ztracené 
zápasy

MOMENTY ZÁKLADNÍ ÈÁSTI:

„Aspoň mohou fanoušci spekulovat,“ odmítl 
prozradit důvody odchodů manažer Vykoukal
PROSTĚJOV Tak tohle se neče-
kalo! S jistým pohybem v kádru se 
počítá rok co rok, ale že prvním, 
kdo dostane padáka, bude zrovna 
kapitán, to zaskočilo celou hoke-
jovou veřejnost. Vedení LHK Jes-
třábi minulé pondělí oznámilo, 
že už dále nepočítá s Pavlem Moj-
žíšem, kterého záhy následoval 
i Patrik Husák.
„Neměl jsem žádné indicie a byl 
to pro mě šok. Bohužel, i takový 
je hokej. Vzešlo to ze strany ve-
dení, já jsem měl zájem pokračo-
vat,“ vstřebával překvapivý ortel 
o svém konci v týmu Jestřábů Pavel 
Mojžíš, dosavadní kapitán mužstva. 
Tuto zprávu se dozvěděl při individu-
álních pohovorech minulé pondělí, 
konkrétní důvody si ale chtěl nechat 

pro sebe. „Řeč na to padla, nechal bych 
to ale tak. To nejpodstatnější je, že už 
se mnou dál nepočítají,“ konstatoval 
smutně osmatřicetiletý zadák.
Naprosto stejně dopadl také Patrik 
Husák, se sto patnácti minutami nej-
trestanější hráč týmu v základní části. 
Ještě na počátku uplynulého týdne byl 
přitom optimistou a věřil, že všechna 
jednání dopadnou zdárně. „Mně se 
tady líbí a uvidím, co vedení, jak zhod-
notí celou moji sezónu. Play off se mi 
nepovedlo, to bylo strašné, ale nejde 
to hodnotit po čtyřech zápasech. Teď 
si čtrnáct dní odpočinu, nebudu na nic 
myslet a pak budu řešit, co dál. Uvidí-
me, jestli se dohodneme,“ přemítal 
v pondělí s Večerníkem. Nakonec to 
ale nedopadlo...
K oběma odchodům se krátce vyjá-
dřil sportovní manažer Jestřábů Jiří 
Vykoukal, jenž má hráčské transfery 
na starosti. Ani on však nechtěl být 

o moc konkrétnější. „Pavlovi ani Pat-
rikovi jsme nenabídli smlouvu, byť tu 
oba odvedli dobrou práci. Poděkovali 
jsme jim a popřáli vše nejlepší do další 
kariéry. Měli jsme pro své rozhodnu-
tí důvody, které by se neslušely říkat 
a nemá cenu je zmiňovat. Nechci to 
tedy rozebírat,“ sdělil někdejší dvoj-
násobný mistr světa a zahalil tak vše 
rouškou tajemství... „Aspoň mohou 
fanoušci spekulovat,“ pousmál se. 
Není totiž příliš tradiční, aby kapitán 
dostal po úspěšné sezóně padáka, na-
víc jako první! Prostějovské vedení se 
nad tímto faktem ale nikterak výrazněji 
nepozastavuje. „Neřešili jsme, jestli byl 
Pavel kapitánem, nebo ne. Jak jsem 
uvedl, odehrál zde slušnou sezónu, my 
se však rozhodli jít jinou cestou,“ pou-
smál se šibalsky na adresu Mojžíše. Do 
statistik se odchovanec Zlína a násled-
ně hráč Znojma, Třebíče, Havířova, 
Českých Budějovic, Kladna, Vítkovic, 

Komety Brny i polských celků KH Sa-
nok a GKS Tychy zapsal v Prostějově 
celkem třemi brankami, dvanácti na-
hrávkami, jedním mínusovým bodem 
a osmapadesáti trestnými minutami 
v základní části. Dalších šest záporných 
bodů a jeden menší trest přidal v play 
off proti Slavii.
Patrik Husák sice v Prostějově absol-
voval rovněž pouze jednu letní přípra-
vu, ale zasáhl hned do dvou prvoligo-
vých ročníků. Brzy šestadvacetiletý 
rodák z Kralup nad Vltavou odehrál za 
Jestřáby po svém příchodu z Trenčína 
celkem třiadevadesát ostrých utkání, 
získal v nich devětatřicet kanadských 
bodů za pět branek a čtyřiatřicet asi-
stencí. Bývalý hráč Sparty v minulosti 
nastupoval rovněž za Kolín, Jablonec, 
Beroun, Ústí či Litoměřice. Jeho vyjá-
dření se Večerníku v uplynulém týdnu 
získat nepodařilo, okamžitě totiž na-
stoupil dovolenou.   (jim)
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Předseda senátu zlínského Krajského 
soudu Jiří Dufek s přísedícími Jarosla-
vem Jurákem a Ludmilou Štaudne-
rovou nemají zrovna jednoduchou 
úlohu. Musí totiž rozplést události, 
které se staly před jednadvaceti lety. 
Jiří Večeř se nyní u soudu zpovídá ze 
smrti podnikatele Františka Blažíčka, 
kterého večer 23. května 1995 vrah 
zastřelil z pistole vyšlou jedinou rá-
nou z chodníku v domě v Uherském 
Hradišti. Obžaloba klade Večeřovi za 
vinu i vraždu zlínského podnikatele 
Miroslava Kovaříka ze Zlína, který 
zemřel při explozi automobilu s na-

straženou náloží. Muž poté, co usedl 
na parkovišti za volant svého BMW, 
utrpěl devastující zranění těla, kte-
rým podlehl. Jeho dcera, která seděla 
v autě vedle něj, vyvázla s poraněním 
obličeje. Exploze totiž záměrně smě-
řovala jen na sedadlo řidiče. „Kdyby 
tady kdokoliv prohlásil, že jsem za-
střelil kmotra Mrázka, tak mi to při-
šijete,“ zahájil Jiří Večeř originálním 
způsobem středeční soudní jednání. 
Ve středu se u krajského soudu 
projednávala „pouze“ vražda Miro-
slava Kovaříka. Jako hlavní svědek 
byl předvolán Jan Marcinek. On 
sám byl z tohoto mordu na konci 
devadesátých let obviněn, dva roky 
strávil ve vazbě a dalších třináct let 
s ním probíhal soudní proces. Nikdy 
mu jakýkoliv podíl na vraždě Kova-
říka nebyl prokázán. Teď ale stál na 
druhé straně a viditelně chtěl z mor-

du usvědčit Jiřího Večeře. „V pěta-
devadesátém roce minulého století 
jsem pracoval jako osobní ochranka 
zlínské podnikatelky Jarmily Šméd-
kové. Podle mě se jí Jiří Večeř líbil, 
a měli spolu milostný vztah. Také 
mu půjčovala značné sumy peněz. 
V její kanceláři jsem měl štěnici, 
nasadil jsem ji tam, protože mě za-
jímalo, co se okolo této dámy děje. 
Pár hodin poté, co byl zavražděn 
pan Kovařík, přijel za paní Šmédko-
vou Večeř. Díky odposlechu jsem 
společně se svým kolegou v autě 
v rádiu přesně slyšel, co si ti dva po-

vídali,“ šokoval před soudem Mar-
cinek. „On řekl, že to je v pohodě, 
prý vše udělal profesionálně a vý-
buch nasměroval na sedadlo řidiče. 
Dál řekl: To máš ode mě jako dárek 
k narozeninám,“ interpretoval Mar-
cinek u soudu dávný hovor, který 
vyposlechl. Proč však tak důležité 
svědectví nezveřejnil před mno-
ha lety u soudu, když on sám byl 
z této vraždy obviněn, vysvětlil 
po svém... „Nedůvěřoval jsem teh-
dy soudcům a hlavně policajtům. 
Všichni byli zkorumpovaní a nevěřili 
by mi. Říkám to až dnes. Nechci, aby 

to Večeřovi prošlo. Vždyť ta vražda 
by mohla být už promlčená,“ prohlá-
sil Jan Marcinko. Problém ovšem je, 
že zvukový záznam tohoto rozhovoru 
mezi Jiřím Večeřem a obchodnicí Jar-
milou Šmédkovou, která si odseděla 
sedm let ve vězení za podvody s leh-
kými topnými oleji, svědek Marcinko 
soudu nepředložil. 
Soudce Jiří Dufek povolil kon-
frontaci mezi Jiřím Večeřem a Ja-
nem Marcinkem. „Celé to děláš, 
aby ses mi pomstil,“ poznamenal 
při ní z očí do očí hlavnímu svěd-
kovi Jiří Večeř. 

Během středečního soudního přelí-
čení vypovídal ještě šéf speciálního 
policejního oddílu Tempus plukovník 
Martin Baláž, který Jiřího Večeře tři 
dny před uplynutím promlčecí lhůty 
zatkl a obvinil ze dvou vražd z roku 
1995. Tento muž veškeré spekulace 
obhajoby, že důkazy proti Večeřovi 
byly zmanipulované, rázně odmítl. 
Celý proces byl odročen. Pokračo-
vání naplánoval předseda senátu 
Jiří Dufek na čtyři poslední břez-
nové dny. Vynese konečně ortel na 
Jiřím Večeřem? Večerník bude opět 
u toho!

Pondělí 14. března 2016
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NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍNĚ VE ZLÍNĚ, V PROSTĚJOVĚ A PŘEROVĚNAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍNĚ VE ZLÍNĚ, V PROSTĚJOVĚ A PŘEROVĚ

KAUZA VEČEŘ: Podezřelí z VRAŽDY
se hádali, kdo VRAŽDIL!

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

ZLÍN PROSTĚJOVSKÝ Večerník si minulou středu udělal „vý-

let“ na Valašsko. A nebyl jen tak ledajaký. U Krajského soudu ve 

Zlíně totiž probíhalo další jednání v kauze Jiřího Večeře, který 

je obviněn z jedenadvacet let starých vražd dvou podnikatelů. 

Bývalý majitel zábavního podniku Relax v Komenského ulici

v Prostějově se ale konečného verdiktu ještě nedočkal, proces 

bude i nadále pokračovat. Večeřovi hrozí až doživotní kriminál.

pro Večerník 
Michal
KADLEC

EXKLUZIVNÍ
REPORTÁŽ

Jiřího Večeře přivedli před soudce Jiřího Dufka policejní těžkooděnci. Obviněný se při přelíčení často radil se svým advokátem Jiřím Rafajem. 2x foto: Michal Kadlec   

„Řeznici“ čeká soud!
PROSTĚJOV Jak Večerník 
informoval v minulém čísle, 
pětadvacetiletá K. M. z Prostějova, 
která v červnu loňského roku 
několikrát bodla nožem svoji 
bývalou spolužačku, je znovu 
doma u rodičů! Lékaři ženu pro-
pustili z psychiatrické léčebny, 
přestože soudní znalec tvrdí, že 
vzhledem ke své nepříčetnosti 
může být okolí velmi nebezpečná. 
Vše se ale brzy může změnit! 
Strachem bez sebe jsou v  těchto 
dnech všichni obyvatelé panelového 
domu v Anglické ulici, kde duševně 
nemocná mladá žena bydlí u svých 
rodičů. „Nikdo neví, kdy jí zase hrkne 

v hlavě a někoho z nás tady pobodá. 
Vždyť tady bydlí i spousta dětí,“ 
děsí se příštích dnů sousedé krvavé 
„řeznice“. 
Do celé záležitosti se však vložilo 
Okresní státní zastupitelství 
v  Prostějově. „Požádal jsem Okresní 
soud v Prostějově o nové řízení, 
které by mělo rozhodnout o způsobu 
ochrany a hlavně o uložení ochran-
ného léčení pro tuto ženu. Pokud 
mám správné informace, rozhodovat 
o tom bude přímo předseda soudu 
pan Vrtěl, který hledá nejbližší možný 
termín pro toto řízení,“ informoval 
Večerník Ivo Černík s tím, že v plánu 
je pátek 1. dubna. 

„Je to předběžný termín, obvo-
lávají se soudní znalci, zda budou 
mít právě tohoto dne čas a budou 
moci přijet do Prostějova,“ proz-
radila Večerníku pracovnice trest-
ního oddělení Okresního soudu 
v Prostějově. 
Zda tedy k dlouhodobé hospitalizaci 
na uzavřené oddělení psychiatrické 
kliniky pošle soud pětadvacetiletou 
K. M. už na Apríla, není ještě jisté. 
V  každém případě to není sranda... 
„Chápu všechny občany, kteří mají 
nyní strach. Situaci je nutné řešit 
rychle,“ uvědomuje si Černík. 
Vývoj celého případu bude Večerník 
pochopitelně bedlivě sledovat.  (mik) 

>>> pokračovámí ze strany3
V  průběhu loňských prázdnin měl 
v autokempu Žralok hrubě urážet 
hosty zdejšího občerstvení.  „Obchá-
zel jednotlivé stoly a řval na všechny, 
že jsme ču..ci a buzeranti. A prý jestli 
nebudeme potichu, že všichni dosta-
neme přes držku. Nedal se uklidnit. 
Bylo kolem půl deváté večer, venku 
sedělo kolem padesáti lidí, bylo tam 
i dost dětí,“ popsal děj událostí jeden 
z hostů. Nelze se divit, že správce 
kempu brzy zavolal policisty. Obža-
lovaný však byl v ráži a nic si z nich 
nedělal. Nejenže strážcům zákona 
odmítl ukázat občanku, ale dokonce 
se do nich pustil. Pomocí chvatů jej 
policisté dostali na zem a nasadili mu 
želízka. Ani to však muže neuklidni-
lo a při nastupování do automobilu 

jednoho z nich pokousal na ruce! 
Následně byl odvezen na služebnu, 
ale zřejmě i tam konflikt pokračoval. 
„V důsledku své opilosti zavrávoral 
a spadl na rám dveří u průjezdu. Ná-
sledně byl převezen sanitkou do pros-
tějovské nemocnice,“ popsal jeden ze 
zasahujících policistů, který společně 
se svým kolegou absolvoval cestu 
v sanitce s výtržníkem. Všichni tři pak 
byli následně ošetřeni v prostějovské 
nemocnici. 
Samotný obžalovaný toho k celé 
záležitosti mnoho neřekl. „Vzpo-
mínám si, že ten den jsem si do-
poledne dal nějaké pivo před 
plumlovským obchodem a koupil 
si deset lahváčů domů. Večer jsem 
jel vyvenčit psy a jeden se mi za-
běhl do kempu. Chtěl jsem si tam 

dát jedno pivo, ale asi nezůstalo jen 
u něj. Na víc si už z toho dne nepa-
matuji,“ vypověděl Jan Texl, kterému 
soudní znalec v souvislosti s pitím al-
koholu doporučil ústavní léčbu. 
Jeho obhájkyně upozorňovala, že 
obžalovaný kvůli problémům s pitím 
dochází od konce října jednou měsíč-
ně na psychiatrii a uvedený posudek 
považovala za neodpovídající realitě. 
Samotný Texl, který se do problémů 
se zákonem nijak často nedostává, ve 
svém pití problém nevidí. „Do proti-
alkoholní léčebny nechci, mám psy 
a nevím, kdo by se mi o ně postaral. 
Navíc bych měl na jaře nastoupit do 
práce,“ vyjádřil se padesátiletý muž.  
K soudu byl přizván i znalec, který 
posudek vypracoval. Jelikož se ale 
nedostavil, hlavní líče

Na Apríla to nebude sranda...
OPILEC ve Žraloku POKOUSAL POLICISTU

Bývalý farár JEZDIL ZNEUŽÍVAT CHLAPCE do romského ghettaˇ
Od soudu ale Prostějovan odešel pouze s podmínečným trestem...

František OMASTA
Lístek s èíslemLístek s èíslem

Romské chlapce v okolí nechvalně 
proslulé Škodovy ulice oslovoval 
chlípník tak, že z  okna své Fabie 
vyhodil vždy jejich směrem lísteček 
se svým telefonním číslem. S těmi, 
kteří zareagovali, se pak scházel 
v  zákoutí supermarketů, benzino-
vých pump či u hřbitova.

Vulgární MiraVulgární Mira
Po chlapcích chtěl, aby mu říkali 
Miro. Navzdory tomu, že byl duchov-
ním, jeho slovník odpovídal spíše 
slovníku dlaždiče. „Chci kouřit ko.oty 
a polykat semeno. Když si ho nechceš 
nechat vykouřit, tak mi ho aspoň 
ukaž,“ byla jedna z  jeho oblíbených 
vět, kterými chlapce oslovoval. Při 
samotných sexuálních aktech nikdy 
nevystupoval z auta. Za to, že mu hoši 

ukazovali své údy, jim platil dvě stov-
ky, pokud si nechali údy sát, dostávali 
od duchovního pět set až tisícovku.

Soud nadvakrátSoud nadvakrát
Dokazování bylo velmi složité, 
protože řada svědků byla buď v kri-
minále, nebo na útěku. Těsně před 
vynesením rozsudku loni na pod-
zim byl případ navíc odebrán soud-
kyni Emilii Richterové, které celou 
záležitost nešťastně komentovala 
v médiích. Obhajoba se nyní snažila 
proces co nejvíce zdržet, když poža-
dovala znovu vyslechnout všechny 
poškozené a svědky. To naštěstí 
soudce Martin Lýsek nepovažoval 
za nutné a jednání dokázal rychle 
dotáhnout do konce.

Zachránily hoZachránily ho
polehèující okolnostipolehèující okolnosti

Před nepodmínečným odsouzením 

zachránila chlípníka Krejsu řada 
polehčujících okolností. Mimo jiné 
to bylo přiznání v přípravném říze-
ní, znalci uznaná snížená příčetnost 
a především fakt, že zneužití chlap-
ci nepociťují nijakou újmu. „Oni 
z toho měli spíš legraci nebo to brali 
jako zdroj příjmů,“ uvedl soudce 
Martin Lýsek s  tím, že na dru-
hé straně je špatné, že v  mladých 
chlapcích vybudoval přesvědčení, 
jak snadno lze takovýmto způso-
bem přijít k penězům.

PreferujePreferuje
mladistvé hochymladistvé hochy

Podle znalců trpí duchovní Krejsa 
efebofilií. To je sexuální preference 
dospívajících chlapců  (sexuální ná-
klonnost k  dospívajícím dívkám se 
nazývá hebefilie - pozn.red.). Z toho 
důvodu mu soud také nařídil ambu-
lantní sexuologické léčení.Vilný exfarář Vladimír Krejsa. Foto: František Omasta

PŘEROV Čtyři roky vyjížděl 
ze své farnosti do přerovského 
romského ghetta dnes už býva-
lý prostějovský farář Vladimír 
Krejsa. Tento šestašedesátiletý 
muž po romských chlapcích 
chtěl, aby se před ním obnažo-
vali nebo aby mu dovolili sát 
jejich pohlavní údy. Mnohým 
snědým klučinům nebylo ani 
patnáct let. Přerovský okresní 
soud mu v  uplynulém týdnu 
vyměřil dvouletý trest s  pod-
mínečným odkladem na tři 
roky. Soud shledal za proká-
zané, že vilný duchovní Krej-
sa navštěvoval romské ghetto 
v  Přerově minimálně od roku 
2011 do roku 2014. Za tu 
dobu zneužil nejméně šestnáct 
chlapců. Co vše v pátek Večer-
ník naživo zaznamenal?
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MAJSTRŠTYK:MAJSTRŠTYK:

Oba házenkářské výběry se rozjely 
a jihomoravské celky si z Hané od-
vezly slušné příděly. Prostějov zdo-
lal Kuřim o deset a nahání elitní trio, 
Kostelec už je po zdolání Malomě-
řic v lepší polovině.

DEBAKL:DEBAKL:

Fotbalisté Prostějova nezvládli ge-
nerálku na jarní část MSFL, když 
podlehli v domácím prostředí Hulí-
nu díky totálnímu selhání v závěreč-
né pětiminutovce.

ČÍSLO:ČÍSLO:

3
Již třikrát v řadě odcházeli pro-
stějovští basketbalisté se sklope-
nými hlavami. Po domácí prohře 
s Ústím nad Labem totiž na Ari-
ete dokázaly vyzrát rovněž Děčín 
a Pardubice, takže aktuální třetí 
pozice je rázem v ohrožení.

VÝROK:VÝROK:

„MILÉ PŘEKVAPENÍ 
A BONUS NAVÍC, 

KTERÝ SE 
NEČEKAL.“

ředitelka MČR v lukostřelbě 
HANA MAJAROVÁ o zlatu 

Františka Hajduka.

KOMETA: KOMETA: 

LUBOŠ
 HORČIČKA

Jednička Jestřábů se po vyřazení 
z play off připojila k mateřskému 
Zlínu, vychytala přímo na ledě výhru 

v Třinci a podílela se tak 
na úspěšném zdolání 
předkola. Nyní Hor-

čičku čeká Spar-
ta s dalším 

Jestřábem 
Michalem 
Dragou-

nem.

Nedá mi to, abych se ještě jednou neohlédl za celko-
vě vydařenou sezónou prostějovských hokejistů, byť 
lední sport není mou specializací ve Večerníku.
Už minule jsem psal, jak moc na mě zapůsobilo skvělé 
tažení Jestřábů základní částí první ligy. Páté místo bylo 
opravdu vynikající a svým způsobem maximem mož-
ného za silnou čtyřkou Kladno, Jihlava, Budějovice 
a Slavia, bodově odskočenou. Potud klobouk dolů.
Naopak play off se mi ze strany mužů LHK příliš 
nepozdávalo, ačkoliv pražský výběr byl velkým favo-
ritem. Přesto podlehnout 0:4 na zápasy, v  každém 
střetnutí herně tahat za jasně kratší konec a vypad-
nout natolik hladce není z mého pohledu žádným 
důvodem k  jásání. Tady šlo určitě předvést víc, viz 
ústecká senzace na úkor Rytířů. I tak se ale na Hané 
mohutně slavilo především díky šťastným fanouš-
kům, kteří si užívali premiérový postup do vyřazovací 
části druhé nejvyšší soutěže po třinácti letech. Byli tak 
nadšení, až to působilo, jako by jim závěrečné poráž-
ky ani nevadily. Každopádně odměnit svůj tým za 
vyřazení bez jediného vítězství obřími děkovačkami 
je obdivuhodné a ostatní sporty v Prostějově mohou 
hokeji tak oddané příznivce jen tiše závidět.

V tomto druhém příspěvku budu reflektovat jeden 
sportovní aspekt celosvětového významu a tím pá-
dem dalece přesahující hranice prostějovského regi-
onu, přesto by však jeho dopad měl zasáhnout úplně 
každý kout civilizované zeměkoule.
Na mysli mám obecné téma dopingu, které je v po-
sledních měsících po řadě skandálních odhalení 
velice žhavé. Odhalení organizovaného až řízené-
ho dopování v ruské atletice, podezření na totéž u 
Keni, Jamajky i některých dalších států, nekončící 
spousta jednotlivě přistižených závodníků a napo-
sledy čerstvá kauza s meldoniem, která zřejmě sme-
te i tenisovou mega hvězdu Marii Šarapovovou.
Proč to všechno zmiňuji? Protože plošná rozšířenost 
jakéhokoliv podvádění mne ohromně štve a užívání 
zakázaných látek tím víc, když v mnoha případech 
(například u sportovců postsovětských zemí) člověk 
tuší či si je přímo jist, že jejich výkonnost není košer. 
A dlouho s tím nešlo nic dělat.
Teď se ledy konečně pohnuly, některé hříšníky se 
daří vyhmátnout a já osobně cítím nemalé zado-
stiučinění. Aspoň někde je zlo na straně poraže-
ného!

Co se v kolektivních sportech rovněž často rozebí-
rá a skloňuje, to je téma fungování týmu složeného 
z jednotlivců. Aby takový mančaft opravdu táhnul 
takříkajíc jedním směrem a naplno využíval svého 
potenciálu, to je opravdová alchymie hodná magis-
tra Kellyho a jeho historických kejklů.
V roli moderních alchymistů přitom vystupují tre-
néři, pro něž je dát družstvo dohromady jedním 
z  klíčových úkolů rozhodujících o pozdější (ne)
úspěšnosti. Za příklad lze vzít třeba loňský a letošní 
výběr prostějovských volejbalistek. Ten současný je 
co do hráčského složení papírově ještě silnější v po-
rovnání s tím z minulé sezóny, přesto nedosahuje 
tak skvělých výsledků.
Objektivně vzato je důvodů určitě víc, například 
v Champions League doslova vražedný los základ-
ní skupiny 2015/2016. Přesto je při pohledu na hru 
stávajících Agelek patrné, že předchozí parta odvá-
děla lepší výkony asi právě díky vyšší míře vnitřního 
fungování, byť se přes léto změnila jen zčásti a rea-
lizační tým zůstal stejný. Ach, ta nevyzpytatelnost 
vzájemné lidské soudržnosti! Koučům by se jistě 
hodil nějaký moderní kámen mudrců...

SLAVIT S MÍROU ZADOSTIUČINĚNÍ TÝM VS. INDIVIDUALITY

TREFA D      ČERNÉHO

SONDA 
MARKA

SONNEVENDA

Jiří MOŽNÝ

„BEN“ S „DUBISEM“„BEN“ S „DUBISEM“
ZÍSKALIZÍSKALI
MORAVSKÁ TŘEBOVÁ, PROSTĚJOV Tak přeci jen se Jestřábi dočkali i letos ho-
kejového poháru. Hráčům „A“-mužstva se to sice nepodařilo a vypadli ve čtvrtfi-
nále první ligy se Slavií, současní kustodi a maséři výběru Lukáš Duba s Michalem 
Černým ale zabodovali. Oba dva se před dvěma lety společně podíleli na návratu 
Prostějova do první ligy a mají za sebou rovněž extraligovou minulost, nyní se do-
čkali úspěchu v ryze amatérské soutěži. V součtu už osmdesátiletí útočníci posílili 
během podzimu Moravskou Třebovou a s východočeským oddílem se stali přebor-
níky Pardubického kraje. Po jejich boku slaví i další prostějovští odchovanci Martin 
Řehulka, David Prokop, Lukáš Kutmon, Adam Gottwald, Ivo Kučera a Michal Tomiga.

DALŠÍ POHÁRDALŠÍ POHÁR

Michal Černý s Lukášem Dubou již každý zvlášť vyhráli extraligu a společně i druhou ligu, nyní si připsali primát rovněž v krajském přeboru. 
 Foto: internet

PROSTĚJOV Uplynulou sobotu 
12. března se na ledě Víceúčelové 
haly-zimním stadionu uskutečni-
la v pořadí dvanáctá Velká cena 
města Prostějova v krasobrus-
lení, jejíž součástí byl i Přebor 
Olomouckého kraje. Soutěž se 
konala pod záštitou Statutárního 
města Prostějova i Olomoucké-
ho kraje a startovalo se v celkem 
dvanácti kategoriích, mezi účast-
níky se zaskvěli rovněž členové 
pořádajícího oddílu KRASO-
-bruslení Prostějov.
„Za celý den se na ledě vystřídalo 
na sto osmdesát dětí, což je nejvíce 
za poslední roky. V  prostějovských 
barvách startovalo dohromady 
sedmadvacet dětí a celkově se za 
Olomoucký kraj představilo čtyřicet 
závodníků. Všechny startující děti 
předvedly výborné výkony a závod 
měl hladký spád. Musím poděkovat 
Domovní správě Prostějov za přípra-
vu prostor a ledu, městu Prostějov, 
Olomouckému kraji, sponzorům 
a hlavně všem rodičům, kteří se po-
díleli na zdárném průběhu celé Vel-
ké ceny,“ konstatovala po skončení 
akce za organizátory spokojená tre-
nérka Monika Tanečková.
Hned od brzkého sobotního rána se 
celým stadionem rozezněla hudba 
a platilo to až do pozdní desáté 
hodiny večerní. Vše přitom odstar-
tovalo hned v sedm ráno uvítáním 

všech rozhodčích, rodičů a dětí. 
Z řad závodníků jako první na led 
nastoupila kategorie mladší žačky 
„B“ a jedenácti až třináctileté slečny 
předvedly, že jim pobyt na ledě ani v 
časných hodinách nečiní větší potí-
že. Během dne se pak na pravidelně 
upravované ploše vystřídali spor-
tovci napříč věkovým spektrem, od 
nejmenších tříletých, kteří soutěžili 
v kategorii přípravka prvky, až po 
dospělé. Ti nejmenší se představili 
kolem oběda ve dvou skupinách 
- přípravky volná jízda, kde napo-
čítal domácí klub pět svých dívek, 

a přípravka prvky, tady měl Prostě-
jov zastoupení v šesti dětech.
„V těchto kategoriích většinou před-
školáci předvedli, co všechno se už 
stihli na ledě naučit. Z našich závod-
nic si ve volné jízdě vedla nejlépe 
Martina Soldánová, která obsadila 
osmé místo. Dále Lucie Soldánová 
skončila desátá, Regína Mládková 
čtrnáctá, Natálie Grygarová deva-
tenáctá. A Nikola Frömlová dvaa-
dvacátá. Celkem se zapojilo čtyřia-
dvacet děvčat a chlapců,“ hodnotila 
prostějovská trenérka.
 >>dokončení na straně 39

Led patřil téměř dvěma 
stovkám krasobruslařů

Světovému krasobruslení vládne od letošního šampionátu Ruska Tuktamyševo-
vá, na prostějovském zimním stadionu se představily její potenciální nástupkyně.
  Foto: Jiří Možný

PROSTĚJOV Znovu po necelých 
dvaceti letech se v Prostějově usku-
tečnilo halové mistrovství repub-
liky v lukostřelbě dospělých. Nad 
letošním šampionátem převzala 
záštitu náměstkyně primátorky 
Ivana Hemerková a v hale Hotelu 
Tennis Club se v sobotu i neděli 
náramně vedlo domácím střelcům. 
Ti i v nabité konkurenci vybojovali 
hned dvě zlaté a jednu bronzovou 
medaili, k tomu přidali další čtvrtfi-
nálové účasti.
„Dopadlo to výborně po organizační 
i sportovní stránce. Podařilo se nám 
splnit, co jsme si předsevzali, mělo to 
hladký průběh, vše klapalo a ohlasy 
jsou veskrze pozitivní. Všichni by byli 
rádi, kdyby i další pořadatelství svěřili 
právě nám,“ pochlubila se Večerníku 
nadšená ředitelka celého závodu Hana 
Majarová.
Z výsledkového hlediska dopadl pro 
Lukostřelbu Prostějov nejlépe mužský 
reflexní luk. Právě v ní se halovým mis-
trem republiky stal František Hajduk. 
V kvalifikaci sice obsadil až osmnác-
té místo, v následném pavouku však 
úspěšně zdolal všechny soupeře a jako 
bonus se mohl po boku Dominika 
Chlachuly a Michala Hlahůlka těšit 
rovněž z bronzu mezi týmy. „Je to pro 
nás výborný úspěch. Je to velice vy-
rovnaná a nejsilněji obsazená katego-
rie, účastnilo se jí více než sedmdesát 
lidí,“ těšilo Majarovou. A třetí cenný 

kov přišel v kladkovém luku seniorů, 
tam triumfoval prostějovský tým ve 
složení Milan Hajduk, Zdeněk Zaple-
tal, Jiří Smrček. Domácí trio zvítězilo 
již v kvalifikaci a potvrdilo to rovněž 
v následné eliminaci. A zabodoval 
rovněž kostelecký odchovanec Martin 
Hámor, jenž v barvách Chebu získal 
stříbro mezi muži.
„U družstev byly předpoklady, že by-
chom mohli skončit vysoko, daří se jim 
dlouhodobě. Fana je sice velice talento-
vaný a účastnil se i juniorské olympiády, 
je to ale milé překvapení a bonus navíc, 
který se úplně nečekal,“ rozplývala se 
šéfka organizačního týmu.
František Hajduk přitom po dokon-
čení střední školy nastoupil klasicky 
do zaměstnání a tolik času na trénink 
mu již nezbývá. „Vybral si i krátkou 
pauzu, už ho ale lukostřelba opět baví 
a má z ní radost. Je takový talent, že 
příprava u něj není o velkých trénin-
kových dávkách. Techniku se naučil 
a také mentálně to zvládá velice dobře,“ 
chválila Majarová čerstvého halového 
šampiona. (jim)
Výsledkový servis MČR dospělých 
v  halové lukostřelbě najdete na 
straně 22

Prostějov uspořádal
zlatý šampionát

Mistry se stali 
Mistry se stali Fana Hajduk 
Fana Hajduk i seniorské družstvo

i seniorské družstvo

p
na úspěšném zdo
předkola. Nyní H

čičku čeká Sp
ta s dal

Jestřáb
Micha
Drag

nem.

Více na 
straně
35



Výchozí pozice není optimální. Už 
o tomto víkendu odstartují jarní od-
vety v Olomouckém krajském pře-
boru. Z pohledu Kralic a Určic, tedy 
dvojice zástupců Prostějovska v této 
elitní krajské soutěži, nebude druhá 
polovina sezóny rozhodně procház-
kou růžovým sadem. O něco lépe 
jsou na tom Kraličtí, mnohem více 
alarmující je postavení Určic. Při 
zběžném pohledu na průběžnou ta-
bulku je ale více méně jasné, že ani 
jeden z těchto týmů nemá nic jistého! 
Sedmá příčka Kralic na Hané vypa-
dá na první pohled optimisticky. Zisk 
třiadvaceti bodů není také špatným 
počinem, ale náskok na sestupové 
příčky není zase tak velký. O tom, že 
Kraličtí nejsou zdaleka za vodou, 
svědčí i jeden minusový bod v tabulce 
pravdy a sedmnáctibrankové záporné 
skóre. Výstražné světélko musí blikat v 
hlavě trenéra Ivo Gottwalda také při 
studiu losu. V prvním kole hostí silný 
Šternberk, následně zajíždějí jeho svě-
řenci na hřiště tabulkového souseda 
z Dolan a dalším domácím soupeřem 
je suverénní lídr z Jeseníku... Po tom-
to smrtícím trojboji pak čeká dlouhá 
cesta k rannímu duelu v Ústí u Hranic 
a až v pátém kole se Kralice popasují 

s relativně slabším protivníkem v po-
době Litovle. 
U Kralic tak může naplno platit 
otřepané klišé všech trenérů, že roz-
hodujících bude prvních pět kol. Ne-

chceme být zlými proroky a šiřiteli 
poplašných zpráv, ale právě u muž-
stva Ivo Gottwalda budou výsledky 
ze vstupních kol veledůležité. V pří-
padě nezdaru se totiž akutně zapojí 

do nervózních záchranářských bojů. 
Pokud se však Kralicím podaří uhrát 
minimálně sedm bodů, mohly by být 
po zbytek jarní části v relativní poho-
dě a klidu. Co se týká doplnění kád-

ru, zdá se, že se podařilo tým udržet 
v přibližně stejné kvalitě. Posílení na 
brankářském postu a ve středu zá-
lohy se zdá na dané poměry velmi 
solidní. 

Kralice se v jarní èásti budou 
postupnì propadat tabulkou 

smìrem dolù. Záchrana,
 i když s odøenýma ušima, 

by se mìla podaøit.

NÁZOR VEÈERNÍKU

Mnohem svízelnější zimu prožívají 
v Určicích. Mužstvo se po dvouletém 
divizním snažení prakticky rozpadlo 
a propad výkonnosti se nezastavil 
ani v přeboru. Zisk pouhých šestnácti 
bodů a třetí příčka od konce s pouhým 
jednobodovým náskokem na poslední 
post nemůže v Určicích nechávat niko-
ho klidným. Podzimní pouť unavila 
i dlouholetého kouče Evžena Kučeru, 
jenž na svůj post rezignoval a předal 
žezlo Radku Tomšicovi. Nový kormi-
delník přišel z Kojetína a na Prostějov-
sku je zcela novou tváří. K týmu však 
nastoupil s velkou motivací, zvláště 
když je přímým záchranářským so-
kem právě jeho mateřský oddíl. 
O určitém bezvládí v určickém klubu 
však svědčí i minimální počty nově pří-
chozích hráčů. Z kategorie hotových 
fotbalistů lze jmenovat jedině Radima 
Vaňka, jenž se vrátil z hostování prá-
vě v Kojetíně. Jinak se jedná výhradně 

o talentované mladíky bez výrazněj-
ších zkušeností z mužského fotbalu. 
Podle našich informací se však v sou-
časnosti akutně jedná o možném po-
sílení takzvaně last minute, tudíž se 
nechejme překvapit, v jakém složení 
nakonec bude tým na jaře nastupovat. 
Mírný optimismus mohou vzbuzo-
vat i výsledky přípravných utkání, ve 
kterých Určice pravidelně vítězily. Na 
druhou stranu však hrály většinou 
s výkonnostně slabšími soupeři. O jar-
ním osudu Určic hodně napoví, ne-li 
rozhodne, hned začátek. V prvních 
dvou kolech se utkají s bezprostřední-
mi tabulkovými sousedy. Nevýhodou 
je, že se tak v obou případech stane 
na jejich půdě. V úvodním dějství na-
stoupí v Mohelnici, o týden později 
v Kojetíně. Následuje domácí vystou-
pení s Velkými Losinami a výjezd do 
Šternberka... 

Zastavit výkonnostní propad se 
v Urèicích pøes veškerou snahu 

nepodaøí. V nesmlouvavé 
konkurenci ostøílených 
krajských záchranáøù se 
Sokolu sestup nevyhne!

NÁZOR VEÈERNÍKU
V podzimním derby měli sice navrch 
Určičtí (ve žlutém), ale v tabulce se na 
ně dívají shora borci Kralic… 
 Foto: Zdeněk Vysloužil

pondělí 14. března 2016
www.vecernikpv.czFotbal Extra - 13.díl 3130 navštivte stále více oblíbenější inter  netové stránky www.vecernikpv.cz

FOTBALOVÉ JARO ZA DVEØMI okénko do
KRAJSKÉHO PØEBORUaneb

z

BORU

KOMENTÁØ

Moravskoslezská fotbalová liga i krajský přebor jsou již na 
startu jarních odvet a PROSTĚJOVSKÝ Večerník pokračuje 
v seriálu FOTBAL EXTRA. Nadále tak probíhá ta pravá chvíle 
na podrobnější rozbor a připomenutí toho, co se v závěru léta 
a během podzimu na trávnících od třetí ligy dospělých a až po 
nejnižší okresní fotbalové soutěže událo. 
Po úvodním ohlédnutí za vystoupeními mužů, žen i mládeže jsme 
již stihli zmapovat cestu 1.SK Prostějov Moravskoslezskou fot-
balovou ligou a poté jsme přesunuli svou pozornost na soutěže 
Olomouckého kraje. V nich jsme jako první zabrousili do kra-
jského přeboru, poté jsme ve dvou dílech nahlédli pod pokličku 
obou skupin I.A třídy, následně přišla řada na „A“ i „B“ skupinu I.B 
třídy. Poté se naše exkurze dostala již na půdu okresních soutěží. 
Zde jsme se ve dvou vydáních věnovali průběhu  II. třídy, dále 
servírovali sumář III. třídy a již brzy se dočká devítka účastníků 
prořídlé IV. třídy. 
Ještě předtím se ale do harmonogramu vklínil servis před star-
tem krajského přeboru, který otevírá své brány již o tomto víken-
du. Nabízíme tak podzimní tabulku, komentář redakce i názory z 
táborů obou regionálních celků Prostějovska - FC Kralice na Hané 
a TJ Sokol Určice. A než naplno odstartuje jarní část, stihneme i 
zrekapitulovat vystoupení dívek Kostelce na Hané a Mostkovic.

Texty připravil: Zdeněk Vysloužil. Foto: Zdeněk Vysloužil; Zdroj: www.is.fotbal.cz

Jarní část nebude z pohledu Kralic a především Určic rozhodně jednoduchá!

18. kolo, nedìle 18. kolo, nedìle 
20. bøezna, 15:00 hodin:20. bøezna, 15:00 hodin:

SO 19. 3.: FC Kralice na Hané 
- FK Šternberk
Hněvotín - Velké Losiny, Chválkovice - 
Dolany
NE 20. 3.: FK Mohelnice B
 - TJ Sokol Určice
1. HFK Olomouc - Jeseník (10:00), 
Zábřeh - Kojetín-Koválovice, Želatovi-
ce - Ústí, Medlov - Litovel

19. kolo, nedìle 19. kolo, nedìle 
27. bøezna, 15:30 hodin:27. bøezna, 15:30 hodin:

SO 26.3.: Litovel - Želatovice, Jeseník 
- Chválkovice 
NE 27. 3.: FC Dolany - FC 
Kralice na Hané, Slavoj 
Kojetín-Koválovice - TJ So-
kol Určice
Ústí - 1. HFK Olomouc (10:00), Med-
lov - Mohelnice B, Šternberk - Hněvotín, 
Velké Losiny - Zábřeh 

20. kolo, nedìle 20. kolo, nedìle 
3. dubna, 15:30 hodin:3. dubna, 15:30 hodin:

SO 2. 4.: FC Kralice na Hané 
- FK Jeseník 
Hněvotín - Dolany, Chválkovice - Ústí
NE 3. 4.: TJ Sokol Určice - 
Velké Losiny.
1. HFK Olomouc - Litovel, Mohelnice 
B - Kojetín-Koválovice, SULKO-Zá-
břeh - Šternberk, Želatovice - Medlov.

21. kolo, nedìle 21. kolo, nedìle 
10. dubna, 16:00 hodin:10. dubna, 16:00 hodin:

SO 9. 4.: FK Šternberk - TJ 
Sokol Určice.
Litovel - Chválkovice, Jeseník - Hněvotín. 
NE 10. 4.: TJ Sokol Ústí - FC 
Kralice na Hané (10:00).
Želatovice - Mohelnice B, Medlov - 1. 
HFK Olomouc, Dolany - Zábřeh, Vel-
ké Losiny - Kojetín-Koválovice. 

22. kolo, nedìle 22. kolo, nedìle 
17. dubna, 16:00 hodin:17. dubna, 16:00 hodin:

SO 16. 4.: FC Kralice na 
Hané - TJ Tatran Litovel
Hněvotín - Ústí, Chválkovice - Medlov.
NE 17. 4.: TJ Sokol Určice - 
FC Dolany.
1. HFK Olomouc - Želatovice (10:00), 
Mohelnice B - Velké Losiny, Kojetín-Ko-
válovice -  Šternberk, Zábřeh - Jeseník. 

23. kolo, nedìle 23. kolo, nedìle 
24. dubna, 16:00 hodin:24. dubna, 16:00 hodin:

SO 23. 4.: FK Jeseník - TJ 
Sokol Určice.
Litovel - Hněvotín, Šternberk - Velké 
Losiny. 
NE 24. 4.: TJ Sokol Medlov - 
FC Kralice na Hané. 
1. HFK Olomouc - Mohelnice B 
(10:00), Ústí - Zábřeh (10:00), Že-
latovice - Chválkovice, Dolany - Ko-
jetín-Koválovice.

24. kolo, nedìle 24. kolo, nedìle 
1. kvìtna, 16:30 hodin:1. kvìtna, 16:30 hodin:

SO 30. 4.: FC Kralice na 
Hané - FC Želatovice. 
Hněvotín - Medlov, Chválkovice - 1. 

HFK Olomouc.
NE 1. 5.: TJ Sokol Určice - 
TJ Sokol Ústí.
Mohelnice B - Šternberk, Velké Losiny 
- Dolany, Kojetín-Koválovice - Jeseník, 
Zábřeh - Litovel. 

25. kolo, nedìle 25. kolo, nedìle 
8. kvìtna, 16:30 hodin:8. kvìtna, 16:30 hodin:

SO 7. 5.: TJ Tatran Litovel - 
TJ Sokol Určice.
Chválkovice - Mohelnice B, Jeseník - 
Velké Losiny.
NE 8. 5.: 1. HFK Olomouc - FC 
Kralice na Hané (10:00).
Ústí - Kojetín-Koválovice (10:00), Žela-
tovice - Hněvotín, Medlov - Zábřeh, Do-
lany -  Šternberk. 

26. kolo, nedìle 26. kolo, nedìle 
15. kvìtna, 16:30 hodin:15. kvìtna, 16:30 hodin:

SO 14. 5.: FC Kralice na 
Hané - FK Chválkovice.
Šternberk - Jeseník, Hněvotín - 1. 
HFK Olomouc. 
NE 15. 5.: TJ Sokol Určice - 
Sokol Medlov.
Mohelnice B - Dolany, Velké Losiny 

- Ústí, Kojetín-Koválovice - Litovel, 
Zábřeh - Želatovice. 

27. kolo, nedìle 27. kolo, nedìle 
22. kvìtna, 16:30 hodin:22. kvìtna, 16:30 hodin:

SO 21. 5.: FC Kralice na 
Hané - FK Mohelnice B
Chválkovice - Hněvotín, Litovel - Velké 
Losiny, Jeseník - Dolany.
NE 22.5.: FC Želatovice - TJ 
Sokol Určice
1. HFK Olomouc - Zábřeh (10:00), 
Ústí - Šternberk (10:00), Medlov - Ko-
jetín-Koválovice.

29. kolo, nedìle 29. kolo, nedìle 
29. kvìtna, 16:30 hodin:29. kvìtna, 16:30 hodin:

SO 28. 5.: FC Hněvotín – FC 
Kralice na Hané
Šternberk - Litovel
NE 29. 5.: TJ Sokol Určice - 
1. HFK Olomouc
Mohelnice B - Jeseník, Dolany - Ústí, 
Velké Losiny - Medlov, Kojetín-Koválo-
vice - Želatovice, Zábřeh - Chválkovice

29. kolo, nedìle 29. kolo, nedìle 
5. èervna, 16:30 hodin:5. èervna, 16:30 hodin:

SO 4. 6.: FC Kralice na 
Hané - SULKO Zábřeh, 
Sokol Chválkovice - TJ 
Sokol Určice.
Hněvotín - Mohelnice B, Litovel - Do-
lany
NE 5. 6.: 1. HFK Olomouc - Kojetín-
-Koválovice (10:00), Ústí - Jeseník 
(10:00), Želatovice - Velké Losiny, 
Medlov - Šternberk

30. kolo, nedìle 30. kolo, nedìle 
12. èervna, 16:30 hodin:12. èervna, 16:30 hodin:

SO 11. 6.: Jeseník - Litovel, Dolany - 
Medlov, Šternberk - Želatovice, Zábřeh 
- Hněvotín.
NE 12. 6.: TJ Sokol Určice – 
FC Kralice na Hané
Mohelnice B – Ústí, Velké Losiny - 1. 
HFK Olomouc, Kojetín - Koválovice-
-Chválkovice

WWW.VECERNIKPV.CZWWW.VECERNIKPV.CZ

Los jarní èásti SMOOS krajského pøeboru, sezona 2015/2016

MIA RERALITY
KRAJSKÝ PØEBOR

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. FK Jeseník 17 13 3 1 50:19 42 (39)
2. TJ Sokol Ústí 17 11 4 2 46:19 37 (20)
3. FK Šternberk 17 10 3 4 38:25 33 (4)
4. TJ Medlov 17 10 2 5 32:24 32 (3)
5. TJ Sokol Lázně Velké Losiny 17 9 4 4 38:17 31 (3)
6. 1. HFK Olomouc „B“ 17 8 2 7 28:30 26 (-1)
7. FC Kralice na Hané 17 7 2 8 18:35 23 (-1)
8. FC Dolany 17 5 6 6 29:29 21 (-3)
9. FC Želatovice 17 5 4 8 25:34 19 (-9)

10. SK SULKO-Zábřeh 17 5 4 8 19:28 19 (-10)
11. SK Chválkovice 17 5 3 9 27:37 18 (-10)
12. TJ FC Hněvotín 17 4 5 8 28:29 17 (-13)
13. FKMohelnice „B“ 17 5 2 10 20:30 17 (-20)
14. TJ Sokol Určice 17 5 1 11 27:36 16 (-24)
15. FC Slavoj Kojetín-Koválovice 17 4 4 9 28:43 16 (-24)
16. TJ Tatran Litovel 17 4 3 10 22:40 15 (-24)

KRALICE NA HANÉ Jako Barcelo-
na? Kralický tým se v dlouhé zimní 
přestávce snaží o přebudování svého 
herního systému. Podle slov zku-
šeného kouče Ivo Gottwalda chtějí 
ustoupit od tradičního nakopávání a 
soustředit se na kombinační fotbal. 
Myšlenka chvályhodná, ale až praxe 
ukáže, jestli i reálná... V  každém pří-
padě bude zajímavé sledovat, jak si bu-
dou svěřenci tohoto kouče v jarní části 
počínat. Trenér Ivo Gottwald Večerní-
ku trochu poodkryl pokličku...
●● Jak hodnotíte zimní přípravu?
„Spokojený moc nejsem. Měli jsme 
omezené podmínky k  přípravě, uměl-
ka v Kralicích má malé rozměry. Jediné 
co hodnotím pozitivně je tělocvična, 
kde jsme posilovali, pilovali dynamiku 

a obratnost. Nejvíce nám daly čtvrteční 
tréninky na SCM, kde je hřiště větších 
rozměrů.“
●● Určitých změn doznal kádr...
„Nejedná se o nic převratného. Odešel 
Škoda, skončil náhradní brankář Miler. 
V průběhu podzimní části nás pak opus-
til Šatný. Jako nejvýraznější ztrátu pak 
považuji jarní absenci Ondry Petržely, 
jenž má pracovní povinnosti. Přišli jsme 
o čtyři hráče a snažili jsme stejný počet 
přivést. Myslím si, že jsme ani neposílili, 
ani neoslabili.“
●● Charakterizoval byste ve struč-
nosti posily?
„Do základní sestavy se jeví Drexler. Je 
to odchovanec Opavy, kde prošel vše-
mi mládežnickými kategoriemi, což je 
na něm vidět. Posilou je i brankář Kos-

telka, jenž byl na podzim v Určicích. U 
nás má velkou konkurenci v Davidu 
Krejčím. Pak tam máme Kubu Horváta 
z Vyškova a dalšího mladíčka z dorostu 
Ličmana. Snažíme se dotáhnout ještě 
Suralu také z Vyškova, který byl také v 
Určicích.“
●● V průběhu zimy jste pracovali na 
novém herním systému?
„Ano, záměrně tomu jsem i vybíral slab-
ší soupeře v přípravě. Jsem sám zvědavý, 
jak to bude vypadat, až narazíme na dob-
ře trénované a organizované mužstvo. 
Pak poznáme, jestli to vůbec k něčemu 
bylo.“
●● O co v tom systému jde?
„Zaměřili jsme se na postupný útok a dr-
žení míče. Zkrátka chci, abychom měli 
vývoj hry pod kontrolou.“

●● Jste prozatím na sedmém místě. 
Myslíte, že třiadvacet bodů zaručuje 
klid do jarních odvet?
„Nechci, aby to vyznělo alibisticky. 
Znám ale mužstvo nejlépe a jsem si 
vědom, čeho jsme na podzim dosáh-
li. Mám ten pocit, že šlo o absolutní 
maximum našich možností! Z tohoto 
pohledu si nemyslím, že bychom měli 
dostatek bodů... Zvláště když je to za 
námi dost našlapané a spadnout nechce 
nikdo.“
●● Tabulka je hodně vyrovnaná, čím 
je to dáno?
„Krajský přebor je takovým mezníkem 
mezi lepším a tím o něco hroším fotba-
lem. V tomhle mezníku už musíte mít 
hráče, kteří prošli nějakým fotbalovým 
vývojem od mládeže. Ti kvalitní hráči, 

kteří chtějí v téhle soutěži hrát, chtějí být 
buď placeni, nebo to musíte zkusit hrát s 
těmi, kteří jsou k dispozici, a to také ne-
musí vyjít.“
●● Kralice mají v kádru jednu výraz-
nou individualitu v podobě Honzy 
Nečase...
„Po fotbalové stránce je Honza stopro-
centně lídrem. Je typem hráčem, který 
nechce prohrát za žádnou cenu, neu-
mí zabalit zápas. Je naštvanej, když se 
týmu nedaří. Má všechny předpoklady, 
aby tým táhl. Prošel si taky kvalitními 
mužstvy od Liberce počínaje přes četná 
zahraniční angažmá. Ví, jak by se měl 
fotbal hrát, proto ho někdy zlobí kluci, 
kteří to neumí až tak ideálně. Stojí ho to 
tak spousty sil a nervů, což je někdy až 
kontraproduktivní.“ (úsměv)

●● S jakým cílem tedy 
jdete do jarní části?
„Co nejrychleji nadělat 
co nejvíce bodů, aby-
chom měli klid. Po-
kud nebudeme pod 
tlakem, můžeme 
se věnovat vývoji 
herního systému. 
Chceme produko-
vat fotbal tak, jak by 
měl vypadat. Chtěl 
bych v průběhu 
jarní části slýchat 
dvě věci. Že se dá 
na Kralice dívat a za 
druhé, že už nehrají 
o záchranu!“

„Rád bych slyšel, že Kralice hrají fotbal!“
Kouč Ivo Gottwald osvětluje změnu herního systému

URČICE Zachrání se? Do omrze-
ní omílaná otázka hýbe regionální 
veřejností v souvislosti s fotbalový-
mi Určicemi. Po více než desetiletí 
samých úspěchů se ocitl určický 
fotbal na pokraji klinické smrti. 
Doktorem, který by měl prvnímu 
mužstvu naordinovat účinnou léč-
bu, se v zimní přestávce stal Radek 
Tomšic. Trenér, jenž přivedl k po-
stupu mezi krajskou elitu svůj ma-
teřský Kojetín, má pověst přísného, 
ale spravedlivého kormidelníka. 
Jak se mu bude dařit na záchranář-
ské misi, ukáže jarní část. U této 
příležitosti Večerník novému kouči 
položil několik otázek.    
●● Jak se vám pozdává průběh zimní 
přípravy?
„Jsem spokojený s tím, že kluci chodí 
v hojném počtu. Mají nasazení a tréno-
vat chtějí. Výsledky nasvědčují tomu, že 
jsme na dobré cestě.“
●● Co říkáte na šířku kádru?
(pokyvuje hlavou) „Moc nás není, to je 
pravda... Pořád pracujeme na posilách, 
do začátku soutěže už ale zbývá málo 

času. Oslovili jsme spoustu hráčů, bo-
hužel to ale nevyšlo. Musíme pracovat 
s tím, co je a nic s tím nenaděláme.“
●● Máte zkušenost s krajským pře-
borem. Jste přesvědčen o tom, že 
v současné sestavě jste schopni hrát 
v soutěži důstojnou roli?
„Ano, jinak bychom to nedělali. 
(úsměv) Máme ještě v záloze zraněné-
ho Trajera i další hráči mají nadstan-

dardní kvalitu. Strach nemám.“
●● Skočil jste do neznámého prostře-
dí. Jak se vám líbí v Určicích?
„Do neznámého sice ano, ale já byl teď 
půl roku mimo, takže mám určitý entu-
ziasmus a nasazení. Osobně jsem zatím 
s fungováním týmu i klubu spokojený. 
Samozřejmě bych si představil větší dopl-
nění kádru, což se tedy zatím nepodařilo.“
●● Na jakém postu vás nejvíce tlačí 
pata?
„V obranné fázi či spíše rozestavení. Po-
třebovali bychom doplnit střed pole nebo 
krajní záložníky.“
●● Hlavní podzimní postavou byl Tra-
jer. Jak je na tom zdravotně?
„Má problémy s kolenem, není to moc 
dobré. Léčil se, ovšem není fit. Bohužel to 
vypadá tak, že začátek jara nestihne.“
●● Nečeká vás asi lehký vstup do jarní 
části...
„Samozřejmě vím to. Ale kdybych muž-
stvu nevěřil, tak bych do toho nešel. 
Herní projev v přípravných zápasech mě 
navíc svádí k mírnému optimismu. Podle 
mého názoru na to máme sílu, abychom 
to zvládli.“

„Máme sílu na to, abychom se zachránili,“
burcuje nový kouč Určic Radek TOMŠIC
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FC KRALICE NA HANÉ
SOUPISKA JARO 2016:

Brankaři:
David KREJČÍ
Ondřej KOSTELKA hostování z Vyškova
Obránci:
Vít CÍSAŘ
Jan DOČKAL
Jan HLAČÍK
Libor MARTINKA
Martin NEORAL
Ondřej NOVOTNÝ
Ondřej PETRŽELA
Záložníci:
Petr DOSTÁL
David DREXLER hostování z SFC Opava
Jakub HORVÁTH hostování z Vyškova
Alois LEXA
Roman LIČMAN
Jan NEČAS
Martin SURALA hostování z Vyškova
Lukáš TRONEČEK
Útočníci:
Martin KOVÁČ
Jaroslav LEHKÝ

REALIZAÈNÍ TÝM
Trenér: Ivo GOTTWALD
Asistent trenéra: Jiří LEXA
Vedoucí mužstva: Jan NOVOTNÝ
Předseda oddílu: Jan NOVOTNÝ

TJ SOKOL URÈICE 
SOUPISKA JARO 2016:

Brankáři:
Petr ŠTEVULA
Tomáš HOLÁSEK hostování z Vyškova
Obránci:
Lukáš ZELINA hostování z 1.SK Prostějov
Tomáš LAKOMÝ hostování z 1.SK Prostějov 
Patrik HOCHMAN 
David GOTTVALD hostování z Vyškova
Michal BUREŠ hostování z Brodku 
 u Pv - v jednání
Záložníci:
Dominik BOKŮVKA 
Otakar CETKOVSKÝ 
František PLAJNER 
Radim VANĚK
Tomáš MENŠÍK hostování 
 z Kostelce n. H.
Útočníci:
Petr HALOUZKA
Michal TRAJER
Patrik ZAPLETAL

REALIZAÈNÍ TÝM
Trenér: Radek TOMŠIC
Asistent: Miroslav VLÁČIL
Vedoucí mužstva: František HÝBL
Předseda oddílu: Květoslav PETRUŽELA
Sekretář: Petr KOUŘIL

MORKOVICE Spokojenost až na 
koncovku. Generálka na ostrý start 
jara se Určicím výsledkově nevyved-
la. S tradičním přípravným soupeřem 
z Morkovic podlehli Určičtí rozdílem 
jediné branky. 
„Opět jsme nebyli v plné sestavě. 
Chyběl nám Vaněk, který má menší 
potíže s kolenem a nebylo nutné ris-
kovat zhoršení problému. Začali jsme 
trpělivě v obranném bloku a čekali na 
rychlé protiútoky, které se nám dařily. 

Vytvářeli jsme si i velké šance (Halouz-
ka, Cetkovský a Zapletal), ale bohužel 
nevyšla ani jedna. Po půlhodině jsme 
inkasovali ze standardní situace,“ přiblí-
žil první poločas trenér Radek Tomšic 
a pokračoval: „Ve druhém poločase 
jsme začali soupeře vysoko napadat 
a soupeř si s tím nevěděl rady. Branku 
jsme z toho ale nevytěžili. S výsledkem 
nespokojenost, ale s nasazením a před-
vedenou hrou spokojenost.“ 
Prvním soupeřem o mistrovské body 

bude pro Určice tým Mohelnice B, hrát 
se bude na jeho půdě. „Je to nevyzpy-
tatelný sol. Áčko hraje v sobotu, tudíž 
může být v neděli posílen, nicméně své-
mu mužstvu plně důvěřuji a uděláme 
pro to všechno, abychom v Mohelnici 
uspěli,“ uzavírá Tomšic.
Utkání se hraje v neděli 20. března s vý-
kopem od 15:00 hodin. Delegovanou 
trojicí rozhodčích jsou Roman Vedral – 
Michal Jelínek a Roman Přikryl. (zv)
Statistiky z utkání najdete na straně 23.

Určice shořely v koncovce

BISKUPICE Nebývalou potencí se 
v přípravě mohou pochlubit pleje-
ři Kralic na Hané. Tentokrát jejich 
střeleckou fazónu odnesli hráči 
Brodku u Přerova. Duel hraný na 
biskupském hřišti byl opticky vcel-
ku vyrovnaný, ale Kraličtí soupeře 
vyškolili v  produktivitě. Generál-
ka na start krajského přeboru tak 
svěřencům Ivo Gottwalda vyšla ná-
ramně. 
 „V první řadě musím říci, že biskup-
ské hřiště bylo v  děsném stavu. Na-
štěstí pro nás Brodek nepochopil, že 

se na tom nedá hrát fotbal. Snažili se 
kombinovat, my naopak vsadili na 
dlouhé nákopy. Mohli jsme dát mini-
málně deset gólů, ale nebylo to o tom, 
že by byl soupeř tak špatný, ale spíše o 
jeho naivitě,“ zhodnotil generálku Ivo 
Gottwald, jenž dodal: „Výsledky z pří-
pravy nepřeceňuji. Hráli jsme vesměs 
se slabšími soupeři. Až soutěž nám 
ukáže.“
Tvrdou prověrkou bude hned úvodní 
jarní mač, kdy se Kraličtí popasují na 
svém pažitu se silným Šternberkem. 
„Hrozně rád bych získal tři body, 

ale soupeř není vůbec jednoduchý. 
V zimě vyměnili trenéra, ze Šternber-
ka šel vždycky respekt. Mají kvalitní 
mužstvo,“ zamyslel se Ivo Gottwald 
. „Rozhodně ale nebudeme pasivní. 
Rádi bychom navázali na naše pří-
pravné gólostroje. Budeme hrát útoč-
něji než na podzim,“ dodal.
Vystoupení Kralic se Šternberkem 
láká k  návštěvě v  sobotu 19. března 
od 15:00 hodin. Rozhodovat bude 
trojice Marek Slota - Roman Přikryl a 
Václav Malčánek.     (zv)
Statistiky najdete na straně 23.

DALŠÍ ŠESTKA KRALIC!

PROSTĚJOV Mládí vpřed. Dalším soupeřem z řad re-
gionálních týmů, který pocítil fazónu dorosteneckého 
výběru 1.SK Prostějov, byla Lipová. Mužstvo bojující 
o nejvyšší posty v I.A třídě odešlo po devadesáti minu-
tách poraženo rozdílem tří branek. Dvěma přesnými 
zásahy se blýskl juniorský reprezentant David Píchal.
 „S výkonem mužstva jsem spokojený, protože jsme hráli 
s  kvalitním soupeřem, jenž byl lepší. Nevyužili jsme ně-

jaké šance ze standardek, výsledek mohl být přijatelnější. 
Soupeř nás předčil v rychlosti, kvalitě na míči. Byli zkrát-
ka fotbalově lepší,“ nedělal si z porážky těžkou hlavu Pavel 
Růžička, trenér Lipové a dodal: „Hodnotím tuhle přípravu 
velmi pozitivně. Stejný typ soupeřů nás totiž čeká v úvodu 
jara, kdy hrajeme s Lutínem a Bělotínem.“ 
Lipová bude mít o příštím víkendu volno a generálku na 
jarní start absolvuje až za čtrnáct dní v Konici.    (zv)

CHROPYNĚ Po šestce remíza. Fot-
balisté prostějovské Hané, tedy lídra 
okresního přeboru, absolvovali další 
přípravu se soupeřem z vyšší soutěže. 
Na umělé trávě v Chropyni dokázali 
uhrát remízu s Troubkami, když mu-
seli umazávat tříbrankový deficit! 
Lehkovážný vstup do utkání stál Hanáky 
dva góly ve vlastní síti. Soupeř kontrolo-

val hru a zelenobílí se k ničemu nedosta-
li. Druhá půle byla úplně o něčem jiném, 
když měli Hanáci několik loženek, ale 
především ‚čolek‘ Varga se ukázal v za-
končení, jako solidní nekop… Troubky 
tak přidaly třetí gól a vše směřovalo k po-
rážce Hané. Závěrečná dvacetiminutov-
ka a tři slepené góly však nakonec spravi-
ly prostějovským plejerům náladu. 

„V prvním poločase byla hra vyrovna-
ná, ale vlastními chybami jsme soupeře 
pustili do vedení. Ve druhé půli jsme 
soupeře přitlačili, kombinačně ho pře-
hrávali. Plynuly z  toho ložené šance, 
které jsme bohužel neproměnili. Za-
dařilo se až ke konci zápasu,“ hodnotil 
duel Martin Kolář, hrající kouč Hané.   
 (zv, ol)

Devatenáctky nezastavila ani Lipová

HANÁ SE POLEPŠILA, UHRÁLA PLICHTU

KONICE, PROSTĚJOV Draze vy-
koupené vítězství si tři týdny před 
startem I.A třídy Olomouckého 
KFS připsali fotbalisté Konice. Na 
domácí umělé trávě se střetli s ne-
dalekým Jesencem, jenž nastupuje 
o patro níž, a nastříleli mu celkem 
čtyři branky. Jenže už tak úzký kádr 
doznal dalšího kazu, zřejmě až na 
celou jarní část je totiž mimo hru 
útočník Roman Kamený. Na vině je 
dlouhodobé zranění.
„V létě kluky Jesenec porazil, já jsem 
tam tehdy nebyl. Pro mnoho z nich je 
to tak největší derby, navzájem se znají 
a jedná se navíc o dvě sousední vesni-
ce. Já to tak neberu, ale ze soubojů to 
bylo cítit. Některé zákroky byly až za 
hranou, ale z obou stran to bylo stej-
né,“ přibližoval celé představení hrající 
trenér vítězů Radek Řehák.
Jeho tým se dostal do vedení hned po 
pár desítkách sekund, kdy se poprvé 
v utkání prosadil Ladislav Blaha, hos-

té kontrovali brankou Petra Tichého. 
Ještě do přestávky se však trefili Vogl a 
znovu Blaha a po pauze skóre uzavřel 
František Bílý. „Soupeř hrál hodně 
aktivně a odměnou mu byl vyrovná-
vací gól po sérii našich chyb. Druhý 
poločas už byl poklidnější. Měli jsme 
několik tutovek, které jsme ale vlast-
ní laxností nedali, také Jesenec měl 
další možnosti,“ dodal někdejší ligový 
obránce. Pravě na defenzivě se bude 
snažit ve zbývající fázi zimní přestávky 
zapracovat. „Směrem dopředu je to 
dobré, jsme schopni se prosadit. Ale 
v obraně se trápíme, našich okének 
tam bylo víc,“ uvědomuje si.
Mnohem podstatnější než výsledek 
pro něj ale byla skutečnost, že na dlou-
hé týdny ztratil Romana Kameného. 
„Hned ve dvacáté minutě se vážně zra-
nil. Zřejmě má přetrhané vazy v kotní-
ku a dost možná jsme tak o něj přišli 
na celou půlsezónu. To přebíjí vše 
ostatní,“ neskrýval Řehák zklamání.

Podobné starosti má také jeho kolega 
z jesenecké lavičky Petr Tichý. I mu se 
absence povážlivě množí. „Na marod-
ce jsou Burian, Konečný, druhý gól-
man Burget, navíc se nám zranil Milda 
Navrátil a kvůli zádům musel střídat 
Kýr. Karel Laštůvka si plní vojenské 
povinnosti Motl, byl v práci,“ vyjme-
noval dlouhý seznam omluvenek 
i čerstvých úrazů. Se samotným výko-
nem na hřišti ale mohl být i tak spo-
kojen. „První půli jsme byli v plné síle 
a zanechali jsme dobrý dojem. Nepro-
měnili jsme hromadu šancí, proto je 
výsledek tak krutý, vyzkoušeli jsme si 
ale několik variant včetně hry v deseti, 
takže účel to splnilo. Dva góly jsme si 
dali sami a pak už jsme dohrávali bez 
brankáře,“ popisoval Tichý.
O tomto víkendu se Konice střetne 
opět doma v sobotu od 14:00 hodin 
s Lutínem, Jesenec hostí na své přírod-
ní trávě o hodinu dříve Mostkovice. 
 (jim)

Konice vyhrála, ale ztratila Kameného

OLOMOUC Po pauze z  předchá-
zející víkendu se Mostkovičtí opět 
vrhli do víru zápasového rytmu. Na 
umělce v Holici si zahráli s Dolopla-
zy a výsledkem byla divoká remíza 
4:4. Hattrickem se blýskl Ordelt, 
avizovaná posila Ondra Dostál se 
zatím v  Mostkovicích ukázala jed-
nou...

„Věděl jsem, že budu mít dostatek 
hráčů, a tak jsem utkání pojal jako 
test jejich výkonnosti. Výsledek jsem 
tedy moc neřešil. Střelecky se zada-
řilo Ordeltovi, Kamenov mladší dal 
po zranění také gól. Ve druhé půli 
se pak chopil dirigentské taktovky 
Hatle. Samozřejmě že nějaké chyby 
byly, ale mnohem větší důraz na vý-

sledek budu klást až v dalším utkání,“ 
komentoval Jiří Kamenov, trenér 
Mostkovic, jenž dodal: „V dalších 
dvou zápasech už budu ladit sestavu 
na mistráky.“
Dalším testem Mostkovic bude 
utkání v  Jesenci. Hrát by se mělo 
v sobotu 19. 3. s výkopem ve 13:00 
hodin. (zv)  

MOSTKOVICKÁ PLICHTA



PROSTĚJOV Utopil talent v au-
tomatech? Dnes šestadvacetiletý 
Tomáš Matula patřil svého času 
k největším fotbalovým talentům 
regionu. Bohem nadaný levák 
s vynikající kopací technikou a úžas-
ným citem pro hru se však nechal 
chytit do pavučiny hazardu. Hrací 
automaty, sázkové kanceláře, to byla 
neodolatelná lákadla, která ‚Maty-
ho  ́ odtáhla od fotbalu. Hvězdič-
ka, která válela v jednom mužstvu 
s Mírou Barankem nebo Tomášem 
Hunalem, se tak v současnosti sna-
ží o restart kariéry v Plumlově, kde 
hraje za pivo a párek... „Peníze už 
vydělávám jen v práci, fotbal hraju 
zadarmo,“ konstatuje Tomáš Matu-
la, jenž výhradně Večerníku poskytl 
zajímavý rozhovor. 

●● Začněme trochu od lesa, jaký 
máte vztah ke kopané?
„Fotbal hraju odmalička, přivedl mě 
k němu dědeček. Chytlo mě to hned od 
začátku. Ještě předtím jsem plaval, ale hra 

s mičudou vyhrála na plné čáře. Hraju 
fotbal dodnes a vypadá to, že se mu budu 
věnovat až do důchodu.“ (úsměv)
●● Skončil jste v Plumlově, přitom 
jste odmala patřil k největším talen-
tům v regionu. Proč?
(pokývnutí hlavou) „Nevím, co se stalo. 
Napadá mě pouze jedno slovo - lenost! 
Nic jiného za tím není.“ 
●● Jste odchovancem LeRKu, měl 
jste nakročeno do prvního mužstva 
tehdejšího mužstva 1.SK. Bral jste 
to jako samozřejmost?
„Asi tak nějak... (pokrčí rameny) Flákal 
jsem tréninky, víc jsem tam nechodil, 
než chodil. Postupně jsem vypadl ze 
sestavy a ztratil zájem. Přestalo mě to 
bavit.“
●● Dostal jste se do kádru, ve kte-
rém byli exligoví hráči...
„Bral jsem to jako velkou poctu. Být 
v kabině s Hunalem, Janouškem, Ba-
rankem nebo Zelenkou… Všechno to 
byli vynikající fotbalisti, nějaké zkuše-
nosti jsem si od nich určitě vzal.“
●● Byl jste jedním z mála odcho-
vanců, kteří se dostávali do základní 
sestavy. Nemrzí vás zpětně, že jste 
tomu nedával víc?
„Samozřejmě že mě to teď s odstupem 
času mrzí. Abych řekl pravdu, tehdy mi 
to ale bylo úplně jedno...“
●● Máte pověst problémového hrá-
če. Jak se vidíte vy sám?

(úsměv) „Říkají mi to všichni odma-
lička. Už Franta Jura mi to jako první 
připomínal. Asi je to pravda.“
●● Co vás od fotbalu odvádělo?
„Jiné zájmy, ale také ostatní sporty. 
Zkrátka mě nebavilo trénovat čtyřikrát 
týdně jen fotbal. Věnoval jsem se bad-
mintonu a spoustě dalších činností.“
●● Myslíte, že byste to mohl ještě 
změnit?
„Relativně jsem ještě mladý... Snažím se 
nyní o návrat na vyšší úroveň, chodím 
do posilovny a v Plumlově už mám le-
tos o šest tréninků více než v roce minu-
lém. Doufám, že se to zlepší.“

●● Jste levák, máte výbornou tech-
niku. Co považujete za vaši největší 
fotbalovou přednost?
„Myslím, že jde o přehled ve hře. Mám 
cit a myšlenku, považuji se za tvořivé-
ho hráče.“
●● Jaký máte pocit, když vidíte, že 
vaši vrstevníci, kteří pobrali méně 
talentu, dostávají za fotbal peníze?
„V současné době mě to opravdu mrzí. 
Tenkrát mi to ale vážně bylo úplně 
jedno! Nebudu se už k tomu vracet. 
Peníze samozřejmě potřebuju, vydě-
lám si je ale akorát v práci. Za fotbal už 
nedostanu nic..“
●● Co vás tedy v současnosti živí?
„Pracuji v prostějovských strojírnách 
na CNC. Je to třísměnný provoz. Je to 
nášup, ale už jsem si postupně za ty dva 
roky zvyknul. Většinou dělám noční, 
ranní tak jednou za měsíc.“
●● Život fotbalisty je asi přece jen 
jednodušší - vstávat v osm, po obědě 
si zdřímnout a dělat jen co vás baví...
„V uvozovkách mě to sere! Buď vstávat 
každé ráno na šest, nebo jít odpoledne 
do práce, když mají ostatní volno. Mít 
rozdrbaný režim, to je špatné. Nic s tím 
ale nenadělám.“
●● V poslední době jste začal fot-
balově jakž takž fungovat. Čím vás 
Plumlov nastartoval?
„Šest let nicnedělání stačilo, začalo se 
mi kulatit bříško. Už se na to nedalo 
dívat. (smích) V Plumlově se sešla 
výborná parta, se kterou hraju odma-
lička. S trenérem Pecou Kiškou jsou 
navíc podstatně kvalitnější tréninky, 
než tomu bylo dříve.“
●● Berete Plumlov jako určitý re-
start kariéry?
„Asi tak, dalo by se to tak říci.“

●● Odbočme od fotbalu, vy jste si 
už v životě prošel nejrůznějšími mo-
menty...
„Měl jsem tehdy finanční problémy. 
Když to nazvu pravým jménem, byl 
jsem patologickým hráčem! Prakticky 
všechny peníze jsem nosil do sázko-
vých kanceláří, navíc hrál automaty. 
Sázel jsem úplně na všechno, co se 
dalo...“
●● Jak dlouho jste se v této spirále 
točil?
„Zhruba pět let. Od osmnácti do třia-
dvaceti. Pak jsem se rozhodl zabrzdit a 
zkusit přestat hrát.“
●● Jednalo se o vaše vlastní rozhod-
nutí?
„Ano, výrazně mi k tomu ale pomohla 
maminka bývalé přítelkyně. Společně 
jsme se domluvili, ona mě podporova-
la a vydržel jsem. Znal jsem lidi, kteří se 
v tom točili stejně jako já, což byla nej-
větší motivace.“
●● Uvědomil jste si, že takhle byste 
dopadnout nechtěl?
„Přesně tak. Viděl jsem, že ti lidé mohou 
skončit pouze třemi způsoby. Ve vězení, 
útěkem za hranice nebo smrtí. Žádné 
jiné varianty prakticky neexistují. Je to 
stejná závislost jako alkohol a drogy. 
Pokud člověk sám nechce, tak se z toho 
nedostane nikdy!“
●● Jste z toho nadobro venku?
„Nemohu říci, že je to nadobro. Pato-
logickým hráčem už budu vždycky. 
Musím sám sebe pořád hlídat a dávat 
si pozor.“
●● Lákají vás v současnosti napří-
klad sázky na fotbal?
„Samozřejmě že mě to láká. Výsledky 
sleduji pravidelně. Moc dobře ale vím, 
že kdybych vsadil třeba jen za deset ko-
run, jak by to dopadlo. Jsem teď absolut-
ně mimo dění.“
●● Jak jste na tom s dluhy?

„Pořád ještě nemám všechno splaceno. 
Největšími věřiteli jsou ale rodiče. To 
oni mě vlastně zachránili. Podpora ro-
diny je v životě nejdůležitější.“
●● S vaší osobou byly spojovány 
i problémy s alkoholem...
„Tak to vůbec nebyla pravda. Pivo si 
dám jako každý jiný, ale o závislosti 
bych rozhodně nemluvil.“  
●● Vaším koníčkem je i pálení do-
mácích destilátů. Jak to jde dohro-
mady?
„Ano, rád jezdím po degustacích, za-
jímá mě to. Potkáte tam dobré lidi, na-
vštěvujeme Moravu i Slovensko. Člo-
věk ochutná například mrkvovici nebo 
řepovici.“
●● Co pálíte vy sám?
„Společně s tatínkem hrušky, švestky, 
jablka, je to takové tradiční.“
●● Zpět k fotbalu. Jste z Čechovic ale 
hrál jste tam jen krátce. Proč?
„Nepohodl jsem se s trenérem. Měl 
jsem jiné názory na fotbal. Taky jsem 
tam toho ale moc neodtrénoval. Mys-
lím si ale, že měl mít jiný přístup k hrá-
čům. Možná se tam někdy v budoucnu 
vrátím, ale momentálně jsem v Plumlo-
vě spokojený.“
●● Zmínil jste trenéry. Co František 
Jura, jenž vás vedl dlouhé roky?
„ Sice jsem slyšel nějaké pomluvy, ale já 
mám na něj svůj názor, který je pouze 
kladný. Myslím si, že je v pohodě.“
●● Vždycky nad vámi držel ochran-
nou ruku. Vy jste ho ale zklamal...
(úsměv) „Já myslím, že on to ode mě i 
čekal, tušil to. Mrzí mě to, stejně jako 
všechny ty věci, které se staly...“
●● Jste přesvědčen o tom, že do bu-
doucna už vás čekají jen obyčejné 
záležitosti, jakými jsou práce, rodina 
a fotbal?
„Stoprocentně se to říci nedá. Budu se 
o to ale každopádně ze všech sil snažit.“

rozhovor Večerníku32 Pondělí 14. března 2016
www.vecernikpv.cz

vizitka
TOMÁŠ MATULA

✓ narodil se 16. října 1990 v Prostějově
✓ je svobodný, bezdětný
✓ kmenový hráč 1.SK Prostějov, v současnosti 
hraje za TJ Sokol Plumlov
✓ dosavadní kariéra: 1996-1998 Sokol II Pros-
tějov, 1998-2008 LeRK, 1.SK Prostějov, 2009-

2010 Boskovice, 2010-2011 FC Kralice na Hané, 2011-2013 1.FK Pro-
stějov, 2013-2014 TJ Sokol Čechovice, 2014-? TJ Sokol Plumlov
zajímavost: zasloužil se o postup 1.FK Prostějov do MSFL

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

k

ZdeněkZdeněk
VYSLOUŽILVYSLOUŽIL

„SÁZEL JSEM PRAKTICKY NA VŠECHNO! TRVALO TO PĚT LET...“
Promrhaný fotbalový talent Tomáš Matula se pokouší o restart kariéry

„Že se neživím fotbalem, mě sere! Buď vstávat každé ráno na šest, nebo jít odpoledne do práce,
 když mají ostatní volno. Mít rozdrbaný režim,

to je špatné. Nic s tím ale nenadělám...“

„Jeden z největších talentů, které jsme vychovali. Potenciál minimálně na třetí 
ligu měl. Je to obrovská škoda, šancí dostával hodně. Pořád je ještě mladý, po-
kud si dá v hlavě vše do pořádku, stále má šanci vrátit se na vyšší úroveň.“

pohledem 
trenéra
františka jury

1
6

0
1

0
8

7
1

4
3

1

1
6

0
1

0
8

7
1

4
3

0

1
6

0
3

1
1

1
1

7
2

9

1
6

0
3

1
0

1
1

7
2

5

Foto: Zdeněk Vysloužil



„Nebylo to jednoduché rozhod-
nutí,“ přiznal ve chvíli, kdy bylo už 
o všem rozhodnuto, Jaroslav Navrá-
til. „Jirka Veselý celý víkend proseděl 

a čekal na příležitost. Radek Štěpá-
nek sice odehrál kvalitní čtyřhru, ale 
uvědomoval jsem si, že singl je o ně-
čem jiném. Volba padla na Lukáše. 

Odehrál kvalitní první dvouhru a vě-
řil jsem, že může výkon zopakovat. 
To se potvrdilo,“ přiblížil své pocity 
při rozhodování uznávaný kapitán.
Už před hannoverským duelem Na-
vrátil varoval, že domácí talent Alex 
Zverev může být hodně nepříjem-
ný, což Němec potvrdil v pětisetové 
bitvě s Berdychem. V závěrečném 
singlu naštěstí na osmnáctiletého 
tenistu dolehla tíha okamžiku, a prá-
vě v to český tým doufal. „I Radek 

připomínal, že Alex je mladý a ještě 
nehrál důležité utkání,“ poznamenal 
kouč vítězů.
Rosol odvedl skvělou práci. Svého 
soupeře zničil, od prvního míče hrál 
s velkou energií, až ho musel Navrá-
til krotit. Odměnou bylo největší 
daviscupové vítězství, které může 
tenistovi pomoci v dalších měsících. 
„Před americkými turnaji získal 
sebevědomí. A jsem přesvědčený, 
že mu takový zápas pomůže nejen 

v daviscupové kariéře,“ předpokládá 
Navrátil.
V posledním ročníku týmové sou-
těže jeho svěřenci museli o účast 
v elitní skupině bojovat až v bará-
ži, letos už opět postoupili mezi 
nejlepších osm a v červenci se bu-
dou snažit o další úspěch s Fran-
cií. A v Třinci nebudou bez šancí 
na účast v semifinále.
„Těžko se dá odhadovat, jakou bu-
dou mít hráči formu. Utkání se hraje 

až po Wimbledonu. Soupeř má silný 
a vyrovnaný tým. Ale pokud bude-
me v nejsilnějším složení, a já věřím, 
že to tak bude, můžeme vyhrát,“ 
myslí si Navrátil, podle něhož bude 
mít česká sestava možnost oplatit 
Francouzům dva roky starou semi-
finálovou porážku z Paříže. „Určitě 
nebudeme hrát na antuce a naše šan-
ce se tím zvýší,“ plánuje s úsměvem 
nehrající kapitán českého nároďáku. 
 (lv)
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V průběhu Davisova poháru si ve fotbalovém Han-
noveru našel Radek Štěpánek čas i na několik ekvi-
libristik s koženým míčem.

Nedílnou součástí zápasů české tenisové reprezen-
tace jsou její fanoušci, kteří doprovází své miláčky na 
kterékoliv místo světa.

Bezprostřední radost českého tenisového výběru po 
závěrečné dvojhře, která znamenala postup národ-
ního týmu do čtvrtfinále.

sa
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H A N N O V E R , 
PROSTĚJOV Ús-

pěšné snažení te-
nistů České repub-

liky v  úvodním dějství 
Davisova poháru sledoval přímo 

v hannoverské aréně také první muž 
prostějovské společnosti TK PLUS 
Miroslav Černošek, jehož další agen-
tura Česká sportovní zápasy tenisové-
ho národního týmu zajišťuje. A mohl 
být spokojený, protože jeho práce po 
úvodním utkání nekončí. „Můžeme 
se těšit na čtvrtfinále a proti Francii 
rozhodně nejsme bez šancí,“ svěřil se 
Černošek v  exkluzivním rozhovoru 
pro Večerník.

Ladislav Valný
●● Jak jste prožíval průběh střetnutí 
s Německem?
„Musím přiznat, že po pátečních 
dvouhrách jsem si myslel, že je hoto-
vo. Zvlášť, když Tomáš Berdych zvládl 
zápas se Zverevem, který se pro něj ne-
vyvíjel příznivě. Moje přesvědčení utvr-

dila excelentně zvládnutá čtyřhra. Před-
pokladem bylo, že Tomáš získá dva a 
půl bodu. Neděle to celé zamotala, ale 
Lukáš odehrál nejlepší zápas v Davis 
Cupu a díky němu se utkání zvládlo.“
●● Co říkáte výkonu Lukáše Rosola, 
který po celý uplynulý týden sklízel 
samé komplimenty?
„A oprávněně! V průběhu soboty 
jsme shodou okolností uzavřeli novou 
smlouvu o Lukášově zastupování na 
další tři roky. Při tomto jednání přišla 
řeč na jeho páteční zápas. Říkal, že hrál 
dobře, já mu odpověděl, že je to pravda, 
ale že se nakonec vždy počítají vítězství 
a on promarnil možnost zapsat se do 
daviscupových dějin. Po nedělní výhře 
jsme spolu mluvili a ptal se, jestli už je v 
dějinách soutěže zapsaný. Odpověděl 
jsem, že ano! (smích) Hrál parádně.“
●● Ve čtvrtfinále půjde národní tým 
na Francii. Je to přijatelný soupeř?
„Předně je výhodou, že doma bude-
me mít volbu povrchu. Hrát se bude 
nejspíš na rychlém povrchu a ten i těm 
nejlepším Francouzům úplně nesvědčí. 

Ani Simonovi, ani Gasquetovi. Z mého 
pohledu je to rozhodně hratelný sou-
peř. Pochopitelně ve chvíli, 
kdy budeme mít k dispozici 
kompletní sestavu.“
●● Utkání se bude hrát 
od 15. do 17. července 
v Třinci. Co vás vedlo 
k tomuto rozhodnutí?
„Předně je Werk Arena 
opravdu krásná 
h a l a 

a utkání se tak odehraje v příjemném 
prostředí. Fanoušci na severu Mora-

vy jsou vždy skvělí a jejich pod-
poru bude tým potřebovat. 

A nezastírám, že je to také 
proto, že Tomáš Chrenek 
dlouhodobě podporuje 
český tenis a zaslouží si, 
aby takové utkání bylo 
právě v Třinci.“

Navrátil vytáhl z klobouku TRUMFOVÉ ESO
HANNOVER, PROSTĚJOV Poněkolikáté v kariéře osvědčil ne-
hrající kapitán daviscupového týmu Jaroslav Navrátil čich na 
úspěšné rozhodnutí. Tentokrát v rozhodující chvíli. Po odstou-
pení Tomáše Berdycha z třetí dvouhry nasadil za nerozhodného 
stavu 2:2 do rozhodujícího singlu Lukáše Rosola. A tenista, se mu 
odvděčil špičkovým výkonem a především rozhodujícím bo-
dem, který Českou republiku po roční pauze poslal do čtvrtfinále.

M. Černošek: „Lukáš se zapsal do pohárové historie!“
Prostějovský boss podepsal s hrdinou daviscupového utkání nový kontrakt

V průběhu Davisova pohá
noveru našel Radek Štěpá

p pp
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ROSOL DAL ZAPOMENOUT 
  NA AUSTRÁLIINA AUSTRÁLII

HANNOVER, PROSTĚ-
JOV Před rokem Lukáš 
Rosol v Davis Cupu 
zklamal. Proti Austrálii 
v prvním kole nezvládl roli 
týmové jedničky a prohrál 
s Tomicem i Kokkinaki-
sem a tým České republiky 
spadl do baráže o udržení. Po roce tenista 
hrající extraligu za TK Agrofert Prostějov 
nabídl fanouškům svoji lepší tvář... 
Nezalekl se totiž atmosféry rozho-
dujícího duelu a za stavu 2:2 smetl 
z kurtu německou naději Zvereva a po pro-
měněném mečbolu mohl v klubku spolu-
hráčů slavit postup do další fáze nejprestiž-
nější týmové soutěže. „Nechtěl znovu 

prožívat pocity po zápase s Austrálií. Byl jsem pak hodně dole,“ prohlásil 
Rosol, podle něhož úspěch v hannoverském pátém duelu může mít vliv 
na jeho daviscupovou budoucnost. „Získám respekt. Soupeři už budou 
vědět, že umím v soutěži odehrát dobrý zápas. Že se mnou musí počítat.“ 
Padesátý tenista světa odehrál zatím své nejlepší utkání v Davisově po-
háru, přesto doufá, že to není životní úspěch. „Možná to byl i nejlepší 
výkon v soutěži. Snad mě čeká ještě důležitější střetnutí se stejným kon-
cem. Týmové soutěže mě vždy bavily. Je to něco speciálního. Nehrát za 
sebe, ale za Česko. Přál bych si, abych týmu pomohl k nějakému velkému 
úspěchu,“ vyznal se Rosol.  (lv)

peř. Pochopitelně ve chvíli, 
kdy budeme mít k dispozicii 
kompletní sestavu.“
●●Utkání se bude hrát
od 15. do 17. července 
v Třinci. Co vás vedlo 
k tomuto rozhodnutí?
„Předně je Werk Arena 
opravdu krásná 
h a l a 

vyv  jsou vždy skvělí a jejich pod-
popppppppppppppp ru bude tým potřebovat.

A A nezastírám, že je to také
proto, že Tomáš Chrenek
dlouhodobě podporuje
český tenis a zaslouží si,
aby takové utkání bylo
právě v Třinci.“

Místo čtvrtfi nále jsme zvolili i proto, 
že Tomáš Chrenek dlouhodobě 
podporuje český tenis a zaslouží si, 
aby takové utkání bylo právě v Třinci.

“

PROSTĚJOV Podvanácté v novo-
dobé historii poznáme své nejlepší 
sportovce, tentokrát za minulý ka-
lendářní rok. Slavnostní vyhlášení 
ankety Sportovec města Prostějov 
2015 proběhne v pátek 18. března 
od 19.30 hodin, kdy tento neustále 
se rozvíjející projekt završí tucet let 
své existence. A PROSTĚJOVSKÝ 
Večerník, jakožto tradiční mediál-
ní partner, u toho nebude chybět. 
Přineseme vám přímou reportáž, 
obsáhlou fotogalerii a na interne-
tových stránkách sestříhanou vi-
deoreportáž.

Marek SONNEVEND
Organizaci, přípravu i veškeré zajiš-
tění celé akce mají tradičně na staros-
ti městská Sportovní komise ve spo-
lupráci s marketingovou agenturou 
TK PLUS. Dostaveníčko si přitom 
nejlepší jednotlivci i kolektivy za 
uplynulou sezónu dají jako obvykle 
v konferenčním sále Hotelu Tennis 
Club.

Nominace do čtyř hlavních kate-
gorií (Sportovec roku, Talent roku, 
Tým roku, Mládežnický tým roku) 
mohl oficiální cestou podat kdokoliv 
a pořadí následně určilo hlasování 
členů Sportovní komise. O vítězích 
dalších sedmi kategorií (Trenér 
roku, Trenér mládeže roku, Nepro-
fesionální sportovec roku, Sportovní 
událost roku, Cena fair play - spor-
tovní srdce, Cena sportovní komise, 
Síň slávy prostějovského sportu) pak 
rozhodla přímo komise v čele s před-
sedou Pavlem Smetanou.
Dvanáctá a poslední kategorie 
(Sportovní hvězda prostějovských 
médií) je svým způsobem samo-
statná, neboť její výsledky určuje 
hlasování široké veřejnosti pro-
střednictvím formulářů zasílaných 
buď e-mailem, nebo poštou či ode-
vzdaných osobně. Všichni ocenění 
přitom v rámci slavnostního večera 
dostanou krásnou originální plaketu 
a další drobnosti, zatímco pro vylo-
sovaného šťastlivce z hlasujících do 

Sportovní hvězdy je nachystán zá-
jezd od Cestovní kanceláře VLHA.
Samotné vyhlášení bude mít tra-
diční scénář. Moderování se ujme 
Michal Slavík, chybět nebude do-
provodný kulturní program a kromě 
samotných nejlepších sportovců 
i dalších osobností z dané sféry se 
osobně zúčastní politická špička jak 
statutárního města Prostějov, tak 
Olomouckého kraje. Zpestřující 
novinkou se stane zveřejnění celko-
vého pořadí premiérového ročníku 
Fotografické soutěže, do níž mohl 
posílat své snímky kdokoliv a vítěze 
obou zvolených kategorií (Sportov-
ní fotografie, Umělecká sportovní 
fotografie) stanovilo hlasování z více 
než padesáti došlých příspěvků.
Nominované ve čtyřech hlavních 
kategoriích aktuálního ročníku an-
kety i její loňské výsledky si můžete 
prohlédnout níže v našem přehledu. 
Teď už zbývá zodpovědět jedinou 
otázku: kdo ve Sportovci města 
Prostějov 2015 vyhraje tentokrát?

Páteční večer odtajní Sportovce města Prostějov 2015
Favority dalšího ročníku ankety jsou tenisové hvězdy 

Berdych, Kvitová a Šafářová či parašutisté Dukly
JAK TO BUDE LETOS?

Nominovaní do Sportovce města Prostějov 2015
Sportovec roku
Oldřich Šorf (parašutismus), Tomáš 
Berdych (tenis), Petra Kvitová (tenis), 
Jan Koudelka (fotbal), Lucie Šafářová 
(tenis), Wojciech Pszczolarski (cyk-
listika), Jiří Gečnuk (parašutismus), 
Libor Jiroušek (parašutismus).
Talent roku
Michal Hlahůlek (lukostřelba), 
Eliška Hubáčková (krasobruslení), 
Michaela Krátká (basketbal), Kris-
týna Adamčíková (volejbal), Franti-

šek Váňa (basketbal), Eva Mičková 
(gymnastika), Daniel Ponížil (gym-
nastika), Radim Hejdušek (lezení na 
umělé stěně), Michal Bureš (tanec), 
David Píchal (fotbal), Daniel Chytil 
(cyklistika), Matyáš Roubík (judo), 
David Zaoral (judo), Jan Koutný (bi-
atlon), Pavel Ján (box).
Tým roku
Lukostřelci LO Prostějov, Parašutisté 
ASO Dukla Prostějov, Tenisté TK 
AGROFERT Prostějov, Basketbalisté 

ARIETE Prostějov, Fotbalisté 1.SK 
Prostějov, Cyklisté SKC TUFO Pro-
stějov.
Mládežnický tým roku
Házenkáři TJ Sokol Centrum Haná, 
Nohejbalisté TJ Sokol I Prostějov, 
Volejbalistky VK AGEL Prostějov, Te-
nisté TK AGROFERT Prostějov, Cyk-
listé SKC TUFO Prostějov, Judisté TJ 
Sokol I Prostějov.

JAK TO BYLO LONI?
Výsledky Sportovce města Prostějov 2014

Sportovec roku
Petra Kvitová (tenis).
Talent roku
Bonifác Hájek (parašutismus).
Tým roku
Parašutisté ASO Dukla Prostějov.
Mládežnický tým roku
Tenisté TK AGROFERT Prostějov.

Trenér roku
Zbyněk Choleva (basketbal).
Trenér mládeže roku
Jan Novák (florbal).
Neprofesionální sportovec roku
Michaela Rullová (hokejbal) a 
František Kocourek (cyklistika).
Sportovní událost roku

Uspořádání Mistrovství světa v pa-
rašutismu.
Cena Sportovní komise
Organizace Burzy volného času.
Cena Fair play – sportovní srdce
Vladimír Běhal (basketbal).
Síň slávy prostějovského sportu
Eva Krupová (volejbal).
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●● Daří se vám z důvodu, že halu 
Sportcentra DDM důvěrně znáte?
„Je to možné. Některé haly jsou 
příjemné, v jiných se hraje špatně. 
Hlavně z důvodu prostorové ori-
entace. Třeba kolínskou halu nebo 
pražskou Na Folimance nemají hrá-
či ve velké oblibě. Na prostějovské 
prostředí jsem zvyklý, něco jsem 
tady odehrál a odtrénoval. Mohlo 
to mít vliv i na hru.“ (úsměv)
●● Jak se vám líbila atmosfé-
ra? Na utkání přišlo hodně lidí. 
Myslíte si, že je to díky tomu, že 
za Pardubice hraje velký počet 
bývalých Orlů?
„Tak jsem o tom nepřemýšlel. Do-

šla k nám informace, že hala nebývá 
plná, ale tentokrát to bylo příjemné. 
Hodně fanoušků, dobrá sportovní 
atmosféra. Taková pomáhá všem 
hráčům, i těm hostujícím. V tako-
vém prostředí se hraje všem lépe 
a divák se baví.“
●● Vypadalo to, že jste hodně tré-
noval šestky. Uvědomujete si, že 
máte lepší trestné hody?
„Tak na devadesátiprocentní úspěš-
nost se už asi nedostanu... (smích) 
Někdy to tam spadne. Pár šestek 
jsem zase minul, ale nebylo to úplně 
zlé.“
●● Blíží se konec základní části. 
Umíte si představit, že na Prostě-

jov narazí Pardubice v play-off?
„Vyloučeno to není. Byly by to kva-
litní zápasy a umím si představit, že 
by se odehrály před kvalitní kulisou. 

Všem by se to líbilo. Třeba k tomu 
dojde. Ovšem líbilo by se mi, kdyby 
nešlo o čtvrtfinále. Raději co nejpoz-
ději.“ (úsměv)

PROSTĚJOV Společně s Rad-
kem Nečasem byl nejlepším 
hráčem Pardubic v duelu 
s domácím Ariete Kamil Švrdlík. 
Dva bývalí Orli měli největší zá-
sluhu o vítězství hostujícího 
celku. „V prostějovské hale se 
mi osobně hraje dobře. Platilo 
to také při prvním návratu od 
přestupu, i když jsme prohráli,“ 
uvedl reprezentační pivot.

„Třeba proti Pardubicím jsme roz-
hodně nepodali špatný výkon. Na-
sazení tam bylo celé střetnutí, nedo-
statek bojovnosti se nedá nikomu 
vytknout. Jen bych od některých 
očekával více odvahy při hře jeden 
na jednoho. Někdy si neumíme po-
moci nájezdem pod koš. Soupeři nás 
mají přečtené a brání střelecké pozice. 
V takových situacích se potřebujeme 
tlačit do zakončení s vymezeného 

území a vynutit si fauly,“ hodnotí po-
slední výkony svého celku Zbyněk 
Choleva, trenér Ariete Prostějov.
Ve vyrovnaných zápasech rozhodují 
maličkosti. Každá nevyužitá šance je 
tvrdě potrestaná. To si během neú-
spěšné série ověřili i basketbaloví Orli, 
kteří se proti Pardubicím dostali ve 
třetí čtvrtině do náporu, nedokázali ale 
využít chvilkového výpadku soupeře. 
Bylo to v situaci, kdy hlasatel utkání 
na pokyn rozhodčího umravňoval 
diváky. Hráče Ariete to nakoplo a po 
sérii pěti bodů šli do vedení. Vzápětí se 
bohužel střelecky zasekli a následující 
úsek prohráli 2:11. „To jsou chvíle, kdy 

se přelévá energie z jednoho soupeře 
na druhého. V tomto okamžiku jsme 
mohli odskočit a získat větší pohodu. 
K naší smůle jsme ale nedali pár střel 
a bylo po šanci,“ posteskl si Choleva.
Přestože se některým basketbalistům 
nedařilo, bojovali o každý míč a metr 
palubovky až do poslední čtvrtiny. „Vůle 

se nedá nikomu upřít. Dřeme, snažíme 
se hrát co nejlépe. Některé věci jsou ale 
hlavně záležitostí sebevědomí a to je 
křehké. Potřebujeme být v pohodě, pak 
předvádíme pohledné akce s odpoví-
dajícím zakončením. Musíme to sebe-
vědomí před vyřazovací částí sezóny 
získat,“ dodal Choleva. 
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pro Večerník
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původní zpravodajství

pro Večerník
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exkluzivní rozhovor

Junioøi pùjdou 
na GBA Praha

Prostějov (lv) - Až poslední zápasy 
dlouhodobé části extraligy juniorů 
U 19 rozhodly o konečném pořadí 
v tabulce a dvojicích pro play-off. 
Mladí Orli přivítali na domácí palu-
bovce Sokol Pražský a Sokol Písek, 
načež v případě úspěchů se mohli 
posunout na sedmé místo. Sokol 
Pražský porazili vysoko 67:48, když 
o úspěchu rozhodli ve druhé čtvrti-
ně. Nejlepším střelcem domácích byl 
Goga s 19 body. Podobný průběh 
mělo také utkání proti Sokolu Písek. 
Také v tomto případě Hanáci získali 
dvouciferné vedení ve druhé deseti-
minutovce. Střetnutí se vydařilo Va-
šátovi, který ke 24 bodům přidal 22 
doskočených míčů. 
Po dvou výhrách obsadili junioři sed-
mé místo a díky tomu ve čtvrtfinále 
extraligy narazí na GBA Praha. První 
zápas se hraje 19. března v Praze, od-
veta o den později. Třetí duel je na 
programu 9. dubna v Prostějově, kde 
se o den později odehraje i případné 
čtvrté střetnutí. Za stavu 2:2 by se 
opět hrálo v Praze 13. dubna.

Proti Svitavám 
už od 16 hodin

Prostějov (lv) - Na Josefa odehrají 
další domácí střetnutí prostějov-
ští Orli. A věří, že všem Pepanům 
a Jozkům dají dárek v podobě ví-
tězství. Jejich soupeřem bude celek 
svitavských Turů. A právě proti to-
muto celku se Orli pokusí ukončit 
sérii dvou domácích porážek v řadě. 
„Začíná se netradičně už v šestnáct 
hodin. Důvodem je začátek vyřa-
zovací části v ženské volejbalové 
extralize. Ve stejný den se v naší hale 
hraje čtvrtfinále prostějovských hrá-
ček proti Šternberku a to startuje po 
našem utkání v devatenáct hodin. 
Fanoušci v Prostějově budou mít 
možnost udělat si hezký sportovní 
den,“ vysvětlil změnu generální ma-
nažer Ariete Prostějov Petr Fridrich.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

PROSTĚJOV Třetí utkání v řadě ztratili basketbalisté Prostějova. 

Něco takového se jim v probíhající sezoně ještě nestalo! Dvakrát 

přoitom navíc ztratili zápas na domácí palubovce. Přesto si kouč 

Zbyněk Choleva nemyslí, že tým prochází nějakou krizí. Spíše 

nabádá hráče ke klidu a také k větší odvaze v útoku.

         MICHAL NORWA
Přijít do nového klubu v rozehrané sestavě není v žádném 
sportu nic jednoduchého. V basketbale to platí dvojnásob-
ně. Nově příchozí hráč si musí zvykat na odlišné herní 
systémy, hledat společnou řeč s rozehrávači a to chce 
trochu času. Pivot z Brna tyto úkoly zatím zvládá, 
což se snažil dokázat také v posledních ligových 
zápasech. V Děčíně i proti Pardubicím se statečně 
pral pod košem a rozdával i přijímal rány. K tomu 
doskakoval míče a nebál se ani zakončit. Pokud 
budou mít jeho výkony vzestupnou tendenci, získal 
klub před play - off velmi platného bojovníka.

 OREL OREL
  PODLEPODLE

  VEČERNÍKU

basketbal38

OKÉNKO ŠÉFA
aneb pohledem predsedy klubu

„Naši střelci se trápí a to se mi pochopitelně příliš nelíbí. Umím 
pochopit výkonnostní útlum, ten během sezóny potká každého. 
Ale tohle je přece jen něco jiného. Najednou to vypadá, že ně-
kteří hráči zapomněli střílet. Platí to i ve chvíli, kdy si vyhovíme 
a máme k dispozici naprosto volnou pozici pro zakončení. To už 
musí skončit, mohlo by se stát, že bychom přišli i o třetí příčku! 
Přál bych si, aby šlo o dočasný výpadek, který ukončíme jedním 
povedeným výsledkem, a pak se nám opět začne dařit...“
 Ivan POSPÍŠIL,
 předseda Ariete Prostějov

www.vecernikpv.cz
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Zbyněk CHOLEVA - Ariete Prostějov:
„Myslím si, že jsme se snažili, oproti předešlým zápasům je citelné zlepšení hlav-
ně v obraně. Ale co nám stále chybí, je střelba. Nevím, jestli nás to moc svazuje, 
že na to myslíme, že musíme dát a střela pak není. Pardubice měly pět dvouci-
ferných hráčů, my jenom dva bodově aktivnější hráče. Ale nebylo to úplně zlé... 
Myslím, že jsme zápas prohráli na přelomu třetí a čtvrté čtvrtiny, kdy jsme to 
chtěli víc otevřít.“

Tomáš BARTOŠEK - BK JIP Pardubice:
„Podařil se nám vstup do zápasu. Pak se domácí skvělým útočným dosko-
kem a nesmírnou bojovností vrátili do zápasu. V rozhodujících chvílích 
nám pomohlo, že domácí nedávali, protože to je jejich silná zbraň. Sice bojo-
vali, doskakovali, ale nedávali jednoduché střely. Ve třetí čtvrtině měli úsek, 
kdy se vzepjali, dali dvě trojky, ale naši zkušení hráči Radek Nečas a Kamil 
Švrdlík nás podrželi jak v obraně, tak v útoku.“

Na soudržnost týmu budou muset Orli teď spoléhat ještě více. 
 Foto: www.orliprostejov.cz

DĚČÍN Očekávaná bitva o druhé 
místo do poslední minuty mezi 
Děčínem a Prostějovem se neko-
nala. Domácí Válečníci po třech 
ligových porážkách v řadě zabrali 
a Orly porazili vysoko 79:56. Hrá-
čům Ariete se nedařilo ve střelbě 
a v utkání s neoblíbeným soupe-
řem se museli smířit se třetí po-
rážkou ve vzájemných duelech v 
probíhajícím ročníku Kooperativa 
NBL.

Děčín se Šiškou na rozehrávce měl ve 
středečním klání 37. kola Kooperati-
va NBL lepší start. Hostům se vůbec 
nedařilo v útoku, kde se snažili zapojit 
do hry především podkošové hráče. Ti 
ztráceli míče, neprosazovali se z vyme-
zeného území a faulovali pod košem 
soupeře, takže tým měl do půle možná 
víc faulů na útočné než obranné polo-
vině. Přesto po deseti minutách Pros-
tějov ztrácel pouze dva body - 17:19.
Od druhé čtvrtiny byla převaha Vá-
lečníků znatelnější. Severočeši tuto 
periodu vyhráli o sedm bodů, když 
začali trefovat otevřené trojky z dál-
ky. Jejich pokusy přitom většinou 
obstarávali pivoti. Například Lan-
da se trefil třikrát při stoprocentní 

úspěšnosti. Poločas proto Děčín vy-
hrál 42:33.
Orli nedokázali zabrat ani po obrát-
ce. Landa rychle zvýšil rozdíl mezi 
soupeři na patnáct bodů, další koše 
přidal Houška a Carter. Na druhé 
straně se přes deset bodů dostal 
pouze Šteffel a to na obrat nemohlo 
stačit. Tomu odpovídalo také skóre 
63:46 ve prospěch domácího výbě-
ru po třiceti minutách.
Až pod dojmem klíčového náskoku 
svěřenci Pavla Budínského ubrali 
v nasazení, přesto kontrolovali vývoj 
skóre a své vedení ještě navýšili. Orli 
nedokázali vyhrát ani závěrečnou 
pasáž střetnutí a odvezli si těžkou 
porážku.  (lv)

Pavel BUDÍNSKÝ - BK Armex Děčín:
„Řekl bych, že pro nás to byl zápas pravdy, protože v posledních utkáních jsme ne-
hráli dobře. Chtěli jsme dobře bránit, což se nám taky dařilo. Prostějov neměl moc 
ze hry, co se týká kombinací a úplně volných střel nebo zakončení. Pravdou ale je, 
že jsme výrazně prohráli na doskoku, protože nás soupeř absolutně přeskákal na 
hrubou sílu. Michal Norwa nebo David Šteffel v tomhle udělali dobrou práci.“

Zbyněk CHOLEVA - Ariete Prostějov:
„Domácí velmi dobře bránili. Ve druhé čtvrtině se jim začalo dařit střelecky, 
tam nás zasypali snad čtyřmi nebo pěti trojkami, chytli se a začali si věřit. 
Potom už to s námi šlo z kopce. V útoku nás soupeř dobře bránil a střelba 
pod tlakem byla neúspěšná, i když jsme měli více pokusů než soupeř. Byli 
jsme taky lepší na doskoku, hráči měli druhé či třetí střely, ale prostě pod tím 
tlakem nedávali.“
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Porážka v doskocích děčínské Válečníky nemrzela

PROSTĚJOV Druhou poráž-
ku na vlastní půdě v řadě za-
znamenali basketbalisté Ariete 
Prostějov. Po Ústí nad Labem 
nestačili ani na Pardubice. Hos-
té využili střelecký útlum Orlů, 
kteří v řadě případů nezakon-
čili ani dobře vypracované akce 
a prohráli 69:79.
Už úvod sobotního zápasu osmatři-
cátého dějství nejvyšší soutěže 
patřil hostům. Ti se díky trojkám 

Kotase a Autreye dostali do trháku 
10:2, který ovšem dlouho nevydr-
žel. Ariete se nedalo a nezměrnou 
bojovností, útočným doskokem 
a střeleckou aktivitou Palyzy se vrá-
tili do hry a nakonec i první čtvrti-
nu získali těsným poměrem 21:18.
Pak se karta obrátila, Orli zahodili 
několik otevřených střel a Pardubi-
ce šli do vedení. V několika přípa-
dech se svěřenci Zbyňka Cholevy 
dostali do kontaktu, nedařilo se jim 
ale urvat ve svůj prospěch ani krát-
kou vícebodovou sérii. Obrana se 
snažila, na útočné polovině to však 
skřípalo. Řadu akcí zastavily vlastní 
ztráty. Po dvaceti minutách Ariete 
ztrácelo čtyři body - 34:38.

Hodně dramatická byla následující 
pasáž střetnutí. Ve 25. minutě snížil 
trojkou Slezák, pak Marko dokonce 
vyrovnal a vzápětí šli Orli do vedení 
49:47. Následující minuty však ne-
zvládli. Do konce desetiminutovky 
přidali jediný koš. Rázem prohrávali 
50:59 a do jejich hry se dostala křeč.
Velký výkon v rozhodujících minu-
tách podal bývalý prostějovský ka-
pitán Nečas a jeho parťák Švrdlík. 
Společně s rozehrávačem Autreym 
tato trojice bez větších problémů 
odolala snahám Prostějova o obrat. 
V poslední čtvrtině Pardubice chví-
lemi natáhly své vedení na dvouci-
ferný rozdíl a chytrou hrou již svoji 
šanci nepustily.  (lv)

AR PV
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Pardubice táhl k úspěchu exkapitán Nečas

„V Prostějově si mi hraje dobře,“ umíval se Švrdlík

Foto: Josef Popelka

BOJOVNOST ORLŮM SICE NECHYBÍ,
NĚKDY VŠAK SCHÁZÍ SEBEVĚDOMÍ
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KOSTELEC NA HANÉ O  čtyři 
body! Nedělní házenkářský souboj 
mezi Kostelcem a  Maloměřicemi 
byl přímým bojem o klid. Oba cel-
ky měly před utkáním po jedenácti 
bodech a v případě porážky by se 
nebezpečně namočily do záchra-
nářských bojů. Hru nervů zvládl 
lépe domácí týmů, jenž soupeře 
nepustil ani jednou do vedení, ale 
rozhodně neměl utkání pod kont-
rolou. Pětibranková výhra se totiž 
nerodila vůbec lehce... Večerník 
byl přímo u toho!

Stejný vývoj prakticky od začátku až do 
konce. Kostelečtí házenkáři vstoupili do 
utkání dobře, když se rychle dostali do 
čtyřbrankového trháku - 6:2. Nebylo 
to ale ani tak zásluhou skvělého výko-
nu, jako spíše dílem štěstěny, kdy kom-
paktně působící hosté zahazovali jednu 

šanci za druhou. Kosteleckou útočnou 
káru táhl opět Honza Smékal, jenž dal 
z prvních osmi branek svého mužstva 
plnou polovinu. Protitahem byla osob-
ní obrana tohoto střelce a rozdíl skóre 
se začal mírně zmenšovat. Kritickým 
okamžikem byly i rychle nasbírané fau-
ly Vymětala se Smékalem, po kterých 
hrozilo vyloučení. Soupeři pomohlo 
i  střídání gólmanů, Krož chytil něko-
lik střel včetně sedmičky a rázem bylo 
- 12:9. Domácí se však nenechali roz-
hodit a uhráli velmi dobrý poločasový 
výsledek - 17:12.  
Po střelecké explozi v  první půli se 
skóre po změně stran měnilo pozvol-
na. Na první gól se čekalo čtyři minuty 
a  většinou se trefovali hosté - 18:15. 
Zaděláno na drama bylo třináct minut 
před koncem - 20:18. Nejprve napálil 
Přikryl ze sedmimetrového hodu horní 
tyč, aby na druhé straně vylapal stejnou 
standardní situaci Pavel Navrátil. Násle-
dovalo několik neskutečných zákroků 
kostelecké jedničky Mayera a  domácí 
se mohli uklidnit za stavu - 22:18. Právě 
brankář Kostelce byl hlavní postavou 
závěrečných minut, když svými zásahy 
dodal svým spoluhráčům potřebný klid 
k dotažení důležitého duelu - 28:23. 
V  dalším kole se Kostelec vydá opět 
na nemilovanou palubovku soupeře. 
V neděli 20. 3. nastoupí od 17:00 hodin 
v Juliánově. 

Zdánlivě jednoduchá výhra kosteleckých házenkářů, ale...
KOS
MAL
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Mimo hru byli pro závěrečné utkání 
zimní přípravy stále zranění či ne-
mocní Petržela, Tomáš Machálek 
a  Langer. Dva posledně jmenovaní 

by měli být v  neděli na Slovácku 
k dispozici. Trenér František Jura tak 
mohl vyzkoušet v  dané chvíli opti-
mální zahajovací sestavu.
Hosté z  Hulína, s  nimiž se domácí 
na podzim již dvakrát potkali a od-
veta nepatřila herně i  výsledkově 
k  těm vydařeným, využívali k ofen-
zivním výpadům především pravou 
stranu. Ondřejka, Krhut ani Laciga 
však Kofroně nepřekonali. Domácí 
se prezentovali pouze Kroupovou 

střelou těsně míjející tyč hulínské 
branky. Fládrův přímý kop směřoval 
přímo do Voglových rukavic, ze stej-
né herní situace nebyl úspěšný ani 
Dvořáček na druhé straně. Skóre se 
měnilo až v závěru prvního dějství. 
Po rohovém kopu se Hirschovi ne-
povedlo optimálně vyřešit situaci ve 
středu pole a následující brejk hostů 
hasil až ve vápně faul na Ondřejku. 
K  exekuci penalty se postavil Dvo-
řáček a Kofroň tentokrát stranu ne-
uhádnul - 0:1.
Po rozboru v  kabině a  mírné ob-
měně sestavy se herní aktivita po 
přestávce přesunula na domácí stra-

nu. Dvanáct minut po změně stran 
předvedla dvojice Hirsch - Koudelka 
vzorové přenesení hry do otevřené-
ho prostoru a Machálek centr zprava 
poslal přesně k tyči hulínské svatyně 
- 1:1. V dalším průběhu utkání kra-
lovali při ojedinělých příležitostech 
oba brankáři, proti svému bývalému 
týmu se vytáhl Neoral. Vše směřo-
valo ke konečné remíze, když pět 
minut před koncem po rohu a  ná-
sledné skrumáži našel míč střídající 
Minář a poslal jej do sítě - 1:2. Hned 
po dvou minutách se tentýž hráč 
objevil při akci z pravé strany úplně 
sám na zadní tyči a přidal svůj druhý 
gól - 1:3. A to měl ještě zaděláno na 
hattrick, v rozhodující chvíli ale pře-
střelil z pár kroků odkrytou branku. 
Závěrečný hvizd sudího tak byl pro 
domácí v  podstatě vysvobozením. 

Určitá frustrace byla znát, do řeči ne-
bylo třeba kapitánu Kroupovi... 
Prostějovskému fanouškovi nezbývá 
než doufat, že se během týdne hráči 
dobře naladí na zápasy o mistrovské 
body, z  nichž první je čeká v  neděli 
od 10:15 hodin v  Kunovicích proti 
rezervě Slovácka. „Snad je tento gól 
předzvěstí lepší mušky do jarní sezó-
ny. Měl jsem ještě jednu dobrou šan-

ci, ale míč jsem bohužel trefil trochu 
v  záklonu,“ komentoval své gólové 
procitnutí „zimní smolař“ Milan Ma-
chálek, který si svým výkonem ve 
druhé půli výrazně řekl o  post v  zá-
kladní sestavě. I on ovšem marně hle-
dal vysvětlení pro výpadek v poslední 
pětiminutovce.
 Statistiky z  utkání najdete 
 na straně 23
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PROSTĚJOV Přestože mělo eskáčko původně všechna přípravná 
utkání odehrát na hřištích soupeřů, vzhledem ke stavu travnaté 
plochy v Hulíně došlo v pátek ráno ke změně. Generálku na jarní 
sezónu odehráli oba třetiligoví soupeři na zadním hřišti mládež-
nického areálu za Olympijskou ulicí. Svou herní převahu v první 
půli vyjádřili hosté brankou z penalty, zlepšený výkon ve druhém 
poločase proměnil ve vyrovnání Milan Machálek. Celkový dojem 
pokazil závěr zápasu, v němž Prostějov obdržel dvě laciné branky...

ESKÁČKO: dojem z generálky pokazila poslední pětiminutovka

František JURA -1.SK Prostìjov
„Spokojen jsem byl s asi třiceti minutami ve druhém poločase. První půli 
měl v herní režii soupeř, my jsme byli pomalí, nedostupovali jsme hráče, 
chyběl nám pohyb a potřebná agresivita. Po přestávce jsme zvýšili aktivitu, 
v dobrém světle se předvedl střídající Machálek. Zápasu by slušela výsledná 
remíza, která by byla spravedlivým odrazem dění na hřišti. V závěru utkání 
jsme nechtěli zatěžovat klíčové hráče, střídání ovšem vedlo ke ztrátě kon-
centrace v samotném závěru, které pokazilo výsledný dojem.“

Hodnocení trenéra

Jiøí GREPL - Kostelec na Hané
„Soupeř měl Musila, jenž pravidelně nastupuje v extralize. Navíc mají po-
hyblivé hráče, kteří jsou silní na nohách. Dokážou dostat míč na pivota. My 
jsme to věděli, ale naše hra byla špatná. Připadalo mi, jako by se kluci něčeho 
báli. Myslím si, že nebýt Honzy Mayera nebo Martina Švece, kteří nás v 
důležitých momentech podrželi, měli bychom problémy. Pravděpodobně 
rozhodl nástup, získali jsme náskok, který jsme drželi celý zápas. Nedokážu 
si vysvětlit náš slabší výkon, naštěstí to dobře dopadlo. Měl jsem strach, aby 
se nevyfauloval Smékal s Vymětalem. Kdyby byli oba mimo hru, asi by to 
špatně dopadlo. Dnes musím pochválit ale křídla, produktivita, která mi 
v minulých zápasech chyběla, dnes byla. Jsem rád za výhru, i když výkon 
nebyl optimální.“

Vít MUSIL - Malomìøice:
„Hráli jsme v pro nás nepříjemném prostředí, od začátku jsme měli prob-
lém s proměňováním šancí. Z naší strany byl zápas jednoznačně špatně 
odehraný, zvláště zakončení bylo hodně slabé. K nasazení nebo koncentraci 
mužstva nemám výtek. Kluci se nezlomí, vůle tam je, ale každá ztráta nebo 
neproměněná šance nás srážela dolů. Morálka mužstva je dobrá, ale když se 
nedaří, tak to zkrátka někdy zlomit nejde.“ 

Hodnocení trenérù

Kapitán Kroupa sleduje, jestli se Fládr dostane i po čtyřech k míči, který kontroluje 
hulínský obránce.  Foto: Tomáš Kaláb
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Podaří se eskáčku vstup do jarní sezóny?
PROSTĚJOV Tak na odpověď na 
tuto otázku si budeme muset po-
čkat o něco déle, než obvykle. Re-
zerva Slovácka hraje své domácí 
zápasy až v neděli dopoledne, kdy 
už bude většina utkání prvního 
jarního kola MSFL odehraná.
V  létě sledoval první poločas do-
mácího utkání předseda FAČR Mi-
roslav Pelta. Ten skončil sice 1:1, 
po přestávce ale Prostějov rozhodl 
o jednoznačném vítězství 3:1, když 

se střelecky prosadili Kroupa s Ne-
kudou. Složení soupeřova týmu lze 
očekávat trochu jinak poskládané, 
než ve zmíněném zápase. Tehdy 
hrál paralelně „A“ tým, který o ví-
kendu naopak nastoupí už v sobo-
tu, takže mladé hráče mohou dopl-
nit některé posily. „Každopádně se 
nebudeme pouštět do běžeckých 
soubojů. Základem bude hra v blo-
ku a  zásadní bude využít každou 
příležitost ke skórování, která se 

naskytne,“ nastínil vcelku očeká-
vatelnou taktiku trenér František 
Jura.
Ten nechtěl blíže specifikovat za-
hajovací sestavu, i když leccos bylo 
možné vyčíst právě ze sobotní gene-
rálky. Přestože brankářská jednička 
není zřejmá, důvěru asi dostane pře-
ce jen zkušenější Kofroň. Velmi vý-
razně si o nominaci do základu řekl 
svým výkonem v druhém poločase 
Milan Machálek, naopak Pančochář 

proti stejnému soupeři neměl opět 
svůj optimální den.
Další otázkou bude, jaký verdikt 
vynese klubový lékař nad dvojicí 
zraněných hráčů. Počítat asi nebu-
de možné s Petrželou, jehož hbitost 
a  neustálý pohyb ve středu hřiště 
zoufale chybí. S  jakou sestavou se 
tedy může počítat?
Utkání 17. kola MSFL odstartuje 
v  neděli od 10:15 hodin na hřišti 
v Kunovicích.  (tok)

exkluzivní reportáž
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Rozhovor s  Martinem Švecem najdete na 
www.vecernikpv.cz

Když to nešlo důvtipem, muselo to jít silou. Karel Diviš se dral do koncovky jako 
buldok.  Foto: Zdeněk Vysloužil

Prostějov drtivě rozcupoval Kuřim

PROSTĚJOV Hranici čtyřiceti 
nastřílených branek atakovali há-
zenkáři Sokola II Prostějov v pat-
náctém pokračování jihomoravské 
skupiny druhé ligy. V první půli se 
proti Kuřimi trefili hned dvacetkrát 
a ve zbývajících třiceti minutách jim 
ke stejnému zápisu chyběl jediný 
přesný zásah. Hostující tým tak přes 
téměř třicet branek neměl nárok na 

body a k Brnu se vracel s velkým vý-
praskem.
„S výsledkem i samotným průběhem 
jsem spokojen. Vedli jsme od začátku až 
do konce, po celý zápas se dařilo útoku. 
Po přestávce jsme navíc zlepšili obranu, 
hráli jsme důrazněji a podařilo se nám 
navýšit vedení až na deset branek,“ usmí-
val se šťastný kouč Prostějova Svatopluk 
Ordelt.
V úvodním poločasu se soupeř ještě 
prosazoval střelbou z přibližně osmi 
metrů, pak už tomu tak nebylo. Na-
opak domácí ofenziva byla stále neo-
mylná a pravidelně navyšovala skóre. 
„Všichni kluci hráli s chutí, s nábojem, 

dařilo se jim a dalo se na to koukat. Od 
začátku jsme vzali na osobku jejich 
nejlepšího hráče Kudlu, navíc na ně 
platila rychlá házená a náběhy. Sou-
peř nebyl až tak slabý, ale venku se mu 
nedaří tolik jako doma,“ měl trénující 
předseda oddílu radost z dalších dvou 
bodů.
Ve výsledku se tak hned čtveřice Kozlov-
ský, Jurík Procházka, Kosina prosadila 
minimálně sedmkrát, takže střelecký 
účet nestál jen na klasické dvojici K+K.
„Je to perfektní, že se nám podařilo zá-
těž rozložit na více lidí. I když si vzali na 
osobku Kosinu s Kozlovským, kteří se 
trefovali z dálky, tak dostali mladí mož-

nost zaúřadovat. Bylo to vlastně čtyři 
na čtyři a Bokůvka s Procházkou je roz-
běhali, takže jsme mohli chodit do pro-
skoku a Jurík se sedmkrát trefil z pivota. 
Naše hra byla různorodá a vždy jsme 
našli protizbraň,“ těšilo Ordelta.
Nyní se jeho svěřenci představí na 
půdě Maloměřic. Těm momentálně 
patří až jedenáctá pozice. „Viděl jsem 
poločas v Kostelci, kde se jim nedařilo, 
ale bude to těžké. Naše venkovní zápasy 
jsou slabší, takže z toho mám respekt. 
Bude to kvalitnější celek než Kuřim,“ 
odhaduje Svatopluk Ordelt před soubo-
jem, který v Brně začíná o nedělní jede-
nácté hodině dopolední.  (jim)

PROSTĚJOV Teprve podruhé 
v  probíhajícím ročníku extraligy 
družstev a  vůbec poprvé od drtivé 
výhry 16:0 nad Třeboní ze závěru 
října se představí prostějovští boxe-
ři na domácí půdě. Soupeřem BC 
DTJ bude tradiční rival SKP Sever 
Ústí nad Labem, tedy oddíl opírající 
se o stabilní opory i nové tváře, které 
se soupeři podařilo přivést teprve 
nedávno.
„Ústí posílilo. Sice chci vždy zvítězit, 
ale možná bych se spokojil i s bodem. 
Budou to každopádně kvalitní zápasy 
a diváci se mají na co těšit,“ zve trenér do-
mácích Petr Novotný všechny příznivce 
tohoto sportu do sokolovny na Skálově 
náměstí.. Tou největší novinkou na pro-
stějovské straně je, před tímto mačem 
patřícím již do osmého kola soutěže, 
změna termínu. Místo klasické soboty 
večer se bude boxovat až o  den poz-
ději. Původně to mělo být odpoledne, 
nakonec ale platí start o desáté hodině 
dopolední. „Někteří naši členové mají 
nominační zápasy pro olympijskou kva-
lifikaci, tak jsme se to rozhodli takto ope-
rativně vyřešit a čas posunout, aby nám 
byli k dispozici. Hosté totiž mají silnou 
sestavu a  nemůžeme si dovolit ztratit 
body,“ prozradil Novotný příčinu ška-
tulat. Svou nominaci tak již tradičně ne-
chtěl prozradit, užívá si hlavně toho, že 

má z čeho vybírat. „Máme silné stránky, 
na nichž můžeme stavět. Jednou z nich 
je šíře kádru. Jsou tu Tanko, Děkýš, Ba-
rák, Schilder, Kružel, Zábojník, Bam-
buch, Bilík, Andrýsek, Mužík, Ivachov, 
Chmela, Zezulka, Tlkanec. Namíchám 
to tam, abychom zvítězili, jednoduché 
to ale nebude,“ představil někdejší špič-
kový boxer současný tým společně s ví-
rou v další dvoubodový zisk, v pořadí již 
čtvrtý v tomto ročníku.
Poměrně rozsáhlý je ovšem i  seznam 
jmen soupeře, před nimiž je nutné mít 
na pozoru. „Stabilními oporami jsou 
bratři Agateljanovi ve čtyřiašedesátce 
a  devětašedesátce. Oba to jsou mladí 
reprezentanti a jejich výkony jsou střída-
vě oblačné, ale díky Ústí mají zvučnější 
jméno. Stejně tak v  super těžké váze 
Daniel Táborský,“ připomněl Novotný 
nejprve jména, která již zasáhla do prv-
ního vzájemného mače. V  něm 10:6 
slavil na severozápadě Čech Prostějov. 
A z hostující skvadry to není vše, soupeř 
totiž posiloval „V jednaosmdesátce má 
Michala Bartůňka. Je to sice teprve ju-
niorský reprezentant, ale velice šikovný 
kluk, který může překvapit. A v jednade-
vadesátce je to Marek Vaněček, který šel 
o kategorii výš,“ přidal další silné boxery 
trenér BC DTJ. Mnohem jednodušší 
to tak vidí ve zbývajících hmotnostech, 
tam má protivník slabiny.  (jim)
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>>pokračování ze strany 29
Z kategorií, které se umísťují v ná-
rodních žebříčcích, udělala největ-
ší radost mladší žačka „A“ Anička 
Vystavělová. „Potvrdila své vedoucí 
místo v žebříčku ČKS ‚A‘ i na do-
mácím ledě a předvedla velmi vý-
borný výkon. Získala zlatou medaili 
jak na naší soutěži, tak i v Přeboru 
Olomouckého kraje. A vedlo se také 
Elisabetě Kořínkové, která v prestiž-
ní kategorii žačky ‚A‘ získala taktéž 
první místo. V národním žebříčku je 
tak na krásné deváté pozici,“ pochva-
lovala si Tanečková.
V žačkách „B“ se dařilo Tereze Ra-
balové, jež skončila těsně pod stupni 
vítězů, a Nicol Lugrové, ta si vybrus-
lila páté místo. Natálie Vykydalová 
se v mladších žačkách „B“ zaskvěla 
sedmou příčkou, teprve sedmiletá 

Lucie Baláková dokončila mladší 
nováčky taktéž na sedmé pozici.
A jak si vedli další domácí reprezen-
tanti? V dospělých vybojovala bronz 
Lenka Hrdličková, Petra Macharová 
skončila tři pozice za ní. Mezi mlad-
šími žačkami „A“ zvítězila Anička 
Vystavělová, zbylé trio skončilo na 
pomezí druhé a třetí desítky. Kon-
krétně Lenka Velská osmnáctá, Klá-
ra Velská dvacátá, Aneta Kučerová 
jednadvacátá.
V konkurenci nejmladších žaček „B“ 
si vedla nejlépe celkově jedenáctá 
Michaela Komárová, dvě místa pod 
ní skončila Denisa Kubová a pat-
náctá Nela Kolářová. A ještě mezi 
nováčky dvaadvacáté nejvyšší body 
získala Zuzana Kubová a čtyřiadva-
cátou pozici si vybruslila Karolína 
Stella Zímová.   (jim)

S Ústím netradičně až v neděli

LED PATŘIL ...



Před vhozením úvodního buly vládla 
v prostějovském táboře dobrá nálada. 
Mezi fanoušky byl cítit optimismus 
a víra v podpoření výsledků ze zá-
kladní části i dalšího zdolání extrali-
gového velikána nedávné minulosti. 
Nakonec se zázrak nestal a za delší ko-
nec tahal ve všech případech soupeř. 
Pomohla mu k tomu trvalá střelecká 
převaha, kterou slávisté deklarovali v 
každém utkání minimálním počtem 
pětatřiceti střel. A v obou hanáckých 
střetnutích jich bylo dokonce více 
jak padesát! „Dostali jsme nejzvuč-
nějšího soupeře, jakého jsme mohli 
dostat. Já si užívám jakékoliv play off 
a jakéhokoliv soupeře, ale tím, že to 
byla Slavia, která má obrovský zvuk, 
tak jsem si to užíval o to víc,“ přiznal 
po skončení série už jen podle vizáže 
velký bojovník Martin Novák.

1. utkání: Hra na1. utkání: Hra na
 jednu bránu jednu bránu

Celý souboj hraný na čtyři vítězství 
začal v pondělí 29. února ve stařičkém 
Edenu. O přestupném roku se do 
Prahy vydalo také několik stovek 
prostějovských příznivců a pro ně 
i celý jestřábí tým přišla ledová sprcha. 
Přesně po pěti minutách první 
branka, o tři minuty později druhý 
zásah a ještě před koncem zahajovací 
desetiminutovky to bylo 3:0. Hosté 
byli opaření a svědčil o tom i poměr 
střel 20:4 pro domácí po úvodní 
třetině. Po přestávce už to bylo lepší 
a Prostějovu pomohla i velice brzká 
branka při přesilovce, právě v tomto 
utkání se pátý tým po základní části 
dočkal jediných gólových radostí při 
početní výhodě. To stejné se totiž 
opakovalo i krátce před polovinou 

závěrečné části a rázem to tak bylo už 
jen o gól. Byli to totiž právě slávisté, 
kdo trávil více času na trestné lavici. 
Když totiž vynecháme závěrečnou 
bitku Dominika Volka se Žigou 
Pavlinem, za níž oba kohouti 
inkasovali celkem čtrnáct minut, a ve 
stejném čase menší trest za krosček 
pro Milana Hrušku a ještě jednu 
dvojku pro Volka za hrubost, tak 
poměr vyloučení činil z domácího 
pohledu poměr sedm ku pěti. 
„Prohrávali jsme a oni byli první 
zápas o hodně lepší, tak jsem do toho 
šel s cílem je trochu vyprovokovat, 
aby se nás báli na další zápas. Nebyl 
v tom úmysl někoho zranit, jenom 
nabudit náš tým a je dostat trošku 
pod tlak, abychom jim ukázali, že 
nic nebalíme a že to jen tak nedáme,“ 
okomentoval později Volek krátkou 
bitku při závěrečné siréně. V závěru 
tak hosté sahali po vyrovnání a tlačili 
se stále více dopředu, jenže třetí 
branku se jim už vsítit nepodařilo 
a nedošlo ani na hru bez brankáře. Po 
jedné z mnoha chyb totiž šest a půl 
minuty před koncem nastal čtvrtý 
úder a pouhých šestadvacet sekund 
po něm i závěrečný direkt a vysoká 
výhra 5:1. Výsledek tak nakonec 
krutý, ale vypovídající o počtu šancí 
i střel mířících mezi tři tyče. I tak 
měl totiž Luboš Horčička téměř 
dvojnásobnou porci zásahů než jeho 
protějšek Alexandr Hylák, jemuž 
navíc usnadnili práci spoluhráči.

2. utkání: Rozhodující
byla efektivitabyla efektivita

O den později dorazilo na pražský 
zimní stadion přibližně o dvě stovky 
diváků méně a ještě výrazně klesl počet 
vyloučení i rozdíl ve střelecké aktivitě. 
Dvojice hlavních rozhodčích rozdala 
dohromady jen sedm menších trestů 
a žádnému týmu se nepodařilo svou 
početní výhodu využít. Došlo tak jen 
na gól v oslabení, který už však nic 
neřešil, neboť to hosté v závěru zkusili 
při skóre 1:4 bez brankáře. 
Jestřábům se podařilo mnohem lépe 
vstoupit na led a odměnou jim bylo 
brzké přečíslení, které táhla jejich elitní 

formace. Marek Drtina potvrdil, že 
dokáže být ofenzivně laděným bekem, 
který umí podpořit útok. Stejně jako 
při vyrovnávací trefě do sítě Českých 
Budějovic ze závěru základní části, tak 
i nyní si sjel až na kruhy a zakončil brejk 
nechytatelným projektilem. „Dali 
jsme rychlý gól, ale oni měli zkušené 
mužstvo a ten jeden gól je nedokázal 
rozhodit. Pak nám tam šoupli dva 
rychlé góly a tím se zápas zlomil. 
Škoda, ale jednou všechno končí a uvi-
díme, co příští sezónu,“ vracel se Volek 
ke druhému duelu.
Hlavní jestřábí bolestí - když pomi-
neme úspěšnost při vhazování a ne-
důslednost před vlastní bránou - 
ovšem byla produktivita. Střel nebylo 
málo a také opravdu nebezpečných 
pozic se vyskytlo poměrně dost, jenže 
proti byli soupeřův gólman, pohotová 
defenziva i nedokonalé zamíření. 
Po celý zápas tak sice byla sumu 
střeleckých pokusů takřka totožná, 
jenže zatímco jedni se opakovaně 
radovali, druzí už vůbec. Slávistický 
hrdina v masce lapil jednatřicet střel 
a jeho prostějovský kolega jen 
o jednu méně, pohled na výsledkovou 
tabuli ale nepřipouštěl žádné dohady 
a Pražané tak zvítězili ještě přesvědčivěji 
než při vstupním střetnutí.

3. utkání: Zaplnìný3. utkání: Zaplnìný
 zimák a radost hostù

Za stavu 0:2 na zápasy se celá série 
přesunula na Moravu a třetí zápas 
si nenechala ujít druhá nejvyšší 
prostějovská návštěva v  sezóně, když 
více lidí přišlo jen na závěrečné derby 
s Přerovem. Přestože se v hostujícím 
sektoru příliš fandů netísnilo, i tak 
téměř padla pětitisícová hranice 
a atmosféra byla kouzelná. 
„Fanoušci byli neskuteční. Smekám 
před nimi, co s námi celou sezónu 
předváděli, jak nám fandili a po-
vzbuzovali nás, byl to náš šestý hráč 
na ledě, takže před nimi smekám 
a chtěl bych jim poděkovat. Prostějov 
je v tomto specifi cký, klobouk dolů,“ 
vyznal se odcházející zadák Jestřábů 
Patrik Husák. „Atmosféru vytvořili 
báječnou, škoda jen, že se nám 
nepodařilo aspoň jeden dva zápasy 
udělat. Každý věděl, co má hrát, co 
se od něj očekává, bohužel jsme 
nevstřelili branky, tak nemůžeme 
vyhrát zápasy,“ doplnil jej loučící se 
kapitán Pavel Mojžíš.
Domácí započali hru s cílem pečlivě 
bránit, eliminovat vlastní chyby 
a nenabízet soupeři žádné vyložené 
pozice. To se jim dlouhé minuty 
dařilo a nechybělo moc, aby se jim 
to podařilo během celé první třetiny. 
Ukázalo se však, že hráči Slavie se 
mohou spolehnout i na pověstné 
štěstí, neboť se dokázali postavit 
na to správné místo, aby si kotouče 
nacházely právě jejich hole. Souviselo 
to zřejmě i s lepším pohybem, 
předvídavostí a nasbíranými zku-
šenostmi. Ačkoliv totiž patřili do 
jestřábí soupisky ostřílení třicátníci 
Mojžíš, Horčička, Moskal, Cetkovský, 
tak věkový průměr měla o plné dva 
roky vyšší Slavia. A nebylo to dáno 
pouze Pavlem Kolaříkem, jenž ve 

třiačtyřiceti letech do play off  nezasáhl, 
ale jména jako Krstev, David Hruška, 
Kašpařík, Mikulík, Micka toho 
v extralize odehrála víc než dost. Jako 
bonus tu byli cizinci Robinson, Vas, 
Milan Hruška.
Hosté tak díky neúmyslným 
nahrávkám Jestřábů, povedeným 
tečím i vlastním gólům utekli až na 
0:5, čímž dali celé sérii novou zápletku 
a náboj. Do brány se totiž vůbec 
poprvé v mužském play off  postavil 
Jakub Neužil a tento díky číslům ze 
základní části podceňovaný gólman 
se stal jedním z jestřábích hrdinů. Od 
této chvíle už totiž díky němu Jestřábi 
neobdrželi s výjimkou power play ani 
jeden gól a jednadvacetiletý gólman 
na sebe strhl velkou fanouškovskou 
i mediální pozornost.

4. utkání: Neprùstøelný
 gólman nestaèil gólman nestaèil
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Mělo-li se ještě hrát alespoň jedno 
utkání, museli Jestřábi o den 
později bezpodmínečně zvítězit. 
Při pohledu na výsledky 2:5, 1:5 
a 2:6 to znamenalo zejména zbytečně 
neinkasovat. Trenéři vsadili hop, nebo 
trop a ponechali v bráně nezkušeného 
mladíka, ten se jim stejně jako s pří-
pravných duelech odvděčil několika 
až zázračnými zákroky a totálním 
vynulováním soupeřových střelců. 
Také domácí mohli před více než čty-
řmi tisícovkami fandů skórovat a ne-
byli mnohdy daleko, jenže toto bylo 
střetnutí gólmanů a zbylí hráči pouze 
tvořili komparz. Jestřábi mohli díky 
vyřazení Hodonína použít obránce 
Daniela Koláře, poprvé disponovali 
více než šesti beky, naopak Šlahařovo 
zranění znamenalo, že ani při lepší vůli 
by nešlo sestavit čtyři kompletní útoky.
Projevil se tak další z aspektů, při 
nichž se Prostějov nemohl Slavii 
rovnat, a sice šíře kádru. Pražanům 
se navíc podařilo kvalitu rozprostřít 
do všech svých řad, což dokládá hned 
sedmnáct hokejistů, kteří si připsali 

alespoň jeden bod. Bodovalo všech 
šest obránců soupeře a společně s nimi 
i jedenáct útočníků, zatímco na druhé 
straně to bylo pouze jedno ofenzivní 
trio a s nimi jeden osamocený zadák. 
Pouze v závěrečném duelu se ani po 
sedmdesáti minutách neprosadil 
nikdo z nich a vítěze určily až 
z prostějovského pohledu velice 
neoblíbené nájezdy. Od skončení 
Michala Černého s Davidem 
Roupcem se tu nenašel nikdo, kdo 
by byl schopný prosazovat se v nich 
pravidelněji a na gólmana soupeře 
nevyzrál vůbec nikdo. „Všechny 
zápasy jsme se snažili hrát nadoraz, ale 
pak jsme si řekli striktně, že poslední 
zápas musíme hrát především 
poctivě dozadu a ‚Neužka‘ zachytal 
fantasticky. Co on pochytal, to bylo 
neuvěřitelné. Škoda, že jsme nedali 
nějaké góly, šance na to byly. Nájezdy 

už jsou vabank, ale celou sezónu nám 
nešly,“ poznamenal k tomu obránce 
Patrik Husák. „V sezóně jsme s nimi 
třikrát vyhráli, ale věděli jsme, že 
kádr mají zkušený a bude to o něčem 
jiném, to se potvrdilo. Myslím si, 
že ani třetí zápas jsme neodehráli 
špatně, ale celou sérii jsme se trápili 
v koncovce. Nedokázali jsme podpořit 
první lajnu, které to tam padalo, a i ob-
držené góly byly takové smolné,“ 
poznamenal Lukáš Krejčík.
A zcela přesně tak vystihl, v čem byl 
největší rozdíl mezi prostějovskými 
Jestřáby a pražskou Slavií, která se 
tak po výsledku 4:0 na zápasy těšila 
z  postupu do semifi nále play off  
první ligy. Mezi kvartetem nejlepších 
ji doplnil českobudějovický Motor, 
jihlavská Dukla a překvapivě Slovan 
Ústí nad Labem. První souboje jsou 
na programu už dnes a zítra.
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Poèet Jestøábù v posledních deseti sezonách

Pondělí 14. března 2016
www.vecernikpv.czsportovní téma

JESTŘÁBI NEZKLAMALI, NA SLAVII TO ALE NESTAČILO
PROSTĚJOV Prostějovští hokejisté se v sezoně 2015/2016 ocitli 
po dlouhých třinácti letech v prvoligovém play off. Jejich účast 
trvala přesně čtyři bitvy, než je po tuhém, ale krátkém boji vyřa-
dila Slavia Praha, jeden z největších favoritů celé soutěže a ještě 
loni účastník extraligy. Jelikož další legendární klub z Kladna 
senzačně nestačil na Ústí nad Labem, patří Jestřábům v koneč-
ném součtu šestá příčka. I tak se jedná o největší mužský úspěch 
klubu pod hlavičkou LHK. Pár dnů po čtvrté porážce v nájezdech 
Večerník přináší detailnější pohled do statistik celé čtvrtfinálové 
série společně s ohlédnutím za jednotlivými duely.

exkluzivní 
zpravodajství
pro Večerník
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Pražané byli po celou sérii střelecky aktivnější, produktivnější a také šťastnější

IINDIVIDUÁLNÍ STATISTIKY JESTØÁBÙ
 PO SKONÈENÍ PLAY OFF PRVNÍ LIGY:

BRANKÁØI:
Jakub NEUŽIL 2 85 66 0 66 0 100 1
Luboš HORČIČKA 3 165 111 14 97 5,09 87,39 0

OBRÁNCI:
Marek DRTINA 4 2 1 3 +1 2
Daniel KOLÁŘ 1 0 0 0 0 0
Marek KALUŽA 4 0 0 0 0 8
Tomáš PROTIVNÝ 4 0 0 0 -6 6
Dominik RUDL 4 0 0 0 -5 4
Patrik HUSÁK 4 0 0 0 -6 4
Pavel MOJŽÍŠ 4 0 0 0 -6 2

ÚTOÈNÍCI:
Matouš VENKRBEC 4 2 3 5 -2 2
Lukáš LUŇÁK 4 1 2 3 0 0
Jiří CETKOVSKÝ 4 0 3 3 -2 4
Luděk KUNCEK 2 0 0 0 0 0
Vojtěch AUGUSTIN 3 0 0 0 0 0
Jakub ŠLAHAŘ 3 0 0 0 -3 0
Dominik VOLEK 4 0 0 0 -2 16
Lukáš KREJČÍK 4 0 0 0 -5 2
Jakub ILLÉŠ 4 0 0 0 -5 2
Jakub ČUŘÍK 4 0 0 0 -4 0
Patrik MOSKAL 4 0 0 0 -6 0
Martin NOVÁK 4 0 0 0 -6 0
Poznámka: U hráčů za jménem následují počet zápasů, branek, asistencí, 
kanadských bodů, bilance +/- a trestné minuty. U brankářů počet zápasů, 
odchytaných minut, střel, obdržených gólů, zásahů, průměru inkasovaných
branek, úspěšnosti zásahů a čistých kont. Zdroj: www.hokej.cz

POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....
p

Prostějovští hokejisté rozdávali v právě skončené sezóně spoustu radosti a těšili se velké podpoře i mezi těmi nejmenšími. 2x foto: Jiří Možný

V tomto souboji vystavil Tomáš Protivný nekompromisní stopku Petru 
Hraškovi, nakonec to ale dopadlo přesně obráceně.  Foto: Jiří Možný
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